
GOSPODARSTVO

MOS - 50 LET

INTERVJU

NA PRAZNIČNEM OBISKU V

str. 26-27

Št. 35 / Leto 72 / Celje, 31. avgust 2017 / Cena 2,50 EUR / Odgovorna urednica NT mag. Marjetka Raušl Lesjak

 Foto: SHERPA

Celjski sejem, 12.-17. september 2017

NAJVEČJI IN NAJBOLJŠI
www.ce-sejem.siJelka 

Velički, 
učiteljica

»Več pa ni,« je bilo 
slišati na Špici
V Celju imamo najboljše kajakaše v državi in zagotovo najboljšega organizatorja 
tekme za veslače v kajakih in kanujih na divjih vodah. Slednje je dokazal KKK 
Nivo Celje na sobotnem odprtem državnem prvenstvu na Špici pred sotočjem 
Savinje in Ložnice. »V Celju smo znani po tem, da iz nič naredimo veliko,« je 
med drugim dejal Dušan Konda v reportaži. str. 38
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ZADETKI

»Moja kritika leti na toaletne prostore. Na južnem delu 
je objekt z dvema straniščema. Na vratih obeh piše zapr-
to. Zraven stojijo štiri prenosna stranišča. Vsa štiri so do 
vrha polna papirja, urina in predvsem človeškega blata,« je 
ogorčeno zapisala bralka, ki nas je opozorila na neurejene 
toaletne prostore na avtocestnem počivališču na Lopati – v 
smeri proti Mariboru. Odgovor na vprašanje, zakaj teh pro-
storov ne uredijo tako, kot bi morali, saj je na tem počivališču 
ogromno tovornjakarjev, je iskala tako pri Darsu kot OMV, 
ki ima na tem počivališču bencinsko črpalko, vendar z njim 
ni bila zadovoljna.

»Smrad je neznosen. Vsi vozniki tovornjakov, ki so več dni 
od doma, bi si zaslužili vsaj očiščeno stranišče. To je pod vsako 
kritiko, je nedopustno in nehumano do voznikov,« je še zapi-
sala. Tudi nas je zanimalo, zakaj so toaletni prostori neurejeni. 
»Toaletni prostori na počivališču Lopata so v navedeni smeri 

»Sprašujem se, kako 
se počutijo starši, ko 
otrokom pišejo lažna 
opravičila ali ko jih 
opravičujejo, če so kaj 
pozabili. Žalostna sem, 
da del odgovornosti, ki 
bi jih morali prevzeti 
otroci, zdaj prevzemajo 
starši.«

Jelka Velički, učiteljica

»Delodajalci na vseh 
kariernih sejmih, ki jih 
pripravljajo po sloven-
skih mestih, povedo, da 
iščejo zaposlene z željo 
po delu. Vsega ostalega 
se da naučiti, pogosto 
pravijo, le odnosa in 
želje po delu ne.«

Maruša Grah,
mojedelo.com

»Vem, da sem hiter, 
vem, da sem konkuren-
čen tudi med člani. Z la-
stnim napredkom sem v 
celoti zelo zadovoljen.«

Martin Srabotnik,
državni prvak v kajaku

»Količina sladkarij in 
kave, ki si jo Slovenci 
izmenjate na obiskih, je 
neverjetna.«

Andrew Berlet,
Američan iz Rogatca

»Brez božje pomoči nič 
ne gre.«

Slavko Ivančič,
župnik v Šmartnem
v Rožni dolini in na
Ljubečni

Ta stranišča naj bi bila samo začasna.

»To je nehumano do 
voznikov!« Ogorčenje zaradi neurejenih toaletnih 

prostorov na počivališču Lopata

ni sezoni, težko vsak trenutek zagotavljati primerno raven 
vzdrževanja.«

Kot dodajajo, prenova stranišč na teh malih počivališčih v 
kratkoročnem obdobju ni predvidena. »Čeprav imamo glede 
reda in čistoče trenutno s pogodbenimi izvajalci dogovorjen 
24-urni nadzor, je res, da ob neobvladljivi gostoti tovornega 
prometa vedno vse ni videti tako, kot bi moralo biti. Res je 
tudi, da se z rastjo tovornega prometa skoraj na vseh poči-
vališčih soočamo s težavami tovornega prometa. Kjer je več 
tovornjakov, so težave glede čistoče večje, zlasti zjutraj,« še 
pojasnjujejo pri Darsu.

Ob slovenskem avtocestnem križu, ki ima 
610 kilometrov avtocest in hitrih cest, je 
trenutno 64 počivališč za uporabnike na-
ših avtocest in hitrih cest, od tega 12 ma-

lih počivališč brez bencinskega servisa, 
preostala so opremljena z bencinskim 

servisom.

Dars ima za čiščenje t. i. malih počivališč za čas tu-
ristične sezone oziroma med 1. junijem in 30. septem-
brom sklenjeno pogodbo z zunanjim izvajalcem, ki je 
na teh počivališčih zadolžen za čiščenje smeti in sanita-
rij. Izvajalec mora vsakodnevno čiščenje izvajati večkrat 
na dan. Dars ugotavlja tudi, da se uporabniki izogibajo 

plačljivim toaletam, ki so na počivališčih z bencinskim 
servisom, kjer je za sanitarije odgovoren najemnik, in se 

raje ustavijo na t. i. malih počivališčih, kjer so sanitarije 
brezplačne.

Ko stisne, 
je napis »za-
prto« zadnje, 
kar želi človek 
videti …

Dars in OMW 
že iščeta rešitve, 

da bodo stranišča 
očiščena.

žen tudi za organizacijo 
njihovega čiščenja,« so nam 
odgovorili pri Darsu.

zaprti zaradi izteka vode. Smo 
v postopku nabave mate-
riala in bomo zadevo 
čim prej uredili. 
Pred njimi so pre-
nosne kabine, 
ki jih je posta-
vil najemnik 
počivališča, 
to je OMV, 
ki je zadol-

Gre za enak odgovor, kot so ga poslali tudi naši bralki. Vpra-
šanje o tem, kako bodo uredili nastalo situacijo, smo poslali 
tudi na OMV Slovenija. »Na počivališču Lopata je podjetje 
OMV odgovorno za obratovanje, upravljanje in vzdr-
ževanje bencinskega servisa. Počivališče Lopata – in 
sicer parkirišča za tovornjake in osebna vozila, prostor 
za počitek in rekreacijo ter ločene sanitarije – pa je 
v upravljanju Darsa. Glede prenosnih sanitarij smo 
nemudoma po prejemu vašega sporočila stopili v stik 
z Darsom in urejamo situacijo,« so nam odgovorili.

Najboljše je brezplačno?
So nam pa na Darsu še odgovorili, da imajo še 

večje težave na posameznih tako imenovanih malih 
počivališčih, torej tistih, kjer bencinskega servisa ni. 
»Sanitarne objekte na teh lokacijah čistimo sicer redno 
in večkrat dnevno, vendar so večinoma sanitarni objekti 
na takšnih lokacijah starejšega tipa, ravno tako je ob veliki 
frekvenci prometa, na primer ob koncih tedna v turistič-

Na počivališčih z bencinskimi servisi za čiščenje 
sanitarij skrbijo najemniki. Z njimi 

je Dars dogovorjen za redno 
čiščenje, kar skuša, kot 

dodaja, v čim večji 
meri tudi nadzira-

ti. Če opazi, da 
zadeve niso v 
redu, jih tudi 
opozori, dru-
gih ukrepov 
ni.

SIMONA 
ŠOLINIČ

Foto: 
SHERPA
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Pravila za spremljanje zakonodajnega 
referenduma o drugem tiru

Po Zakonu o volilni in referendumski kampanji obveščamo javnost, da bomo v Novem 
tedniku in na Radiu Celje zakonodajni referendum o drugem tiru železniške proge med 
Divačo in Koprom spremljali v skladu s profesionalnimi standardi ter o dogodkih poročali 
in jih komentirali po lastni presoji.

Organizatorjem referendumskih kampanj ne bomo ponudili brezplačnih predstavitev, 
prav tako ne bomo objavljali brezplačnih sporočil, za katera bomo v skladu z uredniško 
politiko obeh medijev presodili, da služijo propagandi v referendumski kampanji. Ogla-
sna sporočila v obeh medijih bodo dostopna pod enakimi pogoji vsem organizatorjem 
referendumske kampanje ter drugi zainteresirani javnosti. Morebitna plačana vsebina 
bo jasno označena kot propagandno sporočilo z navedbo naročnika.

Uredništvo Novega tednika in Radia Celje

Župan Mestne občine Celje Bojan Šrot je princa ob prihodu pozdravil pri hotelu Evropa. Župan se je princu 
zahvalil tudi za diplomatsko podporo ob osamosvojitvi Slovenije.

Princa je navdušila bogata zgodovina mesta. »Pri kosilu smo se pogovarjali o zgodovini in poiskali skupne 
točke med državama,« je povedal Šrot. Princ si je ogledal tudi dvorano pod Celjskim stropom …

 … in se tam vpisal v knjigo gostov.

CELJE – Minuli ponede-
ljek je knežje mesto gostilo 
visok obisk. Ostanke boga-
te celjske zgodovine si je z 
navdušenjem ogledal lih-
tenštajnski princ Nikolaus 
von und zu Liechtenstein s 
soprogo Margaretho.

Viteški red svetega Jurija in 
člani Združenja slovensko-lih-
tenštajnskega prijateljstva so v 
goste povabili lihtenštajnske-
ga princa s soprogo. Pravza-
prav je šlo za vrnitev obiska, 
saj so slovenski predstavniki 

deželo pred dvema tednoma 
že obiskali.

Princ si je s soprogo Marga-
retho najprej ogledal mestno 
jedro, v dvorani pod Celjskim 
stropom se je vpisal v knjigo 
častnih gostov, nato je obiskal 
Knežji dvorec in Stari grad Ce-
lje.

Ko se je ponedeljek preve-
sil v zadnji del dneva, se je 
princ z delegacijo namestil v 
Rogaški Slatini. Čeprav je bil 
obisk prijateljske narave, je so-
vpadal z uradno ustanovitvijo 

poslovnega inštituta v okviru 
slovensko-lihtenštajnskega 
prijateljstva. Ta bo namenjen 
nadgradnji dosedanjega sode-
lovanja v poslovno platformo, 
ki bo poslovnežem in podje-
tjem na obeh straneh poma-
gala navezovati stike.

Dan se je zaključil z gala 
plesom v Rogaški Slatini, na-
slednji dan, pred vrnitvijo, pa 
si je princ z delegacijo ogledal 
še Podjetniški inkubator Ro-
gaška Slatina.

EP, foto: SHERPA

Sobane 
celjskega gradu 
je obiskal princ
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Tegometall je del vodilnega mednarodnega podjetja na področju opremljanja 
trgovin s široko mrežo poslovalnic po celotni Evropi. Skupina Tegometall ima 
50-letno tradicijo in zaposluje več kot 1.000 ljudi. Našo opremo in rešitve je 
možno najti v mnogih velikih trgovskih verigah kot tudi v manjših trgovinah, 

butikih, tehničnih trgovinah in na ostalih prodajnih mestih.

RAZPISUJEMO DELOVNO MESTO:

KOMERCIALIST NA TERENU
Glavne naloge izbranega kandidata:

•  dogovarjanje poslov
•  priprava in izdelava ponudb
•  usklajevanje projektov s kupci
•  usklajevanje tržnih potreb s prodajnimi in proizvodnimi zmogljivostmi
•  priprava vsebine prodajnih pogodb ter sodelovanje pri sklepanju pogodb
 s kupci
•  zavarovanje terjatev, kontroliranje odprtih terjatev in izterjave
•  reševanje reklamacij
•  izvajanje potrebnih analiz in poročanje vodstvu
•  druga dela, povezana s prodajo

Pričakovanja:
•  izobrazba ekonomske smeri, najmanj 6. stopnja
•  delovne izkušnje na področju prodaje
•  aktivno znanje angleškega in nemškega jezika, zaželeno znanje
 hrvaškega jezika
•  napredno znanje MS O�  ce, prednost imajo kandidati s poznavanjem SAP
•  dobre komunikacijske veščine in pogajalske sposobnosti
•  prodornost, samostojnost, samoiniciativnost, usmerjenost k rezultatom
•  vozniško dovoljenje B-kategorije
•  natančnost, vestnost

Ponujamo:
•  dinamično delo in delovno okolje
•  zaposlitev za določen čas z možnostjo podaljšanja za nedoločen čas

RAZPISUJEMO DELOVNO MESTO:

KOORDINATOR MARKETINGA
Glavne naloge izbranega kandidata:

•  izdelava nove marketinške strategije oz. dodelava obstoječih smernic
 za celotno skupino Tegometall
•  dopolnitev aktualne gra� čne podobe in izdelava končnih smernic
•  prenova aktualnih katalogov in izdelava le-teh (priprava in oblikovanja vsebin)
•  poenotenje nastopa na spletu za vse obrate v skupini Tegometall
•  izdelava oglasov in ostalih vsebin za tiskane in spletne medije, objava oglasov
•  priprava nastopov na sejmih po Evropi
•  načrtovanje strategij trženja za nove in obstoječe proizvode
•  skrb za enoten nastop Tegometallovih poslovalnic po celotni Evropi
•  koordinacija marketinških aktivnosti s prodajo in ostalimi oddelki
•  izvajanje potrebnih analiz in poročil
•  druga dela, povezana z opravljanjem marketinških aktivnosti

Pričakovanja:
•  delovne izkušnje na področju marketinga – 3 leta (prednost imajo kandidati, 

ki so opravljali vodilno funkcijo oz. imajo izkušnje na področjih, navedenih 
med nalogami)

•  odlično znanje nemškega in angleškega jezika
•  dobro poznavanje programov Microsoft O�  ce
•  odlična sposobnost opravljanja dela z gra� čnimi orodji, predvsem s
 programom Adobe InDesign ter Illustrator
•  občutek za estetiko pri oblikovanju tekstov in sposobnost oblikovanja gra� čnih 

elementov
•  sposobnost vodenja, organiziranja ter razvoja marketinškega oddelka
•  sposobnost organiziranja nastopov na sejmih
•  dinamičnost in iznajdljivost pri vpeljavi novih idej
•  zanesljivost, natančnost
•  samoiniciativnost, odločnost
•  veselje do timskega dela, komunikativnost

Ponujamo:
•  prijetno, kreativno in živahno delovno okolje
•  pestro in dinamično delo
•  zaposlitev za določen čas, z možnostjo podaljšanja za nedoločen čas
•  stimulativno plačilo

Pisne vloge skupaj z morebitnimi dokazili pošljite na

Tegometall inženiring, d. o. o.,
Cesta Kozjanskega odreda 29, 3230 Šentjur ali na
e-poštni naslov info@tegometall-inzeniring.com

Za športne 
navdušence

Prostore dosedanjega bowlinga v celjskem Planetu Tuš, 
ki so jih sredi avgusta zaprli in začeli prenavljati, bo konec 
leta zasedla nova trgovina. V podjetju Tuš so potrdili, da bo 
to ena največjih francoskih in tudi v svetu priznanih trgo-
vin s športno opremo Decathlon. To bo že tretja trgovina 
Decathlon v Sloveniji in prva v širši celjski regiji. JI

Scandstick bo širil proizvodnjo in zaposloval
Švedsko podjetje bo v Celju obudilo proizvodnjo samolepilnih laminatov – Prodajalo jih bo v srednji Evropi in na Balkanu

Po štirih letih stroji v celj-
skem podjetju Aero Copy 
spet brnijo. Nov švedski la-
stnik, podjetje Scandstick, 
je že zaposlil deset ljudi, v 
kratkem jih bo še enkrat to-
liko. Po napovedih Niclasa 
Fredina, direktorja šved-
skega in tudi slovenskega 
podjetja, ki je bilo v Celju 
z enakim imenom ustano-
vljeno junija letos, naj bi 
se proizvodnja začela čez 
dva ali tri tedne. Švedi so 
do zdaj za stavbo in stroje 
plačali približno 1,8 milijo-
na evrov, še najmanj enkrat 
toliko denarja nameravajo 
v Celju vložiti v prihodnjih 
letih. »Računamo, da nas 
bosta nakup in obnova naše 
nove tovarne v Sloveniji 
stala od 4 do 5 milijonov 
evrov,« pravi Fredin.

Scandstick je eden najve-
čjih proizvajalcev nalepk v 
Evropi. »Podjetje je leta 1980 
ustanovil moj oče. Najprej je 
izdeloval papir za telefakse, 
nato je proizvodnjo razširil 
še na druge izdelke. Pred 
štirimi leti smo se s Švedske 
razširili v Belgijo, kjer smo 
kupili tovarno v mestu Aalst, 
zdaj smo prišli še v Slove-
nijo,« pripoveduje Niclas 
Fredin. Odločitev o nakupu 
je bila strateška, saj se želi 
švedsko podjetje čim bolj 
približati svojim kupcem na 
Balkanu in jugu Italije. Iz 
Slovenije bo pokrivalo tudi 
Avstrijo, jug Nemčije in de-
loma tudi države Beneluksa, 
preostali del Evrope pa iz 
Belgije in s Švedske. Kupce 
ima tudi na Poljskem, v Ru-
siji, Turčiji, Avstraliji in na 
Novi Zelandiji.

Najprej so želeli 
obrat v Šempetru
V Scandsticku celjski Aero 

in njegove izdelke poznajo 
že dolgo, saj so se poti obeh 
križale na mnogih tržiščih, 
vendar nikoli nista bila kon-
kurenta. Kljub temu so Švedi 
takoj, ko je pred dvema leto-
ma Aero šel v stečaj, začeli 
razmišljati o nakupu. Najprej 
so želeli najeti in nato tudi 
kupiti obrat v Šempetru, a jim 
je načrte prekrižal znan slo-
venski podjetnik, ki ga Niclas 
Fredin ne želi javno imeno-
vati. »S stečajno upraviteljico 
Aera Alenko Gril smo se zelo 
veliko pogovarjali o naku-
pu, vendar nam dogovora 
ni uspelo skleniti. Zato smo 
se takoj, ko je šel v stečaj še 
Aero Copy, usmerili v Celje. 
Tudi za nakup tega podjetja 
je bilo kar veliko zanimanje, 
ta isti slovenski podjetnik je 
celo sklenil kupoprodajno 
pogodbo, vendar je posel 
padel v vodo, saj kupnine ni 
plačal,« razkriva Fredin. Zdaj 
pravi, da je celo bolje, ker se 
je zgodba obrnila drugače, 
kot je načrtoval. Obrat v Šem-
petru je namreč sredi naselja, 
proizvodnja pa je v preteklo-
sti, ko je Aero še delal, zelo 
motila bližnje sosede in tudi 
ni bila ekološko neoporečna. 
Aero Copy pa je v Celju v in-
dustrijski coni. Fredin pravi, 
da jih nakup šempetrskega 
obrata, ki bo konec septem-
bra spet na dražbi, ne zanima 
več. Kupili pa bi kakšen stroj.

Tovarna v slabem 
stanju
Podjetje Scandstick je ve-

čji del tovarne Aero Copy in 

Aerove tempera barvice 
so že od nekdaj eden najbolj 
znanih celjskih izdelkov na 
območju bivše Jugoslavije. 
Kmalu jih bodo spoznali tudi 
v zahodni Evropi in drugih 
državah. Invalidsko podjetje 
Aero Ida, ki je od lani v lasti 
avstrijske korporacije Brevil-
lier Urban & Sachs, je začelo 
izdelovati tempere tudi za 
blagovno znamko Jolly. Kot 
so že pred časom napovedali 
predstavniki lastnikov, bodo 
barvice prodajali v 140 drža-
vah, kjer je Jolly že prisoten.

Direktorica Aera Ida Mateja 
Pučko je povedala, da bodo do 
konca leta za Jolly naredili 10 
tisoč kompletov, torej 10 tisoč 
tub vsake barve. Pričakuje, da 
bodo naslednje leto številke 
občutno višje. V podjetju so 
doslej na leto napolnili 3 do 
3,5 milijona 7-mililitrskih tub 
temper in še četrt milijona 
42-mililitrskih. Aero Ida ima v 

Odslej iz Celja tudi Jolly tempere
Do konca leta bodo v podjetju Aero Ida naredili 10 tisoč kompletov barvic –
Število zaposlenih se zmanjšuje

Sloveniji približno 65-odstotni 
tržni delež, barvice prodaja 
tudi na Hrvaškem. Poljskem, 
Madžarskem in Češkem. »Za-
radi proizvodnje za avstrijske 

lastnike smo pri temperah 
uvedli nekaj novosti. Nekoli-
ko smo povečali volumen tub 
ter spremenili videz embalaže, 
recepture pa smo uskladili z 

vsemi potrebnimi standardi,« 
pravi Mateja Pučko. Tempera 
barvice zdaj polnijo na dveh 
strojih, ki sta stara že več kot 
40 let. Oba stroja bodo še letos 

V podjetjuAero Ida v eni izmeni napolnijo 24 tisoč tub temper.

Niclas Fredin se zaradi nakupa 
tovarne Aero Copy ne bo prese-
lil v Celje. Čeprav bo še naprej 
direktor slovenskega Scand-
sticka, bo podjetje večinoma 
vodil s Švedske. Pravi, da je 
ekipa, ki so jo zbrali v Celju, od 
vodje laboratorija in posebne 
svetovalke, ki jim pomaga že 
ves čas, do odvetnika Primoža 
Feguša, ki jih vodi skozi zaple-
teno slovensko zakonodajo, 
zelo dobra.
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V podjetju iščemo kandidate za delovno mesto

tehnolog – komercialist
Pričakujemo:

- kandidate z višjo ali visoko strokovno izobrazbo, smer elek- 
trotehnika in energetika, z vsaj 3 leti del. izkušenj ali s sre-
dnjo splošno izobrazbo, smer elektrotehnika in energetika, 
z vsaj 5 leti delovnih izkušenj.

- aktivno znanje angleškega jezika – tekoče govorjenje in 
pisanje.

- odgovornega in samoinciativnega sodelavca, urejenega 
in zanesljivega, ki ga veseli delo v elektrotehniki, ki se je 
pripravljen učiti in izpopolnjevati na šolanjih v tujini ter 
občasno obiskovati poslovne partnerje v tujini. Delovno 
mesto zajema svetovanje in prodajo elektronskih kompo-
nent, svetil in elektro materiala.

- splošno znanje uporabe računalniških programov, vozniški 
izpit B-kategorije.

Prijave zbiramo do 11. 9. 2017.

Dobrna 7, SI - 3204 Dobrna
Telefon:  +386 (0) 3 780 10 70, +386 (0) 3 780 10 72, +386 (0) 3 780 10 74
Fax: +386 (0) 3 780 10 78,  E-mail: info@ett-lighting.com
Internet: www.ett-lighting.com,  www.ett-lighting.si

d.o.o.Scandstick bo širil proizvodnjo in zaposloval
Švedsko podjetje bo v Celju obudilo proizvodnjo samolepilnih laminatov – Prodajalo jih bo v srednji Evropi in na Balkanu

Dakont bo spet tožil
Družba Dakont je na seji skupščine šentjurske Meje 

napovedala izpodbojno tožbo. Vložila jo bo na sklep o 
podelitvi razrešnice upravi in nadzornemu svetu za 
njuno delo v preteklem letu.

To ni prva tožba Dakonta, ki ima le 98 delnic Meje in je 
v posredni lasti Darka Zupanca, nekdanjega večinskega 
lastnika celjske fi nančne skupine PSZ, ki je pred tremi leti 
bankrotirala. Skupina PSZ je še vedno skoraj 100-odstotna 
lastnica Meje, saj tožbe Dakonta ovirajo njeno lastniško 
preoblikovanje. Dakont je namreč že predlani vložil iz-
podbojno tožbo na skupščinski sklep, po katerem bi v 
Meji izvedli poenostavljeno zmanjšanje osnovnega kapi-
tala. Nato bi Družba za upravljanje terjatev bank in poštna 
banka oziroma zdaj Nova KBM kupili za 25 tisoč evrov 
novih delnic ter v nadaljevanju osnovni kapital dodatno 
povečali še s pretvorbo terjatev v lastniški delež. Na ta 
način bi se Meja rešila dolgov, ki si jih je nakopala zaradi 
poroštev, danih v preteklosti svoji obvladujoči družbi PSZ. 
Po takšnem fi nančnem in lastniškem prestrukturiranju bi 
podjetje lahko končno začelo razmišljati o novem strate-
škem lastniku.

Celjsko sodišče bo izpodbojno tožbo na sklep o spre-
membah osnovnega kapitala Meje obravnavalo prihodnji 
mesec in v Šentjurju pričakujejo, da bo odločilo v njihov 
prid.

JI

zamenjali z enim večjim, ki ga 
po naročilu že izdelujejo v Ita-
liji. Pomembno je tudi, pravi 
Pučkova, da vse surovine zdaj 
spet kupujejo na slovenskem 
trgu. Nekaj časa so jih namreč 
nabavljali pri tujih proizvajal-
cih.

Nova tovarna
Zaradi proizvodnje temper 

za blagovno znamko Jolly se 
število zaposlenih v podjetju 
Aero Ida ne bo povečalo. Tre-
nutno jih v podjetju dela 31, 
od tega je 17 delovnih invali-
dov. Zaradi upokojitev se bo 
do konca leto število delavcev 
zmanjšalo na 26. »Zdaj je vsaj 
dovolj dela za vse, saj smo 
morali še pred nekaj meseci 
tu in tam koga poslati domov 
na čakanje,« pojasnjuje Ma-
teja Pučko in upa, da se bo 
sčasoma število zaposlenih 
spet povečalo. Kakšne načrte 
imajo lastniki s svojim celjskim 
podjetjem v prihodnjih letih, 
še ne ve. Prostorov, v katerih 
je zdaj podjetje in so v njegovi 
lasti, najverjetneje ne bodo ob-
navljali, saj razmišljajo o novi 
tovarni. Kdaj in kje naj bi jo 
zgradili, še ni znano.
JANJA INTIHAR, foto: GrupA

Gorenje podvojilo 
dobiček

Skupina Gorenje je v prvem polletju imela 624 milijo-
nov evrov prihodkov od prodaje, kar je za 7,3 odstotka več 
kot v enakem lanskem obdobju. Še bolj uspešna je bila 
pri ustvarjanju čistega dobička, saj se je ta v primerjavi 
z lanskim prvim polletjem več kot podvojil in znaša 4,4 
milijona evrov.

Skupina je največjo rast prodaje dosegla na trgih izven 
Evrope, kjer je zabeležila skoraj 30-odsotno rast. Prodajo je 
povečala predvsem v Severni Ameriki, Avstraliji, na Bližnjem 
in Daljnem vzhodu, na Kavkazu in v Aziji. Uspešna je bila 
tudi v državah Beneluksa in na trgih vzhodne Evrope.

Gorenje je za investicijska vlaganja v prvem polletju na-
menilo malo manj kot 31 milijonov evrov, od tega največ za 
razvoj novih izdelkov. JI

Lastniki Uniorja so na izredni seji skupščine sprejeli 
odločitev o izčlenitvi programa Turizem iz matičnega 
podjetja. Unior bo v novo družbo Unitur prenesel premo-
ženje in celotno dejavnost Term Zreče in rekreacijskega 
centra na Rogli. Nova družba bo imela 6,5 milijona evrov 
osnovnega kapitala, njen edini lastnik bo Unior.

Poleg vseh nepremičnin in premičnin, ki sodijo v turi-
stično dejavnost ter so ocenjene na 90 milijonov evrov, in 
vseh zaposlenih v tej dejavnosti bo Unitur prevzel tudi so-

Še letos novo Uniorjevo turistično podjetje

dva stroja, ki sta še ostala 
v njej, kupil že lani od av-
strijske slabe banke Heta. 
Pred kratkim je od Aera ku-
pil na dražbi še preostanek 
zgradbe. V celjski tovarni 
bo izdeloval samolepilne 
laminate, ki jih za proizvo-
dnjo samolepilnih nalepk 
rabi tiskarska industrija in 
jih je med letoma 2007 in 
2013 izdeloval tudi Aero, 
a je proizvodnjo opustil, 
ker zaradi prezadolženosti 
ni imel denarja za visoka 
obratna sredstva.

»Tovarna je v zelo slabem 
stanju, zato bomo morali 
vanjo še veliko vložiti. Pi-
sarne smo v glavnem že 
uredili, prav tako tudi pro-
izvodne prostore, ostalo 
bomo obnavljali po kora-
kih. Upam, da bomo kma-
lu poskrbeli tudi za zunanje 
površine in tudi fasado, na 
katero želimo čim prej za-
pisati tudi novo ime pod-
jetja,« pravi Niclas Fredin, 
ki mu je bolj kot zunanja 
podoba pomemben začetek 
proizvodnje. Ta je trenutno 
v poskusni fazi, zadnje testi-
ranje obeh strojev, rezalne-
ga in premaznega, bo pred-
vidoma že te dni. »Upam, 
da se bo prava proizvodnja 
začela čez dva ali tri tedne. 
Predvsem pa upam, da bo 
kakovost laminatov prava in 
bodo naši najpomembnejši 
kupci z njimi zadovoljni,« 
dodaja Fredin.

»Sestavljamo zelo 
dobro ekipo«
V Scandsticku načrtujejo, 

da bodo v Celju na leto iz-
delali 140 do 150 milijonov 

kvadratnih metrov samole-
pilnih laminatov in ustvarili 
30 do 35 milijonov evrov pri-
hodkov. »Naš namen je, da 
tudi celjska tovarna čim bolj 
zraste, seveda pa bo v proi-
zvodnjo in nakup dodatnih 
strojev treba vložili še nekaj 
milijonov evrov,« napovedu-
je Niclas Fredin.

Trenutno je v podjetju 
zaposlenih deset ljudi. Prav 
vsi po vrsti so včasih delali v 
Aeru Copy in čeprav so si po 
njegovem stečaju našli novo 
službo, so jo pustili in se vr-
nili v svojo staro tovarno. »Z 
vsem zaposlenimi smo zelo 
zadovoljni. Ne samo da so 
prinesli veliko znanja, vsi 
po vrsti so krasne osebe 
in skupaj sestavljajo zelo 
dobro ekipo,« ne skopari s 
pohvalami Fredin. Že v pri-
hodnjih dneh bo zaposlil 
novo deseterico, prav tako 
bivših delavcev Aera Copy, 
število zaposlenih pa naj bi 
se prihodnje leto ustavilo 
pri trideset. Končno število 
zaposlenih je težko napove-
dati, pravi, morda jih bo 35, 
40 ali še več. Vse bo odvisno 
od naročil in nakupa novih 
strojev.

Na vprašanje, ali bodo 
zaradi švedskih lastnikov 
tudi plače švedske, se Ni-
clas Fredin samo nasmeh-
ne. »Plače zaposlenih bodo 
sprva povprečne slovenske, 
kasneje, ko bomo začeli do-
bro delati, pa bodo višje. 
Na Švedskem so plače res 
visoke, ampak življenje pri 
nas je nekajkrat dražje kot 
v Sloveniji.«

JANJA INTIHAR
Foto: SHERPA

razmerni del obveznosti matične družbe. V 
Uniorju pravijo, da Turizem izločajo zaradi 
obveznosti do prodaje nekovinskih dejavnosti. 
K temu jih zavezujeta pogodbi o fi nančnem 
prestrukturiranju in refi nanciranju, ki so ju z 
bankami upnicami sklenili leta 2013 in 2016. 
Če Unior Turizma ne bi prodal do leta 2020, 
bi moral bankam predčasno odplačati pet mi-
lijonov evrov glavnice. Poleg tega turistična de-
javnost potrebuje približno 9 milijonov evrov 
za investicijsko vzdrževanje. To pomeni, da 
nova družba ne bo samo naprodaj, ampak bo 

odprta tudi za dokapitalizacijo morebitnega 
strateškega partnerja.

Zaposleni v Uniorju so izčlenitvi Turizma 
nasprotovali, saj je vodstvo družbe za mnenje 
ali soglasje delavski svet povprašal šele sredi 
avgusta. Vseslovensko združenje malih del-
ničarjev pa naj bi na sklep skupščine vložilo 
izpodbojno tožbo, ker meni, da je izčlenitev 
Turizma v novo družbo zasnovana pomanj-
kljivo in bo morda negativno vplivala na po-
slovanje krovne in tudi nove hčerinske družbe.

JI

To je najbrž fotografija za zgodovino. Na njej je namreč prva skupina zaposlenih, 
ki je pomagala spet na noge postaviti proizvodnjo samolepilnih laminatov.
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CELJE – Zanimanje tu-
ristov za obisk mesta se še 
naprej povečuje, kažejo po-
datki zavoda Celeia za prvo 
polovico letošnjega leta. 
Znamenitost v knežjem 
mestu, ki pritegne največ 
obiskovalcev, je še vedno 
Stari grad.

Povečano število turistov v 
primerjavi z enakim obdob-
jem lani je mogoče razbrati 
iz različnih kazalcev. V prvih 
petih mesecih letos je bilo 

Turistov več, najbolj 
vabljiv Stari grad
Generator dobrega obiska knežjega mesta predvsem
zdravilišča

Turizem v Mestni občini Celje v 2017 v številkah:

Nočitve: 20.045 (lani 19.012)*

Število prihodov turistov: 10.316 (lani 9.495) *

Obisk Starega gradu: 27.374 (lani 21.546) **

Opomba:
* obisk v prvih petih mesecih
** obisk v prvih šestih mesecih

Turistični 
vrhunec bo 
jeseni

LAŠKO – Med ogledi turiste, ki obiščejo kraj, najbolj 
zanima obisk Pivovarne Laško.

Po podatkih Stika Laško, ki beleži celovito zasedenost 
turističnih zmogljivosti, je bilo v občini v tem letu ustvar-
jenih malo več kot 126 tisoč nočitev. To je za pet odstotkov 
več kot v enakem lanskem obdobju, ko so našteli 120 tisoč 
nočitev. Pri tem sicer še niso zajeti podatki vseh ponudni-
kov prenočišč, sta pa v statistiko vključena dva največja 
turistična ponudnika, Thermana Laško in Rimske Terme.

V porastu so predvsem nočitve športnih ekip in drugih 
skupin, pri čemer bo jeseni statistika v primerjavi z lani še 
ugodnejša, saj bo Laško septembra gostilo dve evropski 
prvenstvi, tekmovanji mažoret in invalidov v namiznem 
tenisu. Prevladujejo tuji turisti, teh je v strukturi gostov 70 
odstotkov, predvsem iz Italije in Avstrije, domačih gostov 
pa je več pri zdraviliških programih rehabilitacij.

V Stiku ponujajo prenočišča v stavbi nekdanjega ho-
tela Savinja, kjer je tudi sedež javnega zavoda. Letos so 
v prvih sedmih mesecih zabeležili 325 prenočitev, kar 
je več v primerjavi z enakim obdobjem lani, v glavnem 
v okviru rezervacijskega sistema booking.com, od tega 
kar tretjino julija, to je v času Piva in cvetja.

ROBERT GORJANC

Grušoveljski jez kmalu obnovljen
REČICA OB SAVINJI – Država je začela pred kratkim obnavljati Grušoveljski jez, 

najdaljši prečni objekt na reki Savinji sploh. Dolg je namreč kar 140 metrov in je bil 
v zadnjem obdobju dotrajan. Njegova obnova je bila med drugim uvrščena v razvojni 
program Občine Rečica ob Savinji za obdobje od leta 2014 do 2020.

Domačini so se namreč že bali, da bi se jez porušil, kar bi lahko imelo hude posledice. Med 
drugim je bila ogrožena poplavna varnost. Med deli bo država poskrbela za utrditev temeljev 
jezu, širitev struge nad jezom in ureditev erodiranih brežin. Prav tako bosta postavljena 
stabilizacijska pragova. Izvajalka je koncesionarka, družba Hidrotehnik, njen podizvajalec 
je družba Nivo Eko. Denar za pol milijona evrov vredno naložbo je zagotovila direkcija za 
vode. Dela bodo končana oktobra. BJ, foto: direkcija za vode

Dobivajo novo podobo
POLZELA – Občina je julija začela obnavljati šest odsekov lokalnih cest in javnih poti 

na svojem širšem območju v skupni dolžini malo manj kot 1,4 kilometra.
Obnovila in asfaltirala bo odseke cest Skornšek in Bršek v Podvinu, Plohl v Sevčniku, 

Golčman v Podsevčniku ter Blagotinšek in Sitar v Andražu. Najdaljši obnovljen odsek v 
Podvinu, dolg 365 metrov, je namenu predala že to soboto. Izvajalec del, Sašo Cizej, bo dela 
na vseh odsekih v skupni vrednosti malo manj kot 120 tisoč evrov končal do 10. septembra.

ŠO

ustvarjenih več kot 20 tisoč 
nočitev, kar je za približno 
tisoč več kot lani v tem času. 
Višje je tudi število prihodov, 
prav tako za približno tisoč 
več kot lani. Turisti, ki pre-
nočujejo v Celju, se v mestu 
v povprečju zadržijo dva dni. 
Do junija so v zavodu Celeia 
zabeležili tudi povečan obisk 
organiziranih skupin, v juli-
ju porast individualnih obi-
skovalcev. Opažen je porast 
števila turistov iz Španije, s 

Poljske, z Madžarske, Nizo-
zemske in iz Belgije.

Naraščajoč turistični obisk 
v zavodu pripisujejo vodenju 
regionalne destinacije Dežela 
Celjska ter promociji Celja v 
okviru tega projekta. Pri tem 
zdravilišča igrajo pomemb-
no vlogo, saj v tej destinaciji 
letno ustvarijo čez milijon 
nočitev, zdraviliški gostje pa 
radi prihajajo na enodnevne 
ali poldnevne izlete v Celje. 
Poleg tega v zavodu opažajo 

vedno več individualnih tu-
ristov, ki odhajajo na daljša 
potovanja po Evropi in ob 
tem obiščejo knežje mesto.

Stari grad je v prvi polovici 
leta obiskalo več kot 27 tisoč, 
lani malo več kot 21.500 lju-
di, kar pomeni skoraj šest 
tisoč obiskovalcev več, pri 
čemer v to statistiko niso 
zajeti obiskovalci prireditev 
na Starem gradu.

Ob porastu števila turistov 
na Starem gradu je večje tudi 
število dnevnih obiskovalcev 
v mestnem jedru, na Celjski 
koči in Šmartinskem jezeru. 
Zanimiv je tudi podatek o 
obisku lani jeseni odprtega 
turističnoinformacijskega 
centra in paviljona arheologi-
je na Glavnem trgu: obiskalo 
ju je več kot 12.400 ljudi, pri 
čemer so prevladovali domači 
gostje.

ROBERT GORJANC
Foto: GrupA

Streha kmalu, 
mansarda pozneje

GORNJI GRAD – V osnovni šoli je občina izkoristila 
počitniško obdobje za obnovo šolske strehe. Prav tako 
se pripravlja na pridobitev novih prostorov, ki bodo v 
šolski mansardi. Med lanskim prvim delom naložbe je 
bila obnovljena streha vrtca, letos je sledila še obnova 
dotrajane strehe starinske stavbe šole.

Ta je bila doslej pokrita z valovitimi salonitnimi plošča-
mi. Zgradba je spomeniško zaščitena, zato so dela pod 
nadzorom zavoda za varstvo kulturne dediščine. Poškodo-
van fasadni venec stavbe je že obnovljen. Celotna obnova 
strehe naj bi bila končana do začetka novega šolskega leta. 
Stala bo približno 120 tisoč evrov.

Za pridobitev novih učilnic v mansardi je bil opravljen 
postopek javnega naročila, vendar izvajalec ni bil izbran. 
Občina bo zato naročilo ponovila. Osnovna šola v Gor-
njem Gradu se imenuje po Franu Kocbeku, nekdanjem 
nadučitelju.

BJ

Na Grušoveljskem jezu je živahno.
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Mučilne naprave še 
nikoli tako blizu

Občina bo oddala enajst 
neprofitnih stanovanj

VOJNIK – Zadnja nedelja v avgustu je bila za vojniško 
župnijo prav poseben dan. Praznovali so župnijski pra-
znik, Jernejevo nedeljo.

Ta nedelja ni bila samo lepa nedelja. Škofu Stanislavu 
Lipovšku so se pri slovesnem somaševanju pridružili še 
drugi rojaki duhovniki. Anton Vrisk, župnik v Črni, a po 
rodu iz Ivence, se je prišel zahvalit za 70 let življenja, trije 

Pred letošnjimi 
asfaltiranji

LUČE – V občini so pred koncem priprav na letošnja 
asfaltiranja občinskih cest. Letos so na vrsti predvsem 
ceste v Podvolovljeku in delu Podveže. Vsega skupaj 
bodo prihodnji mesec asfaltirani štirje kilometri cest. 
Posebnost luške občine je, da je njeno območje gorato 
in razmeroma redko poseljeno.

Gre za občino, ki po številu cest na prebivalca v državi pred-
njači. Po letošnjih asfaltiranjih bodo v Podvolovljeku asfaltira-
ne že skoraj vse ceste, z izjemo ceste proti Veliki planini. Letos 
bodo ta asfaltiranja stala približno 250 tisoč evrov. Podlaga 
zanje naj bi bila pripravljena do konca avgusta in če bo vreme 
ugodno, naj bi bila le ta dokončana sredi septembra.

Občina Luče je z asfaltiranji makadamskih cest na ce-
lotnem svojem območju daleč. V prihodnjih letih bodo 
pridobili asfaltno povezavo s svetom v bistvu vsi zaselki 
oziroma domačije. Načrt asfaltiranj občinskih cest za vsako 
leto posebej je bil sestavljen na začetku tega mandata. Po 
tem načrtu uporabniki cest vnaprej vedo, katerega leta bo 
asfaltirana tudi njihova cesta. Občina se načeloma odloča 
za asfaltiranja dolgih odsekov, kar je precej ceneje, kot če bi 
vsako leto asfaltirala več manjših, in sicer po različnih delih 
občine. V zadnjih letih sta bili tako med drugim asfaltirani 
cesti v Krnici in v Planico. BJ

Zavod potrebuje 
novi bivalni enoti

DOBRNA, MOZIRJE – Župan Dobrne je sprejel pisni 
sklep o začetku priprave občinskega podrobnega prostor-
skega načrta za gradnjo zunanje bivalne enote tamkaj-
šnjega centra za usposabljanje, delo in varstvo. Center jo 
namreč potrebuje za stalno bivanje svojih uporabnikov, 
ki so po svojem 26. letu starosti vključeni v oddelek za 
odrasle.

Prostora za stalno bivanje starejših uporabnikov vedno 
bolj primanjkuje. Zavod prav tako želi izboljšati kakovost 
stalnega bivanja tistih uporabnikov, ki morajo bivati v tripo-
steljnih sobah. O naložbi se že pogovarja z ministrstvom za 
delo, družino, socialne zadeve ter enake možnosti in občino. 
»Povsod smo naleteli na zelo ugoden odziv, na posluh za 
naše potrebe,« je povedala direktorica zavoda Breda Božnik. 
Bivalna enota bi bili zgrajena na območju Novega gradu, 
kjer si občina prizadeva tudi za gradnjo krožišča. V enoti bi 
bivalo vsaj dvanajst uporabnikov.

Še eno bivalno enoto naj bi zavod imel tudi v Mozirju, o 
čemer pogovori prav tako še trajajo, tako z ministrstvom 
kot z občino. Mozirska enota bi bila za 24 uporabnikov. 
Socialnovarstveni zavod na Dobrni je namenjen otrokom, 
mladostnikom in odraslim z zmerno, s težjo in težko motnjo 
v duševnem in telesnem razvoju. BJ

Še dve asfaltiranji
NAZARJE – Občina nadaljuje letošnja asfaltiranja cest. 

Trenutno se pripravlja še na asfaltiranje dveh cest, in 
sicer ob samostanskem griču v Nazarjah in v Šmartnem 
ob Dreti. V Šmartnem so se dela prejšnji teden že začela.

Gre za dela na območju od državne ceste do mostu čez 
Dreto, kjer bo cesta prenovljena in razširjena. Prav tako bo 
zgrajen pločnik. V Nazarjah bo občina ob samostanskem 
griču med drugim prenovila in delno razširila približno pol 
kilometra ceste od gasilskega doma. Prav tako bo poskrbela 
za pločnik in uredila odvodnjavanje. Cesti merita približno 
pol kilometra, dela pa bodo stala približno 160 tisoč evrov.

Že junija je bila urejena cesta v Obrtniški ulici, ki je bila 
jeseni zaradi vodovodne napeljave prekopana. Na cestnem 
področju je bila letos največji finančni zalogaj Občine Na-
zarje julija končana obnova državne ceste skozi Nazarje, 
kjer je med drugim poskrbela za gradnjo pločnika in javno 
razsvetljavo. Gre za veliko naložbo, ki je občino stala pribli-
žno štiristo tisoč evrov. BJ

Za novo šolsko leto 
obračališče

ŠTORE – Poročali smo že o jutranji prometni zagati, ki 
se pojavlja med šolskim letom pri Osnovni šoli Štore. Kot 
kaže, bodo tamkajšnje prometne težave kmalu odpravlje-
ne, saj se je občina letos odločila za gradnjo obračališča. 
Naložba naj bi bila končana do začetka šolskega leta.

Občina si je to naložbo na Lipi letos zadala kot svojo pred-
nostno nalogo. Gradbena dela obsegajo prenovo dovozne ce-
ste, gradnjo obračališča in dveh parkirnih mest za avtobusa. 
Od druge polovice julija opravlja dela domače podjetje Inter-
star. Vrednost naložbe znaša približno petdeset tisoč evrov. 
Od tega je 38 tisoč evrov nepovratnih sredstev, ki pripadajo 
občini po 21. oziroma 23. členu Zakona o financiranju občin.

BJ

CELJE – Na Starem gradu je na ogled Teater 
groze, nova stalna razstava mučilnih naprav od 
16. do 18. stoletja.

Stalno ponudbo na Starem gradu Celje je Zavod 
Celeia Celje povečal s postavitvijo stalne razstave 
Teater groze. Notranjost Friderikovega stolpa je 
ovita v rdeče, glasba pa prikazuje temačno obdobje 
groze in trepeta. Gre za prvo tovrstno razstavo v 
grajskem kompleksu. Kot je pojasnil kustos Andrej 
Studen, je razstava razdeljena na tri sklope. Vsi pri-
kazujejo novoveško kaznovalno politiko. »Takrat 
so zločinca ali zločinko ujeli in najprej zaslišali 
ter s pomočjo mučenja posegli v njegovo telo in 
tako izvabili oziroma izsilili priznanje. Mučili sicer 
niso le čarovnic, kot se mnogokrat predvideva, je 
poudaril Studen: »To je čas, ko je skoraj vsak zločin 
zahteval smrtno kazen.«

Na razstavi v kleti so na ogled Železna oziro-
ma nuernberška devica, natezalnica, zasliševalni 
stol, kolo za lomljenje, sramotilni kamen, sekira 
s tnalom, sramotilne maske, sramotilna piščal in 
sramotilne gosli.

Organizator razstave Zavod Celeia Celje je pri 
pripravi sodeloval tudi z Zgodovinskim arhivom 
Celje. Kot je povedal direktor Borut Batagelj, se 
v arhivu trudijo, da čim bolje sodelujejo in se z 
določenimi projekti vključujejo v okolje, v katerem 
delujejo: »Projekt Teater groze se mi zdi lep primer 
dobre prakse. Seveda poleg ostalih, kjer smo že 
delovali kot povezovalni člen. Kot vrsta dediščin-
ske ustanove ob neposrednem stiku z raziskovalci 
smo v tem duhu sodelovanja poskušali prispevati 
k ponudbi Celja in tudi širše.«

Celotno razstavo je financiral Zavod Celeia Ce-
lje. Za odkup eksponatov je zavod odštel 16 tisoč 
evrov, 6 tisoč še za preostale stroške priprave raz-
stave, ogled katere je možen z dnevno vstopnico 
na Stari grad Celje.

EVA POPOVIČ

V Laškem je bilo ob zadnjem razpisu število prosilcev za neprofitna stanovanja na ravni minulih let.

LAŠKO – Odziv na nedavni razpis za neprofitna stanovanja je bil v skladu s pričakovanji 
in s številom prijav ob zadnjih razpisih. Na tokratnega se je prijavilo 42 prosilcev, ki jim 
bodo stanovanja predvidoma dodeljena v prihodnjih dveh letih.

Občina Laško bo ob tokra-
tnem razpisu v najem odda-
la enajst stanovanj. Pet za 
prednostno listo A, po kateri 
so prosilci glede na socialne 
razmere oproščeni plačila 
varščine, pet za prednostno 
listo B, pri čemer so prosilci 
zavezani plačilu varščine, eno 
stanovanje pa bo oddano v na-
jem invalidni osebi.

»Število oddanih stanovanj 
bo odvisno od tega, koliko bo 
iz obstoječega fonda izpra-
znjenih stanovanj in koliko jih 
bomo kupili v teh dveh letih 
oziroma do objave novega raz-
pisa. Občina pa ne bo investi-
tor novogradnje stanovanj,« je 
povedala Stanka Jošt, vršilka 
dolžnosti direktorice občinske 
uprave.

O potrebah po neprofitnih 
stanovanjih v občini je naj-
bolj zgovoren podatek o šte-
vilu prosilcev, ki se prijavljajo 
na razpise zadnjih let. Teh je 
praviloma približno štiride-
set. Razpis mora biti formal-
no končan v šestih mesecih, 
torej januarja prihodnje leto.

ROBERT GORJANC
Foto: SHERPA

Številne obletnice ob župnijskem prazniku
duhovniki pa so praznovali okrogle obletnice mašništva: 
Jože Lipovšek 20 let, Lojze Kostajnšek 50 let in Janez Fur-
man 30 let. V Vojnik se rad vrača tudi mariborski kancler 
Janez Lesnika, ki je praznoval 25 let mašništva. Ob velikem 
prazniku so pod cerkvijo postavili tudi mlaj, na katerem 
so table, ki obeležujejo vse jubileje.

KP
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Celjski filmski svet v Sarajevu
Na 23. sarajevskem fi lmskem festivalu so nagradili fi lme s celjskim priokusom

Pretekli konec tedna se je v Sara-
jevu končal fi lmski festival, ki je bil 
tudi zelo celjsko obarvan. Program-
ski vodja Mestnega kina Metropol 
Samo Seničar je bil član ene od ži-
rij, Hana Vodeb se je predstavila v 
vlogi igralke v nagrajenem fi lmu, 
medtem ko je producent Zoran 
Dževerdanović prejel nagrado srce 
Sarajeva za kratki fi lm V modrino.

Letos je Mestni kino Metropol po-
stal član mednarodnega združenja art 
kinematografov Cicae, ki povezuje ki-
nematografe po vsem svetu. Iz zdru-
ženja so poklicali Sama Seničarja, če 
bi ga zanimalo ocenjevanje fi lmov 
na Sarajevskem fi lmskem festivalu, 
kjer so podelili partnersko nagrado 
združenja Cicae. Še z dvema članoma 
komisije si je ogledal sedem fi lmov, ki 
so nastali na območju vzhodne Evro-
pe. Nagradili so fi lm Sofi jin sin grške 
režiserke Eline Psykou.

Nagrajena modrina
Poleg Seničarja kot člana ene od 

žirij je bil na festivalu tudi producent 
Zoran Dževerdanović s kratkim fi l-
mom V modrino, ki je bil v tekmoval-
nem programu kratkih fi lmov izbran 
za najboljšega. Film je bil nominiran 
tudi za študentskega oskarja in po 
nagradi v Sarajevu tudi za kategori-
jo kratkih fi lmov Evropske fi lmske 

akademije. »Z Dževrdanovićem sva 
se dogovorila za celjsko premiero 
takoj po Festivalu slovenskega 
fi lma. Zelo sem vesel, da je bil 
festival uspešen za Slovence. 
Poleg celjskih udeležencev je 
svetovno premiero doživel tudi 
celovečerni fi lm Košarkar naj 
bo režiserja Borisa Petkovića, ki 
je nastal po literarni uspešnici 
Primoža Suhadolčana. 
Matjaž Ivanišin in 
Rok Biček sta nav-
dušila s svojima 
dokumentarnima 
fi lmoma. Mislim, 
da je bil festival 
zelo uspešen za 
slovensko fi lm-
sko produkcijo. 
Poleg tega sem 
zelo vesel, da 
sem v Sarajevu 
srečal tudi ne-
kaj ›metropo-
lovcev‹, ki na 
festival hodijo 
že vrsto let.«

Režiserka 
v vlogi 
igralke
Hana Vodeb se 

je v fi lmu Ljublja-

na – München 15:27 režiserke Kata-
rine Morano prvič predstavila 

v vlogi igralke. Film je na fe-
stivalu dobil posebno pri-
znanje žirije. Hana je bila 
prvič pred kamero, a ker 
je vedela, kaj režiserka in 
ostala tehnična ekipa že-

lijo od nje, je bilo snema-
nje precej 

lažje. V fi lmu Ljubljana – München 
15:27 sledimo zgodbi Male, ki jo igra 
Hana Vodeb, in Jureta, ki ga igra Jure 
Henigman. »Veliko se v fi lmu gradi 
na atmosferi neke generacije mladih, 
kjer začasnost po-
stane ujetost ali 
usoda. Govorijo 
o času, ko nam 
je vse od-

prto, ko imamo veliko možnosti, 
hkrati pa živimo v slabih, najetih 
stanovanjih in imamo službe, ki 
niso sanjske. Dva junaka odhajata v 
tujino z upanjem, da bo drugače. To 
se v fi lmu prikaže skozi dan glavne 
junakinje, ki v tej atmosferi stopnjuje 
občutek, da nikoli ne bo več tako, kot 
je bilo.« Celjska režiserka, ki živi in 
dela v Ljubljani, ustvarja na zelo raz-

ličnih področjih. Igranje v fi lmu 
jo je tako navdušilo, da če 

bi bila ponudba prava, bi 
še stopila pred kamero: 
»Vsak izziv, ki je druga-
čen od tega, kar sem v 
življenju do zdaj po-
čela, mi je zanimiv,« 
je zaključila.

Delček Sarajeva 
bo kmalu prišel 
na celjsko platno. 
Že ta teden si lah-

ko ogledate otvori-
tveni fi lm festivala 
Druga stran upanja 
fi nskega kultnega 
režiserja Akija Ka-
urismäkija, ki je v 
Berlinu za fi lm dobil 
srebrnega medveda 

za režijo.
BARBARA 

GRADIČ OSET

Cavazzov koncert vrhunec Šentjurskega poletja
Gledališka legenda kot šansonjer na vrtu Ipavčeve hiše

Boris Cavazza ni samo eden najboljših sloven-
skih igralcev, temveč je tudi odličen pevec. Na 
vrtu Ipavčeve hiše se je šentjurskemu občinstvu 
predstavil z odlično pevsko interpretacijo svojih 
besedil, s pravo mero gledališkega humorja, in 

sicer vse ob glasbeni spremljavi Fake Orchestra.
78-letni Boris Cavazza je oseba, ki se je spomi-

nja predvsem starejše občinstvo, ki je obože-
valo njegove fi lme in dramsko igro. A zara-
di izjemno popularne biografi je Cavazza, 
v kateri je razgalil svoje z izgubami za-
znamovano življenje, tudi med mlajšimi 
ni neznan. Vseh let pisano občinstvo je 
napolnilo »šentjurske križanke.« Cavaz-

za je 
p o -

gosto 
k r u t o 

življenje 
in kritičen pogled 

na družbo prenesel 
tudi v besedila, ki jih je 

se dogovorila za celjsko premiero 
takoj po Festivalu slovenskega 
fi lma. Zelo sem vesel, da je bil 
festival uspešen za Slovence. 
Poleg celjskih udeležencev je 
svetovno premiero doživel tudi 
celovečerni fi lm Košarkar naj 
bo režiserja Borisa Petkovića, ki 
je nastal po literarni uspešnici 
Primoža Suhadolčana. 
Matjaž Ivanišin in 
Rok Biček sta nav-
dušila s svojima 
dokumentarnima 
fi lmoma. Mislim, 
da je bil festival 
zelo uspešen za 
slovensko fi lm-

rine Morano prvič predstavila 
v vlogi igralke. Film je na fe-

15:27 sledimo zgodbi Male, ki jo igra 
Hana Vodeb, in Jureta, ki ga igra Jure 

hkrati pa živimo v slabih, najetih 
stanovanjih in imamo službe, ki 
niso sanjske. Dva junaka odhajata v 
tujino z upanjem, da bo drugače. To 
se v fi lmu prikaže skozi dan glavne 
junakinje, ki v tej atmosferi stopnjuje 
občutek, da nikoli ne bo več tako, kot 
je bilo.« Celjska režiserka, ki živi in 
dela v Ljubljani, ustvarja na zelo raz-

ličnih področjih. Igranje v fi lmu 
jo je tako navdušilo, da če 

bi bila ponudba prava, bi 
še stopila pred kamero: 
»Vsak izziv, ki je druga-
čen od tega, kar sem v 
življenju do zdaj po-
čela, mi je zanimiv,« 
je zaključila.

Berlinu za fi lm dobil 
srebrnega medveda 

za režijo.
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Hana Vodeb, in Jureta, ki ga igra Jure 
Henigman. »Veliko se v fi lmu gradi 
na atmosferi neke generacije mladih, 
kjer začasnost po-
stane ujetost ali 
usoda. Govorijo 
o času, ko nam 
je vse od-

stanovanjih in imamo službe, ki 
niso sanjske. Dva junaka odhajata v 
tujino z upanjem, da bo drugače. To 
se v fi lmu prikaže skozi dan glavne 
junakinje, ki v tej atmosferi stopnjuje 
občutek, da nikoli ne bo več tako, kot 
je bilo.« Celjska režiserka, ki živi in 
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ličnih področjih. Igranje v fi lmu 
jo je tako navdušilo, da če 

bi bila ponudba prava, bi 
še stopila pred kamero: 
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čen od tega, kar sem v 

Žirija mednarodnega združenja art kimematografov Cicae. Samo Seničar (na levi), Greta Akcijonaitė, režiserka Elina 
Psykou in Jan Makosch. (Foto: osebni arhiv)

Boris Cavazza ni samo eden najboljših sloven-
skih igralcev, temveč je tudi odličen pevec. Na 
vrtu Ipavčeve hiše se je šentjurskemu občinstvu 
predstavil z odlično pevsko interpretacijo svojih 
besedil, s pravo mero gledališkega humorja, in 

sicer vse ob glasbeni spremljavi Fake Orchestra.
78-letni Boris Cavazza je oseba, ki se je spomi-

nja predvsem starejše občinstvo, ki je obože-
valo njegove fi lme in dramsko igro. A zara-
di izjemno popularne biografi je Cavazza, 
v kateri je razgalil svoje z izgubami za-
znamovano življenje, tudi med mlajšimi 
ni neznan. Vseh let pisano občinstvo je 
napolnilo »šentjurske križanke.« Cavaz-

gosto 
k r u t o 

življenje 
in kritičen pogled 

na družbo prenesel 
tudi v besedila, ki jih je 

s pomočjo Igorja Leonardija tudi uglasbil. »Pri vseh 
mojih pesmih je prisotna smrt, v takšni ali drugačni 
obliki. Minevanje je moj navdih,« je povedal po šen-
tjurskem koncertu.

»Življenje kruta, surova je šala …, lepotica, šmin-
kerica,/si samo še kup kosti …, razpela je roke in 
kar poletela,/letala je dolgo, tja gor med oblake …,« 
je le nekaj utrinkov iz njegove poezije, ki so v kra-
snem poletnem šentjurskem prostoru ustvarili pravo 
vzdušje. »Nastopati pred manjšim občinstvom je 
veliko bolje, ker so nekatere pesmi zelo osebne in 
popolnoma drugače zvenijo v takšnem prostoru.«

Intimno vzdušje za osebne pesmi
S člani skupine Fake Orchesta Cavazza sodeluje že 

od leta 2006. Poleg Leonardija so ga na šentjurskem 
koncertu spremljali še basist Tadej Kampl, bobnar 
Enos Kugler in saksofonist Primož Fleischman oziro-
ma kot jih je šaljiv igralec poimenoval – »okupatorski 
band«. Pred malo več kot desetletjem je s člani te 
zasedbe posnel in izdal svoj prvenec šansonov 11 
korakov. Z Leonardijem sta ustvarjala skupaj, Cavaz-

za je dal glasbeno iztočnico, ki jo je kitarski mojster 
nadaljeval.

Da nastop ne bi bil večerno pozibavanje v miren 
spanec, je nastopajoči postregel z gledališkimi anek-
dotami in nasmejal občinstvo. Za štajerski prostor je 
izbral anekdoto, ki jo je uprizoril pokojni igralec Arnold 
Tovornik. »Igralci smo zelo leni. Če je treba prebrati na 
predstavi kakšno pismo, si ga ne napišemo, ampak 
se ga naučimo na pamet. A včasih kaj skoči iz glave. 
Arnold Tovornik je moral na neki predstavi prebrati 
besedilo z zvitka, ki mu ga je prinesel sel. Tovornik ga 
je odprl, a pismo je bilo prazno. Zato se je obrnil k slu 
in mu rekel: ›Gospod, ali bi mi vi prebrali to pismo, ker 
jaz sem očala pozabil doma.‹« A to je bil le pljunek v 
lastno skledo, saj tudi Cavazza še vedno ne zna svojih 
besedil na pamet in pred občinstvom je prav nerodno 
obračal A4-liste. »Nisem se še dovolj potrudil. Veste, 
bolj lene sorte sem.«

Večer na vrtu pred Ipavčevo hišo je bil ena redkih 
priložnosti, da smo videli in slišali odličnega igralca na 
odru v podobi šansonjerja. Ker je zgoščenka 11 korakov 
razprodana, je večni šarmer po koncertu namignil, 
da imajo glasbeniki na zalogi še veliko pesmi in bodo 
mogoče kmalu posneli novo.

BARBARA GRADIČ OSET, foto: SHERPA

Koncert Borisa Cavazze s Fake Orchestra je 
bil eden od vrhuncev Šentjurskega poletja. 
Navdušenje je bilo v Šentjurju obojestran-
sko. Cavazzo sta navdušila urejen Šentjur in 
odzivno občinstvo, medtem ko so občinstvo 
navdušili Cavazzova besedila in nastop.
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Odpiramo poti do znanj - pohitite z vpisom v novem 
šolskem letu 2015/16!

JEZIKOVNI TEČAJI
Naučite se jezika na vseh stopnjah in glede na vaše potrebe: angleščina, ruščina, nemščina, 
francoščina in italijanščina, tečaj nemščine za delo v tujini, poslovna angleščina

PROGRAMI NACIONALNIH POKLICNIH KVALIFIKACIJ

DELAVNICE IN TEČAJI RAČUNALNIŠTVA RAZLIČNIH STOPENJ
(Word, Excel, Powerpoint, Prezi)

Nudimo vam ugodne cene s plačilom na obroke ter usposobljene predavatelje z 
odličnimi referencami.

Info: info@lusentjur.si, 031 718 261, 03 747 16 70
LU Šentjur, Mestni trg 5, Šentjur

Vsak dan je priložnost, da se na-
učimo nekaj novega

Vseživljenjsko učenje ni le prazna 
puhlica, temveč proces, ki nas lahko ob 
pravilni izbiri in pravem času daleč pri-
pelje. Učimo se celo življenje, če pa se 
odločimo za šolanje in izobraževanje po 
formalnem šolanju, pa od takega načina 
odnesemo še več. Pridobljeno znanje 
namreč izvira iz potrebe ali pa iz doda-
tne motivacije, ki nam jo tekom formal-
nega šolanja pogosto primanjkuje.

Z evropskimi projekti do prenosa 
znanj in večje zaposljivosti

Na Ljudski univerzi Šentjur poleg 
rednih programov poteka več de-
javnosti, ki podpirajo vseživljenjsko 
učenje. So vodilni partner projekta 
LDV - Steklarstvo - izzivi prihodnosti, 
kjer sodelujejo s partnerji iz Slovenije, 
Italije, Nemčije in Češke. V projektu 
programa Vseživljenjsko učenje so 
nastali novi poklicni standardi na 
področju steklarstva, kandidati Ste-

klarne Rogaška pa so se vključili v nov 
izobraževalni program.

Ljudska univerza Šentjur vodi pro-
jekt »Moč rokodelstva v preteklosti 
daje znanje sedanjosti in ohranja pri-
hodnost«, z akronimom ROK 4. Spo-
razum o partnerstvu je podpisala s 
projektnimi partnerji Ljudsko univerzo 
Kočevje, Turističnim društvom Občine 
Štrigova in Turističnim društvom Obči-
ne Marija Bistrica, združili so se z name-
nom ohranjanja kulturne dediščine na 

programskem območju in da bi mlajše 
generacije podučili o rokodelstvu, ki 
je vsem skupno ter o posebnostih, ki 
zaznamujejo vsakega od partnerjev.

Skrb za kakovostno izobraževa-
nje različnih generacij

Na Ljudski univerzi Šentjur so po-
nosni, da so kot ustanova za izobra-
ževanje odraslih ponovno pridobili 
pravico do uporabe zelenega znaka 
kakovosti, ki jim jo je podelil Andrago-
ški center Slovenije. Skrb za kakovost 

na Ljudski univerzi Šentjur kontinuira-
no spremljajo in razvijajo, kot vodilo 
svojega dela pa so sprejeli Izjavo o 
kakovosti. Lani je njihov kolektiv za 
nadgradnjo osnovnega poslanstva 
ustanove prejel priznanje Občine 
Šentjur. Udeleženci programov so 
različnih generacij, od najmlajših do 
družin, zaposlenih in upokojencev. V 
minulem študijskem letu je tako nastal 
Lušni orkester, ki ponosno promovira 
ustanovo ob različnih priložnostih.
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Ime ji je Milica. Kot pra-
vi, je čisto običajen človek. 
Vendar vsi tisti, ki smo kdaj 
sedeli z njo na kavi, takoj 
spoznamo, da temu ni či-
sto tako. Milica je namreč 
izjemno prijetna in ener-
gična gospa v zrelih letih 
in tipična »penzionistka«, 
ki nikoli nima časa. In je 
odličen primer človeka, ki 
veliko da na vseživljenjsko 
učenje. Takoj ko je stopila 
v upokojenski »stan«, je 
namreč začela sila aktiv-
no življenje, ki ga odliku-
je gibanje v vseh pomenih 
– tako fi zično miganje kot 
razgibavanje možgančkov.

Za dolgčas ni časa
Milica redno obiskuje Uni-

verzo za 3. življenjsko obdo-
bje v Celju, kjer aktivnosti 
usmerja Slavica Hrastnik. 
»Za nas se izjemno trudijo. 
Na voljo imamo opere, kon-
certe, razne izlete, predava-
nja … Če kdo reče, da mu 
je dolgčas, lahko to pripiše 
samemu sebi. Pa ne samo tu, 
na splošno se je na primer 
v Celju v tem poletju toliko 
dogajalo … in vse brezplač-
no ali zelo dostopno. Toliko 
imamo v teh časih, pa vendar 
raje govorimo o vsem, česar 
nimamo.«

Milica dan začne s spreho-
dom v naravi, nadaljuje ga z 
jogo, ki je v teh poletnih me-
secih tudi letos v Mestnem 

»Prej so bili v ospredju drugi, zdaj 
sem na vrsti jaz«

parku Celje. Lani jo je pre-
vzel origami, letos se spro-
šča z ustvarjanjem mandal, 
za prihodnje šolsko leto pa 
že ima »nagledanih« nekaj 
veščin, ki bi jih rada osvo-
jila. »Feng šuj – mislim, da 
se bom odločila zanj, če le 
ne bo preveč drag. Obisku-
jem namreč projekte, ki so 
brezplačni ali cenovno zelo 
dostopni. In tega sploh ni 

malo na tržišču. Zagotovo 
pa bo letos ›padel‹ tečaj ra-
diestezije,« še doda načrtov 
polna Milica.

V vsakem obdobju 
dati vse od sebe
Naša sogovornica meni, 

da se je treba v vsakem ži-
vljenjskem obdobju maksi-
malno potruditi. »Ko si mlad 
in ustvarjaš kariero, se tru-
diš, da se dokažeš. Potem si 
ustvariš družino. Tudi vanjo 
moraš vložiti vso energijo, 

ki jo imaš. Konec koncev so 
otroci s tabo samo dobrih de-
set let, potem pride puberte-
ta in že bežijo stran od tebe. 
Življenje pa je dolgo, veliko 
daljše kot včasih, nemalo jih 
dopolni 90 let. In v pokoju 
se znova lahko posvetiš sebi. 
Do pokoja so bili vedno drugi 
in njihove potrebe v ospred-
ju. Bila je služba in družina. 
Za razna izobraževanja in 
tečaje ni bilo niti časa niti 
prave volje. A v pokoju ima 
človek kar naenkrat dovolj 

časa. Sedaj sem na vrsti jaz, 
da se naučim novih znanj, da 
spoznam nove ljudi.« Na de-
lavnicah in tečajih, predava-
njih in izletih, ki jih obisku-
je Milica, ne podajajo samo 
novih znanj, tudi prijateljske 
vezi se tkejo. In življenje na 
sploh pridobi neko novo kva-
liteto.

Kaj pa na to porečejo vaši 
otroci, jo vprašam. »Privošči-

jo mi, ker vidijo, da res uži-
vam v tem. Me pa zato res 
bolj malo vidijo,« se nasmeh-
ne Milica, a hkrati doda, da 
bi bila svoji družini takoj na 
razpolago, če bi jo le-ta po-
trebovala.

Od trpljenja do 
užitka
Priznava, da je svojo pot 

vseživljenjskega učenja za-
čela z jogo. To danes obožuje 
in si življenja ne predstavlja 
brez nje. A prvih nekaj obi-
skov je bolj trpela kot uživa-
la: »Sama sem zelo energičen 
človek, človek hitrih potez in 
tisto počasno premikanje gor 
in dol mi je šlo kar malo na 
živce. A potem me je to po-
tegnilo. Padla sem noter. Ne 
samo v jogo, na splošno v ži-
vljenje, v katerem se neneh-
no izpopolnjuješ in učiš.«

Za konec je optimistič-
na Milica z mano delila še 
eno misel, za katero bi bilo 
prav, da jo vedno nosimo v 
srcu. Takole je dejala: »Ve-
dno se toliko pogovarjamo 
o tem, česa nimamo in kaj 
nam manjka. Zakaj se ne bi 
enkrat pogovarjali o vsem 
tem, kar imamo? Življenje 
bi bilo takoj lepše. In koza-
rec napol poln.« Optimizma 
in vedrine polna je odhitela. 
Na Pašman, po nova znanja 
in življenjske izkušnje.

NP, foto: GrupA 
(arhiv NT)

OGLASNA PRILOGA MARKETINGA NOVEGA TEDNIKA IN RADIA CELJE

Zgodnji začetek je prava pot

Med 11 statističnimi regijami je Savinjska z malo več 
kot 260 tisoč prebivalci tretja največja v državi. Na tretje 
mesto se uvršča tudi po številu osnovnošolcev (21.418), 
dijakov (10.900), maturantov (2.349), študentov (13.358) 
in diplomantov (2.791).

O tem, koliko študentov bo v Savinjski regiji v študij-
skem letu 2013/14, je še prezgodaj za pisati, saj se bo 
drugi vpisni rok iztekel šele jutri. Po zdajšnjih podatkih 
so v vseh visokošolskih zavodih, ki v regiji izvajajo štu-
dijske programe 1. stopnje, še prosta mesta za vpis. V 
primerjavi s prejšnjimi leti je bil nekoliko manjši vpis v 
prvem vpisnem roku, nekaj na račun številčno manjših 
generacij maturantov, kjer študentje plačujejo šolnino, 
pa svoje dodaja tudi kriza. Za to študijsko leto sicer v 
visokem šolstvu ni razpisanih novih programov, sta pa 
dva nova višješolska študijska programa, in sicer avto-
servisni management v Višji strokovni šoli ŠC Celje in 
varovanje v Abituri.

Regija v številkah

Konec poletja in začetek 
šolskega leta je tudi čas za 
razmislek o znanju in uče-
nju. Prvega ni nikoli dovolj, 
zato je prav, da učenja tudi po 
formalnem šolanju ne opu-
stimo. Pa naj gre za nabiranje 
novih znanj v obliki različnih 
tečajev in drugih oblik nefor-
malnega izobraževanja ali za 
odločitev, da šolanje nadalju-
jemo in tako pridobimo višjo 
raven izobrazbe.

Da je treba začeti zgodaj, 
na primer kažejo različne 
jezikovne šole, ki so name-
njene vse mlajšim otrokom. 
V Celju bo septembra zaži-
vel center, v katerem bodo 
angleščino »učili« že trime-
sečne dojenčke. Prizadeva-
nje za učečo se družbo, ko 
naj bi se bili ljudje sposobni 
inovativno lotevati reševanja 
posameznih izzivov, se seli v 
osnovne šole. V Sloveniji bo 
septembra prvih deset osnov-
nih šol svojim učencem v 
okviru izbirnih predmetov 
ponudilo predmet s takšni-
mi vsebinami. Ob osnovnih 
šolah bodo septembra od-
prle vrata tudi srednje šole, 
kjer letos po dolgoletnem 

Kar se Janezek nauči, to Janez zna – Za vseživljenjsko učenje ni nikoli prezgodaj in nikoli prepozno

premoru vsaj v nekaterih 
programih spet opažajo ve-
čje zanimanje za strokovno 
in poklicno šolanje mladih. V 
teh dneh se končuje še drugi 
vpisni rok za visokošolski in 
univerzitetni študij, v tečaje 
in različna usposabljanja ter 
izpopolnjevanja pa vpisujejo 
tudi ustanove, ki se ukvarjajo 
z izobraževanjem odraslih. In 
nenazadnje – novo šolsko leto 
se začenja tudi v univerzah 
za tretje življenjsko obdobje, 
kjer tečajniki kar po vrsti pri-
znavajo, da imajo zdaj konč-
no čas za učenje tistih stvari, 
ki so jih vsa leta zanimale, a 
zanje nikoli ni bilo časa.

Za učenje torej ni nikoli 
prezgodaj in nikoli prepozno, 
september pa bo kar prime-
ren za začetek. V tednih, ko 
se bodo dnevi krajšali in bo 
zunaj vse hladneje, bodo ob 
knjigah preživeti popoldnevi 
in večeri lahko prav prije-
tni. Zlasti pa koristni, saj je 
znanje tisto bogastvo, ki ga 
človeku nihče ne more vzeti. 
Tega pa dandanes tudi ne gre 
prezreti.

IVANA STAMEJČIČ
Foto: arhiv NT (GrupA)

regija je z 19,1-odstotnim 
deležem višje- in visokošol-
sko izobraženih prebivalcev 
nekoliko slabša od držav-
nega povprečja, ki znaša 
22,4 odstotka, s približno 
15.400 evri bruto domačega 
proizvoda na prebivalca se 
uvršča na 6. mesto v državi 

(17.300 evrov) in s 1.425 evri 
bruto mesečne plače zapo-
slenega šele na 9. mesto 
(državno povprečje zanaša 
1.538 evrov).

Več osnovnih šol
V Savinjski regiji deluje 

124 osnovnih šol, ki jih je 
v minulem šolskem letu 
obiskovalo 21.418 učen-
cev oziroma 13,3 odstotka 
vseh v državi. Šole v regiji 
so manjše kot drugod, saj 
jih povprečno obiskuje 183 
učencev, kar je 20 manj od 
povprečja v državi. Tako 
ima regija na tisoč prebi-
valcev 5,5 osnovne šole, v 
državi pa jih je 4,9. Regija 
je z 20 srednjimi šolami v 
Celju, Velenju, Šentjurju, 
Rogaški Slatini in Sloven-
skih Konjicah ter Zrečah 
tudi pomembno srednješol-
sko središče. Za šolsko leto 
2013/14 je razpisanih 59 
srednješolskih programov. 
Podatek letno niha, a v pov-
prečju je regija nadpovpreč-
no uspešna glede na delež 
zlatih maturantov.

Študijske 
možnosti
V Savinjski regiji deluje 

5 javnih višjih strokovnih 
šol (v šolskih centrih Celje, 
Velenje in Šentjur, ob teh 
pa še v celjski šoli za hor-
tikulturo in vizualne ume-
tnosti ter ekonomski šoli) 
in 2 zasebni izobraževalni 

ustanovi (Abitura in Doba 
Maribor). Izvajajo 14 različ-
nih višješolskih študijskih 
programov; delež med re-
dnimi in izrednimi študenti 
pa se s 65 odstotki nagiba v 
prid rednega študija. V re-
giji ima sedež tudi 6 viso-
košolskih zavodov (samo-
stojni zavodi Visoka šola za 
varstvo okolja v Velenju, v 
Celju pa Visoka zdravstve-
na šola, Visoka gospodarska 
šola, Mednarodna fakulteta 
za družbene in poslovne 
študije, Fakulteta za komer-
cialne in poslovne vede ter 
Fakulteta za logistiko, ki je 
članica Univerze v Maribo-
ru). Ob tem imajo štirje vi-
sokošolski zavodi (fakulteti 
za gradbeništvo in za ener-
getiko – obe UM, Fakulteta 
za upravo – UL ter Fakulteta 
za management – UP) še 5 
dislociranih enot na obmo-
čju regije. Skupaj razpisu-
jejo 41 visokošolskih študij-

skih programov na vseh treh 
stopnjah študija, razmerje 
med rednim in izrednim 
študijem pa je še za 5 od-
stotkov bolj v prid rednega 
študija kot pri višješolskih 
študijskih programih.

Vseživljenjsko 
učenje
Na območju regije je 

dobro razvita mreža ljud-
skih univerz, kjer skrbijo 
za izobraževanje odraslih. 
Ljudske univerze deluje-
jo v Celju, Žalcu, Velenju, 
Šentjurju, Rogaški Slatini in 
Slovenskih Konjicah, v njih 
pa izvajajo tako formalne 
kot tudi neformalne oblike 
izobraževanja. Po zadnjih 
podatkih je bilo 15,7 od-
stotka prebivalcev regije 
vključenih v programe vse-
življenjskega izobraževanja, 
kar je pol odstotka slabše od 
državnega povprečja.

IS

Na četrtem mestu v drža-
vi je po deležu denarja, ki 
ga namenja za razvojno in 
raziskovalno dejavnost. Ta 

v bruto znesku znaša malo 
več kot 57 milijonov evrov. 
Temu sledijo posledično 
povezani podatki: Savinjska 

Mariborska c. 7, 3000 Celje
www.rss-ce.si

V zadnjih nekaj letih se je Savinjska (statistič-
na) regija razvila v manjše, a pomembno sredi-
šče terciarnega izobraževanja s pestro ponudbo 
študijskih programov, tako na višješolski kot 
visokošolski ravni. V letošnjem študijskem letu 
je tako v programe terciarnega izobraževanja, 
ki se izvajajo v regiji, vpisanih preko 4.900 štu-
dentk in študentov.

V JZ Regijsko študijsko središče, katerega usta-
novitelji so občine in gospodarstvo Savinjske re-
gije, si že več kot desetletje prizadevamo voditi in 
usmerjati razvoj visokega šolstva tako, da bo skla-
den s potrebami in razvojnimi cilji gospodarstva, 
negospodarstva in celotne družbe. Od leta 2008 
dalje smo akreditirali in ustanovili tri visokošolske 
zavode:

Visoko šolo za varstvo okolja s sedežem v Vele-
nju, ki izvaja študijski program varstvo okolja in 
ekotehnologija na 1. in 2. stopnji študija;

Visoko zdravstveno šolo v Celju s študijskim pro-
gramom zdravstvena nega ter

Visoko šolo za proizvodno inženirstvo, ki izvaja 
študijski program sodobno proizvodno inženirstvo 
na področju tehniških ved.

Usmerjeni smo v razvoj kakovostnega visokega 
šolstva s spodbujanjem tvornega sodelovanja z 
raziskovalnimi ustanovami, gospodarstvom, nego-
spodarstvom in širšim okoljem. Tako se tako krepi 
obojestranski prenos znanja, odpirajo se nove mo-
žnosti in dolgoročno partnerstvo. Vse to pripomore 
k pripravi študentov in diplomantov za prihodnje 
zaposlovanje.

Ponudbo visokošolskega izobraževanja v regiji 
zaokrožujeta še dve fakulteti s področja poslovnih 
ved, Mednarodna fakulteta za družbene in poslov-
ne študije in Fakulteta za komercialne in poslovne 
vede, ter Fakulteta za logistiko Univerze v Maribo-
ru. Ponudbo terciarnega izobraževanja v regiji pa 
pomembno dopolnjuje tudi šest višjih strokovnih 
šol v Celju, Velenju in Šentjurju.

Promocijsko besedilo

Pred nami je novo 
študijsko leto

Konec avgusta se zaključuje drugi prijav-
ni rok za vpis v visokošolske strokovne in 
univerzitetne študijske programe, v sep-
tembru pa še v podiplomske študijske pro-
grame. Vse željne novega znanja, spretnosti 
in veščin vabimo k vpisu, saj so prosta mesta 
za vpis še na voljo!

Jezikovni tečaji vseh stopenj – angleščina, 
nemščina, ruščina, francoščina, italijanščina

Tečaj nemščine za delo v tujini
Poslovna angleščina

Delavnice in tečaji računalništva različnih 
stopenj
Word, Excel, Powerpoint, Prezi
8-urni tečaj PPT že od 31,00 EUR

Nacionalne poklicne kvalifikacije

VPISUJEMO V NOVO ŠOLSKO LETO!

Še več ugodnih ponudb in zanimivih vsebin 
poiščite na:
www.lusentjur.si
03 747 16 70
031 718 261
info@lusentjur.si

Z voljo in znanjem do 
novih priložnosti

Ljudska univerza Šentjur 
skozi aktivno izobraževanje 
odraslih spodbuja ljudi k vse-
življenjskemu učenju na vseh 
področjih, v zadnjem obdobju 
pa se usmerja k programom za 
večjo fleksibilnost in mobilnost 
na trgu dela ter za razvoj po-
klicne in osebne kariere.

Zgledi vlečejo z 
ambasadorko učenja
Odličen primer poklicne pre-

usmeritve in uspešne lastne 
podjetniške poti je Jasmina 
Levičar, letošnja prejemnica 
priznanja Andragoškega centra 
Slovenije za promocijo učenja 
in znanja odraslih za leto 2013, 
ki je priznanje prejela na pod-
lagi nominacije Ljudske univer-
ze Šentjur. Kot diplomantka ni 
našla ustrezne zaposlitve, z 
vključitvijo v izobraževanja pa 
se je preusmerila in danes že 
uspešno vodi svoje podjetje 
Glas citer.

S projekti k večji 
zaposljivosti
Pomemben del dejavnosti 

ustanove predstavljajo evrop-
ski javni razpisi. Kot vodilni par-
tner projekta Steklarstvo – izzi-
vi prihodnosti Ljudska univerza 
Šentjur sodeluje s partnerji iz 
Slovenije, Italije, Nemčije in Če-
ške. Skozi projektne delavnice 
v tujini sta bila prenovljena 
poklicna standarda steklopi-
halec in steklobrusilec, nastaja 
izobraževalni program. Projekt 
dolgoročno zagotavlja, da bo 
steklarstvo v Sloveniji ohranjalo 

Ambasadorka učenja Jasmina Levičar

svojo konkurenčnost in zapo-
slenost delavcev ter delovna 
mesta v steklarski panogi.

Preplet generacij v 
družinskem centru
Mozaik mladosti in izkušenj 

je program družinskih cen-
trov, ki ga Ljudska univerza 
Šentjur izvaja v partnerstvu z 
Mladinskim centrom Šentjur 
in ki združuje vse generacije. 
Sofinancirata ga ministrstvo za 
delo, družino, socialne zadeve 
in enake možnosti ter Občina 
Šentjur. Otroci preživljajo po-
letne počitnice na brezplačnih 
ustvarjalnih ali plesnih delavni-
cah – novost letošnjega poletja 
pa je priprava dramske igrice 
v angleškem jeziku, za starše 

bodo nastopili v predstavi Volk 
in sedem kozličkov.

Cenovno dostopni 
programi za vsak žep
V novem šolskem letu se 

pripravlja večje število novih, 
cenovno dostopnih izobraže-
valnih programov in seminar-
jev, ki so prilagojeni potrebam 
tečajnikov – o spremembah 
zakonodaje na področju raču-
novodstva; o pripravi in izvedbi 
projektov; učinkovitem komu-
niciranju v trženju  … Jesen 
bodo popestrili z zanimivimi 
dogodki, kot so mednarodna 
etnološka prireditev Bučn'ce, 
v novembru pa napovedujejo 
letos že 6. Slomškov simpozij.

Promocijsko besedilo

Nikoli ne bi smeli poza-
biti, da še kako velja ljud-
ska modrost o tem, da se 
vse življenje učimo. Konec 
poletja in začetek šolskega 
leta je zato vselej tudi čas 
za razmislek o znanju in 

učenju. In ker prvega ni 
nikoli dovolj, je prav, da 
učenja tudi po formalnem 
šolanju ne opustimo.

Za nabiranje novih znanj 
se lahko odločimo na več 
različnih načinov, nove 

veščine so nam na voljo v 
obliki različnih tečajev in 
drugih oblik neformalnega 
izobraževanja. Med množi-
co plačljivih je zadnje čase 
vse več tudi takšnih, ki so 
nam na voljo brezplačno. 

Nikoli prezgodaj in nikoli prepozno

V življenju je vedno pravi čas, da se naučimo kaj novega. (Foto: arhiv NT, GrupA)

Dnevi konec avgusta so 
primerni tudi za odločitev, 
da šolanje nadaljujemo in 
tako pridobimo tudi višjo 
raven formalne izobrazbe.

Da je treba začeti zgodaj, 
kažejo različne jezikovne 
šole, ki so namenjene vse 
mlajšim otrokom. V Celju 
je tako zaživel center, v 
katerem angleščino »učijo« 
resnično najmlajše, ki svo-
je starosti ne merijo v letih, 
temveč še v mesecih. Priza-
devanje za učečo se druž-

bo, ko naj bi se bili ljudje 
sposobni inovativno lote-
vati reševanja posameznih 
izzivov, se seli v osnovne in 
srednje šole.

V teh dneh se končuje 
drugi vpisni rok za visoko-
šolski in univerzitetni štu-
dij, prvi teden septembra 
se bo končal še vpisni rok 
v višješolske študijske pro-
grame. V tečaje in različna 
usposabljanja ter izpopol-
njevanja vpisujejo tudi in-
štitucije, ki se ukvarjajo z 

izobraževanjem odraslih. 
In nenazadnje – novo šol-
sko leto se začenja tudi v 
univerzah za tretje življenj-
sko obdobje, kjer tečajniki 
kar po vrsti priznavajo, da 
imajo zdaj končno čas za 
učenje tistih stvari, ki so jih 
vsa leta zanimale, a zanje 
nikoli ni bilo časa. Za uče-
nje torej ni nikoli prezgodaj 
in nikoli prepozno, septem-
ber pa bo kar primeren za 
začetek.

IS

OGLASNA PRILOGA MARKETINGA NOVEGA TEDNIKA IN RADIA CELJE

Vse življenje je čas za učenje
Ob formalnem izobraževanju vse bolj pomembno tudi neformalno pridobivanje znanja

Učimo se vse življenje 
in četudi se tega ne zave-
damo ali le zamahnemo z 
roko ob tej stari modrosti, 
češ da smo s šolo za vselej 
opravili, se slej ko prej le 
izkaže, da to vseeno drži. 
Če učenje in pridobivanje 
novih znanj in veščin, ki še 
zdaleč niso na voljo zgolj v 
šolah, le preveč trdovratno 
zavračamo, se velikokrat 
izkaže, da se kaj naučimo 
tudi na lastnih – napakah.

Da bi bilo slednjih čim 
manj in da jih res po nepo-

trebnem ne bi čutili na lastni 
koži, velja tik pred koncem 
poletja in začetkom šolske-
ga leta razmisliti o tem, ali 
vendarle ne bi v naslednjih 
mesecih nekaj svojega časa 
namenili tudi znanju in uče-
nju. Ker namreč prvega ni ni-
koli dovolj, je prav, da učenja 
tudi po zaključku formalne-
ga šolanja ne opustimo. Za 
nabiranje novih znanj in 
veščin lahko izberemo več 
različnih načinov, na voljo 
so nam v obliki različnih te-
čajev in drugih oblik nefor-

malnega izobraževanja. Med 
množico plačljivih je zadnje 
čase vse več takšnih, ki so 
dostopne resnično vsem, 
saj so brezplačne. A dnevi 
konec avgusta in v začetku 
septembra so čas, ko lahko 
»ujamemo še zadnji vlak« in 
šolanje nadaljujemo, tako da 
pridobimo tudi višjo raven 
formalne izobrazbe.

Bogata ponudba različ-
nih dejavnosti za otroke 
kaže, da je treba začeti že 
zelo zgodaj. Prizadevanja, 
da bi bila Slovenija učeča 
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se družba tudi v resničnem 
življenju in to ne bi bil zgolj 
cilj, zapisan v mrtvih črkah 
na papirju, se nadaljuje v 
osnovnih in srednjih šo-
lah. Da se bomo sposobni 
inovativno lotevati reševa-
nja posameznih izzivov, 
se mora izobraževalna pot 
še nadaljevati. Prav v teh 
dneh se zaključuje drugi 
vpisni rok za visokošolski 
in univerzitetni študij, prvi 

teden septembra še v višje-
šolske študijske programe. 
V tečaje in različna usposa-
bljanja ter izpopolnjevanja 
vpisujejo tudi druge inšti-
tucije, ki se ukvarjajo z iz-
obraževanjem odraslih. In 
nenazadnje – novo šolsko 
leto se začenja tudi v uni-
verzah za tretje življenjsko 
obdobje. V njih je ponudba 
tečajev izjemno raznolika, 
zanimanje zanje pa precej-

šnje. In kar je najbolj po-
membno, tečajniki kar po 
vrsti priznavajo, da imajo 
zdaj končno čas za spozna-
vanje in učenje tistih stvari, 
ki so jih vsa leta zanimale, 
a ob službi in družini zanje 
preprosto ni bilo časa. Za 
učenje torej ni nikoli pre-
zgodaj in nikoli prepozno, 
najbolje pa je, če ga nikoli 
ne prekinemo.
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Nikoli ni prepozno, da se naučimo česa novega. (Foto: arhiv NT, SHERPA)

V prihodnjih dneh bodo 
v srednje šole prvič stopili 
mladi, ki so se morali v pre-
teklih mesecih odločiti, ka-
kšno poklicno pot si želijo. 
Nekatere šole so se pri tem 
soočile s precej manjšim 
številom vpisanih, kot so 
pričakovale. Zbrali smo ne-
kaj takšnih primerov, kjer 
šole zagotavljajo, da bodo 
kljub manjšemu vpisu pro-
grame izpeljale v skladu z 
načrti.

Rudar še 
vedno poklic s 
prihodnostjo
Med poklici, ki mlade 

trenutno najmanj zanima-
jo, je tudi poklic rudarja. 
A to za izvedbo programa 
v Šolskem centru Vele-
nje ni posebna ovira. Iz-
obraževalni program pod 
okriljem ministrstva uživa 
poseben status, ker gre za 
redek poklic. Biti »knap« v 
sodobnem svetu ne pomeni 
več tako težaškega dela kot 
nekoč, a še vedno prinaša 
kar nekaj prednosti.

Ravnatelj Šole za rudar-
stvo in varstvo okolja v Šol-
skem centru Velenje mag. 
Albin Vrabič bi bil sicer 
vesel kakšnega dijaka več, 
vendar so izrazita nihanja 
pri vpisu v šoli vzeli v za-
kup, saj se šola s tem sooča 
že od nekdaj. »Premogov-
nik Velenje je danes mo-
derna tovarna pod zemljo 
in bo vedno potreboval do-
bro usposobljene delavce in 
strokovnjake.«

Letos se je v program za 
geostrojnika rudarja vpisa-
lo šest dijakov. »Eden od 
razlogov za tako malo za-
nimanja za rudarski poklic 
je po mojem mnenju tudi 
negativno nastrojena me-
dijska kampanja. A glede 
na moderno tehnologijo, ki 
jo imajo v premogovniku, 
in na slovensko odvisnost 
od šoštanjske elektrike 
bomo rudarje potrebovali 
še vsaj štirideset, petdeset 
let,« pravi Vrabič.

Finančna 
pismenost vedno 
prav pride
V Ekonomski šoli Celje 

vedo, da je treba slediti po-
trebam in zahtevam trga dela. 
Tako so že pred časom ukinili 
triletni program administra-
torja, ker mesto tajnice danes 
zahteva raznolika znanja vsaj 
pete stopnje izobrazbe oziro-
ma strokovne šole.

Tudi letos beležijo dokaj vi-
sok vpis v programe ekonom-
skega tehnika, prodajalca in 
tehnika varovanja. Precej 
manj je zanimanja za pro-
gram ekonomske gimnazije, 
ki se ga že od začetka drži 
sloves nekakšnega psevdogi-
mnazijskega programa. Kot 
pravi ravnateljica Bernarda 
Marčeta, po krivici. »Ta pro-
gram bomo absolutno obdr-
žali, ker je zelo dober. Vpis 
je boljši, kot je sprva kazalo, 
o polnem oddelku pa seveda 
ne moramo sanjati. Morda se 
dijaki bojijo, da ne bodo dobi-
li znanja na enaki ravni kot na 
ostalih gimnazijah. V resnici 
pa imajo možnosti enake, ob 
koncu imajo maturo, in sicer 
s to prednostjo, da pridobijo 
tudi podjetniška znanja in 
dobro finančno pismenost.« 
To je področje, ki je danes iz-
jemno pomembno, če že ne 
temljno. In prav to področje 
je v našem šolskem sistemu 
zelo zanemarjeno.

V prehranski 
verigi bo vedno 
kruh
V Šolskem centru Šentjur 

in Šoli za hortikulturo in vi-
zualne umetnosti Celje se v 
novem šolskem letu soočajo 
s podobno situacijo. Šoli ne 
pokata po šivih, a tudi ne bi-
jeta plati zvona. Na mlade, 
ki se odločajo za poklice v 
kmetijstvu in v celotnem sis-
temu prehranjevalne verige, 
vpliva namreč veliko stvari. 
A pod črto bodo ti poklici 
vedno aktualni.

»Vpis vsako leto niha in 
tudi različni programi so raz-
lično zaželeni,« pove direk-

Ponekod vpisanih le šest dijakov

tor šolskega centra Šentjur 
mag. Branko Šket. »Predlani 
smo imeli precej visok vpis, 
lani nižji, letos se je stanje 
uravnovesilo. Zadnji podatki 
so boljši, prosta mesta pa so 
še povsod. Zanimivo se mi 
zdi, da je več zanimanja za 
poklicne kot tehnične pro-
grame.« Kot še opaža Šket, 
je zanimanje za poklice, kot 
sta slaščičar in živilskopre-
hranski tehnik, zelo odvisno 
od gospodarskih razmer v 
kmetijskopredelovalni pa-
nogi. »S pametno državno 

politiko, ki se zaveda vitalne-
ga pomena lastne samopre-
skrbe, pridelave in predelave 
hrane, bodo tudi ti poklici 
imeli svetlo prihodnost.« 
Podobno velja za vrtnarje in 
hortikulturne tehnike. Kot 
je zagotovila Štefanija Kos 
Zidar iz Šole za hortikulturo 
in vizualne umetnosti Celje, 
bo šola ne glede na število 
dijakov zagotovila kakovo-
stno izobraževanje na vseh 
ravneh.

StO
Foto: arhiv NT (GrupA)

Nov razcvet steklarstva velik šolski 
izziv
V Šolskem centru Rogaška Slatina poleg gimnazijskega 

programa in programa tehnik optik izvajajo še izobra-
ževanje za tehnika steklarstva. Za ta poklic se je lani 
zanimalo šest otrok, pred tem pet let nihče. Letos imajo 
vpisanih kar 17 bodočih steklarjev.

Kje bodo staknili učitelje praktičnega pouka in kako 
bodo po novem organizirali praktični pouk, sta vprašanji, 
ki sta v preteklih dneh še kako zaposlovali vodstvo šole. 
»Zelo se čuti močna podpora gospodarstva v obliki kadro-
vskih štipendij in to se pri vpisu pozna. Smo edina šola, 
ki izobražuje steklarje, steklarski mojstri pa so trenutno 
izjemno iskani,« je povedala Dubravka Berc Prah.
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Razvojna agencija Savinjske regije, RASR, d. o. o., je od mi-
nistrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti 
pridobila projekt Regijska štipendijska shema (RŠS), ki se bo v 
obdobju od 2016–2022 izvajal v Savinjski regiji.

Ocenjena vrednost omenjenega projekta za Savinjsko statistično 
regijo je več kot 2,8 milijona evrov. Na naši spletni strani (www.rasr.
si) je že objavljen javni razpis za so� nanciranje kadrovskih štipendij 
delodajalcem za preteklo šolsko/študijsko leto 2016/2017 (v okviru 
katerega je štipendija so� nancirana za nazaj) in je za prijave odprt 
do 30. 9. 2017. V teh dneh bo objavljen tudi razpis za so� nanciranje 
kadrovskih štipendij delodajalcem za tekoče šolsko/študijsko leto 
2017/2018.

RŠS temelji na partnerstvu med regijskimi izvajalci sheme, deloda-
jalci ter dijaki in študenti. Gre za so� nanciranje kadrovskih štipendij 
delodajalcem, ki štipendirajo dijake in študente za poklice, po katerih 
so izkazali potrebo. Štipendiste delodajalci v času izobraževanja vklju-
čujejo v delovni proces, po zaključku izobraževanja pa jih zaposlijo. S 
tem ukrepom mlade trajno navezujemo na lokalno okolje, prepreču-
jemo neskladja na trgu dela in znižujemo strukturno brezposelnost.

Delodajalci, ki so pravna oseba zasebnega prava, javni zdravstveni 
zavod ali � zična oseba (s. p.) s sedežem ali poslovno ali drugo enoto 
na območju Savinjske statistične regije, s prijavo na razpis prejmejo 
50 odstotkov so� nancirane dodeljene kadrovske štipendije.

Do so� nanciranja je upravičen delodajalec, ki izplačuje kadrovske 
štipendije dijakom in študentom skladno z Zakonom o štipendiranju 
(ZŠtip-1). Štipendija je namenjena dijakom in študentom na dodi-
plomski ali podiplomski stopnji študija ter udeležencem izobraže-
vanja odraslih, ki se izobražujejo in niso zaposleni ter izpolnjujejo 
pogoje določene v ZŠtip-1.
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Trenutno najbolj iskana 
delovna mesta po področjih
• proizvodnja
• strojništvo, metalurgija, rudarstvo
• tehnične storitve
• trgovina
• komerciala, prodaja
• elektrotehnika, elektronika, telekomunikacije
• transport, nabava in logistika
• gostinstvo, turizem, potovanje
• računalništvo, programiranje
• gradbeništvo, arhitektura, geodezija

(vir: MojeDelo.com)

Pojavili se bodo popolnoma novi 
poklici Zaposlitveni portal MojeDelo.com: »Delodajalci iščejo 

brezposelne z željo po delu.«

Pri zaposlitvenem porta-
lu MojeDelo.com je najve-
čje povpraševanje po kandi-
datih s področja strojništva, 
elektrotehnike, komerciale 
in prodaje, po gostinskem 
kadru in ostalih tehnič-
nih profilih. Po tehničnih 
poklicih bo povpraševanje 
tudi v prihodnosti.

Prihodnost bo tudi na po-
dročju izobraževanja in za-
poslovanja prinesla številne 
spremembe. Kot je povedala 
Maruša Grah, vodja mar-
ketinga Styria digital mar-
ketplaces, ki upravlja portal 
MojeDelo.com, bomo v pri-
hodnosti vedno težje govorili 
samo o poklicih, ampak bolj 
o delovnih mestih, ki več ne 
sovpadajo s formalno izo-
brazbo. »Na primer za dobre-
ga komercialista so dovolj 5. 
stopnja izobrazbe in prodajne 
veščine, ne pa toliko srednja 
komerciala šola ali ekonomi-
ja,« je dodala Grahova.

Poklici 
prihodnosti 
so tehnično 
naravnani
Dostopni podatki kaže-

jo, da bodo v prihodnosti 
računalniški programerji, 
IT-strokovnjaki, finančni 
analitiki, tržniki, farmacev-
ti, biokemiki, zdravniki, 
zobozdravniki, medicinske 

sestre, poklici, povezani z 
zdravstveno nego na domu, 
strojni inženirji, zelena 
delovna mesta in gostinci 
najbolj iskani poklici. »Na-
stajajo pa čisto novi poklici, 
seveda zaradi razvoja novih 
tehnologij in inovacij. Nova 
delovna mesta nastajajo z ra-
zvojem procesov, vodenjem 
ljudi in upravljanjem v pod-
jetjih. Zelo pogosto nastajajo 
potrebe po novih delovnih 
mestih s kombinacijo že 
obstoječih znanj,« je razlo-
žila Maruša Grah in navedla 
celjski primer. »Med uspe-
šnimi podjetji na Celjskem 
je podjetje Ema, ki je odkri-
lo posebno merilno napravo, 
ki jo nameščajo na ladje po 
vsem svetu. To je izjemen 
uspeh, podjetje hitro raste, 
ima že 50 zaposlenih. Na ka-
riernem sejmu lani v Celju je 
tematiko novih poklicev, ki 
nastajajo v povezavi s proi-
zvodnjo v podjetju predstavil 
Miha Centrih, vodja pravne 
in kadrovske službe podje-
tja Ema. Povedal je, da iščejo 
že oblikovane kadre, ki bodo 
odslej imeli možnost tudi za 
mentorstvo znotraj podjetja. 
Trenutno iščejo kader, ki ga 
nihče ne pozna, res je čisto 
specifičen poklic, imenuje 
se geomatik. To je oseba, ki 
pozna geografski sistem in 
obvlada informatiko.«

Novi poklici v 
start up podjetjih
Zelo široko področje nasta-

janja novih poklicev je zagon-
sko okolje start up podjetij. Ta 
razvijajo zelo različne izdelke 
in storitve, zato si del novih 
poklicev ustvarjajo ljudje sami 
v okviru lastne podjetniške 
poti. »Lahko rečemo, da nas 
v prihodnosti čaka kar nekaj 
zanimivih novih področij in s 
tem tudi poklicnih usmeritev. 
Te so povezane z osebnimi 
podatki in zasebnostjo v po-
vezanem svetu, digitalizacijo, 

virtualno resničnostjo, virtu-
alnimi valutami, ohranjanjem 
rastlinskih vrst (semenski ka-
pitalisti), s pridelavo hrane 
(urbani agronomi), z bioke-
mijo, geoinženiringom, orga-
nizacijo dela v novih delovnih 
okoljih in v skladu z razvojem 
vedenja o produktivnosti.«

Novi profili 
strokovnjakov
Zaposlenost bo rasla v zgo-

raj naštetih panogah, kjer je 
razvidno, da se izjemno širi-
jo, da razvijajo nova področja 
delovanja in s tem potrebo po 

novih znanjih. A tudi pri kla-
sičnih panogah se razvijajo 
novi profili strokovnjakov:

•  Tehnologija in inovaci-
je: strojni, elektrotehnični in 
drugi poklici, ki se razvijajo 
v nove oblike z inovacijami 
v proizvodnem procesu (na 
primer prej omenjeni geo-
matik ali skrbnik za arhitek-
turne vizualizacije).

•  Trženje in tržne komuni-
kacije, predvsem v povezavi 
s spletom: specialisti za di-
gitalni marketing, družabna 
omrežja, upravljanje s sku-
pnostmi, vodje digitalnih 
projektov, vodje digitalnega 
oglaševanja, specialist za 
vsebinski marketing.

•  Informacijsko-komunika-
cijske storitve, sploh progra-
miranje in razvoj, spletne in 
mobilne aplikacije, področje 
velikih podatkovnih zbirk, 
produktni vodje za digitalne 
projekte, specialisti za digita-
lizacijo, podatkovni analitiki, 
razvijalci spletnih aplikacij.

Zaradi robotov 
nova znanja 
delavcev
Nekatere poklice bodo 

izrinili roboti oziroma se 
bodo poklici zaradi njih re-
organizirali. V prihodnosti 
stroji ne bodo popolnoma 
nadomestili človeške roke, 
šlo bo za reorganizacijo pro-
cesov in odgovornosti zno-
traj njih. Z razvojem robotov 
se bodo razvili tudi njihovi 
upravljavci.

Motivacija do dela 
najbolj iskana 
spretnost
Na delovnem mestu so še 

vedno najbolj iskane »spre-
tnosti« motivacija, energija, 
ki jo zaposleni vlagajo v delo, 
odnos do dela in strast, ki 
zaposlene pri tem vodi. »De-
lodajalci na vseh kariernih 
sejmih, ki jih pripravljajo po 
slovenskih mestih, povedo, 
da iščejo zaposlene z željo 
po delu. Vsega ostalega se 
da naučiti, pogosto pravijo, le 
odnosa in želje po delu ne,« 
je povedala Maruša Grah.

Poudariti je treba, da se 
zaradi naglice razvoja da-
nes mladi zelo težko šolajo 
za poklic, ki bo obstajal čez 
deset let, saj več kot polovi-
ca jutrišnjih poklicev danes 
še ne obstaja. »Treba se je 
zavedati tega, slediti trgu 
in razvoju ter svoja znanja, 
veščine ter kompetence pri-
lagajati potrebam ali pa te 
soustvarjati,« še poudarjajo 
na portalu MojeDelo.com, 
zato tudi pozivajo ljudi, naj 
uporabijo možnosti prekva-
lifikacij, ki jih ponujajo na 
zavodih za zaposlovanje 
po Sloveniji. A kot opažajo, 
je dejstvo, da se tisti, ki so 
dolga leta delali v določeni 
panogi, težko odločijo za 
prekvalifikacijo, čeprav pri-
meri iz prakse kažejo, da se 
da uspešno preizobraziti in 
se naučiti novega dela.

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: arhiv NT (SHERPA)
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Pred izbiro prave vadbe
Vsakdo si slej ko prej zastavi vprašanje, s kakšno � zično aktivnostjo naj se ukvarja, da 

se bo znebil odvečnih kilogramov, izboljšal kondicijo in splošno počutje, oblikoval telo, 
poskrbel za zdravje. Vpraša se tudi, kaj naj izbere, kako pogosto in intenzivno mora vaditi, 
ali lahko nasvete dobi na spletu, ali lahko vadi doma ali v naravi, je bolje, če se vpiše v 
kakšen center ali gre v najbližjo telovadnico na aerobiko …

Skupek različnih vadb najdemo v dobrem � tnes centru. Prvi kriterij je licenca centra, ki jo 
pridobi od Fitnes zveze Slovenije. Ta podeljuje certi� kat centrom ali društvom za določeno 
leto. Vsi strokovni delavci morajo imeti potrjeno licenco za tekoče leto, ki jim omogoča delo na 
področju � tnesa in skupinskih vadb.

Pri odločanju za � tnes center moramo poleg licence preveriti še delovni čas in bližino doma 
ali službe, cenik in ponudbo storitev, treba je preveriti, ali ima ponudbo za vse starostne sku-
pine, od otrok do starostnikov, ali ima varstvo za otroke, parkirni prostor, ali imajo v � tnesu 
inštruktorja ali osebnega trenerja, ki je na voljo strankam za predstavitvene treninge in da 
sestavi individualen program vadbe, ali je vključena skupinska vadba v karto in ali jo izvajajo 
celo leto in če je dovolj pestra? Preverimo zvrsti skupinskih vadb. Treba je videti tudi, ali ima 
center funkcionalno dvorano, kakovostno prezračevanje, klimo v poletnih mesecih, garderobe 
in tuše za ženske in moške …

Po pogovoru z receptorjem, ki nam bo pomagal izbrati karto, in po posvetu s trenerjem lahko 
pričakujemo, da nam bodo priporočili strokovnega delavca, ki nas bo vodil in nam po svojih 
najboljših močeh pomagal na poti do uresničitve naših želja.

1XXXXŠt. 34, 24. avgust 2017

Pridi spet po eno 5ko
Tako so na Gimnaziji Celje – Center poimenovali letošnje druženje generacij, s 

katerim bodo proslavili 105-letnico stavbe, v kateri je šola.
Vrvež v šoli in pred njo bo 15. septembra ob 19. uri že šesto leto zapored povezal nekda-

nje in sedanje dijake, učitelje in vse prijatelje šole. Na prireditvi z naslovom Naših 100+5 ali 
Pridi spet po eno 5ko bodo v večeru glasbe, kulture, kulinarike in druženja povezali številne 
generacije. Dogodek pripravlja Društvo GCC, ki šteje več kot 900 nekdanjih maturantov in 
učiteljev vseh generacij šole. Že med letom pomaga socialno šibkejšim, kulturno oživlja 
mesto in širi glas o šoli v tujini.

Praznovanje obletnice šole se bo začelo že 9. septembra ob 9. uri s prvim rekreativnim 
tekom nekdanjih in sedanjih dijakov ter profesorjev ob Savinji. Prijave sprejema društvo 
na naslovu drustvo@gcc.si.

Osrednji dogodek bo v petek, 15. septembra, ob 19. uri, ko bodo v šolskih prostorih 
pripravili številne razstave, delavnice, degustacije, predstave. Kasneje se bo dogajanje 
prestavilo na dvorišče šole, kjer se bodo predstavili številni glasbeni in vokalni sestavi z 
gimnazije: Šlagers, The Takeover, Rockout, Outsiders, The Minors, DPZ, Nonet, GCC jazz 
projekt ter solisti Sandra Feketija, Nuša Ofentavšek, Laura Betka Krajnc, Matic Dokler, 
Katja Stropnik. Dijaki in profesorji se bodo lahko po uradnem delu družili še v Celjskem 
mladinskem centru in ob glasbenih uspešnicah obujali spomine.

Ker naj bi bili v prihodno-
sti aktualni nekateri povsem 
novi poklici, bi pričakovali, 
da bodo srednje šole posto-
poma prilagajale svoje pro-
grame zahtevam po drugač-
nih znanjih.

Na nekaj srednjih šol smo 
zato naslovili vprašanja, ali 
spremljajo napovedi o pokli-
cih, ki naj bi bili zanimivi tudi 
čez desetletje, kako novosti na 
strokovnem področju uvajajo 
v svoje programe in ali morda 
razmišljajo o novih programih 
ter ukinjanju katerega od 
dosedanjih. Odgovore smo 
prejeli iz Srednje zdravstve-
ne šole Celje in Srednje šole 
za kemijo, elektrotehniko in 
računalništvo ŠCC. Ker bi 
moral tudi splošni gimnazij-
ski program slediti novim do-
gnanjem in usmerjati mlade v 
določena področja prihodno-
sti, je o tem, kako to doseči in 
kaj počnejo v tej smeri v šoli, 
razmišljal tudi ravnatelj Gim-
nazije Celje – Center Gregor 
Deleja.

Katja Pogelšek Žilavec, 
ravnateljica Srednje zdra-
vstvene šole Celje:

»Izobražujemo za poklice 
srednja medicinska sestra/

srednji zdravstvenik, bolni-
čar negovalec/bolničarka ne-
govalka in kozmetični tehnik/
kozmetična tehnica. Glede na 
trenutne trende so to poklici, 
ki bodo vsekakor zanimivi 
tudi v prihodnosti.

Znanje, ki ga pridobijo naši 
dijaki, je široko in zelo upo-
rabno. Zavedamo se trenu-
tne demografske situacije in 
težave staranja prebivalstva, 
zato namenjamo več časa vse-
binam s področja zdravstve-
ne nege bolnika s kroničnimi 
obolenji ter gerontološke in 
paliativne zdravstvene nege. 
Izobraževanje za poklic sre-
dnja medicinska sestra in 
bolničar negovalec je tudi 
eno redkih strokovnih podro-
čij, kjer je učni proces izveden 
tako, da so dijaki ves čas šo-
lanja vključeni v proces dela 
pri delodajalcu, kar je velika 
dodana vrednost.

Po zadnjih podatkih, in si-
cer iz septembra 2016, ki smo 
jih pridobili na zavodu za za-
poslovanje, se je lani v prvih 
devetih mesecih zaposlilo 
več kot tisoč oseb s srednjo 
stopnjo izobrazbe programa 
zdravstvena nega v Sloveniji. 
V zadnjem času opažamo po-

večano povpraševanje različ-
nih delodajalcev po kadrih, za 
katere izobražujemo.

Novostim sledimo na različ-
ne načine: zaposleni se redno 
udeležujejo strokovnih izo-
braževanj, srečanj in sekcij ter 
novosti uvajajo v svoje delo. 
Še posebej dobro je razvito 
naše sodelovanje s Splošno 
bolnišnico Celje in z Domom 
ob Savinji Celje. V šolo večkrat 
povabimo tudi strokovnjake s 
področja zdravstva, ki pred-
stavijo številne aktualne teme 
in novosti z različnih področij.

Nove programe pripravlja 
Center RS za poklicno izo-
braževanje na pobudo delo-
dajalcev. V tujini, kjer je naše 
sodelovanje zelo dobro razvi-
to, so nam bili predstavljeni 
številni programi s področja 
zdravstva, ki jih v našem pro-
storu še nimamo. A zagotovo 
bo o njih treba razmisliti.«

Dr. Anita Laznik, pomoč-
nica ravnatelja v Srednji šoli 
za kemijo, elektrotehniko in 
računalništvo ŠCC:

»Spremljamo napovedi o 
poklicih, ki naj bi bili zanimivi 
tudi čez desetletje, predvsem 
pa dogajanje v gospodarstvu 
in nove trende v stroki. Pove-

zujemo se s podjetji, pri ka-
terih naši dijaki opravljajo t. 
i. praktično usposabljanje pri 
delodajalcih, od katerih do-
bimo povratno informacijo v 
zvezi s strokovno podkovano-
stjo naših dijakov, ter prisluh-
nemo njihovim pripombam 
in predlogom, kaj bi morda 
veljalo umestiti v odprti učni 
načrt, ki ga lahko šola avtono-
mno oblikuje.

Prav tako dobimo povra-
tno informacijo nekdanjih 
dijakov, ki nadaljujejo študij, 
in sicer o tem, katere vsebi-
ne bi morda lahko v srednji 
šoli poglobili ali dodali, saj 
jih potrebujejo že v prvem 
letniku študija. V šoli spod-
bujamo raziskovalno delo 
mladih, pri čemer si želimo 
povezovanje z zunanjimi 
ustanovami, podjetji, kjer di-
jaki svoje strokovno znanje 
povežejo s prakso. O novih 
programih oziroma o ukinja-
nju dosedanjih zaenkrat ne 
razmišljamo.«

Gregor Deleja, ravnatelj 
Gimnazije Celje – Center:

»Glede na preoblikovanje 
poklicev, ki se dogaja s sve-
tlobno hitrostjo in s pogle-
dom v prihodnost, za katero 

Za čim več 
uporabnega znanja
Ali srednje šole sledijo spremembam in zahtevam po novih znanjih?

Nekatere šole spodbujajo tudi številne aktivnosti, kjer mladi pridobijo 
neformalna znanja in nove veščine. Mepi program je namenjen oseb-
nemu in kariernemu razvoju mladih v duhu gesla: »V tebi je več, kot si 
misliš.« Mepijevci iz Gimnazije Celje – Center so tako poleti obiskali 
Veliko Britanijo in uspešno opravili najtežji preizkus programa – zlato 
kvalifikacijsko odpravo. (Foto: arhiv GCC)
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Informativni dan bo potekal v prostorih

ŠOLSKEGA CENTRA CELJE
Srednješolsko izobraževanje: 5. 9. 2017, ob 17.00
Višješolsko izobraževanje: 31. 8. 2017, ob 17.00

Ste pridobili izobrazbo, ki ne ustreza trenutnim po-
trebam na trgu dela?

Ste predčasno zaključili šolanje in niste pridobili 
ustrezne izobrazbe?

Ste po zaključenem izobraževanju ugotovili, da vas 
zanimajo druga področja in poklici?

Če se najdete v katerikoli skupini, potem zgrabite 
drugo priložnost na Šolskem centru Celje in pridobite 
še izobrazbo, s katero boste zanimivejši za delodajal-
ce. Morda z našo pomočjo najdete svoj sanjski poklic 
in delovno mesto.

Končali ste šolo, dela pa 
ne najdete?

Če ste med iskalci zaposlitve, se dnevno soočate s 
spremembami na trgu dela. Morda spadate v skupi-
no iskalcev, ki v rokah držijo diplomo, a delodajalci 
le redko iščejo vaš profil izobrazbe. Trenutni oglasi 
nagovarjajo predvsem kadre s področja mehatro-
nike, strojništva, gradbeništva, elektrotehnike in 
avtoservisne dejavnosti. Šolski center Celje izvaja 
programe s teh področij tako na ravni poklicnega 
in tehniškega kot tudi višješolskega izobraževanja.

Želite postati iskan in 
zaposljiv kader?

Šolski center Celje za odrasle nudi izobraževanja za 
vse poklice in smeri, ki so na voljo tudi rednim dijakom. 
Vpišete se lahko v programe s področja elektrotehnike, 
računalništva, gradbeništva, varovanja okolja, strojni-
štva, mehatronike, avtoservisnih dejavnosti, logistike, 
medijskih komunikacij, kemije, kozmetike, frizerstva in 
modnega oblikovanja tekstila. Na višji strokovni šoli pa 
si lahko višješolsko strokovno izobrazbo in strokovni 
naziv inženir pridobite kot redni ali izredni študent v 
programih avtoservisni menedžment, gradbeništvo, 
mehatronika in strojništvo. Poklici s teh področij so 
trenutno med bolj iskanimi, udeleženci izobraževanja 
na ŠC Celje pa ob zaključku šolanja ustrezno izobraženi 
in usposobljeni za opravljanje teh poklicev.

Za več informacij o srednješolskem izobraževanju 
za odrasle se lahko obrnete na Šolski center Celje, 
odrasli@sc-celje.si ali na 03 42 85 828, za višješolske 
programe pa na vss@sc-celje.si ali na 03 42 85 853. Va-
bljeni na Šolski center Celje – center sodobnih znanj, 
tehnologij in inovativnosti.

Mateja Rajh Jager
Šolski center Celje

Do službe z drugo izobrazbo

  www.as.si      080 81 10

Nezgoda

Tudi  
superjunaki potrebujejo svojega 
zaščitnika.

             Preverite, kako do 20 % popusta na 
poslovni enoti AS-a ali pri svojem zastopniku.

POPUST!

Nezgodno zavarovanje otrok in mladine

O poklicih prihodnosti
In kako se pravilno odločiti za poklic, za katerega nas delovno mesto že kar čaka? 

Zavod za zaposlovanje je pred nekaj leti izdal brošuro Poklici prihodnosti. Današnji 
šolarji, dijaki in študenti morajo seveda upoštevati, da bodo nekateri poklici v pri-
hodnjih desetletjih celo izumrli, pri čemer bodo nastali tudi nekateri novi poklici.

Do leta 2050 bodo posebej iskani različni specializirani zdravniki in strokovnjaki 
s področja biomedicine ter njihovo podporno osebje. Dobro kaže tudi finančnim 
inšpektorjem in davčnim svetovalcem tet strokovnjakom na področju informacijske 
tehnologije. Med desetimi poklici prihodnosti so analitik trga, gradbeni inženir, 
medicinska sestra, analitik vodenja, računovodja in revizor, računalniški sistemski 
inženir in analitik, osebni finančni svetovalec, programer, zdravnik in zobozdravnik.

In komu dobro kaže na trgu dela po letu 2050? Med desetimi poklici za drugo polovico 
21. stoletja so programer nanoproizvodnje, nadzornik genetske proizvodnje, nadzornik 
prenosov podatkov, informacijski varnostnik, vrtnar avtohtone krajine, bioumetnik, 
krizni svetovalec za napačne odločitve, ogljični policist, 3D-pripovedovalec pravljic in 
popravljavec robotov.

BRANE JERANKO
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Študij na Visoki zdravstveni šoli 
v Celju – odlična izbira!
Visoka zdravstvena šola v Celju izvaja visokošolski 
strokovni študijski program Zdravstvena nega in 
magistrski študijski program Paliativna oskrba

ZAKAJ IZBRATI ŠTUDIJ NA VISOKI ZDRAVSTVENI ŠOLI V CELJU:
– fleksibilna izvedba študijskih programov 1. in 2. stopnje,
 prilagojena potrebam izrednih študentov;
– dobro razvit sistem tutorstva in nudenje individualne pomoči 

ter podpore pri soočanju s študijskimi izzivi in težavami;
– študijski proces v sodobnih predavalnicah in specializiranih 

učilnicah zdravstvene nege z najsodobnejšo opremo;
– raziskovalno delo študentov pod mentorstvom
 visokošolskih učiteljev;
– klinično usposabljanje v učnih zavodih, ki spodbujajo
 aktivno učenje in vključevanje študentov v izvajanje aktiv-

nosti zdravstvene nege pod mentorstvom usposobljenih kli-
ničnih mentorjev;

– pestro obštudijsko dogajanje (ekskurzije, druženja študen-
tov, mednarodne poletne šole, ipd.);

– možnost opravljanja dela študijskih obveznosti na partner-
skih institucijah v tujini;

– odlične zaposlitvene možnosti v regiji, v širšem slovenskem 
prostoru ter v tujini.

Rajko Gajšek, študent 3. letnika Zdravstvene nege:
»Študij na Visoki zdravstveni šoli Celje je precej zahteven, ven-
dar je mogoče študijske obveznosti ob dobrem sodelovanju s 
sošolci in spoštljivem odnosu do predavateljev opraviti v rednih 
študijskih rokih. Predavatelji in vodstvo šole znajo študentom 
prisluhniti, priskočijo na pomoč ter se zavedajo obremenjenosti 
študentov z obveznostmi. Posebej gre izpostaviti sodelovanje 
študentov na zdravstveno-vzgojnih stojnicah in tudi lokacijsko 
dostopnost šole.«

je nemogoče odgovoriti na 
vprašanje, kaj boš, ko boš 
velik, oziroma so na to vpra-
šanje na nek način možni 
prav vsi odgovori, se šolski 
sistemi, ki so že tradicional-
no (in varovalno) malo bolj 
›konservativno previdni‹, ve-
dno težje soočajo s parado-
ksom posledic prihodnosti. 
Zlasti v Sloveniji (če se po-
stavimo ob bok preverjeno 
uspešnim in stalno inova-
tivnim izbranim državam iz 
bližnje in daljne okolice) je 
prilagajanje krasnemu nove-
mu svetu prepočasno in zelo 
okorelo. Tudi program gim-
nazije kot tiste pripravljal-
nice na vstop v nič boljši 
akademski svet slovenskih 
univerz se izgublja v lar-
purlartističnih kozmetičnih 
popravkih in ostaja togo for-
malističen v duhu aktualne 
splošne mature. Mladim, ki 
se vedno manj odločajo za 
ta program, pa na nek na-
čin onemogoča razvijanje 
ustvarjalnih potencialov, ki 
jih na drugi strani spodbu-
jata karierna sedanjost in 
prihodnost, kjer štejejo trde 
in mehke veščine, spretno-
sti in dejstvo, da učenje ›na 

vseživljenjsko zalogo‹ že 
dolgo ni več mogoče. Šteje 
le učenje za učenje, ki po-
meni spodbudo k nenehni 
vseživljenjski radovednosti 
in opolnomočenje mladega 
človeka za kritičen ter argu-
mentiran razmislek o sebi in 
drugih.

Drugo področje so veščine 
komuniciranja, ki jih v naši 
izobraževalni vertikali skoraj 
ni. Te so skupaj z močno kul-
turno zavestjo in jezikovno 
ter znanstveno pismenostjo 
osnova za razumevanje in str-
pnost. Ker kurikularni okviri 
inovativne pristope dopušča-
jo le na didaktično-metodični 
ravni, se na GCC trudimo vse 
prej omenjeno svojim dijakom 
posredovati pod okriljem šte-
vilnih šolskih projektov, s po-
močjo medpredmetnih pove-
zav in v iskanju nam prijetnih 
ter učinkovitih inovativnih 
učnih okolij, s spodbujanjem 
ustvarjalnosti ter z zelo razve-
janimi karierno naravnanimi 
obšolskimi dejavnostmi, kjer 
na vseh področjih iščemo 
nenehen stik med formalnim 
in neformalnim izobraževa-
njem.«

TATJANA CVIRN
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Šola za hortikulturo in vizualne umetnosti Celje: 
sodobna šola s 70-letno tradicijo

Šola za hortikulturo in vizualne umetnosti Celje je ena izmed naslednic prve vrtnarske šole v Sloveniji 
z letnico ustanovitve 1946. Šola izhaja iz dediščine nekoč mogočnega Kvaternikovega posestva, ki je 
slovelo v času avstrijskega cesarstva in je imelo številne vrtnine in okrasne rastline.
Prednosti šole:
•  70-letna tradicija s področja hortikulture,
•  odlični učiteljski kader, majhna šola – individualni pristop,
•  bogat izbor krožkov,
•  usmerjenost v vrtni dizajn in oblikovanje notranjega in zunanjega prostora,
•  park z bogato zbirko okrasnih zelnatih rastlin, drevnin, vrtnin, zelišč in dišavnic ter redkih fosilnih rastlin,
•  lokacija v prijetnem predmestnem okolju – varno in lepo,
•  mednarodni projekti (Flornet, Erasmus, Leonardo da Vinci partnerstvo, Carski vrt – Swiss Contribution, 

Norveški � nančni mehanizem),
•  dobra organiziranost formalnega in neformalnega izobraževanja: vsi redni programi, NPK, šola vožnje, 

FFS-tečaji …,
•  različni tečaji, seminarji, delavnice, posveti in tekmovanja s področja hortikulture in oblikovanja,
•  vzpostavljen raziskovalni center v hortikulturi in oblikovanju s poudarkom na avtohtonosti in unikatnem 

oblikovanju.
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Novost 2017/18: pester izbor izbirnih predmetov: Osnove � lma in fotogra� je, Ekološko pride-
lovanje v hortikulturi, Biotično varstvo rastlin, Zelišča in dišavnice, Trendi v � oristiki in aran-
žerstvu, Finančna pismenost in osebne � nance, Načrtovanje in oblikovanje vrtov …
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- ker je na Šolskem centru Velenje pomemben
 vsak posameznik
- ker imamo dobro klimo, prijazne odnose
 in smo med seboj povezani
- ker imamo dobro opremljene učilnice
 z najsodobnejšo opremo
- ker imamo kvaliteten pouk
- ker imamo sodobno opremljeno športno
 dvorano s fitnesom
- ker imamo široko vzpostavljeno mrežo povezav gospodar-

stva in izobraževalnega sistema, kar dijakom že med šolanjem 
omogoča navezovanje stikov z delodajalci in pridobivanje 
delovnih izkušenj

- ker dajemo možnost pridobitve različnih štipendij 
 kadrovske štipendije – Premogovnik Velenje …)
- ker dijakom omogočamo prakso v tujini,
 vključevanje v različne projekte, izmenjave …
- ker imamo širok nabor različnih strokovnih ekskurzij
- ker sodelujemo in imamo izjemne uspehe
 na različnih tekmovanjih
- ker imamo nadpovprečni uspeh na poklicni
 in splošni maturi
- ker organiziramo in subvencioniramo prevoze iz drugih občin
- ker skrbimo za varnost in zdravo ter toplo prehrano.

Prav fino bi bilo, če bi se več deklet 
odločilo za študij strojništva
29-letna Tea Horvat se je z geografije preusmerila na strojništvo

Tea Horvat je tudi v vsakdanjem življenju tehnik po duši in srcu. Rada spoznava nove naprave in tehnologije.

Tea Horvat je Primorka, 
ki si je na Celjskem našla 
partnerja, drugi študij in 
zdaj še službo. Je ena red-
kih deklet, ki so končala 
študij strojništva, in ena 
tistih zadovoljnih oseb, ki 
delo opravljajo z veseljem 
in so za to še plačane!

Tea je svoje želje po izbolj-
šanem naravoslovnem znanju 
po končani osnovni šoli malce 
porinila stran in se vpisala na 
ekonomsko gimnazijo, četudi 
ni bila ravno navdušena nad 
ekonomijo. Na gimnaziji ni 
imela fizike, matematika tako 
ni bila zanjo prehud oreh. 
Zaradi strokovne gimnazije 
je imela kasneje omejen vpis 
na fakultete, zato si je izbrala 
filozofsko fakulteto, in sicer 
smer geografija in italijanšči-
na. »Že med srednjo šolo sem 
ugotovila, da sem bolj za nara-
voslovje kot za družboslovje, 
in zdelo se mi je, da bo študij 
geografije ponudil nek dober 
presek obojega. Študij italijan-
ščine je bil posledica tega, da 
sem Primorka.«

Študij ni bil popolnoma ta-
kšen, kot si ga je zamislila, a 
ker človeka vsak študij nekaj 

nauči, jo je tudi ta, ki ga je 
lani uspešno končala. Vmes 
je bila izgubljena v iskanju 
svojega poklica. »Profesorica 
ne bi bila. Malce sem ugoto-
vila, da mi bolj ležita tehnika 
in naravoslovje, zato bi ka-
kšen študij nadaljevala v tej 
smeri. Partner me je spod-
bujal, češ da sem tehnični 
človek in da naj kljub vsem 
stereotipom poskusim tudi 
na bolj tehnični smeri.«

Več kot zgledna 
študentka na 
strojništvu
Vpisala se je v Šolski center 

Celje, in sicer v višjo strokov-
no šolo na smer strojništvo. 
»Bilo me je strah, da ne bom 
nič znala, da bodo sami fan-
tje po srednji šoli, polni ma-
tematičnega znanja, a kmalu 
sem ugotovila, da je to prava 
izbira.« Težav ni bilo, imela je 
zelo dobre ocene in s svojim 
navdušenjem nad študijem 
je bila pogosto zgled osta-
lim študentom. Ko je opra-
vljala študentsko delo pri 
enem od podjetij, je postala 
še bolj navdušena. Delala 
je kot pomoč na razvojnem 

oddelku, kjer je med drugim 
popravljala aparate na ser-
visu, pomagala pri izdelavi 
prototipov, spoznala sistem 
celotne proizvodne. Čeprav 
so bili z njenim delom zelo 
zadovoljni, je niso zaposlili, 
ker ni bilo prostega delovne-
ga mesta. Letos se je zaposlila 
v drugem podjetju v razvoj-
nem oddelku. »Delam vse, 
kar je strojniškega, rišem in 
popravljam načrte novih iz-
delkov, sodelujem z ostalimi 
na oddelku in tudi z drugimi 
v podjetju. Je zelo razgibano 
delo, kar mi je všeč. Še naprej 
bi rada nekaj podobnega de-
lala.« Primorka je še dodala, 
da nikoli ni imela težav, da bi 
bilo karkoli fizično pretežko 
zanjo in bi se ji sodelavci za-
radi tega posmehovali. Če je 
bilo karkoli pretežko zanjo, 
so takoj pristopili moški in ji 
pomagali. »Poleg tega mislim, 
da vzgojiteljice v vrtcih vzdi-
gujejo precej težja bremena 
kot jaz v svoji službi,« se je 
pošalila Tea in dodala, da 
tehnično izobražena dekleta 
niso možače, ampak popol-
noma navadne, prijetne in 
simpatične »punce«.
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Pridi spet po eno 5ko
Tako so na Gimnaziji Celje – Center poimenovali letošnje druženje generacij, s 

katerim bodo proslavili 105-letnico stavbe, v kateri je šola.
Vrvež v šoli in pred njo bo 15. septembra ob 19. uri že šesto leto zapored povezal nekda-

nje in sedanje dijake, učitelje in vse prijatelje šole. Na prireditvi z naslovom Naših 100+5 ali 
Pridi spet po eno 5ko bodo v večeru glasbe, kulture, kulinarike in druženja povezali številne 
generacije. Dogodek pripravlja Društvo GCC, ki šteje več kot 900 nekdanjih maturantov in 
učiteljev vseh generacij šole. Že med letom pomaga socialno šibkejšim, kulturno oživlja 
mesto in širi glas o šoli v tujini.

Praznovanje obletnice šole se bo začelo že 9. septembra ob 9. uri s prvim rekreativnim 
tekom nekdanjih in sedanjih dijakov ter profesorjev ob Savinji. Prijave sprejema društvo 
na naslovu drustvo@gcc.si.

Osrednji dogodek bo v petek, 15. septembra, ob 19. uri, ko bodo v šolskih prostorih 
pripravili številne razstave, delavnice, degustacije, predstave. Kasneje se bo dogajanje 
prestavilo na dvorišče šole, kjer se bodo predstavili številni glasbeni in vokalni sestavi z 
gimnazije: Šlagers, The Takeover, Rockout, Outsiders, The Minors, DPZ, Nonet, GCC jazz 
projekt ter solisti Sandra Feketija, Nuša Ofentavšek, Laura Betka Krajnc, Matic Dokler, 
Katja Stropnik. Dijaki in profesorji se bodo lahko po uradnem delu družili še v Celjskem 
mladinskem centru in ob glasbenih uspešnicah obujali spomine.

Hitre spremembe v današnjem času zahtevajo od 
posameznika, da se prilagaja novostim ter v vseh ži-
vljenjskih obdobjih krepi svoje spretnosti in kompe-
tence. Tako si na Razvojni agenciji Kozjansko, OE Ljud-
ski univerzi Šentjur prizadevamo za raznolike oblike 
formalnih in neformalnih izobraževanj vseh generacij 
v svojem okolju. Izvajamo programe usposabljanj za 
pridobitev javno veljavnih listin o poklicni usposoblje-
nosti – certifikat NPK.

V letošnjem letu smo vstopili v partnerstvo z JZ Socio 
iz Celja, s katerim izvajamo projekt Socio Večgeneracijski 
center. Program deluje regionalno, udeleženci se lahko 
udeležijo različnih brezplačnih aktivnosti, s katerim spod-
bujamo medgeneracijsko druženje in učenje. V okviru pro-
jekta Izvajanje neformalnih izobraževalnih programov za 
brezposelne v letu 2017 vključujemo brezposelne, ki jih v 
programe napoti zavod za zaposlovanje.

Velik pomen pripisujemo programom v okviru Univerze 
za tretje življenjsko obdobje, ki ponuja starejšim srečanja 
v obliki različnih predavanj, delavnic in seminarjev. Zelo 
smo uspešni na področju študijskih krožkov, ki so za naše 
člane brezplačni. Letos so zelo aktivni študijski krožki ra-
čunalniške urice, fotografski krožek, vadba joge in likovno 
ustvarjanje.

Posebej vas vabimo na naše večje prireditve: predstavi-
tev našega Lušnega orkestra z gosti 7. oktobra, na etnolo-
ško prireditev Bučnce 14. oktobra ter na 9. Slomškov sim-
pozij za delavce v vzgoji in izobraževanju 17. novembra.

Na Ljudski univerzi Šentjur si prizadevamo za 
pestro dogajanje na področju izobraževanj
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Pripravite se na izzive i4.0 na Visoki 
šoli za proizvodno inženirstvo v Celju
KAJ JE ČETRTA INDUSTRIJSKA REVOLUCIJA?
Poenostavljeno rečeno gre za uvajanje digitalnih tehnologij, avtomatizacije, 
robotike, informacijsko-komunikacijskih tehnologij, strojnega vida in drugih 
pametnih zaznaval, dodajalne proizvodnje in drugih omogočitvenih tehnologij 
na nov celovit način, in sicer z namenom bistvenega povečanja učinkovitosti 
in uspešnosti v celotni verigi dodane vrednosti.

KAKŠNO JE STANJE V SLOVENSKIH PODJETJIH?
Slovenska podjetja že imajo uvedene številne omogočitvene tehnologije, ki 
pa bi si jih želela bistveno bolje izkoristi. Rešitev za i4.0 ni mogoče enostavno 
kupiti ali prenesti iz drugih podjetij tudi zato, ker ima vsako podjetje svoje 
značilnosti. Številna podjetja se tega zavedajo in s strateškim pristopom 
poizkušajo izkoristiti priložnosti, ki jih ponuja 4. industrijska revolucija.

KAKŠNE ZAPOSLENE BODO ISKALA PODJETJA V PRIHODNJE?
Tudi po 4. industrijski revoluciji bo človek ostal ključni dejavnik uspešnega 
poslovanja. Vedno bolj bodo pomembne digitalne in splošne kompetence, 
kot so komunikacijske veščine, znanje tujih jezikov, delo v skupini, sposob-
nost reševanja zapletenih problemov ter inovativnost in ustvarjalnost.

KAJ LAHKO NA TEM PODROČJU SVOJIM ŠTUDENTOM PONUDI VISOKA 
ŠOLA ZA PROIZVODNO INŽENIRSTVO V CELJU?
Visoka šola za proizvodno inženirstvo s sedežem v Celju izvaja študijski 
program Sodobno proizvodno inženirstvo, ki traja 3 leta, strokovni naziv, ki 
si ga pridobijo diplomanti, pa je diplomirani inženir strojništva.
Poudarek študija je na ključnih omogočitvenih tehnologijah za 4. industrijsko 
revolucijo, torej na računalniško podprtem obvladovanju celotnega življenj-
skega cikla izdelka, sodobnih proizvodnih tehnologijah, avtomatizaciji in robo-
tizaciji, uporabi računalniških orodij za digitalizacijo in optimiranje proizvodnih 
postopkov ter računalniško podprtem načrtovanju in vodenju proizvodnje.

V Abituro se nas je vpisalo 
kar šest sodelavcev, čeprav 
nam s sedežem v Celju ni bila 
ravno najbližja. Pritegnili so 
nas zanimiv program, njihova 
strokovnost in individualen 
pristop, ki nam ga je nudila 
uigrana ekipa šole, tako preda-
vateljev, referata kot tudi vod-
stva. To je vsekakor bistveno 
prispevalo k študiju, rezulta-
tom in dobremu počutju v šoli.

Od študija v Abituri sem 
veliko pričakoval in to tudi do-
bil. Poleg ostalih prednosti, ki 
jih Abitura ima, se mi je zdelo 
zelo pomembno, da je bil ur-
nik predavanj določen na za-
četku in da se ure niso veliko 
spreminjale. O vsem, kar je bilo 
pomembno za nas študente, 
smo bili pravočasno obvešče-
ni. To mi je omogočalo dobro 
organizacijo dela ob ostalih 
obveznostih (služba, družina, 
delo …). Tudi odnosi s preda-
vatelji so bili zelo dobri, pri če-
mer sta bila gotovo pomembna 

Matjaž Zaplatar, inženir varovanja, 
diplomiral 2016, zaposlen kot pra-
vosodni policist v Zavodu za pre-
stajanje kazni zapora Dob pri Mirni
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Abitura je bila zame bogata in prijetna 
izkušnja, ki je večina ljudi ne bo nikoli spoznala
Izobrazba, ki sem jo pridobil na Abituri, mi je odprla pot do višjega delovnega mesta

V Abituro se nas je vpisalo kar šest sodelavcev, čeprav nam s sedežem v Celju ni bila ravno 
najbližja. Pritegnili so nas zanimiv program, njihova strokovnost in individualen pristop, 
ki nam ga je nudila uigrana ekipa šole, tako predavateljev, referata kot tudi vodstva. To je 
vsekakor bistveno prispevalo k študiju, rezultatom in dobremu počutju v šoli.

Od študija v Abituri sem veliko pričakoval in to tudi dobil. Poleg ostalih prednosti, ki jih Abitura 
ima, se mi je zdelo zelo pomembno, da je bil urnik predavanj določen na začetku in da se ure niso 
veliko spreminjale. O vsem, kar je bilo pomembno za nas študente, smo bili pravočasno obveščeni. 
To mi je omogočalo dobro organizacijo dela ob ostalih obveznostih (služba, družina, delo …). Tudi 
odnosi s predavatelji so bili zelo dobri, pri čemer sta bila gotovo pomembna tudi naše zanimanje 
in resnost, ki smo jo študenti pokazali med predavanji.

Izobrazba, ki sem jo pridobil v Abituri, je pomembna zame, saj sem že približno mesec po diplomi 
zasedel višje delovno mesto. Z nastopom novega delovnega mesta je moje delo dobilo nove raz-
sežnosti. Pridobljena izobrazba mi vsekakor pomaga pri delu kljub že kar nekajletnim izkušnjam. 
Izkušnja študija pa je nedvomno dobrodošla tudi v smislu osebne rasti in zagona, ki ga človek vedno 
potrebuje. Človek mora vedno gledati naprej. Najslabše, kar se mu lahko zgodi, je, da zapade v ma-
lodušje, naveličanost, v enoličen način življenja. Novi izzivi in občutek, da si sposoben nekaj več, je 
neprecenljiv. Abitura je bila zame bogata in prijetna izkušnja, ki je večina ljudi ne bo nikoli spoznala. 
Zato zdaj spet študiram in še kar nimam časa. Mesec dni po tem, ko sem diplomiral, sem se vpisal na 
FKPV – Fakulteto za komercialne in poslovne vede – v program Varnostni menedžment. Ambicije so …

Matjaž Zaplatar, inženir varovanja, diplomiral 2016, zaposlen kot 
pravosodni policist v Zavodu za prestajanje kazni zapora Dob pri Mirni

Abitura je bila zame bogata in prijetna 
izkušnja, ki je večina ljudi ne bo nikoli spoznala
Izobrazba, ki sem jo pridobil na Abituri, mi je odprla pot do višjega delovnega mesta

tudi naše zanimanje in resnost, 
ki smo jo študenti pokazali med 
predavanji.

Izobrazba, ki sem jo pridobil 
v Abituri, je pomembna zame, 

saj sem že približno mesec po 
diplomi zasedel višje delov-
no mesto. Z nastopom nove-
ga delovnega mesta je moje 
delo dobilo nove razsežnosti. 
Pridobljena izobrazba mi vse-
kakor pomaga pri delu kljub 
že kar nekajletnim izkušnjam. 
Izkušnja študija pa je nedvo-
mno dobrodošla tudi v smislu 
osebne rasti in zagona, ki ga 
človek vedno potrebuje. Člo-
vek mora vedno gledati naprej. 
Najslabše, kar se mu lahko zgo-
di, je, da zapade v malodušje, 
naveličanost, v enoličen način 
življenja. Novi izzivi in občutek, 
da si sposoben nekaj več, je ne-
precenljiv. Abitura je bila zame 
bogata in prijetna izkušnja, ki 
je večina ljudi ne bo nikoli spo-
znala. Zato zdaj spet študiram 
in še kar nimam časa. Mesec dni 
po tem, ko sem diplomiral, sem 
se vpisal na FKPV – Fakulteto za 
komercialne in poslovne vede 
– v program Varnostni menedž-
ment. Ambicije so …

Prav fino bi bilo, če bi se več deklet 
odločilo za študij strojništva
29-letna Tea Horvat se je z geografije preusmerila na strojništvo

Tea zelo rada odkriva svet.

Stereotipi bolj 
v glavi kot 
v resničnem 
življenju
Kljub številnim premikom 

v razmišljanju se še vedno 
prepogosto ukvarjamo s ste-
reotipi, kaj je primerno za 
dekleta in kaj ni. Tea se je 
pred vstopom na strojniški 
študij zelo veliko ukvarjala 
s tem, kaj bodo rekli, da si 
je dekle izbralo ta študij. A v 
visoki šoli so se njena slaba 
predvidevanja popolnoma 
razblinila. Na študiju je ime-
la odlične odnose s profesor-
ji in tudi s sošolci. »Sošolci 
so me zelo spodbujali, kar 
me je presenetilo, saj sem 
mislila, da me bodo izločili. 
Ko sem se prijavila za delo, 
so včasih nekateri deloda-
jalci dvomili, kaj bi ženska 
delala v strojništvu.«

A ko je kasneje pokaza-
la svoje delovne veščine in 
znanje, so bili z njo zelo 
zadovoljni. »Na študentski 
praksi sem delala s samimi 
moškimi. Nadrejenemu je 
bilo všeč, da sem kot ženska 
prinesla drugo energijo, da je 
bilo boljše sodelovanje. Fan-
tje so me spodbujali in so mi 
bili pripravljeni razložiti, če 
nisem znala. Nisem bila dele-
žna šikaniranja, v bistvu sem 
bila presenečena nad vsemi 
spodbudami. Strah, da ne 
bom zmogla, je razvodenel.«

Še več deklet v 
tehniko
Tejini starši bi bili bolj 

navdušeni, če bi postala 

profesorica, a so se kasneje 
sprijaznili, da bo njihova hči 
inženirka strojništva. »Tudi 
prijatelji se me spodbujali, 
da je to študij zame. Ko ne-
znancem povem, kaj delam, 
so bolj kot ne vsi začudeni 
v dobrem smislu, ne pa v 
negativnem. Sodelavec mi 
je zadnjič rekel, da bi bilo 
prav fino, če bi se več deklet 
odločilo za ta študij.«

Tea je tudi v vsakdanjem 
življenju tehnik po duši in 
srcu. Rada spoznava nove 
naprave in tehnologije. »Rada 
imam, da so stvari v stanova-
nju praktične in smiselne, da 
si z njimi olajšam delo. Če 
kdo popravlja avto, sem rada 

zraven.« Ročne spretnosti ji 
gredo dobro od rok. Lotila se 
je tudi kvačkanja, obožuje 
miselne in logične igre.

»Pri družboslovju mi je 
šlo na živce, da je bilo ve-
dno več možnosti, jaz sem 
želela samo eno rešitev. Ni 
mi žal, da sem naredila druž-
boslovno fakulteto, ker sem 
dobila širino. Spoznala sem 
različne stvari, pri čemer nič 
ni črno-belo. Lažje razumem 
ljudi, ki se mogoče malce po 
srednji šoli izgubijo, a vem, 
da je treba za doseganje svo-
jih ciljev včasih ubrati različ-
ne poti.«

BARBARA GRADIČ OSET
Foto: osebni arhiv
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 7. in 28. 9. 2017

Slovenj Gradec

Iščeš priložnost za uspeh? Študiraj na FKPV.
Več kot 90 odstotkov študentov FKPV se stri-

nja, da je pri študiju na FKPV pridobljeno znanje 
zanje koristno, odnos predavateljev pa korekten. 
Poklici, za katere se izobražujejo študenti na Fa-
kulteti za komercialne in poslovne vede (FKPV), 

so tudi v današnji gospodarski situaciji iskani, 
zato je interes študentov za programa Komerci-
ala I in Poslovna informatika I stabilen, zanimanje 
za programa Turizem I in Varnostni menedžment 
I pa se povečuje.

Vsi štirje študijski programi 
so praktično usmerjeni in za 
študente zelo privlačni. Večino 
predavanj izvajajo predavatelji 
iz gospodarske prakse, kar daje 
že tako sodobno zasnovanim 
programom še večjo vrednost. 
Da bi bil študentom omogo-
čen kar najbolj realen vpogled 
v dogajanje na njihovem stro-
kovnem področju, so pogosto 
na predavanja vabljeni gostje iz 
poslovne prakse in se jim omo-

gočijo študijski obiski v pod-
jetjih. Prav to pridobljenemu 
znanju dodaja vrednost in povi-
šuje oceno njihove koristnosti. 
Fakulteti daje poseben pečat 

osebni odnos do študentov, 
saj so tako osebje v podpornih 
službah kot tudi predavatelji 
študentom dostopni praktično 
ves dan vsak delovnik.

Tudi stroški študija niso ne-
pomemben dejavnik. Po zago-
tovilih vodstva FKPV je šolnina 
vsako leto med najugodnejši-
mi, morda celo najugodnejša v 
Sloveniji, študenti pa jo lahko 
poravnajo v enajstih mesečnih 
obrokih. Prednost FKPV pa je 
tudi v tem, da šolnina poleg iz-
vajanja študijskih programov, 
opravljanja izpitov in uporabe 
knjižnice FKPV vključuje tudi 
osnovno študijsko gradivo, 
ki ga študenti dobijo v nati-
snjeni ali elektronski obliki ob 
začetku predavanj pri vsakem 
predmetu.

INFORMATIVNA TOČKA
FKPV, Lava 7, Celje,      www.fkpv.si       dodiplomski@fkpv.si       03 428 55 56

INFORMATIVNI DAN
Četrtek, 7. in 28. september ob 16.30 na sedežu FKPV v Celju in enotah Ljubljana, Maribor, 
Nova Gorica, Murska Sobota in Slovenj Gradec.

MOŽNOST BREZPLAČNE ŠOLNINE
Sodelujte v nagradni igri in osvojite šolnino za š. l. 2017/18. Več na www. fkpv.si.
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Pridi spet po eno 5ko
Tako so na Gimnaziji Celje – Center poimenovali letošnje druženje generacij, s 

katerim bodo proslavili 105-letnico stavbe, v kateri je šola.
Vrvež v šoli in pred njo bo 15. septembra ob 19. uri že šesto leto zapored povezal nekda-

nje in sedanje dijake, učitelje in vse prijatelje šole. Na prireditvi z naslovom Naših 100+5 ali 
Pridi spet po eno 5ko bodo v večeru glasbe, kulture, kulinarike in druženja povezali številne 
generacije. Dogodek pripravlja Društvo GCC, ki šteje več kot 900 nekdanjih maturantov in 
učiteljev vseh generacij šole. Že med letom pomaga socialno šibkejšim, kulturno oživlja 
mesto in širi glas o šoli v tujini.

Praznovanje obletnice šole se bo začelo že 9. septembra ob 9. uri s prvim rekreativnim 
tekom nekdanjih in sedanjih dijakov ter profesorjev ob Savinji. Prijave sprejema društvo 
na naslovu drustvo@gcc.si.

Osrednji dogodek bo v petek, 15. septembra, ob 19. uri, ko bodo v šolskih prostorih 
pripravili številne razstave, delavnice, degustacije, predstave. Kasneje se bo dogajanje 
prestavilo na dvorišče šole, kjer se bodo predstavili številni glasbeni in vokalni sestavi z 
gimnazije: Šlagers, The Takeover, Rockout, Outsiders, The Minors, DPZ, Nonet, GCC jazz 
projekt ter solisti Sandra Feketija, Nuša Ofentavšek, Laura Betka Krajnc, Matic Dokler, 
Katja Stropnik. Dijaki in profesorji se bodo lahko po uradnem delu družili še v Celjskem 
mladinskem centru in ob glasbenih uspešnicah obujali spomine.

Hitre spremembe v današnjem času zahtevajo od 
posameznika, da se prilagaja novostim ter v vseh ži-
vljenjskih obdobjih krepi svoje spretnosti in kompe-
tence. Tako si na Razvojni agenciji Kozjansko, OE Ljud-
ski univerzi Šentjur prizadevamo za raznolike oblike 
formalnih in neformalnih izobraževanj vseh generacij 
v svojem okolju. Izvajamo programe usposabljanj za 
pridobitev javno veljavnih listin o poklicni usposoblje-
nosti – certifikat NPK.

V letošnjem letu smo vstopili v partnerstvo z JZ Socio 
iz Celja, s katerim izvajamo projekt Socio Večgeneracijski 
center. Program deluje regionalno, udeleženci se lahko 
udeležijo različnih brezplačnih aktivnosti, s katerim spod-
bujamo medgeneracijsko druženje in učenje. V okviru pro-
jekta Izvajanje neformalnih izobraževalnih programov za 
brezposelne v letu 2017 vključujemo brezposelne, ki jih v 
programe napoti zavod za zaposlovanje.

Velik pomen pripisujemo programom v okviru Univerze 
za tretje življenjsko obdobje, ki ponuja starejšim srečanja 
v obliki različnih predavanj, delavnic in seminarjev. Zelo 
smo uspešni na področju študijskih krožkov, ki so za naše 
člane brezplačni. Letos so zelo aktivni študijski krožki ra-
čunalniške urice, fotografski krožek, vadba joge in likovno 
ustvarjanje.

Posebej vas vabimo na naše večje prireditve: predstavi-
tev našega Lušnega orkestra z gosti 7. oktobra, na etnolo-
ško prireditev Bučnce 14. oktobra ter na 9. Slomškov sim-
pozij za delavce v vzgoji in izobraževanju 17. novembra.

Na Ljudski univerzi Šentjur si prizadevamo za 
pestro dogajanje na področju izobraževanj

Osrednja knjižnica Celje predstavlja 
priljubljeno mesto srečevanja vseh gene-
racij, ki lahko tu najdejo knjižnično gra-
divo v različnih bolj ali manj sodobnih 
oblikah, poslušajo zanimiva predavanja, 
se udeležujejo najrazličnejših delavnic, 
prelistajo dnevno časopisje … Pred sko-
raj četrt stoletja je tu našla svoj prostor 
tudi Univerza za tretje življenjsko obdo-
bje (U3O), ena najobsežnejših dejavnosti 
knjižnice.

Namenjena je starejšim, ki želijo po za-
ključeni aktivni dobi »letom dodajati ži-
vljenje«. Starejšim nudimo pestro izbiro 
neformalnih izobraževalnih programov, ki 
pomenijo pomemben prispevek h kvaliteti 
njihovega življenja v letih po upokojitvi. 
Mnogi člani zaznavajo U3O kot prostor 
aktivnega življenja, osebnostne rasti pa 
tudi sprostitve in prijetnega počutja, ki ga 
nudita učenje po lastni izbiri in druženje. 
V naših programih se srečujejo mladi po 
srcu (od 55 do preko 90 let), ne glede na 
poklic, izobrazbo, prepričanje …, druži 
pa jih želja po stiku z okoljem in svetom, 
spoznavanju novih ljudi, uporabi svoje-
ga znanja in učenju tega, kar so se vedno 

želeli učiti. V sklopu U3O pod vodstvom 
mentorjev delujejo najrazličnejše študijske 
skupine, ki temeljijo na načelih proste izbi-
re, medsebojne pomoči, izmenjave znanja 
in izkušenj med člani. Ob rednih krožkih 
in delavnicah (lani 58, od tega 27 jezikov-
nih) so članom na voljo še druge skupne 
dejavnosti (predavanja, študijski izleti, sre-
čanja z zanimivimi gosti, literarni večeri). 
Lani je bilo v U3O vključenih 692 članov. 
Članstvo se iz leta v leto zvišuje, še vedno 
pa so bolj aktivne gospe (80 odstotkov).

V novo študijsko leto 2017/2018 bomo 
vpisovali od 4. in 22. septembra med 8. in 
12. uro, in sicer v prvem nadstropju knjižni-
ce. V tem času bo tudi priložnost za obno-
vitev članstva ter izbiranje med razpisanimi 
izobraževalnimi programi. Več informacij je 
na voljo na sedežu U3O v prvem nadstropju 
knjižnice in na spletni strani Osrednje knji-
žnice Celje. Na naslovu https://www.kn-
jiznica-celje.si/univerza-u30/o-univerzi bo-
sta v začetku septembra objavljena vpisnica 
za novo študijsko leto in urnik dejavnosti, 
pogledate pa si lahko tudi pomembnejše 
dogodke iz zgodovine U3O. Pričakujemo 
vas, prisrčno povabljeni!

Univerza za tretje življenjsko obdobje vabi
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1. Delavnice za starše – razvijanje 
pozitivnega starševstva

2. Informacijsko-svetovalni kotiček za družine
3. »Naš šotor« – podporna skupina za učence 

zadnjih razredov osnovne šole

4. »Nihče me ne razume!« – podporna skupina 
za srednješolce

5. »Modri kotiček« – podporna skupina 
za upokojence

6. Organizirano počitniško varstvo otrok in 
organizirano varstvo v sobotnih dopoldnevih

Ljudska univerza Celje 
je odprla družinski cen-
ter z naslovom Družine 
v centrifugi sodobnega 
časa. Center je velika 
pridobitev za mesto Ce-
lje in njegovo okolico, saj 
bo zagotavljal brezplač-
no podporo vsem dru-
žinskim članom. Projekt 
sofinancira Ministrstvo 
RS za delo, družino, so-
cialne zadeve in enake 
možnosti in bo trajal vse 
do konca leta 2020.

Družinski center bo upo-
rabnikom na voljo v prosto-
rih Ljudske univerze Celje. 
Vse leto bodo lahko obisko-
vali prostor neformalnega 
druženja in Informacijsko- 
svetovalni kotiček, kjer si 
bodo lahko pridobili vse 
potrebne informacije s po-
dročja družine. Uporabniki 
se bodo lahko udeležili tudi 
brezplačnih predavanj za 
nosečnice in mlade mamice 
(Priprava na starševstvo) ter 
predavanja za starše (Raz-
vijanje odzivnega in senzi-
bilnega starševstva), ki jih 
bo vodila dr. Sara Jerebic. 
Učencem zadnjih razredov 
osnovne šole bo na voljo 
podporna skupina Naš šo-
tor, srednješolci pa se bodo 
srečevali v skupini z ime-
nom Nihče me ne razume. 
Skupine bo vodila Sabina 
Rožen. Staršem bodo po-
magali tudi z brezplačnim 
počitniškim varstvom in 

Kdo nas (na)uči, kako živeti 
v družini?
varstvom v sobotnih dopol-
dnevih.

Družinski center Celje vam 
lahko ponudi orodja, da cen-

trifugo svojega družinskega 
življenja zavrtite v pravo 
smer, zato izkoristite brez-
plačno podporo.
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JEZIKOVNI TEČAJI

USPOSABLJANJA IN 
TEČAJI ZA PROSTI ČAS

INFORMIRANJE IN SVETOVANJE ZA 
IZOBRAŽEVANJE IN KARIERO

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

SREDNJEŠOLSKI PROGRAMI

TEHNIK RAČUNALNIŠTVA (poklicni tečaj), 
PREDŠOLSKA VZGOJA (ssi in poklicni tečaj), 

EKONOMSKA GIMNAZIJA, MATURITETNI TEČAJ, 
EKONOMSKI TEHNIK (ssi), ELEKTROTEHNIK (pti), 

STROJNI TEHNIK (pti), ELEKTRIKAR, 
OBLIKOVALEC KOVIN – ORODJAR

po znanje na upi žalec

BREZPLAČNA 
OSNOVNA ŠOLA ZA ODRASLE

INFORMATIVNI 
DAN:

6. september 
ob 17. uri DATUMI, KI JIH NE SMETE SPREGLEDATI:

Predstavitev izobraževalnega programa tehnik računalništva: sreda, 6. september, ob 16. uri

Informativni dan za osnovno šolo za odrasle, srednješolske programe in tečaje: sreda, 
6. september, ob 17. uri

Informativni dan za glasbeno šolo za odrasle: četrtek, 14. september, ob 17. uri

Brezplačna predstavitvena ura � amenka: ponedeljek, 25. september, ob 18. uri

Začetek vadb: vadba za � t hrbtenico (19. 9.), aerobika (2. 10.)

Začetek jezikovnih tečajev: 2. 10.

Podelitev spričeval poklicne mature in zaključnega izpita julija 2017 (Foto: arhiv UPI)

UPI Žalec – postanite tudi vi del 
zgodbe, ki jo pišemo

V UPI – ljudski uni-
verzi Žalec svoja vrata 
ponovno odpiramo 
vsem, ki ste željni no-
vega znanja, spretno-
sti in izkušenj ter se ob 
tem veselite tudi novih 
poznanstev in druženja.

Izobraževanje 
odraslih nudi 
številne priložnosti
V šolskem letu 2017/18 smo 

za vas pripravili pestro paleto 
formalnih in neformalnih iz-
obraževalnih programov. Pri 
nas lahko dokončate osnovno 
šolo za odrasle (in to brezplač-
no) ali pridobite nov poklic, se 
prekvali� cirate, lahko pa tudi 
samo opravljate splošno matu-
ro – ob ekonomski gimnaziji, 
maturitetnem tečaju ali kot 
21-letnik. V Jezikovnem centru 
UPI se lahko vključite v splošne, 

poslovne in konverzacijske te-
čaje tujih jezikov, pri čemer 
kot novost letos izpostavljamo 
Skype individualni tečaj, tečaj 
japonščine in spletno učilnico. 
Za vas organiziramo računal-
niške tečaje, usposabljanja za 
knjigovodska dela in priprave 
na nacionalne poklicne kvali-
� kacije. Nismo pozabili niti na 
ljubitelje gibanja in umetnosti, 
saj organiziramo tudi vadbo 
aerobike, vadbo za � t hrbteni-
co ter glasbeno šolo za odrasle 
in tečaj � amenka.

Zakaj postati UPI-
udeleženec?
Zelo smo ponosni, da se 

nam vsako leto pridružijo 
številni udeleženci, s kateri-
mi skupaj tvorimo uspešne 
zgodbe. Vsakdo, ki prestopi 
naš prag, pride s svojo zgod-
bo, svojimi potrebami, priča-
kovanji, težavami, cilji. Čar 
izobraževanja odraslih pa je 

prav v tem, da nudi številne 
priložnosti, poti.

V UPI Žalec se zavedamo, da 
so za kakovostno izvajanje po-
trebni strokovni, ustvarjalni in 
prijazni predavatelji z izkušnja-
mi iz prakse in s posluhom za 
odrasle udeležence. Udeležen-
cem omogočamo brezplačne 
storitve, kot so svetovanje pred 
in med izobraževanjem ter po 
njem, učna pomoč, mentorstvo 
in uporaba računalnikov v Sre-
dišču za samostojno učenje ter 
tudi občasno varstvo otrok. V 
izrednem izobraževanju so vsa 
gradiva vključena v ceno, poleg 
tega je udeležencem na voljo 
veliko izpitnih rokov. Prizadeva-
mo si, da je naše učno okolje pri-
jetno in sodobno opremljeno. In 
nenazadnje omogočamo ugo-
dne plačilne pogoje in popuste. 
Razlogov, zakaj naj bo UPI Žalec 
vaša izbira, torej ne manjka, zato 
pridite k nam in postanite tudi vi 
del zgodbe, ki jo pišemo.

Udeleženka v programu ekonomski tehnik je ob uspešnem zaključku zapisala nasle-
dnje misli:

»Ko prebirate te vrstice, se mogoče sprašujete, kako bi bilo, če bi dokončali izobraževanje 
ali ga nadaljevali na naslednji stopnji. Ali bi to vplivalo na vaše možnosti za službo, na vas 
ter nenazadnje tudi na vaše najbližje? Naj vam zaupam, da bi. In kaj, če vam povem, da še 
vedno obstaja možnost za pridobitev izobrazbe? Da boste deležni strokovnega, prijazne-
ga in individualnega pristopa profesorjev ter ostalih strokovnih delavcev izobraževalne 
ustanove? Da nobeno vprašanje ne bo neumno ali odveč? Da vam bodo na voljo pomoč, 
nasveti in spodbuda? Verjetno ste ta trenutek pomislili, da se vse skupaj sliši predobro, 
da bi bilo res.

Zato sem se odločila, da namenim nekaj besed in predstavim drugo priložnost vsem, ki še 
vedno niste obupali nad željo po znanju in izobrazbi, čeprav ste bili primorani izobraževanje 
prekiniti zaradi življenjskih okoliščin oziroma česa drugega. Ker je izobrazbo mogoče pridobiti 
tako z rednim kot tudi z izrednim šolanjem, ljudem s predsodki o izrednem izobraževanju ne 
dovolite, da vas odvrnejo od vaše želje, saj za znanje in izobraževanje ni nikoli prepozno.

Vsak od nas hodi po svoji poti življenja. In ker ne gremo vsi po enaki poti, to ne pomeni, da je 
ta manj uspešna ali napačna, ampak pomeni le to, da smo ljudje različni. Ni toliko pomembno, 
po kateri poti pridemo do zastavljenega cilja, kolikor je zares pomembno to, da ga dosežemo. 
Nihče ne trdi, da bo preprosto, a bo zato na koncu vse poplačano!

V veselje mi je bilo biti del zgodbe, ki jo pišete vsi, ki ste del Ljudske univerze Žalec.«
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V dveh urah ogromno 
kršitev

Preteklo sredo je bila na celotnem celjskem območju ak-
cija nadzora prometa s poudarkom na odkrivanju tistih vo-
znikov, ki med vožnjo uporabljajo mobilne telefone. Samo v 
dveh urah nadzora so policisti zaznali 122 tovrstnih kršitev.

Sto voznikov je zaradi uporabe telefonov med vožnjo dobilo 
plačilne naloge, pet tujcev je globo poravnalo takoj, 17 vozni-
kom so izrekli opozorila. Kljub temu da je bila akcija medijsko 
napovedana, gre za veliko kršitev v tako kratkem času. Tovrstni 
vozniki, ki telefonirajo med vožnjo, so med ostalimi udeleženci 
v prometu vedno bolj prepoznani kot nevarni vozniki, in sicer 
ravno zato, ker je med telefoniranjem okrnjena njihova pozor-
nost glede dogajanja v prometu.

Poostren nadzor bo 
trajal več dni

Policija bo ob začetku šolskega leta poostreno nadzoro-
vala promet, predvsem ceste v okolici vrtcev, osnovnih in 
srednjih šol. S predstavniki ZŠAM, AMD Šlander in z redarji 
bodo samo v prvih dneh šole fi zičnem varovanju najmlajših 
v prometu namenili več kot 350 ur dela.

Kot pravi Martin Grosek, predsednik Sveta za vzgojo in pre-
ventivo v cestnem prometu Mestne občine Celje, so do zdaj pre-
gledali in z vzdrževalci uredili vse pomanjkljivosti v prometni 
infrastrukturi. Poostreno pozornost bodo namenili predvsem 
dvema točkama v Celju, ki sta se izkazali v preteklosti kot ne-
varni zaradi večjega števila šolarjev in dijakov. To sta prehoda 
na Ljubljanski cesti in v Kersnikovi ulici.

Do 20. avgusta je na slovenskih cestah življenje izgubilo 81 
udeležencev v prometu, od tega samo na Celjskem 13. Lani v 
enakem obdobju se je na našem območju zgodilo 12 smrtnih 
prometnih nesreč. V Sloveniji je približno 42 odstotkov smrtnih 
žrtev v nesrečah umrlo zaradi prevelike hitrosti.

Poostreno varnost bodo na prvi šolski dan izvajali tudi za-
posleni pri Slovenskih železnicah. Znano je, da se dijaki v ve-
čja mesta v šolo vozijo tudi z vlaki. Ravno na teh prevoznih 
sredstvih prihaja velikokrat tudi do primerov medvrstniškega 
nasilja, zato bo poudarek tudi na njegovem odkrivanju. Poleg 
tega bodo železničarji in policisti v skupni akciji proti nepra-
vilnemu prečkanju proge na več lokacijah po Sloveniji, ki so 
jih prepoznali kot najbolj ogrožene točke, opozarjali ljudi na to 
izjemno nevarno in strogo prepovedano početje. Takšen nadzor 
bodo okrepili tudi zaradi nedavnih tragičnih nesreč, v katerih 
je v Sloveniji v nekaj dneh zaradi neupoštevanja predpisov in 
pravil pri prečkanju proge umrlo več ljudi.

SŠol

»Prosim, pomagajte mi!«
Kaznivega dejanja se je zavedal, a ni bil neprišteven

Sojenje Zvonetu Laubiču, 
ki je lani aprila na avtobu-
sni postaji pred celjskim Ci-
tycentrom z nožem večkrat 
zabodel partnerko, da je 
zaradi hudih poškodb umr-
la, se končuje. Tožilstvo mu 
očita umor iz nizkotnih na-
gibov oziroma ljubosumja. 
Kot je znano, Laubič zanika 
krivdo za kaznivo dejanje in 
pravi, da ga ni storil iz lju-
bosumja, vendar se zaveda, 
da je partnerki odvzel ži-
vljenje.

V torek so na sodišču 
predvajali videoposnetke 
nadzornih kamer trgovskega 
središča, ki so posnele trenut-
ke pred umorom in pogovor 
med obema. Niso pa kamere 
zajele dogajanja na prizori-
šču umora, to je bilo namreč 
izven prostorov trgovskega 
središča. V sodni dvorani so 
nato predvajali še avdiopo-
snetke Laubičevega klica na 
policijo. S teh je razvidno, da 
je Laubič klical na policijo 
in kričal: »Prosim, pomagaj-
te mi.« Slišalo se je, kako je 
omenjal nož, ženo in da je s 
kraja pobegnil.

Umor se je zgodil za avtobusno postajo. Nadzorne kamere trgovskega 
središča do tja niso segle.

Tomorijeva je še pojasnila, 
da je bil Laubič v trenutku 
kaznivega dejanja v stanju 
velikega čustvenega vznemir-
jenja, kar pomeni, da je bila 
njegova prištevnost zmanjša-
na, ne pa bistveno zmanjšana. 
In ravno ta podatek v sodnih 
postopkih najpogosteje vpli-
va na višino izrečene kazni. 
»Stik z realnostjo pri njem ni 
bil vprašljiv. Sicer se zaveda 
neustreznosti vedenja in čuti 
krivdo, vendar se samopomi-
luje in sebe doživlja kot žrtev,« 
je pojasnjevala Tomorijeva.

Obtoženca je opisala kot 
negotovega vase in da ga je 
bilo strah, da bi bil zapuščen. 
Zato naj bi bila tudi stopnja 
ljubosumja pri njem izrazita 
in intenzivna, vendar ne na 
meji blodnjavosti, pri čemer 
ne gre za nizkoten nagib, je 
še dodala. Sodišče bo to nje-
no izjavo moralo upoštevati 
predvsem zato, ker mu tožil-
stvo očita ravno umor iz niz-
kotnega nagiba. Sodnica bo 
zdaj angažirala še izvedenca 
telekomunikacijske stroke, ki 
bo moral pregledati deset zgo-
ščenk, na katerih so posnetki, 
ki so bili odvzeti z računal-
nikov žrtve in obtoženega, 
in jih analizirati. Ker je bilo 
ogromno komunikacije med 
Laubičem in njegovo partner-
ko v španskem jeziku, bo izve-
dencu moral pri tem pomagati 
tudi prevajalec. Sojenje se bo 
nadaljevalo 22. septembra.

SŠol

Kamenik spet
na sodišče
Tokrat zaradi napada na policista

Laubič je bil usodnega 1. aprila lani s partnerko v enem od gostinskih lokalov 
v Citycentru, z njima je bil tudi njun mladoletni otrok. Partnerki naj bi takrat 
očital, da ima drugega moškega, nato naj bi ga ob izhodu iz trgovskega središča 
ženska začela zmerjati. Takrat, tako pravi obtoženi, je izgubil razsodnost in jo 
zabodel. Žrtev naj bi po telesu imela skoraj trideset vbodov, izkrvavela je na kraju 
umora.

Zaradi prekinitve klica so 
ga s policije nato klicali nazaj 
na njegovo mobilno številko 
in ga spraševali, kje je. Lau-
bič se je sam predal tako, da 
je policistom omenil, da se je 
z vozilom odpeljal proti Slo-
venski Bistrici, tam zapeljal na 
izvozu z avtoceste, in jih po-
čakal pri bencinskem servisu 
oziroma eni bližnjih trgovin. V 
telefonskem klicu s policisti se 
je v ozadju slišalo, kako miri 
svojega mladoletnega otroka, 
ki naj bil tudi priča umoru. S 
posnetka je bilo razvidno še, 
da je policiste prosil, ko ga 
pridejo aretirat, naj to storijo 
tako, da otrok tega ne bo videl. 
Laubič je ves čas poslušanja 
posnetkov imel sklonjeno gla-
vo in solzne oči.

Dejanja se je 
zavedal
Ta teden so zaslišali tudi 

psihiatrično izvedenko Mar-
tino Tomori. Njeno izveden-
sko mnenje, ki ga je izdelala 
na podlagi psihiatričnega 
pregleda Laubiča, je zagotovo 
najpomembnejše za določitev 
višine kazni. Tomorijeva je na-
mreč sodnemu senatu dejala, 
da ima Laubič mešane simp-
tome osebnostnih motenj. 
Dve, ki sta bili v ospredju in 
sta ključni za njegovo usodno 
dejanje, sta čustvena neurav-
novešenost in njegova nezrela 
osebnost. Vse to ima vzroke v 
njegovem dosedanjem življe-
nju in tudi v mladosti, zaradi 
česar so njegove mentalne 
sposobnosti omejene.

Na zatožno klop celjskega 
okrožnega sodišča je ta teden 
sedel tudi Konrad Kamenik. 
Očitajo mu kaznivo dejanje 
napada na uradno osebo. 
Letos naj bi fi zično napadel 
policista na Policijski postaji 
Slovenske Konjice. Kamenik 
krivde ni priznal.

Konrad Kamenik naj bi 
maja letos sam prišel na konji-
ško policijsko postajo in zah-
teval pogovor s tamkajšnjim 
komandirjem. V obtožnici 
mu tožilstvo očita, da je začel 
policistom groziti, nato naj bi 
enega celo udaril v glavo. Od 
takrat je Kamnik v priporu.

Na sodišču je dejal, da ne 
priznava krivde, njegova od-
vetnica Jasmina Gričnik pa je 
dodala, da gre za konstrukt in 
da je bila ovadba vložena zgolj 
zaradi tega, ker je bilo treba 
Kamenika spraviti s prostosti 
za zapahe. Na naroku je pre-
dlagala zaslišanje kar nekaj 
prič, celo treh sodnic, dveh 
iz Celja in ene iz Slovenskih 
Konjic. Te naj bi po njenem 
mnenju potrdile, da gre pri 
Kamenikovi ovadbi za neute-

meljene očitke, s katerimi naj 
bi konjiški policisti želeli pre-
klicati pretekli pogojni obsod-
bi, verjetno s tem, da vložijo 
ovadbo, ki bi ji sledil pripor.

Kamenik je bil namreč 
pred majem pogojno obsojen 
že dvakrat, prav tako zaradi 
napadov na policiste. Odvetni-
ca je na sodišču omenila tudi 
sporno izjavo policije, da lah-
ko »Kamenika tudi ubijejo«.

Ostaja v priporu
Prav tako je njegova zago-

vornica predlagala odpravo 
pripora, saj ne obstaja pono-
vitvena nevarnost. To je bil 
namreč razlog za pripor. Ven-
dar se celjska okrožna držav-
na tožilka Ksenja Cizl s tem ni 
strinjala, češ da ima kaznivo 
dejanje posebno težo, ker je 
obtoženi na policijo prišel sam, 
grozil in enega policista fi zično 
napadel. Kot je dejala, to kaže 
na ignorantski odnos in na to, 
da Kamenik svojo predrznost v 
ravnanju do policistov stopnju-
je. Sodišče je pri odločanju o 
slednjem predlogu sledilo to-
žilki in pripora ni odpravilo.

Ker Kamenik krivde ni pri-
znal, se bo začelo sojenje z do-
kazovanjem in zaslišanjem 
prič. Sodnica Saša Kovačič 
je za začetek sodne obrav-
nave tako določila 27. sep-
tember. Naj spomnimo, 
da je Konrad Kamenik brat 
Kristijana Kamenika in da je 
bil do zdaj obsojen tudi zaradi 
preprodaje mamil. 

SŠolKonrad Kamenik
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SŠol Romeo Bajde

Na Okrožnem sodišču 
v Celju se je včeraj začelo 
ponovno sojenje Romeu 
Bajdetu zaradi umora 
33-letne partnerke predla-
ni decembra v Velenju. Kot 
smo že poročali, je Višje 
sodišče v Celju razvelja-
vilo sodbo celjskega okro-
žnega sodišča, s katero je 
sodnik Zoran Lenovšek 
Bajdeta obsodil na 13 let 
zapora. Sodba je razvelja-
vljena zaradi bistvenih kr-
šitev kazenskega postopka 
in zmotne ter nepopolne 
ugotovitve dejanskega 
stanja.

Obravnava pa se včeraj 
sploh ni mogla začeti, saj 
je bil Bajde v zelo slabem 
psihičnem 
s t a n j u . 
Na sodi-
šču je bil 
tokrat 
tako 

zmeden in miselno odso-
ten, da ni vedel niti, kje 
ima stalno prebivališče, dlje 
časa je razmišljal tudi, ko 
ga je sodnik vprašal, koliko 
otrok ima. Njegova odvetni-
ca Maksimilijana Kincl Mla-
kar je predlagala preložitev 
obravnave in ugotovitev, 
ali je Bajde sploh procesno 
sposoben. Vendar tožilka 
Simona Kuzman Razbor-
šek obtoženemu ne verja-
me, saj v njegovem vedenju 
vidi zavlačevanje postopka. 
Marca prihodnje leto se mu 
namreč izteče pripor, zato 
bi bil poskus zavlačevanja 
obtoženemu v korist. Glede 
na okoliščine je sodnik od-
redil pridobitev izvedenske-
ga mnenja, s katerim bodo 
ugotavljali, ali je Bajde 
obravnave sploh sposoben 
spremljati. Bajde je partner-
ko umoril na Prešernovi 
cesti v Velenju, zatem ko 
sta zapustila koncert v 
Rdeči dvorani. Med hojo 

sta se sprla, nato naj bi 
jo pretepel in umoril. 
Njeno truplo je nekaj 
časa pustil na ulici, 
odšel po svoje vozilo, 
truplo naložil vanj in 
ga odpeljal v velenj-
ski zdravstveni dom. 
Na prvem sojenju ni 
priznal, da je moril iz 
ljubosumja, čeprav so 
nekatere priče jasno 
govorile o primerih, 
ki so kazali na njegovo 
ljubosumnost.

SŠol, foto: SHERPA

Bajde miselno 
odsoten
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- PRODAJA PISARNIŠKEGA-POTROŠNEGA 
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BIRO BIT servis in trgovina d.o.o.
Teharska cesta 24,
3000 Celje

Najljubše barvice, tempera barvice in druge šolske potrebščine AERO, ki se jih še kako 
dobro spominjamo iz otroštva, so nazaj. Slovensko podjetje AERO s ponosom predstavlja 
svojo novo kolekcijo izdelkov.

V novo šolsko leto
z novimi AERO izdelki

Potem ko je lani avstrijski veli-
kan Brevillier Urban & Sachs, vsem 
dobro znan po zelo kakovostnih 
barvicah Jolly, pod svoje okrilje 
vzel tudi tradicionalno celjsko 
znamko AERO, se je podjetje 
vrnilo v velikem slogu. Junija je 
predstavilo svojo novo kolekcijo 
izdelkov za novo šolsko leto v 
svoji prepoznavni rdeči barvi, ob 
tem pa tudi kar nekaj novosti, ki 
so v trenutku postale uspešnica.

Zanimivosti o 
izdelkih AERO
AERO izdelki, ki že od nekdaj 

stavijo na kakovost in tradicijo, 
so se predstavili z novimi recep-

turami, ki so povsem v skladu z 
najnovejšimi predpisi o varnosti 
igrač. V novi kolekciji so ob barvi-
cah tudi tempera barvice z novim 
dizajnom in v tubah, ki so delo 

slovenskega proizvajalca. Tem-
pera barvice so od letos tudi 

večje (7,5 ml). Otroke bodo 
razveselili še lične škarji-
ce, radirke, šilčki, risalni 
bloki, voščene barvice 
v praktični drsni cevki, 
vodene barvice, � oma-
stri in gra� tni svinčniki. 
AERO prav tako domi-

selno omogoča podje-
tjem naročilo potiskanih 

lepilnih trakov z logotipom.

Uspešne zgodbe in 
zgodbe, ki bodo to 
šele postale
Vrnitev na trg je AERO po-

spremili s čudovitim oglasom 

»Ponosni na svoje barve« s 
smučarskim skakalcem Ro-
bertom Kranjcem in z njegovo 
hčerko Piko. Oglas je v trenutku 
očaral splet! Ogledalo si ga je 
že več kot 160 tisoč ljudi. Na 
poti k uspehu je še ena novost. 
Avstrijski gigant Jolly je na-
mreč v tovarni AERO Ida prvič 
v svoji bogati zgodovini zagnal 
proizvodnjo tempera barvic 
blagovne znamke Jolly. »Mi 
imamo znanje o tekočih bar-
vah, oni o barvicah. Zdaj smo 
skupaj močni na obeh podro-
čjih,« je ob zagonu proizvodnje 
tempera barvic Jolly povedala 
direktorica podjetja AERO Ida 
Mateja Pučko. AERO Ida je 
sicer invalidsko podjetje, ki je 
uspelo ohraniti proizvodnjo v 
Celju. Tako z nakupom izdelkov 
AERO podpirate slovensko tra-
dicijo in slovensko proizvodnjo.
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Martina četrta, Robert 
šesti
Zagreb: Na 67. memorialu Borisa 

Hanžekovića so tekmovali trije člani 
Atletskega društva Kladivar. Marti-
na Ratej je bila četrta, Robert Ren-
ner šesti, Jan Vukovič tretji. Rateje-
va je kopje vrgla do 61,74 m, takšen 
izid je imela tudi evropska prvaki-
nja, Belorusinja Tatjana Haladovič, 
a z boljšim drugim metom. Le za 12 
centimetrov je bila boljša domačin-
ka in olimpijska zmagovalka Sara 
Kolak, s 63,40 pa je zmagala Elisa-
beth Gleasdle iz Kanade. Martina je 
bila zadovoljna s svojo predstavo na 

NA KRATKO

»Včasih ne znam ohraniti trezne 
glave« To priznava novi državni prvak v kajaku Martin Srabotnik

Ko je s čolnom prečkal 
cilj in je postalo jasno, da 
je ugnal celotno slovensko 
konkurenco, je starejši 
možakar začel bentiti med 
množico. Po zasavsko. Bil 
je oče Petra Kauzerja … 
Čeprav je državno prven-
stvo za mnoge prestižnega 
značaja, je imel »šef Špice« 
Dušan Konda prav, ko je 
napovedal, da dvakratne-
mu svetovnemu prvaku 
niti slučajno ne bo vseeno, 
kako se bo odrezal. Peter 
Kauzer rad prihaja na Špi-
co, a nima sreče – v letih 
2011 in 2014 ga je ugnal 
Simon Brus, v nedeljo je 
celjsko vodno trdnjavo med 
skalami obranil Martin Sra-
botnik.

Finale kraljevske discipli-
ne, kajak za moške, je bil 
višek vzorno organizirane 
in zelo dobro obiskane pri-
reditve na priljubljeni celj-
ski točki ob Savinji. Martin 
Srabotnik je po veliki zmagi 
zapustil vodo, si naložil čoln, 
nato pa postal in si vzel čas za 
pogovor. Za nekaj minut smo 
mu skrajšali sladko slavje.

Odlično ste razgreli ob-
činstvo. Kako je bilo na 
progi?

Dušan Konda o Martinu Srabotniku: »Premagati Petra 
Kauzerja, ki je osvojil skoraj vse, kar je možno, in je še 
vedno v vrhunski formi, ni mačji kašelj. To je uspelo na-
šemu golobrademu Martinu. Nisem še videl tako pridnega 
tekmovalca. Vadi trikrat na dan. Pri 21 letih ima izvrsten 
občutek na vodi. Ima ga tudi Simon Brus, a ni takšen 
garač. Martin lahko pride zelo daleč. Zaustavi ga lahko 
le poškodba. Mora sicer še dozoreti. Da ni osvojil medalje 
na EP in SP za mlajše člane, je kriva zgolj njegova gla-
va. Zdaj je dokazal, da lahko premaga tudi enega izmed 
najboljših na svetu.«

Martin Srabotnik

Vzdušje je bilo neverje-
tno. Moja vožnja pa, no, kar 
v redu. V spodnjem delu sem 
namreč malo popustil. Tam 
je šlo nekaj časa po zlu. Vse-
kakor sem zadovoljen. Prvič 
sem postal članski državni 
prvak. Še en zastavljen cilj v 
svoji karieri sem izpolnil in 

ga lahko zdaj odkljukam. Za-
hvaljujem se Dušanu (Kondi, 
op. p.), ki je vložil ogromno 
energije v to tekmo.

Tekmeci?
Čestitam seveda Petru Ka-

uzerju. Bil je zelo hiter.
Hitrejši celo od vas, a 

se je dotaknil vratc. To je 

storil tako, da je pridobil 
nekaj časa, seveda pa so 
ga sodniki kaznovali s pri-
bitkom dveh sekund. Ste 
slišali iz ozvočenja, da je 
Kauzer »udaril«, ko ste ča-
kali na štart?

Da, sem. Toda to me ni 
zmedlo, se pravi, nisem pod-
cenil vsega skupaj. Finalno 
vožnjo sem začel tako, kot 
sem si začrtal že prej. Kar 
ne morem verjeti, kaj se je 
zgodilo.

Čeprav ste »do nadalj-
njega« najboljši slovenski 
kajakaš, še nimate zago-
tovljenega nastopa na sve-
tovnem prvenstvu v franco-
skem Pauju! Kauzer ima še 
olimpijski »bonus«, kako je 
glede preostalih dveh mest?

Drži, nisem še stoodstotno 
uvrščen v našo reprezentan-
co, a imam zelo velike mo-
žnosti. Spodletelo bi mi le v 
primeru, če se ne bom uvr-
stil v finale na eni od dveh 
tekem svetovnega pokala in 
bi to obenem uspelo mojima 

reprezentančnima kolego-
ma. Ker se dobro počutim, 
se nadejam visokih uvrstitev 
v Italiji in Španiji.

Po drugi strani lahko 
ljubljanskima kajakašema 
spodleti in če bosta nižje od 
19. mesta, se vam lahko pri-
druži Simon Brus. On je bil 
za razliko od vas zelo zbran 
v finalih velikih tekmovanj 
za mlajše kategorije. Do va-
ših predstav na EP in SP za 
mlajše člane je bil Konda 
precej kritičen. Kaj pa vi 
pravite?

Dogaja se mi, da ne uspem 
ohraniti trezne glave. Vem, 
da sem hiter, vem, da sem 
konkurenčen tudi med čla-
ni. Včasih me zmede manjša 
napaka in mi precej poruši 

ritem. To bom skušal popra-
viti že na naslednjih tekmah, 
prav gotovo pa v sezonah, 
ki sledijo. Z lastnim napred-
kom sem v celoti zelo zado-
voljen.

Kako smo včasih kritični 
in celo pozabljivi priča to, 
da smo premalo poudarili 
vaši letošnji srebrni ekipni 
medalji na EP in SP v kon-
kurenci U23.

Dobro reprezentančno 
moštvo imamo, lahko bi 
rekel, da smo tudi uigrani. 
Osvajamo medalje, ni pr-
venstva, da nismo v igri za 
sam vrh. Le za las nam je na 
svetovnem prvenstvu ušlo 
zlato.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

»Z lastnim napred-
kom sem v celoti 
zelo zadovoljen.«

V prejšnji številki smo 
zapisali, da so vodilni 
možje NK Celje po odstavi-
tvi Janija Žilnika z mesta 
športnega direktorja morda 
začeli iskati novega trener-
ja. Tomaž Petrovič je bil po 
zmagi nad Ankaranom s 
4:1 še vesel na novinarski 
konferenci, potem pa je sle-
dila hladna prha.

Po sedmih krogih so se mu 
zahvalili za sodelovanje in tri 
dni kasneje nastavili novega 
trenerja. Petrovičeva ekipa 
ima zgolj eno točko manj 
od domžalske …

V ozadju Kosič že 
davno
Izidi 7. kroga v 1. SNL so 

bili: Celje - Ankaran 4:1, 

Gorica – Rudar 1:0 (Velenj-
čani so v 89. minuti dvakrat 
nevarno sprožili, minuto 
kasneje pa prejeli gol), Alu-
minij - Triglav 2:0, Krško 
- Domžale 4:2 (gostje so v 
58. miniti povedli z 2:1, nato 
pa prejeli tri gole) in Olim-
pija – Maribor 0:0. Celje 
ima na osmem mestu štiri 
točke več od Triglava in že 
šest od zadnjega Ankarana. 
Pred le 200 gledalci so gole 
za Celje dali Luka Žinko, 
Filip Dangubić, Janez Pišek 
in Rudi Vancaš Požeg. Nič 
ni pomagalo oziroma je bilo 
precej prepozno; odletel je 
strokovnjak, ki se je moral 
znajti na pogorišču in je se-
stavljal novo ekipo, v kateri 
je veliko zaupal Janezu Pi-

šku, Amadeju Breclu, Ninu 
Pungaršku, tudi vratarju 
Metodu Jurharju, ki se je v 
soboto izkazal s čudovito 
obrambo in preprečil ize-
načenje.

Začel bo v 
Mariboru
Zdaj bosta na celjskem 

štadionu delovala rekor-
derja po številu nastopov 
v prvi slovenski nogome-
tni ligi, Sebastjan Gobec, 
čigar vloga še ni povsem 
opredeljena, in Ljubljančan 
Dušan Kosič. Slednji bo na 
celjski klopi debitiral v šta-
jerskem derbiju, v petek, 8. 
septembra v Ljudskem vrtu. 
Mesto glavnega trenerja bo 
46-letni Kosič prevzel jutri. 

Podpisal je triletno pogod-
bo. Nazadnje je opravljal 
vlogo selektorja slovenskih 
selekcij do 16 in 17 let. Za 
slovensko reprezentanco 
je Ljubljančan med letoma 
1992 in 1994 odigral pet ura-
dnih tekem. Doslej je vodil 
Krško, Olimpijo in Triglav. 
Novi član upravnega odbo-
ra NK Celje je poslovnež 
Tomaž Subotič.

DEAN ŠUSTER
Foto: osebni arhiv

Petrovič že dlje časa »bivši«

Določeni so novi termini igranja tekem osmine finala v 
pokalnem tekmovanju NZS. Le trije obračuni bodo nasle-
dnji teden, preostali pa precej kasneje. Prvoligaš Celje bo 
na Ptuju pri Dravi gostoval v torek, 19. septembra. Edini 
tretjeligaš v osmini finala pokala, celjski Šampion, bo v 
sredo, 20. septembra, pričakal Gorico.

Dušan Kosič

zadnji pomembni tekmi sezone, ki 
jo bo zaključila v drugem septem-
brskem vikendu na finalu pokala 
Slovenije v Novi Gorici. V skoku 
s palico je Renner preskočil zače-
tno višino 5,30 m, na 5,40 pa ni bil 
uspešen. V zgolj slovensko-hrvaški 
konkurenci na 800 m je Jan Vukovič 
osvojil tretje mesto (1:52,39),

Tina spet na vrhu?
Budimpešta: Prvi dan svetovnega 

prvenstva v judu je v ponedeljek tek-
moval prvi od petih predstavnikov 
celjskega kluba Z´dežele Sankaku 
Matjaž Trbovc. Izpadel je v uvodnem 
krogu, izločil ga je Uzbekistanec Mu-
hridin Tilovov. V slovenskem taboru 
pričakujejo vroč četrtek, ko bo v ka-
tegoriji do 63 kg nastopila olimpij-

ska prvakinja Tina Trstenjak in bo 
branila naslov svetovne prvakinje iz 
Astane 2015. Jutri se bodo borili še 
Anka Pogačnik (70 kg), Klara Apo-
tekar (78 kg) in Mihael Žgank (90 
kg). Na SP ni Ane Velenšek, ki še ni 
dovolj pripravljena po poškodbi ko-
lena, in Adriana Gomboca, ki ga je 
selektor Marjan Fabjan suspendiral. 
Fabjan je povedal le, da ima Gomboc 
na roki 23 šivov, ki jih ni dobil med 
judom. Suspenz mu bo potekel po 
SP, ko se bo lahko vrnil na treninge 
na Lopati.

Štart na Celjskem 
sejmu
Celje: Novost 33. ultramaratona 

do Logarske doline bo štartno pri-
zorišče. To bo v atriju Celjskega 

sejma. Skoraj 200 tekačev se bo 
na 75-kilometrsko preizkušnjo 
podalo v soboto ob 6. uri. Nagra-
dni sklad za najboljše na dveh 
najdaljših razdaljah znaša 5.250 
evrov. Preostali štarti tekaškega 
praznika: Mozirje ob 9. uri, Ljub-
no ob 10.30 in Luče ob 11.30. Lani 
je iz Celja v Logarsko dolino prvi 
pritekel Vid Senica iz Moravč, 
drugi je bil Madžar Gabor Mu-
hari, tretji pa Žiga Koprivnik iz 
Griž. Pri ženskah je zmagala Bri-
gita Burja iz Radeč pred Bernardo 
Zvir iz Rečice ob Savinji in Saro 
Kavčič iz Logatca.

Dimec v Helsinkih
Ljubljana: Selektor slovenske 

košarkarske reprezentance Igor 

Kokoškov je tik pred odhodom na 
evropsko prvenstvo določil dva-
najsterico igralcev. Poraženec pri-
prav je žal Laščan Miha Lapornik, 
ki je kot zadnji zapustil izbrano 
vrsto. V njej je ostal Šempetran 
Žiga Dimec. Danes se bo Slovenija 
v Helsinkih že ob 12.45 pomerila 
s Poljsko.

Kastelic znova v Celju
Celje: Trener celjskih hokejistov 

Rok Rojšek je dobil okrepitev. Iz 
Francije se je namreč predčasno 
vrnil Nejc Kastelic in bo zelo do-
brodošel v celjskem napadu. Žreb 
razporeda zaključnega turnirja v 
slovenskem pokalnem tekmovanju 
bo v ponedeljek na Starem gradu.

(DŠ)
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Kaja Kolar v najboljši postavi v Skopju
»Želim se preizkusiti tudi v tujini«

Na evropskem rokome-
tnem prvenstvu divizije B 
za dekleta (U17) je Slove-
nija osvojila prvo mesto in 
izpolnila želeni cilj. Pod 
vodstvom selektorja Bori-
sa Čuka so se v Makedoni-
ji izkazale tudi Kaja Kolar, 
Saša Golavšek in Larisa 
Grebovšek iz RK Zelene do-
line Žalec ter Sara Ivanovič 
iz ŽRK Z´dežele Celje.

Po zmagah v predtekmo-
valni skupini nad Izraelom, 
Kosovom, Islandijo in Bol-
garijo so Slovenke po srdi-
tem boju v finalu ugnale še 
Poljsko z 31:30. V najboljšo 
sedmerico prvenstva je bila 
izbrana krožna napadalka 
Kaja Kolar. 17-letna dijaki-
nja I. gimnazije v Celju, ki 
živi v Podvinu, je odločena, 
da bo študirala, a fakultete 
še ni izbrala. Pravi, da bo 
izbira težka, saj jo zanima 
veliko stvari.

Prvič si igrala na velikem 
tekmovanju. Kako si se po-
čutila?

Biti članica državne re-
prezentance je zame pose-
ben privilegij. Na evropsko 
prvenstvo smo se dolgo pri-
pravljale, zadnji mesec pa 
je bila vadba še bolj inten-
zivna. S soigralkami smo se 
dobro povezale in zdi se mi, 
da je to bil ključ do uspeha. 
V Skopje smo odpotovale z 
letalom, kar je bilo super, 
saj se nismo utrujale v av-
tobusu. Naša želja je bila 
jasna, prvo mesto in preboj 
med elito. Vsekakor je bilo 
v prvi vrsti pomembno, da 
pokažemo znanje in uži-
vamo v igri. Na pripravljal-
nih tekmah smo bile manj 
samozavestne, posledično 
tudi psihično šibkejše, zato 

Kaja Kolar je bila izbrana v najboljšo postavo EP divizije B za dekleta 
v Skopju.

Rokometni klub Zelene doline Žalec je po točkovanju 
RZS drugo leto zapored osvojil tretje mesto v tekmovanju 
mladih. Če bi upoštevali še rezultate mladink, kjer deluje-
jo skupaj s partnerskim RK Nazarje, bi bili po točkah celo 
na drugem mestu. Potiho so si v članski ekipi želeli, da bi 
jih okrepila Neli Irman, toda odlična 31-letna Petrovčanka 
bo igrala v Švici.

me je bilo na trenutke strah. 
A smo se znašle. Na uvodni 
tekmi z Izraelkami smo si-
cer imele težave, potem pa 
je vse gladko steklo. Fizično 
in psihično smo bile dobro 
pripravljene, kar je bilo mor-
da odločilnega pomena, kajti 
tekme so si sledile druga za 
drugo.

Tvoj učinek je bil zelo 
opazen, kajne?

Veliko sem igrala, sko-
raj celotne tekme, tako v 
obrambi kot v napadu, kar 
ni bilo lahko. Mislim, da je 
bila moja igra kakovostna, 
čeprav bi lahko bilo na 
trenutke bolje. Naziva naj-
boljše krožne napadalke in 
uvrstitve v »all-star team« 
nisem pričakovala, saj se mi 
zdi, da prav v finalu nisem 
pokazala vsega, kar znam 

Liga Seha se je sinoči 
začela v Velenju, kjer je 
bil lokalni derbi, rokome-
taši Celja Pivovarne Laško 
in Gorenja pa se bodo bo-
rili še na treh frontah, v 
ligi prvakov, državnem 
prvenstvu in pokalnem 
tekmovanju. V celjskem 
taboru se spremembe 
vrstijo, od novega grba 
kluba, rožnatih dresov 
za tekme na gostovanjih, 
v televizijski reklami sil-
no (sramotno) podrejene 
vloge izposojenih igralcev 
na ključnih mestih, ki jih 
bodo vzgajali za druge …

Novost je tudi izbira ka-
petana. V prejšnjih letih in 

desetletjih so to vlogo opra-
vljali tisti, ki so bili tudi na 
parketu v ospredju. David 
Razgor je bil eden najbolj-
ših igralcev svoje generaci-
je v mladinski konkurenci. 
Glede rokometnega znanja 
je še vedno med vodilnimi 
igralci, toda »zmanjkalo« 
mu je višine, eksploziv-
nosti, fizične moči. Zaradi 
stanovitnosti, zvestobe in 
tudi starosti so ga izbrali za 
kapetana.

Čestitke. Gre za odgo-
vorno, pa tudi častno vlo-
go. Kdo so bili vaši pred-
hodniki?

Velika imena. Ko sem pri-
šel v člansko ekipo, jo je kot 

Z veseljem sprejel vlogo kapetana

Cilje Celja Pivovarne Laško je v Vojniku namesto 
odsotnega predsednika Bojana Cizeja predstavil član 
upravnega odbora kluba Jernej Smisl: »V ligi prvakov 
je cilj preboj v osmino finala, v ligi Seha nastop na za-
ključnem turnirju, v domači konkurenci pa osvojitev 
obeh lovorik.«

Rokometaši Gorenja so v minulih letih neuspešno naska-
kovali slovenski vrh. Vse pomembnejše domače lovorike 
so romale v Celje, v novi sezoni pa so trdno odločeni, da 
prekinejo dolgoletno sušo (od leta 2013) in osvojijo naslov 
državnih prvakov. V Šaleški dolini menijo, da je pravšnji 
čas za to, saj so njihovi največji tekmeci iz Celja temeljito 
prevetrili svoje vrste in ostali brez sedmih dolgoletnih no-
silcev igre, po prvih pripravljalnih tekmah pa tudi spoznali, 
da bo njihov novi orkester potreboval določen čas, da se 
povsem uglasi. V Velenju ne skrivajo, da so v dokaj podobni 
situaciji, v dolgi in naporni sezoni pa obljubljajo, da bodo 
najvišjo stopnjo svoje tekmovalne ravni dosegli ravno v 
zadnjem delu sezone.

David Razgor

in zmorem. A glede na to, 
da sem bila na visoki ravni 
na vseh tekmah, sem bila 
vesela, da so to prepoznali 
in da je moj trud poplačan. 
Ko dobiš kot športnik potr-
dilo, da delaš dobro, te to 
spodbudi, da vztrajaš, da 
želiš postati še boljši. To si 
želim tudi v prihodnje. Ob 
tem je zelo pomembno tudi, 
da znaš sprejeti različnost 
svojih soigralk in se ves čas 
zavedaš, kako pomembna je 
v rokometu ekipa in da še 
tako dober posameznik sam 
ne more zmagati.

Kdo je skrbel za tvoj ra-
zvoj?

Rokomet treniram šest let. 
Začela sem vaditi v I. osnov-
ni šoli v Žalcu, kjer je bil moj 
prvi trener Aleš Filipčič. Po-
tem so nad menoj bdeli še 
Milan Ramšak, Dejan To-
mazini in Danilo Kovačič, 
vmes sem svojo rokometno 
tehniko za kratek čas pilila 
pri Tonetu Goršiču. Zdaj je 
že tretje leto zapored moj 
prvi trener Filipčič.

Kdo te je postavil »na 
črto«?

Da, položaj krožne napa-
dalke … V bistvu sploh ne 
vem, kdaj sem začela igrati 
na tem mestu. Najbrž so me 
tja postavili, ker nikoli nisem 
bila hitra niti nisem kazala 
prav posebnega talenta. A 
sčasoma sem se nekako na-
vadila. Začela sem trenirati 
veliko več, rokomet je zame 
naenkrat postal več kot le ko-
njiček oziroma le druženje s 
prijateljicami ob popoldne-
vih.

Si želela še kaj dodati?
Na začetku sem bila 

igralka iz ozadja, nikoli 
nisem izstopala. Zato sem 

David Razgor si želi čim manj nihanj v igri celjske ekipe

kapetan vodil Uroš Šerbec. 
Naslednji kapetani so bili 
Roman Pungartnik, Tomaž 
Tomšič, Dejan Perić, Edi 
Kokšarov, Uroš Zorman, 
Petar Metličić in Luka Žvi-

žej. Nikoli nisem pomislil, 
da bom kapetan ekipe. V 
nekaterih evropskih klubih 
bi bil med mlajšimi, v Celju 
pa sem med najstarejšimi, 
kar priča o tem, kako mlado 
ekipo imamo. Zdaj je tako 
naneslo, da sem igralec z 
najdaljšim stažem v klubu 
in z veseljem sem sprejel 
novo vlogo.

Na katerem mestu boste 
igrali?

Vračam se na levo krilo. 
V desetletni karieri sem va-
jen menjav mest. Bil sem 
raznovrsten in mesta sem 
menjaval že v slovenski 
mladinski reprezentanci. 
Po potrebi se bom morebi-
ti vrnil na mesto srednjega 
zunanjega napadalca.

Kakšno je stanje pred 
dolgo, naporno sezono?

Veliko nosilcev igre nas 
je zapustilo. Potrebovali 
bomo malce več časa, da 
ujamemo želeno formo, da 

se igralci na vitalnih mestih 
v obrambi »začutijo«. V za-
četku nam ne bo lahko. Eki-
pa je sposobna visokih do-
sežkov, a bo zaradi znanih 
razlogov morda podvržena 
nihanjem.

V Velenju so zelo opti-
mistični, zavedajo se, da 
bodo odločitve padle v 
končnici sezone.

Gorenje vsako leto napo-
veduje boj za prvaka. Obeta 

se trd boj. Govorili so, da se 
bosta spopadla dva različna 
sloga rokometa, njihov s trdo 
obrambo in počasnejšim na-
padanjem in naš s hitro igro, 
številnimi protinapadi, hitri-
mi »centri«.

Vi ste že stric, vaš brat 
Simon pa še ne …

V dveh, treh letih bo tudi 
on!

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

se neko poletje odločila, 
da želim stopničko višje. 
Samostojno sem se začela 
pripravljati in obiskovati 
fitnes. Zelo mi je pomaga-
la trenerka Tjaša Turnšek, 
ki je v veliki meri skrbela 
za mojo fizično pripravo. 
V novo sezono sem stopila 
veliko boljša, kot sem bila 
prej. In ko enkrat vidiš, da 
ti nekaj uspeva, se tega dr-
žiš, hočeš več. Nikoli nisem 
preveč razmišljala o tem, da 
bom uspešna športnica, a 
danes, ko vidim, kaj vse se 
da, če hočeš, če treniraš, če 
si vztrajen, je moja želja po-
stala velika. Želim zaigrati 
tudi v tujini, odkrivati ro-
komet in ugotoviti, kaj vse 
mi še lahko ponudi. Seveda 

so sanje tudi tekmovanje na 
olimpijskih igrah.

Nova sezona je pred vrati. 
Kaj bo prinesla?

Zdi se mi, da bo zelo 
pestra. Igrala bom za mla-
dinsko ekipo RK Nazarje 
in za člansko ekipo Žalca. 
Slednja je zelo prenovljena, 
odšlo je veliko igralk, precej 
je novink. Menim, da lahko 
mlada in relativno okrnjena 
ekipa vseeno veliko pokaže. 
Veselim se, da bom »kilome-
trino« nabirala v sproščeni in 
pozitivno naravnani ekipi. 
Cilji zaenkrat še niso čisto 
začrtani, a vsekakor želimo 
ostati visoko na slovenski 
lestvici.

DEAN ŠUSTER
Foto: osebni arhiv
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MOTORNA 
VOZILA

PRODAM

PANDO 4 x 4, registrirano in vozno, pro-
dam. Telefon 041 518-195.� 1621

KUPIM

CLIO ali avto podobne znamke kupim. 
Telefon 051 606-903.� 1609

1XXXXŠt. 17, 26. april 2017

PREDVIDEN PLAN 
PRAZNJENJ GREZNIC 

IN MKČN 
V LETU 2017

JAVNO PODJETJE, d.o.o., Lava 2a, 3000 Celje

Tel.: (03) 42 50 300

SEPTEMBER
Celje

MKČN
september, oktober

STROJI

PRODAM

MLIN za sadje prodam. Telefon 041 818-
899, popoldan.� 1620

STAREJŠO vrtno kosilnico Briggs Stratton, 
alu ohišje, potrebuje manjše popravilo, 
ugodno prodam. Telefon 051 790-915.
� 1640

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Torpedo, Uni-
verzal, Štore ali Tomo Vinkovič, letnik 
ni pomemben, kupim. Telefon 031 
562-809.� p

POSEST

PRODAM

NA Virštanju pri Podčetrtku prodam bival-
no vinsko klet z vinogradom. Možna 
menjava za večji gozd. Telefon 040 
211-346.� p

ŠENTVID pri Grobelnem, novo naselje. 
Prodam hišo, letnik 1985, 112 m² 
stanovanjske površine, k + p + m, v 
celoti obnovljeno, zemljišče 839 m², 
velik vrt, 200 m od glavne ceste Celje–
Rogaška Slatina. Telefon 070 769-102.
� 1561

HIŠO, gospodarsko poslopje, 3.500 m2 
zemlje, Vinska Gorica 31a, Dobrna, 
prodam. Telefon 041 546-761.� 1570

POLANA pri Jurkloštru. Hišo, 7 x 7 m, pro-
damo ali dolgoročno oddamo; posest, 
700 m2, 80 m od glavne ceste, lepa, 
sončna lega, opremljena. Cena po do-
govoru. Telefon 041 413-368.

1625

GRADBENO parcelo na sončni legi, na 
relaciji Vojnik–Frankolovo, prodam. 
Telefon 031 697-748.� 1630

ODDAM

V OKOLICI Celja zelo ugodno oddam manj-
šo hišo (shramba, kuhinja, sanitarije 
– kopalnica, dnevna soba, dve spalnici, 
klet) z večjim vrtom. Hišo oddam za 
364 dni z možnostjo podaljšanja na-
jema. Zelo nizki stroški. Telefon 041 
690-680.� p

STANOVANJE

ODDAM

DVOSOBNO stanovanje v Laškem damo v 
najem. Telefon 031 893-248.� 1608

OPREMA

PRODAM

DVOSED, 130 cm, ki se raztegne v udobno 
ležišče za dve osebi, ugodno prodam. 
Telefon 031 529-120.� 1607

AKUSTIKA

PRODAM

NOVO otroško diatonično harmoniko, ve-
likost 34 cm, C, F, B, s tremi poltoni, 
prodam. Telefon 031 485-488.�1638

ŽIVALI

PRODAM

KOKOŠI nesnice jarkice, rjave, črne in gra-
haste barve, pred nesnostjo, prodamo, 
pripeljemo na dom. Telefon 070 545-
481.� p

NESNICE, rjave, grahaste, črne pred nesno-
stjo, prodamo. Brezplačna dostava na 
dom. Vzreja nesnic Tibaot, telefon (02) 
582-1401.� n

KOKOŠI nesnice, mlade, grahaste, rjave, 
črne, štajerke, prodamo. Ob nakupu 
10 kokošk petelina podarimo. Živali so 
redno cepljene in nimajo odščipnjenih 
kljunov, zato so primerne za kmečko 
rejo. Kmetija Lešer, Lopata 55, Celje, 
telefon 031 461-798, 041 763-800, 
051 379-031, (03) 5471-244.� p

PRAŠIČE, težke od 30 do 200 kg, doma-
ča hrana, možna dostava, in dva bika 
simentalca, težka 150 kg, prodamo. 
Telefon 031 311-476.� p

BIKCA ls/čb, težkega 300 kg in kravo si-
mentalko, brejo 5 mesecev, hranjeno z 
ekološko suho krmo, prodam. Telefon 
031 888-862.� 1531

BIKCA simentalca, težkega 140 kg, Šen-
tjur, prodam. Telefon 031 823-820.
� 1594

TELICO simentalko, brejo 9 mesecev, pro-
dam. Telefon 070 840-285.� 1603

DVA burska kozliča prodam. Telefon 041 
541-218.� 1605

TELICO čb, staro dve leti, brez številke, 
prodam. Telefon 041 763-478, Celje.
� 1604

KOZO z mladičkom prodam po ugodni 
ceni. Telefon 051 606-903.� p

KRAVO po izbiri prodam. Telefon 041 763-
231.� 1624

DOMA izvaljene piščance, stari so 3 me-
sece, prodam. Telefon 041 517-616.
� 1626

KRAVO simentalko, staro 6 let, prodam. 
Telefon 070 485-951.� L�162

TELIČKO simentalko, težko 350 kg in štiri 
volčjake – samice, prodam. Telefon 
041 593-263.� 1646

TELICO simentalko, težko 240 kg, in zajce 
ugodno prodam. Telefon 041 563-725.
� 1627

IZLOČENO svinjo in prašiče, od 50, 100 do 
250 kg, prodam. Telefon 041 708-978.
� 1633

TELIČKO simentalko, težko 200 kg, pro-
dam za 600 EUR. Telefon (03) 5778-
509.� 1641

TELICO simentalko, težko 200 kg, prodam. 
Telefon (03) 5739-408, 070 302-808.
� L�161

TELIČKA m, ls, star en mesec in pujske, 
težke od 20 do 60 kg, prodam. Telefon 
0599 74-490 ali 041 440-892.�1643

KUPIM

DEBELE, suhe krave in telice nujno kupim. 
Plačilo takoj + davek. Telefon 041 653-
286.� Š�151

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223.� p

ODKUP krav – nujno, bio. Plačilo takoj po 
najvišji dnevni ceni klasifikacije + 0,30 
EUR + davek. Kogler Franz A., d. o. o., 
telefon 031 733-637, (02) 790-1560, 
0043 66446-46280.� n

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

VINO, belo in rdeče, z analizo, prodam. 
Ugodna cena, možna dostava. Telefon 
041 382-735.� p

KROMPIR rudolf, neškropljen, za kuha-
nje, pečenje, odličnega okusa, prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 041 687-
016. � 1518

VINO žametna črnina in modra frankinja 
prodam. Telefon 030 647-320.�1520

KORUZO za silažo, v Šentjurju, prodam. 
Telefon 041 759-681.� Š�010

VINO modra frankinja, po 1 EUR/l, pro-
dam. Telefon 041 577-377.� 1573

LEP bel jedilni krompir prodam. Možna 
je tudi dostava. Telefon 051 628-677.
� 1588

ZLATORUMENO šmarnico, zelo dobro, od 
50 do 100 l, ugodno prodam. Telefon 
041 227-593.� 1600

GROZDJE na trti, neškropljeno, prodam. 
Telefon 051 630-807.� 1617

70 dag domačih kamilic prodam. Telefon 
040 320-357.� 1619

VINO jurko, neškropljeno, prodam. Tele-
fon 041 518-195.� 1621

ŽGANJE in domači brinjevec, kuhano samo 
iz brinja, prodam. Telefon 041 222-
438.� 1622

ARONIJO ugodno prodam. Telefon 041 
274-719.� 1628

KORUZO za silažo ali za luščenje, okolica 
Ljubečne, prodam. Telefon 070 878-
225.� 1629

SORTNO belo in rdeče grozdje prodamo. 
Cena po dogovoru. Informacije po te-
lefonu 070 897-014.� 1632

PRIBLIŽNO 200 kg grozdja, samorodnica, 
pretežno rumena šmarnica in jurka, 
prodam. Telefon 041 651-381.� 1639

GROZDJE, belo, iz virštanjskega okoliša, 
z dostavo, prodam. Telefon 040 211-
346.� p

KUPIM

GROZDJE jurka, klasično, modro, kupim. 
Plačam po 1 EUR/kg. Ponudniki, po-
kličite številko 041 677-592, Peter.� p

OSTALO

PRODAM

LADIJSKI pod, debelina 12, 16 in 20 mm, 
brune in kamen škriljavec prodam. Te-
lefon 051 890-761.� 1509

DVA prašiča, težka 130 kg, kuhana hrana, 
večji šrotar na tri priključke in kosilnico 
Rapid, v delujočem stanju, ohranjeno, 
prodam. Cena po dogovoru. Informa-
cije po telefonu 041 752-630.� p

SILAŽNO koruzo, 8 arov, štedilnik na trdo 
gorivo, 50 cm, visokotlačni čistilec Kir-
her, 110 barov in traktor Imt 533, s 
servo volanom, letnik 1978, prodam. 
Telefon 041 763-555.� 1631

KOZO z mladičko, mladega belega kozla 
brez rogov in seno v kockah prodam. 
Telefon 041 482-763.� p

DRVA, suha, bukev, hrast, možna razrez 
in dostava, prodam. Telefon 070 674-
760.� 1635

DRVA, kratko žagana, gaber, hrast, z do-
stavo, prodam. Telefon 040 211-346.�p

TELIČKO simentalko, staro 3 mesece in 
novo, zapakirano nerjavečo alfo pro-
dam. Telefon po 20. uri, 070 992-023.
� 1645

KUPIM

HLODOVINO lubadarja in celulozni les, 
dolžina 8 m, kupim. Plačilo takoj. 
Telefon 068 681-374.� 1644

ZAPOSLITEV
ZAPOSLIMO inštalaterje vodovodnih, 

ogrevalnih in prezračevalnih instalacij. 
Delo v tujini. Kandidati naj pokličejo 
telefonsko številko 051 410-713. MS 
Install, d. o. o., Trg 23, Rogatec.� n

GOSTINSTVO Hochkraut potrebuje v La-
škem in Celju dve študentki za pomoč 
v strežbi. Vse informacije po telefonu 
041 639-602.� n
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V sončno jutro 
se odpira beli cvet, 

a nikdar več se vanj 
ne ozre 

tvoj pogled.

V  S P O M I N

SIMONI 
HRIBERNIK

5. septembra bo minilo trideset let od tragičnega 
dogodka.

Vsem, ki postojite ob njenem grobu z lepo mislijo 
in ji prižigate sveče, iskrena hvala.

Mami in ati
1618

Oko zapremo, 
v spominu vedno znova 

te uzremo. 
Nikjer te ni in to boli …

Z A H VA L A

V ponedeljek, 21. avgusta, smo 
se na pokopališču v Šentjurju 

poslovili od našega dragega

MILANA FRECETA
iz Šentjurja 

(3. 9. 1936 – 16. 8. 2017)

Iskrena hvala sorodnikom, prijateljem, sosedom in znan-
cem za besede sočutja in tolažbe, za pomoč in podporo 
ter darovano cvetje, sveče in svete maše. Hvala gospodu 
župniku Čonču za opravljen obred, LD Jurklošter za 
organizacijo pogreba, Domu starejših občanov Šentjur 

za vso požrtvovalnost in Obrtni zbornici Šentjur.
Še enkrat hvala vsem, ki ste ga v tako velikem številu 

pospremili k zadnjemu počitku.
Žalujoči: žena Amalija, hčerka Karmen, vnuka 

Kristian in Daniel ter sestri Anita in Mira
p

Ko ti življenje je čaša trpljenja, 
je smrt odrešitev. 
Je tožba odveč. 

Le mir in pokoj mi, dragi, želite 
in zame prižgite mi lučko v spomin.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi ljubega moža, očeta, 
brata, tasta in dedija

IVANA MIHELINA
iz Celja

se iz globine srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem, sosedom in znancem za vso podporo 
in izrečena sožalja ter spremljanje na njegovi za-

dnji poti.
Posebna zahvala dr. Rafaelu Skaletu, osebni zdrav-
nici dr. Ani Planinc, medicinski sestri Ivani Stojak 
ter patronažni službi za tenkočutno in potrebno 

strokovno pomoč.
Zahvala je namenjena tudi vsem, ki so družini v 
času težke bolezni na kakršen koli način nudili 

podporo in pomoč.

Žalujoči vsi njegovi
1636

Z A H VA L A

V 87. letu 
nas je nenadoma zapustila 

naša draga mama 
in omika

TEREZIJA OVTAR
iz Verpet 30, Frankolovo 
(20. 8. 1930 – 19. 8. 2017)

Vsem, ki so jo v tako velikem številu pospremili na 
zadnjo pot, se iskreno zahvaljujemo.

Posebna zahvala je namenjena škofu Antonu Stresu 
in duhovnikom lazaristom za lepo slovesnost.

Žalujoči domači
1637

Monika KALIGARO in Uroš 
ROŠKAR, oba iz Velenja.

Velenje
Poročila sta se: Tanja ŠO-

ŠTAR z Vranskega in Gorazd 
DEŽMAN iz Velenja.

Smrti
Celje
Umrli so: Andreja DO-

BROTINŠEK iz Slovenskih 
Konjic, 42 let, Irma MULEJ 
iz Celja, 80 let, Alojzija BR-
GLEZ iz Celja, 91 let, Ivan 
MIHELIN iz Celja, 85 let, 
Zofika SMEH iz Celja, 82 let, 

Peter ŠEPETAVC iz Celja, 61 
let.

Žalec
Umrl je: Ivan GREBOVŠEK 

iz Galicije, 80 let.
Mozirje
Umrli so: Jožefa ŠPEH 

iz Bočne, 78 let, Valentin 
OBLAK iz Varpolja, 82 let, 
Milan JERAJ z Ljubnega ob 
Savinji, 72 let, Štefan KRA-

Poroke
Celje
Poročili so se: Barbara ŠE-

ŠKO in Danijel KENDJA, oba 
iz Celja, Tamara RAMŠAK in 
Peter POLŠAK, oba iz Celja

Žalec
Poročila sta se: Lucija 

DIVJAK in Janko VLAOVIĆ, 
oba iz Gorice pri Šmartnem.

Mozirje
Poročili so se: Simona 

CAJNER in Andrej PRE-
SEČNIK, oba iz Bočne, Anja 
RAKUN iz Varpolja in Si-
mon ŠTAMPAR iz Veržeja, 

MAR iz Robanovega Kota, 
72 let, Kristina MOLIČNIK 
iz Konjskega Vrha, 86 let, 
Elizabeta ROZMAN iz Lok 
pri Mozirju, 93 let.

Velenje
Umrli so: Cecilija ATEL-

ŠEK iz Šmartnega ob Paki, 
86 let, Karolina VALAND iz 
Velenja, 74 let, Matilda ME-
LANŠEK iz Šoštanja, 86 let.

Z A H VA L A

Ob izgubi dragega soseda

ŠTEFANA 
ZAKOŠKA

iz Hrastja 6, 
Loka pri Žusmu 

nazadnje je bival v Hrastju 25, 
Loka pri Žusmu 

(13. 1. 1943 – 24. 8. 2017)

se iskreno zahvaljujemo dr. Iličevi in medicinski sestri 
Erni za nesebično pomoč pri zdravljenju.

Hvala gospodu župniku Tonkoviču za lepo opravljen 
cerkveni obred in cerkvenim pevcem.

Iskrena hvala tudi družini Mirka Marcena in družini 
Vidergar iz Hrastja.

Vsem sosedom, prijateljem in znancem hvala za da-
rovane sveče in svete maše.

Družina Šviga
1642

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi 
dragega očeta, dedija in moža

PETRA 
ŠEPETAVCA

(12. 9. 1956 – 20. 8. 2017)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijate-
ljem, sodelavcem, sosedom in znancem za izraženo 

sožalje ter darovano cvetje in sveče.
Hvala gospodu župniku za lep obred, govornikom 
za ganljive besede slovesa ter pevcem in trobentaču 

za prelepo glasbo.
Hvala vsem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob 
strani, posebej Dragici za nesebično strokovno skrb 
in nego, vsem zdravnikom, njegovim bratom in se-
stram za pomoč in oporo ter Branetu, Cvetu in Jocu 
za vzorno prijateljstvo tudi v mesecih Petrove bolezni 

in trpljenja.
Naj spomin na našega Petra nikoli ne ugasne.

Žalujoči: sin Jure, hči Maja z družino 
in žena Ana

p

Bilo lepo je – prelepo, 
skalilo srečo je slovo, 

slovo za nas najhujše zlo, 
spoznali smo, da nazaj k nam 

te nikdar več ne bo …

Z A H VA L A

V 68. letu nas je za vedno 
zapustil naš dragi

FRANCI MERZELJ
iz Kaplje vasi 46 pri Preboldu 

(24. 9. 1949 – 24. 6. 2017)

V najtežjih trenutkih slovesa od našega ljubega Francija 
nismo bili sami, zato se iskreno zahvaljujemo vsem soro-
dnikom, prijateljem, vaščanom, poslovnim partnerjem, 
znancem in zaposlenim v kolektivu Merzelj za vse tople 
stiske rok, tolažilne besede, izražena pisna in ustna sožalja, 
poslane telegrame, darovane sveče, cvetje in svete maše ter 
darove za nakup orgel v župnijski cerkvi sv. Pavla v Prebol-
du. Iskrena hvala osebni zdravnici dr. Veri Rupel, tehniku 
zdravstvene nege Vidu Križniku, patronažnima sestrama 
Jelki Pečar in Martini Lesjak Povše, kolektivu lekarne Cvet-
ka, Onkološkemu inštitutu Ljubljana, intenzivnemu oddel-
ku bolnišnice Topolšica, hematološkemu in kardiološkemu 
oddelku SB Celje ter ambulanti za otorinolaringologijo in 
maksilofacialno kirurgijo SB Celje. Hvala vsem neimeno-
vanim zdravstvenim delavcem, ki ste mu vseh 22 let lajšali 
zdravstvene težave in mu stali ob strani. Posebna zahvala 
vsem predstavnikom Neodvisne zveze ZŠAM Savinjske 
doline in ostalih združenj šoferjev in avtomehanikov, ki 
ste se v tako velikem številu poslovili od njega ter svojega 
dolgoletnega člana pokopali z neizmernim spoštovanjem. 
Hvala gasilcem PGD Kaplja vas, DU Prebold, duhovniku go-
spodu Damjanu Ratajcu za lepo opravljen pogrebni obred 
in darovano sveto mašo, molitveni skupini in cerkvenim 
pevcem župnije sv. Pavel Prebold, cvetličarni Boža, ki je 
poskrbela, da je naš Franci odšel na zadnjo pot v cvetju, 
gospe Magdi Šalamon za sočutne besede zadnjega slovesa, 
vokalni skupini Kvariton za odpete žalostinke, trobentaču 
gospodu Rudiju Natku za odigrano žalostinko in pogrebni 

službi Ropotar za korektno opravljeno storitev.
V dneh, ko smo preživljali najtežje trenutke, sta nam ne-
izmerno oporo in pomoč izkazali družini Grenko in Pod-
krajšek, za kar smo jima neizmerno hvaležni – hvala vama!
Iskrena hvala vsem neimenovanim, ki ste nam v težkih 
trenutkih stali ob strani in nam na kakršenkoli način po-

magali.
Hvala vsem, ki ste bili del njegovega življenja in ste se v 

tako velikem številu poslovili od njega.

Žalujoči vsi njegovi domači, ki ga neizmerno 
pogrešamo.

p

Naročniki Novega tednika boste lahko naročniške ugodnosti za leto 
2017 – 4 male oglase v Novem tedniku do 10 besed in 2 čestitki s 50-od-
stotnim popustom na Radiu Celju – izkoristili izključno s svojo naročniško 
kartico ali naročniško položnico in s svojim osebnim dokumentom.

Naročniške bonitete, ki niso prenosljive, lahko koristijo samo naroč-
niki Novega tednika, ki imajo poravnane svoje obveznosti.

Neizkoriščene ugodnosti se v naslednje leto ne prenašajo.
Uredništvo NT&RC

Prižgala se je luč spomina, 
v srcu ostaja tiha bolečina. 

Ko gledamo naokrog, 
povsod so sledi tvojih 

pridnih rok.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage 
mame, stare mame in 

prababice

ALOJZIJE BRGLEZ
iz Jerajeve ulice 6 v Celju 
(21. 4. 1926 – 18. 8. 2017)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, znancem in sodelavcem za izražena pisna 
in ustna sožalja, darovano cvetje in sveče ter sprem-

stvo na njeni zadnji poti.
Hvala vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali 

ob strani.

Žalujoči vsi njeni: 
sinovi Stanko, Mirko, Franc, Vili z družinami
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TEDENSKI SPORED RADIA CELJE

90.6 95.1 95.9 100.3 MHz

Kino
CINEPLEXX

TUJA LESTVICA
 1. PINK - WHAT ABOUT US (2)
 2. BRUNO MARS VS DAVID

GUETTA - VERSACE ON THE 
FLOOR (5)

 3. RUDIMENTAL FEAT. JAMES 
ARTHUR - SUN COMES UP (4)

 4. THE SCRIPT – RAIN (2)
 5. CHAINSMOKERS – HONEST (6)
 6. ALOE BLACC - KING IS BORN (4)
 7. KUSH KUSH - FIGHT BACK

WITH LOVE TONIGHT (3)
 8. THE KILLERS - RUN FOR

COVER (3)
 9. JP COOPER - SHE’S ON

MY MIND (1)
 10. CHARLIE PUTH - ATTENTION (1)

DOMAČA LESTVICA
 1. URŠKA MAJDIČ – KRESNICA (4)
 2. JAN PLESTENJAK - JAZ ŽE

VEM ZAKAJ (5)
 3. RINA K FEAT. EMKEJ -

MARIACHI (3)
 4. KING FOO - TISOČ BESED (6)
 5. PLIŠ - RAJ (REMIX) (1)
 6. LAVENDER – SANJE (4)
 7. SITER - PLAC MED PRSTI (3)
 8. SHEBY - FURANJE NIKAMOR (2)
 9. NIPKE - DEJ SE USTAV (2)
 10. MOJCA – POČASI (1)

PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO:
BIEBER JUSTIN & BLOODPOP - 
FRIENDS
THIRTY SECONDS TO MARS - 
WALK ON WATER

PREDLOGA ZA DOMAČO
LESTVICO:
2B - DAJ SRCE
MATJAŽ KUMELJ - NAJ LE TRAJA

Lestvico 20 vročih lahko poslušate 
vsako soboto ob 18. uri. Za svoje 
najljubše skladbe lahko glasujete na 
spletni strani www.radiocelje.com.

20 vročih
Radia Celje

KINO VELENJE

ČETRTEK,
31. avgust

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.40 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
8.45 Poročilo PU Celje, 
10.00 Novice, 12.00 Novice, 
12.15 Odmev, 14.00 Regij-
ske novice, 14.10 Kalejdo-
skop, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 
Melodiji tedna (slovenska, 
tuja), 18.00 Odmev – pono-
vitev, 19.00 Novice, 19.15 
Kalejdoskop – ponovitev, 
24.00 SNOP (Radio Celje)

PETEK,
1. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 
2. jutranja kronika RaSlo, 

8.00 Poročila, 8.40 melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
8.45 Poročilo PU Celje, 
10.00 Novice, 11.15 Radi 
ste jih poslušali, 12.00 
Novice, 12.15 Od petka do 
petka, 13.00 Kulturni mo-
zaik, 14.00 Regijske novice, 
15.00 Šport danes, 15.30 
Dogodki in odmevi RaSlo, 
17.00 Kronika, 17.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
18.00 Poglejte v zvezde z 
Gordano in Dolores, 19.00 
Novice, 19.15 Gostimo go-
stoljubnega glasbenega 
gurmana, 24.00 SNOP 
(Radio Velenje)

SOBOTA,
2. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. 
jutranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.45 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja), 9.15 
Otroški radio, 10.00 Novi-
ce, 11.00 Kulturni mozaik, 
11.20 Kuhajmo skupaj, po-
novitev, 12.00 Novice, 12.15 
Tedenski osir, 14.00 Regij-
ske novice, 14.15 Gostimo 
gostoljubnega glasbenega 
gurmana, ponovitev, 15.00 
Šport danes, 15.30 Dogod-
ki in odmevi RaSlo, 17.00 
Kronika, 17.45 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja),18.00 
Lestvica - 20 vročih Radia 
Celje, 19.00 Novice, 24.00 
SNOP (Radio Velenje)

NEDELJA,
3. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. jutra-
nja kronika RaSlo, 8.00 Po-
ročila, 8.45 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 9.10 Luč 
sveti v temi, 10.00 Novice, 
10.10 Znanci pred mikro-
fonom, 11.15 Tedenski osir 
– ponovitev, 12.00 Novice, 
13.00 Čestitke in pozdra-
vi, 18.00 Pesem slovenske 
dežele, 24.00 SNOP (Radio 
Velenje)

PONEDELJEK,
4. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. 
jutranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.40 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja), 8.45 
Poročilo PU Celje, 9.15 Pred-
stavitev skladb za melodije 
tedna, 10.00 Novice, 10.15 
Ponedeljkovo športno do-

poldne, 12.00 Novice, 12.15 
Vaš zakaj, naš zato, 13.00 
Kulturni mozaik, 13.15 
Izbiramo skladbe tedna, 
14.00 Regijske novice, 15.00 
Šport danes, 15.30 Dogod-
ki in odmevi RaSlo, 17.00 
Kronika, 17.45 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja), 18.00 
Znanci pred mikrofonom, 
ponovitev, 19.00 Novice, 
19.15 Katrca, 24.00 SNOP 
(Radio Ptuj)

TOREK,
5. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo 
OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. 
jutranja kronika RaSlo, 8.00 
Poročila, 8.40 Melodiji te-
dna (slovenska, tuja), 8.45 
Poročilo PU Celje, 9.15 Ste-
toskop, 10.00 Novice, 12.00 
Novice, 12.15 Male živali, 
velike ljubezni, 13.00 Kul-
turni mozaik, 14.00 Regij-
ske novice, 14.15 Gospo-
darski utrip regije, 15.00 
Šport danes, 15.30 Dogodki 
in odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 17.45 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 18.00 
Strokovnjak svetuje, 19.00 
Novice, 19.15 Male živali, 
velike ljubezni, ponovitev, 
24.00 SNOP (Radio Ptuj)

SREDA,
6. september

5.00 Začetek jutranjega 
programa, 5.20 Ena po do-
mače, 5.30 Horoskop, 5.40 
Domača melodija tedna, 
6.00 Novice in poročilo OKC, 
6.15 Časoplov, 7.00 2. jutra-
nja kronika RaSlo, 8.00 Po-
ročila, 8.40 Melodiji tedna 
(slovenska, tuja), 8.45 Po-
ročilo PU Celje, 10.00 Novi-
ce, 10.15 Kuhajmo skupaj, 
11.15 Zeleni val, 12.00 Novi-
ce, 13.00 Kulturni mozaik, 
13.20 Mali O – pošta, 13.30 
Mali O – klici, 14.00 Regijske 
novice, 15.00 Šport danes, 
15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 16.20 Filmsko platno, 
17.00 Kronika, 17.45 Melo-
diji tedna (slovenska, tuja), 
18.00 Pop čvek, 19.00 Novi-
ce, 19.15 Zeleni val, ponovi-
tev, 24.00 SNOP (Radio Ptuj)

Kulturne 
prireditve
ČETRTEK, 31. 8.

21.00 eMCe plac Velenje
Kunigundin vinyl lounge
festival mladih kultur 
Kunigunda; mešana 
glasba, vstop prost

Spored od 31. 8. do 6. 9.
Kinematografi  si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama.
Annabelle: Stvarjenje – triler
četrtek, nedelja, ponedeljek, to-
rek, sreda: 18.40, 20.20
petek, sobota: 18.40, 20.20, 
22.30
Atomska blondinka – akcijski 
vohunski triler
od četrtka do srede: 17.40, 20.00
Avtomobili 3 – animirani pusto-
lovski, komedija, sinh.
sobota in nedelja: 14.10
Barry Seal: Tihotapec – triler
od četrtka do srede: 19.00, 20.50
Dunkirk – drama, akcijski
od četrtka do srede: 21.00
Film o emojijih – animirana 
komedija
četrtek, petek, ponedeljek, sre-
da: 17.00
sobota, nedelja, torek: 15.00, 
17.00
Jaz, Baraba 3 – animirani, ko-
medija, sinh.
četrtek, petek, ponedeljek, sre-
da: 16.30, 18.30
sobota, nedelja, torek: 14.30, 
16.30, 18.30
Jaz, Baraba 3 – animirani, ko-
medija, sinh., 3D
četrtek, nedelja, ponedeljek, sre-
da: 15.30, 17.30
petek, sobota, torek: 13.40, 
15.30, 17.30
Krij mi hrbet – akcijska kome-
dija
četrtek, ponedeljek, sreda: 
15.50, 18.10, 20.30
petek: 15.50, 18.10, 20.30, 22.10
sobota: 13.30, 15.50, 18.10, 
20.30, 22.10
nedelja, torek: 13.30, 15.50, 
18.10, 20.30
Obalna straža – komedija
od četrtka do srede: 21.20
Poročne priče 2 – komedija
od četrtka do srede: 16.40
Temni stolp – pustolovski, fan-
tazijski
od četrtka do srede: 16.20
Trd oreh 2 – animirani, pusto-
lovski, sinh.
četrtek, petek, ponedeljek, sre-
da: 15.40, 16.50, 18.50
sobota, nedelja, torek: 14.50, 
15.40, 16.50, 18.50
Valerian in mesto tisočerih 
planetov – fantazijski, pustolo-
vski, 3D
od četrtka do srede: 15.40
Voznik – akcijski triler
četrtek, ponedeljek, sreda: 
18.20, 20.40 
petek: 18.20, 20.40, 22.15
sobota: 14.20, 18.20, 20.40, 22.15
nedelja, torek: 14.20, 18.20, 
20.40

PETEK
18.00 Trd oreh 2: Še trši, še bolj 
nori – animirana družinska ko-
medija, sinh
20.00 Barry Seal: Tihotapec – 
kriminalka, triler
20.30 Zgodovina ljubezni – ro-
mantična drama
22.15 Amityville: Prebujanje – 
grozljivka, triler

ČETRTEK
20.00 Druga stran upanja – ko-
mična drama
PETEK
18.00 Marie-Francine – kome-
dija
20.00 Druga stran upanja – ko-
mična drama
SOBOTA
18.00 Druga stran upanja – ko-
mična drama
20.00 Marie-Francine – kome-
dija
NEDELJA
18.00 Marie-Francine – kome-
dija
20.00 Druga stran upanja – ko-
mična drama
SREDA
20.00 Marie-Francine – kome-
dija

SOBOTA
18.00 Trd oreh 2: Še trši, še bolj 
nori – animirana družinska ko-
medija, sinh
18.30 Zgodovina ljubezni – ro-
mantična drama
20.00 Barry Seal: Tihotapec – 
kriminalka, triler
20.30 Amityville: Prebujanje – 
grozljivka, triler
NEDELJA
10.30 Sova in miška – družinska 
glasbena pustolovščina
16.00 Trd oreh 2: Še trši, še bolj 
nori – animirana družinska ko-
medija, sinh
18.00 Barry Seal: Tihotapec – 
kriminalka, triler
19.00 Amityville: Prebujanje – 
grozljivka, triler
20.15 Dunkirk – akcijska vojna 
drama

ZVEZDE POD ZVEZDAMI

PONEDELJEK
21.00 Kruha in iger – komedija
V primeru vremenskih težav bo 
fi lmska predstava v mali dvorani 
Kina Velenje.

PETEK, 1. 9.

10.00 Celjski mladinski center
Rock the city
nastopajoči: Bo!, Spotless 
Minds, Muškat Hamburg, 
Tidal Waves

19.30 SLG Celje
Alessandro Baricco: 
Devetsto
monodrama

21.00 eMCe plac Velenje
Kaoz, Chronic Dose, 
Lambs, Sedna
festival mladih kultur 
Kunigunda

SOBOTA, 2. 9.

11.00 Središče mesta Celje
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca
maraton slovenskih 
folklornih skupin

11.00 do 19.00 Stari grad Celje
Živa zgodovina na 
Starem gradu

16.00 Fontana piva Zeleno zlato 
Žalec
Dnevi slovenske folklore
nastop FS KD Ponikva, 
KD CFS, KUD Šmartno, 
FD Brusači Radeče, FD 
Šentjur, KUD Dobrna, KD 
Galicija
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Svet zavoda Osrednje knjižnice Celje
Muzejski trg 1 a, 3000 Celje

Na podlagi 12. in 13. člena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Osrednja knjižnica 
Celje (Uradni list RS, št. 82/04 in 44/12) svet zavoda objavlja razpis za imenovanje

DIREKTORJA KNJIŽNICE   (m/ž)
Za direktorja knjižnice (m/ž) je lahko imenovan kandidat (m/ž), ki izpolnjuje 
naslednje pogoje:
- ima najmanj 7. (sedmo) raven strokovne izobrazbe humanistične ali družboslovne 

smeri skladno z določbami Zakona o strokovnih in znanstvenih naslovih (Ur. l. RS, 
št. 61/06),

- ima najmanj pet let delovnih izkušenj na zahtevani stopnji izobrazbe,
- ima opravljen strokovni izpit iz bibliotekarstva oziroma kolikor ga nima, ga mora 

opraviti v skladu z Zakonom o knjižničarstvu (ZKnj-1; Ur. l. RS, št. 87/01, 96/02-ZUJIK, 
92/15)

- ima izkazane vodstvene in organizacijske sposobnosti,
- aktivno obvlada najmanj en svetovni jezik,
- aktivno obvlada slovenski jezik,
- druge pogoje v skladu z veljavnimi predpisi.
Kandidat za direktorja (m/ž) mora ob prijavi na razpis predložiti program 
poslovnega in programskega razvoja knjižnice za mandatno obdobje. Izbrani 
kandidat (m/ž) bo imenovan za mandatno obdobje 5 let.
Prijave z dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev morajo kandidati (m/ž) poslati v 8 
dneh po objavi na naslov: Osrednja knjižnica Celje, Muzejski trg 1 a, 3000 Celje, 
z oznako »Prijava na razpis za direktorja«. O izboru bodo kandidati pisno obveščeni 
v roku, določenim z zakonom.
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Podjetje NT&RC, d.o.o. opravlja časopisno-založni-
ško, radijsko in agencijsko-tržno dejavnost
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje,
telefon (03) 42 25 100, fax: (03) 54 41 032.

Direktorica: Anica Šrot Aužner

Naročnine: Vera Gmajner. Telefon: (03) 4225 171. 
Sprejem naročnin po e-pošti: vera.gmajner@nt-rc.si
Mesečna naročnina je 9,50 EUR. Za tujino je letna 
naročnina 228 EUR. Številka transakcijskega računa 
pri Abanki d.d. Ljubljana: SI56 0510 0801 5262 360. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo.

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 9,5% davek na dodano 
vrednost.

NOVI TEDNIK
Odgovorna urednica: mag. Marjetka Raušl Lesjak
Namestnica odg. ur.: Tatjana Cvirn
Oblikovanje: Minja Bajagič
Računalniški prelom: Igor Šarlah, Andreja Balja
Fotografija: SHERPA, GrupA
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si

RADIO CELJE
Odgovorna urednica: Bojana Avguštinčič
Namestnik odg. ur.:  Robert Gorjanc
E-mail: radio@nt-rc.si
E-mail v studiu: info@radiocelje.com

UREDNIŠTVO
Barbara Gradič Oset, Janja Intihar, Brane Jeranko, 
Lea Komerički, Saška T. Ocvirk, Špela Ožir, Eva 
Popovič, Tina Strmčnik, Simona Šolinič, Dean Šuster
Tajnica uredništva: Tea Podpečan
Lektorica: Tanja Drolec

AGENCIJA
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedni-
ku in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve.

Vodja marketinga: Bojan Kunc 

Marketing: Marjan Brečko, Simona Brglez,
Eva Javoršek, Bojan Pilih, Kristina Šuhel, 
Klavdija L. Tomažič

Telefon: (03) 42 25 100
Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511
Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si

www.posta.si
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Spoštovani uporabniki poštnih storitev,

Pošta 3204 Dobrna bo z 2. oktobrom 2017 pričela poslovati kot 
pogodbena pošta na istem naslovu.

Delovni čas pogodbene pošte 3204 Dobrna: 

 
 

 

Na pogodbeni pošti lahko opravite večino storitev povsem enako kot na
običajni pošti:
• oddate pisemsko pošiljko ali paket,
• prevzamete pošiljko, ki vam je pismonoša ni uspel dostaviti,
• vplačate obrazec UPN ali poštno nakaznico, položite ali dvignete
 gotovino na oz. z osebnega računa ali hranilne vloge Nove KBM ter
 dvignete gotovino prek POS-terminala ob predložitvi kartic Maestro,
 MasterCard, American Express, Diners Club in Visa,
• kupite znamke, vrednostne kartice, dopisnice, paketno embalažo,
 pisemske ovojnice, voščilnice in razglednice,
• pravne osebe, ki imajo TRR pri Novi KBM, lahko opravijo
 negotovinsko plačilo, polog in dvig gotovine v omejenih zneskih ter
 preverijo stanje na računu, 
• storitve Športne loterije (srečke, stave…) na določenih poštah,
 ki izpolnjujejo kriterije za te storitve.

 

ponedeljek – petek:      8.00 – 18.00,
sobota: 8.00 – 13.00.

18.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Pop Celje
Poti po popularni 
kulturi, ob razstavi 
Jeans generacija: Celjska 
popularna kultura od 
kavbojk do mobitela; vstop 
prost

19.00 Bio park Nivo Žalec
Tadej Toš
stand up komik

19.30 Kulturni dom Vojnik
Vojniški glasbeni večer: 
Tadej Kopitar in The 
Bussy Quintet
koncert

20.00 Glasbena šola Celje
Poletni nokturno
koncert opernih arij ob 
zaključku ISSM 2017, 
mednarodnega poletnega 
pevskega seminarja prof. 
Vlatke Oršanić; vstop prost

21.00 Evropska ploščad Rogaška 
Slatina
Pohorje Express
koncert; v primeru dežja v 
kulturnem centru

21.00 Muzej premogovništva 
Slovenije Velenje
The Stroj
koncert

NEDELJA, 3. 9.

11.00 do 19.00 Stari grad Celje
Živa zgodovina na 
Starem gradu

11.00 Pokrajinski muzej Celje
Celeia – mesto pod 
mestom
javno vodstvo po razstavi

PONEDELJEK, 4. 9.

18.00 Avla Doma II. slovenskega 
tabora Žalec
Etno keramika v 
okviru Mednarodnega 
folklornega festivala Od 
Celja do Žalca
odprtje razstave

TOREK, 5. 9.

12.00 Avla Doma II. slovenskega 
tabora
Odprtje razstave 
prispelih natečajnih 
rešitev za zamenjavo 
nadhoda Mavrica v Žalcu

17.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje
Mednarodni folklorni 
festival Od Celja do Žalca
odprtje festivala in 
razstave Etno keramika

19.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje, kavarna
Predvečer Vilenice
nastopila bosta pisatelja 
Iain Reid (Kanada) in 
Andrej Blatnik (Slovenija); 
pogovor bo potekal v 
angleškem jeziku s 
prevodom v slovenski jezik

SREDA, 6. 9.

18.00 Grad Šalek Velenje
Strokovno vodenje po 
gradu
vodi: dr. Tone Ravnikar

18.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje, Fotoatelje in galerija 
Pelikan
Čaj z Walterjem 
Benjaminom
predavanje mag. Tanje 
Plevnik O teoriji in 
filozofiji fotografije; vstop 
prost

18.00 Mestna knjižnica Velenje
Odprimo knjige
predstavitev bralnega 
seznama in pogovor s 
pisateljico Laro Paukovič

19.00 Celjski mladinski center
Harmonija vesolja
odprtje razstave slikarja 
Gašperja Gorjupa

Poletje v Celju
ČETRTEK, 31. 8.

17.00 Mestna plaža
Vse mine
predstavitev pesniške 
zbirke Vide Mohar; 
literarni večer za 
upokojence

20.00 Terasa Branibor cluba
Zapornik št. 3.2.3.
monokomedija Domna 
Valiča

20.30 Vodni stolp
Andreja Zakonjšek Krt, 
Primož Krt, Ivo Umek
koncert; vstop prost, v 
primeru slabega vremena 
dogodek odpade

Ostale prireditve
ČETRTEK, 31. 8.

19.00 Celjski dom
Pomoč in izcelitve po 
duhovni poti
informativno predavanje 
s pomočjo učenja Bruna 
Gröninga; vstop prost, 
dobrodošli so prostovoljni 
prispevki

PETEK, 1. 9.

16.00 do 18.00 Ribnik Vrbje
Jezdenje ponijev

17.00 Osrednja knjižnica Celje
Miškov žur
delavnica z Dolores Ponoš; 
vstop prost

SOBOTA, 2. 9.

7.00 Ploščad Centra Nova in 
Cankarjeva ulica Velenje
Mestna tržnica Velenje

8.00 do 12.00 Žalec
Podeželska tržnica

8.00 do 12.00 Gotovlje
Kmečka tržnica pod 
stoletnimi lipami

9.30 Stanetova ulica Celje
Najbolj očarljiva ulica v 
mestu
otroška modna revija, 
animacije, glasbeni in 
pevski nastopi …

10.00 Branibor club Celje
Otroške ustvarjalne 
delavnice
starši na kavo, otroci na 
zabavo; vstop prost

10.00 TRC Jezero Velenje
Svetovni festival 
praženega krompirja

11.00 Velenjska plaža
Pozojev plavalni maraton

14.00 Sončni park, zbor pri 
Starem kinu Velenje
Drevesa Sončnega parka
voden ogled; skozi park 
vas bosta popeljali Barbara 
Pajk in Nataša Dolejši

16.00 do 18.00 Ribnik Vrbje
Naravoslovne delavnice 
s spremljevalnimi 
ustvarjalnicami

20.00 Šporni center Žalec
Žalska noč mladih

NEDELJA, 3. 9.

8.00 Zbor v Športnem parku v 
Ločici ob Savinji
Kolesarski vzpon na Goro 
Oljko

15.00 do 18.00 Ribnik Vrbje
Kreativno druženje za 
otroke in odrasle

PONEDELJEK, 4. 9.

13.00 Mladinski center Velenje
Središče mladih in otrok 
Velenje
od ponedeljka do četrtka: 
učna pomoč, interaktivne, 
kuharske, ustvarjalne, 
glasbene delavnice, 
družabne in športne igre …

18.00 Krajevna knjižnica Liboje
Po pravljici diši
pravljična ura

20.00 Narodni dom Celje
Besede miru
videoprireditev o 
notranjem miru; vstop 
prost

TOREK, 5. 9.

17.00 Vila Rožle Velenje
Spet smo v šoli
torkova peta – 
ustvarjalnica za otroke in 
odrasle

SREDA, 6. 9.

6.30 Celjski mladinski center
Zdrav slovenski zajtrk
vstop prost

17.00 Fontana piva Zeleno zlato 
Žalec
Prikaz ročnega obiranja 
hmelja, izdelava venčkov 
iz hmelja, pozdrav 
hmeljarskega starešine 
in princese

Razstave

Stari grad Celje, stolp nad 
Pelikanovo potjo: Svetlikanje 
prekletih/ Flickering of the da-
mned, zvočna instalacija Ga-
šperja Piana; do nadaljnjega; 
Prostorska postavitev Marka 
Požlepa Svetlikanje prekletih 2. 
del – fragmentacije zgodovine; 
do preklica

Paviljon za prezentacijo 
arheologije, Glavni trg Celje: 
razstava Rimska Celeja; do na-
daljnjega

Zgodovinski arhiv Celje: 
Celje Fokus 2017: Fotograf kot 
poklic: Foto Pelikan; do 1. 9.

Fotoatelje in galerija Peli-
kan: razstava Promenada / 20 
let Fotoateljeja in galerije Peli-
kan; do 31.12.

Osrednja knjižnica Celje: 
fotografska razstava Celje v šti-
rih letnih časih avtorja Francija 
Horvata; do 31. 8.; gostujoča 
razstava Pulj pred prvo svetovno 
vojno, pripravila jo je Gradska 
knjižnica i čitaonica v Pulju; do 
15. 9.

Muzej novejše zgodovine 
Celje: razstava ob 20-letnici 
Fotoateljeja in galerije Pelikan: 
Promenada; do 31. 12.; razstava 
Jeans generacija: Celjska po-
pularna kultura od kavbojk do 
mobitela; do 17. 9.

Likovni salon Celje: fotograf-
ska razstava Why So Serious? 
Jake Babnika; do 3. 9.

Otroški muzej Hermanov 
brlog: razstava Herman Lisjak 
vódi po vôdi; do 31. 12.

Pokrajinski muzej Celje: raz-
stava Filatelistična dediščina Ce-
lja; do 31. 8.; razstava Družinsko 
drevo – Pravila igre avtorja Mate-
ja Čepina; do 31. 8. ter gostujoča 
razstava Vezena ponjava Muzeja 
Brodskega Posavlja iz Slavonske-
ga Broda; do 31. 8.

Kvartirna hiša Celje: razsta-
va Girl with the Flower Gregorja 
Purgaja; do 31. 8.

Celjski mladinski center: 
razstava American presidents 
avtorja Branka Lesjaka; do 31. 8.

Galerija Volk Celje: razstava 
del 19. poletnega slikarskega ex-

-tempora Celjske poletne vedute 
2017; do 31. 8.

Celjska kulturnica: razstava 
umetniške fotografije članov 
Fotografskega društva Celje; do 
31. 8.

Mestna plaža: Celje Fokus 
2017: Pasji dnevi, fotografska 
razstava Ane Straže; do 1. 9.

Železarski muzej Teharje: 
razstava Praznovanje praznika 
dela v Železarni Štore in njeni 
okolici; do 31. 8.

Knjižnica Laško: Pregledna 
likovna razstava Helene Maček: 
Helenin svet; do konca septem-
bra v času odprtosti knjižnice.

Galerija Velenje: razstava 
Zajčje leto umetnice Nine Ko-
želj; do 2. 9.

Stalne razstave
Pokrajinski muzej Celje – 

Stara grofija: Etnološka zbirka, 
Kulturno- in umetnostnozgodo-
vinska razstava, Od gotike do hi-
storicizma po korakih (prilago-
jeno za osebe z motnjami vida), 
Lapidarij, Alma M. Karlin: Poti

Pokrajinski muzej Celje – 
Knežji dvorec Celeia – mesto 
pod mestom, Grofje Celjski

Stari grad Celje – Friderikov 
stolp, klet: Teater groze – raz-

stava mučilnih naprav od 16. do 
18. stoletja

Pokrajinski muzej Celje, 
Planina pri Sevnici: Etnološka 
zbirka Šmid

Zgornji trg Šentjur: Rifnik 
in njegovi zakladi, Pesem južne 
železnice

Ipavčeva hiša Šentjur: Ipav-
ca – življenje in delo Gustava in 
Benjamina Ipavca

Pri železniški postaji Šen-
tjur: Muzej Južne železnice

Planina pri Sevnici: Kozjan-
sko žari

Ponikva, Uniše: Slomškova 
rojstna hiša

Cerkev sv. Leopolda Loka 
pri Žusmu: Glažute na obmo-
čju Žusma

Muzej Laško: Laško – potova-
nje skozi čas; Geologija okolice 
Laškega; Pivovarstvo in zdravi-
liški turizem

Muzej novejše zgodovine 
Celje: Živeti v Celju, Zobozdra-
vstvena zbirka

Otroški muzej Hermanov 
brlog: Brlog igrač

Fotografski atelje Josipa Pe-
likana: stalna postavitev

Dvorec Strmol: Kuharca (Po-
krajinski muzej Celje); Hetiške 
tkanine in vezenine (Pokrajinski 
muzej M. Sobota); Mednarodna 
zbirka likovne umetnosti



24 Št. 35, 31. avgust 2017ZANIMIVOSTI

Foto: GrupA
FOTO TEDNA Pripravljen nogometni teren za prvošolce

Foto tedna 35

Foto: GrupA

X:grupafoto tedna pripravljen nogometni …

Vse o nekdanji šoli
V Kozjem je na ogled učilnica iz starih časov – Za vzposta-
vljanje reda šiba in klečanje v kotu

Na začetku šolskega leta, 
ko se šolarji vračajo v šole, 
se njihovi starši in drugi 
predniki spominjajo svojih 
šolskih časov. Zlasti najsta-
rejši ljudje vedo o nekdanji 
šoli povedati veliko zanimi-
vega. V Kozjem je celo na 
ogled muzejska zbirka, ki 
predstavlja nekdanjo šol-
sko učilnico in potrebščine 
v njej.

Nekoč je bilo v šolskih učil-
nicah bistveno skromneje kot 
dandanes. Učenci so sedeli 
v lesenih klopeh, pridno po-
slušali učiteljeve razlage in 
zapisovali na tablice s pomo-
čjo kamenčka. Šele pozneje 
so začeli uporabljati zvezke 
in risanke. Vse to je mogoče 
spoznati v središču Kozjega 
v muzejski zbirki Šola moje 
mame, kjer je na ogled učilni-
ca iz časa Kraljevine Jugoslavi-
je. Na ogled je v stavbi, kjer je 
začela leta 1805 delovati prva 
kozjanska javna šola.

V učilnici so postavljeni 
lesene klopi, tabla, računalo, 
uokvirjena fotografija kralja, 
križ na steni in še marsikaj. 
Gre za zbirko, ki jo je ure-
dil pokojni zbiratelj Marjan 
Marinšek iz Velenja, ki je bil 
doma iz Kozjega. V zbirki so 
na ogled tudi stare šolske tor-
be, od lesenih do usnjenih, 
tablice učencev za pisanje, 

zbirka nekdanjih peresnic, 
zbirka šolskih prvih beril in 
zidni šolski zvonec iz nekda-
nje kozjanske šole. V poseb-
nem prostoru so postavljena 
celo vhodna vrata poznejše, 
avstro-ogrske šole iz leta 1882, 
ki je bila nekaj desetletij po 
drugi svetovni vojni podrta, 
da je naredila prostor trgovi-
ni. To so vrata, skozi katera je 
vstopala in izstopala množica 
nekdanjih učencev. Z različni-
mi občutki seveda …

Zjutraj je prišel k pouku 
najprej duhovnik, saj je bila 
skupna molitev obvezna. 
Tako duhovnik kot učitelj 
sta uporabljala šibo in sta 
kaznovala otroke, ki šolskih 

pravil niso upoštevali. Šiba je 
bila uporabljena na različne 
načine, na primer na učen-
čevih prstih ali na njegovi 
zadnji plati. Tudi kazenskega 
klečanja ali stanja v kotu ni 
manjkalo. Nekatere učence 
so nato doma za isti »prekr-
šek« kaznovali še starši. Treba 
je povedati, da so bili nekateri 
učenci bolj poslušni in drugi 
manj, pri čemer so bili učitelji 
in duhovniki bolj ali manj kru-
ti. Po drugi svetovni vojni je 
bilo takšnega kaznovanja ve-
dno manj in danes je na srečo 
strogo prepovedano.

Današnja slovenska šola 
je na ravni najrazvitejših in 
najbogatejših držav na svetu. 

»Ko sem jaz obiskovala šolo, 
smo imeli učenci že veliko več 
pripomočkov kot v nekdanjih 
časih,« se spominja Silva Si-
košek, ki je zadolžena za 
predstavitev zbirke obiskoval-
cem. Obiskovala je še staro, 
avstro-ogrsko stavbo. Pozneje 
je delala v novi osnovnošol-
ski stavbi kot učiteljica. »Delo 
v šoli je bilo prijetno. Bili so 
veseli in tudi žalostni dnevi. 
Vladalo je razumevanje,« se 
rada spominja. Zgodovino šol-
stva v Kozjem seveda odlično 
pozna vse od novembrske ne-
delje leta 1805, ko so je zbralo 
v nekdanji kaplaniji prvih pet-
najst učencev.

BRANE JERANKO

Prizor iz značilne slovenske šolske učilnice iz obdobja pred drugo svetovno vojno. Postavljena je v Kozjem.

Nekdanje šolske peresnice

Iz zbirke nekdanjih prvih beril
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Ljubezen posebne vrste str. 40

Andy namesto Amerike 
izbral Rogatec

Kozjanska domačija v 
Dobju

Da bo orhideja vedno lepa
str. 44str. 41str. 35
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»Pred 1. septembrom čutim vsako leto v 
sebi nemir, predvsem pa veliko odgovor-
nost,« pravi Jelka Velički, učiteljica razredne-
ga pouka v velenjski OŠ Antona Aškerca. »Ni 
vseeno, kakšen je prvi vtis, ki ga doživljamo 
oboji, učenci in jaz. Tudi ne gre za to, ali 
smo si všeč ali ne, ampak ali smo pripravlje-
ni sodelovati, se spoštovati, se učiti drug od 
drugega in vztrajati, ko bi najraje odnehali. 
Vsa leta me skrbi, da bi pri katerem otroku 
spregledala – seveda ne namenoma – stiske, 
drobne težave, ki lahko prerastejo v velike. 
Vedno sem vesela, ko pri otroku opazim na-
predek, ki ga ne merim le z ocenami,« pravi 
sogovornica, ki poučuje že 37. leto.

V šoli, kjer v šestem razredu uči matematiko, 
ima polovični delovni čas, saj je tudi prizadevna 
sindikalna aktivistka v Sindikatu vzgoje, izobra-
ževanja, znanosti in kulture Slovenije (Sviz). 
Dela v Območnem odboru Sviza v Velenju, je 
tudi predsednica sindikalne konference osnov-
nih in glasbenih šol in zavodov za izobraževa-
nje odraslih ter predsednica glavnega odbora, 
najvišjega organa Sviza.

Na vprašanje, kako ji uspeva vse to, odgovori, 
da ji drugačna opravila od običajnih pomenijo 
izziv, zato ne razmišlja, ali je utrujena ali ne. »S 
tem se odpirajo potrebe po pridobivanju novih 
znanj in veščin in to se mi zdi dobro.« Prizna, 
da na začetku ni vedela, kakšne obveznosti 
jo čakajo, ko so jo v šoli, kjer poučuje, izvolili 
za sindikalno zaupnico. Poznala je pravila iz 
statuta, pri čemer je kasneje ugotovila, da bo 
potrebovala še veliko časa, izkušenj in znanja 
za to delo. Isto leto so jo v območnem odboru 
Sviza izvolili za predsednico. »V začetku sem 
imela veliko vprašanj in tudi veliko podporo 
pri vodstvu v Ljubljani, zato sem to zmogla.«

Podpora v kolektivu je za učitelja pomemb-
na, a v razredu je sam, mora se v trenutku 
odzvati in se odločiti, kako bo ravnal. Kako 
se spominjate začetkov poučevanja?

Prvo leto, na začetku poučevanja, sem imela 
dobro in zahtevno mentorico. Usmerjala me je 

O nasilju v razredu 
se premalo govori
Učiteljica in sindikalna aktivistka Jelka Velički o izzivih in težavah pred novim šolskim letom

in mi pomagala z nasveti iz svoje bogate prakse 
poučevanja. A ko sem prišla v razred, sem bila 
sama, takrat človek preizkusi svoje sposobno-
sti. Če imaš to delo rad, je lažje. Poučevanje je 
izziv in posebna spretnost nenehnega prilaga-
janja. Kljub dobro napisani pripravi se lahko 
delovno vzdušje v razredu v trenutku prekine. 
Lahko zaradi radovednih vprašanj, a lahko tudi 
zaradi potrebe po vzgojnem poudarku. Ko uče-
nec prestopi mejo kulturnega sodelovanja, mu 
je treba postaviti mejo. Za to učitelju nikoli ne 
sme biti žal porabljenega časa.

Novega šolskega leta se veselite. Vsi 
učitelji se ga najbrž ne. Raz-
mere so zahtevne, tudi v 
zbornici ni vedno prijeto 
vzdušje.

Vzdušje v kolektivih 
je različno. Vzrokov 
za slabo počutje je 
lahko več: nepoveza-
nost med zaposleni-
mi, nerešeni spori, 
različne oblike na-
silja … Upam pa, da 
je veliko kolektivov 
takšnih, kakršen je 
v naši šoli. Smo zelo 
povezani, znamo se po-
hvaliti za dobro opravljeno 
delo in uspele projekte. Odno-
se gradimo vsi in vsi smo sood-
govorni za dobro delovno vzdušje, zato 
za morebitne slabe odnose niso krivi vedno le 
ravnatelji. Menim pa, da je v slovenskih šolah 
veliko uspešnih in zadovoljnih učiteljev.

V prvih dneh je vse novo tako za otroke 
kot tudi za vas. Vam kolegi povedo, kakšne 
otroke boste dobili?

Od učiteljev prejšnjih let dobim le osnov-
ne informacije, ker vsak po svoje doživljamo 
otroke. Traja nekaj časa, da jih spoznam, da si 
zapomnim obraze in imena. Pri spoznavanju 
v naslednjih mesecih pa nujno potrebujem po-

moč staršev, saj so mi vedno v veliko oporo. Od 
njih pridobivam dragocene informacije.

Imate kakšne metode, da spodbudite tudi 
tiste, ki jih šola in učenje ne zanimata?

Čeprav se trudim, se tudi zavedam, da se 
vseh učencev ne da vedno pritegniti v enaki 
meri. Ko jih prepoznam, jim posvečam dru-
gačno pozornost, in ko jih pridobim, imam 
občutek, da sem opravila že del dobrega peda-
goškega dela. Vsak otrok zahteva individualen 
pristop. Učitelji nismo čarovniki. Smo strokov-
njaki na svojem področju in skrbno izbiramo 

metode, oblike, strategije … za vsako učno 
uro. To, kar velja v enem oddelku, 

ni nujno, da bo kot dobra pra-
ksa zaživelo tudi v drugem. 

Pomembno je, da se na 
vsako uro temeljito stro-

kovno pripravimo, ker 
tako lažje sproti rešu-
jemo tudi morebitne 
drobne vzgojne teža-
ve.

Pravijo, da sem 
stroga. To jemljem 
kot pohvalo. Sem 

dosledna in učence 
od prvega šolskega dne 

navajam na to, da je uče-
nje lahko zabavno, čeprav 

zahteva napor. A tega je mo-
goče premagati – s trudom, priza-

devnostjo, z vztrajnostjo, odgovornim 
ravnanjem, s sprejemanjem pomoči in podporo 
drugih. Zelo sem vesela, ko v razredu nastane 
tišina in začutim, da me poslušajo, da jih moje 
posredovanje snovi spodbudi k postavljanju 
vprašanj. In če se ob zvonjenju začudijo, da je 
ure že konec, pomeni, da so se počutili prijetno.

Zna naša šola naučiti in spodbuditi otroke, 
da bi več spraševali in ne samo poslušali? Ali 
učni načrti tega ne omogočajo?

Vsak predmet omogoča, da razvijamo ustvar-
jalnost, vedoželjnost, da učenci postavljajo 

vprašanja, da jim dovolimo iskanje različnih 
poti in da storjene napake poskušajo razvozlati 
sami. Prepričana sem, da večina učiteljev in 
učiteljic vse to spodbuja pri učencih. Tudi sama 
to počnem in vsebine pri matematiki ponujajo 
za to veliko možnosti. Prepričana sem, da je 
danes pouk zasnovan tako, da učenci lahko 
sprašujejo. Seveda med njimi obstajajo razli-
ke. Nekateri to vrlino prinesejo že od doma, 
kjer jih k temu spodbujajo starši. Seveda pa jih 
usmerjamo, da znajo spraševati na primeren 
način. Tiste, ki tega ne počnejo, moramo učitelji 
k temu spodbujati.

Starši so pomemben člen pri delu z otroki, 
kot ugotavljate. Marsikdo je za uspeh otro-
ka pripravljen narediti vse. Kakšne so vaše 
izkušnje?

Vsi poudarjajo, da mora biti šola prijazna. To 
je res, vendar morajo starši in učenci razumeti, 
da šola zahteva napor in da so potrebni vztraj-
nost, delo in prošnja za pomoč, če otrok česa 
ne zmore. Vedno se sprašujem, kako se poču-
tijo starši, ko otrokom pišejo lažna opravičila, 
zlasti za dneve dejavnosti, ali ko jih opraviču-
jejo, če so kaj pozabili. Žalostna sem, da del 
odgovornosti, ki bi jih morali prevzeti otroci, 
zdaj prevzemajo starši. Naša dolžnost je, da jim 
povemo, katere so pravice in dolžnosti otroka in 
kje lahko starši nastopijo kot pomočniki.

Pravijo, da so naši otroci zelo obremenjeni, 
da morajo doma cele popoldneve pisati na-
loge in da starši sedijo z njimi ali celo delajo 
te naloge namesto njih. Na drugi strani po-
slušamo, da so te obremenitve pod evropsko 
ravnjo. Kaj je res?

Slovenski učenci so v primerjavi z otroki 
v drugih evropskih državah glede učnih ur v 
predmetniku res manj obremenjeni kot dru-
gi. Zaradi dela za šolo ne bi smeli biti toliko 
obremenjeni. Velikokrat so obremenjeni zara-
di dejavnosti izven šole. Naloga staršev je, da 
presodijo, koliko njihov otrok zmore, pri čemer 
ne smejo pozabiti, da potrebuje tudi prosti čas.

Kako gledate na domače naloge in koliko 
jih sami naložite?

Učenje matematike zahteva vajo in reševanje 
primerov. Trudim se, da pri dajanju domačih 
nalog presodim, koliko časa bodo potrebovali 
za reševanje. Naloge ločim glede na zahtevnost. 
Že na začetku leta se dogovorimo, kako naj 
učenec ukrepa, če naloge ne zna rešiti sam (po-
svetuje se s sošolcem, pomoč učitelja).

O delovnem času učiteljev in dolgih »po-
čitnicah« je bilo v preteklosti veliko govora, 
nazadnje sta sindikat in ministrstvo prišla 
do dogovora o spremembah in dopolnitvah 
kolektivne pogodbe (KP), ki natančneje opre-
deljujejo delovni čas in delovno obveznost 
učiteljev v osnovnih in srednjih šolah. Bo s 
tem konec tovrstnih razprav?

Najpomembneje je, da smo na sistemski 
ravni zagotovili celostno ureditev delovnega 

»Kot majhna 
deklica sem 

občudovala mamo, ki 
je bila tudi učiteljica. Iz 

tistega obdobja se spomnim 
veliko prijetnih dogodkov. 

Od začetka sem čutila 
naklonjenost do tega dela 

in mi ni žal, da sem se 
odločila zanj.«
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časa učiteljev. Izjemen dosežek ob tem je, da 
smo se s kolektivno pogodbo za vzgojo in iz-
obraževanje dogovorili o problematiki, ki jo 
je v minulih dvajsetih letih v šolah spremljalo 
stopnjujoče se nezadovoljstvo. To pomeni, da 
delodajalec dogovorjenih opredelitev delov-
nega časa učiteljev ne bo mogel spreminjati 
enostransko, brez soglasja sindikatov. V tem 
šolskem letu bo le poskusno preverjanje tega 
sistema, in sicer na način, da bodo izbrane 
šole nezavezujoče preizkušale novo uvelja-
vljene elemente delovnega časa. Socialni par-
tnerji bomo tako lahko spremljali elemente v 
praksi in jih preverjali, preden bodo v šolskem 
letu 2018/19 obvezni za vse šole.

Zakaj so bile razlike med šolami?
Šola je avtonomna in vsak ravnatelj je ravnal 

po svoje glede na dosedanjo zakonodajo, ki ni 
jasno določala delovnega časa. Učitelji imamo 
dopust kot vsi zaposleni in ne počitnic. Razlike 
so bile glede števila ur, ki jih je moral učitelj 
opraviti za čas, ko ni bilo pouka. Po novem je 
učiteljev delovni čas neenakomerno razporejen 
v času dvanajstih mesecev, prej je bil v šestih 
mesecih. V času desetih mesecev pouka lahko 
učitelji opravimo več kot 40 ur tedensko, v času 
počitnic pa izrabljamo dopust in ure, ki jih v de-
setih mesecih opravimo več, kot je povprečno 
predvideno za delovni teden. Ravnatelj bo na 
začetku leta za vsakega učitelja pripravil indi-
vidualni letni načrt, v katerem bo več sestavin: 
pouk – ob 22-urni učni obveznosti to predsta-
vlja 33 delovnih ur na teden. Drugo delo je 
razdeljeno na dva dela, na tistega, ki je skupen 
vsem učiteljem (roditeljski sestanki, učiteljski 
zbori, delo v aktivih, izobraževanja …), in ti-
stega, ki ga izvaja učitelj sam, medtem ko se 
bomo o razredništvu še pogovarjali. Učitelj lah-
ko deset ur tedensko opravi doma, na terenu, v 
knjižnici in o tem obvesti ravnatelja.

Na kar nekaj predlaganih sprememb in 
dopolnitev Zakona o osnovni šoli ste se v sin-
dikatu že odzvali. Kaj je po vašem mnenju 
najbolj problematično?

Stališča članov so različna. Največ pripomb 
se je nanašalo na nov koncept oddelkov podalj-
šanega bivanja, saj so v predlogu te spremembe 
nedorečene. Želimo več informacij, skrbijo nas 
tudi delovna mesta tistih, ki opravljajo to delo. 
Člani so imeli pripombe tudi glede sprememb 
pri nacionalnem preverjanju znanja (NPZ), 
uvajanja obveznega prvega tujega jezika od 
prvega razreda naprej, spreminjanja statusa 
drugega tujega jezika in s tem zmanjševanja 
števila ur za druge obvezne izbirne predmete, 
omejevanja števila šol v naravi … Nekatere smo 
podprli, druge opremili s pripombami.

Kaj menite o NPZ in o tem, da bo po novem 
že v tretjem razredu?

O tem je bilo veliko pomislekov in razprav, 
kar se mi zdi dobro. Ko smo to prevetrili, 

»Uspešen učitelj je po moje tisti, ki je 
zadovoljen in srečen na svojem delovnem 

mestu, ki verjame v napredek vsakega 
otroka, ki vliva zaupanje in doseže, 
da postane učenje zanimiv izziv, 
ki dovoljuje napake in spodbuja 
inovativnost, ustvarjalnost in 
iskanje pravih poti, je usposobljen 
za prilagajanje zahtevnosti učne 
snovi, je ponosen na svoje strokovno 
opravljeno delo in zna ceniti 
napredek posameznikov, ohranja 
avtoriteto in socialno toplino, je 
človek brez predsodkov.«

»Sindikalno delo me je obogatilo 
na več načinov: spoznala 

sem veliko novih ljudi, začela 
pozorneje spremljati spremembe 

na delovnem področju, 
pridobivati drugačne izkušnje, 
ki so me obogatile na poseben 

način. Znam prisluhniti 
ljudem v stiski in osrečuje me 

pomoč drugim.«

Jelka Velički
je učiteljica razrednega pouka v OŠ Antona 
Aškerca v Velenju. Živi v Mislinji. Članica 
Sindikata vzgoje, izobraževanja, znanosti in 
kulture Slovenije (Sviz) je od leta 1991, sindikalna 
zaupnica je postala leta 1998, ko je bila hkrati 
izvoljena za predsednico Območnega odbora 
Sviz Velenje. Obe funkciji opravlja tudi v tem 
mandatnem obdobju, torej že petič zapored. 
Je tudi predsednica sindikalne konference 
osnovnih in glasbenih šol ter zavodov za 
izobraževanje odraslih.

smo presodili, da v tem ne vidimo toliko sla-
bega. Učitelji se ne bi smeli bati preverjanja 
znanja otrok in rezultatov ne smemo jemati 
preveč osebno. Če celo leto dobro strokovno 
poučujemo in skrbimo za napredek vsakega 
posameznika, bomo sprejeli tudi rezultat nje-
govega dela, ki bi moral biti v veliko pomoč 
pri nadaljnjem izobraževanju. Zavedam pa 
se, da je to zahtevno delo, ki nujno potrebuje 
poglobljene analize za vsakega učenca pose-
bej in skrbno pripravljene ter izbrane naloge.

Bodo zdaj tudi otroci bolj resno vzeli NPZ, 
ker bodo rezultati vrednoteni?

O tem ne morem soditi vnaprej. Vsekakor si 
učitelji želimo, da bi učenci tudi to obliko pre-
verjanja osvojenega znanja razumeli kot svoj 
pomemben dosežek. Podpora in spodbujanje 
staršev lahko tudi veliko prispevata k resnosti 
reševanja. V tretjem, šestem in devetem razre-
du bodo rezultati NPZ vpisani v obliki odsto-
tnih točk v spričevalo, v devetem razredu bo 
to ena od ocen.

Na NPZ se lahko znajde celo telovadba, 
kjer je treba reševati teoretične naloge! Ali 
se strinjate s tem?

Predmeti so enakovredni. Kako jih enakovre-
dno vključiti v sistem nacionalnega preverja-
nja znanja, pa je velika dilema tudi med nami, 
strokovnimi delavci. Vključujemo se v javne 
razprave, a kot učitelji praktiki velikokrat nismo 
upoštevani oziroma slišani.

Verjetno imate v oddelkih vedno več 
otrok, ki pridejo iz tujih okolij. Teža-
ve so, ker ne znajo jezika, a so kljub 
temu takoj vključeni v pouk. Kako 
se znajdete?

Težave občutimo vsi: učitelji, 
učenci in zagotovo tudi star-
ši. Obvladanje osnov jezika 
je pogoj za razumevanje 
in napredovanje. Učenci, 
ki pridejo iz tujih oko-
lij, so postavljeni pred 
veliko ovir: jezikovnih, 
kulturnih in tudi socia-
lizacijskih. Ker jezika ne 
razumejo, je njihovo so-
delovanje zelo oteženo. 
Postavljeni so v okolje, 
kjer nikogar ne razumejo, 
drugi pa njih ne. Zelo, zelo 
malo se jih s starši na ljudski 
univerzi vključi v tečaj 
slovenščine. V po-
moč pri pre-
vajanju so 
starejši 
učenci 
o z i -
roma 
s o -

šolci, ki jezik že razumejo. Napredek je odvisen 
tudi od tega, koliko se priseljenci vključujejo v 
družbeno okolje.

Kakšen je položaj učiteljev v teh časih? 
Sindikat je močen, članstva je veliko, a ven-
dar se verjetno težko primerjate s kakšnimi 
»življenjsko pomembnimi« poklici, ki lažje 
uveljavijo svoje zahteve.

Sindikat ima malo manj kot 38 tisoč članov 
in v trenutkih, ko kaj zahtevamo, se znamo 
povezati, smo dobro organizirani, zmoremo 
marsikaj in ne odnehamo zlepa.

Toda javnost ni vedno na vaši strani, kar se 
je videlo v času, ko je ministrstvo želelo po-
večati normativ glede števila otrok v razredu.

V preteklosti smo že pristali na znižanje plač v 
zameno, da smo ohranili že uveljavljene norma-
tive. Prepričani smo, da tudi normativi prispe-
vajo h kakovostnemu poučevanju, k individual-
nim pristopom in dobrim rezultatom Vsakokrat, 
ko bodo napovedali spremembo normativov, se 
bomo temu odločno uprli z jasnimi argumenti. 
Žalosti me, ker o našem poklicu sodijo tudi tisti, 
ki ga slabo poznajo in prevečkrat poudarjajo, 
da smo izključno porabniki javnih sredstev, ne 
pa tudi so(ustvarjalci) družbe in znanja. Vse 
hitre, slabo domišljene spremembe, ki posegajo 
v izobraževalni sistem, puščajo sledi.

Položaj učitelja v družbi se je precej spre-
menil. Kako občutite spremembe?

V vseh letih poučevanja sem doživela veliko 
sprememb. Veliko je bilo dobrih, nekaj tudi pre-
nagljenih in slabo domišljenih. V Svizu vedno 
znova opozarjamo, naj vlada neha predlagati 
nove racionalizacije in zmanjševanje sredstev za 
javno izobraževanje. Glede na fi nančno vredno-
tenje in položaj poklica lahko ugotovim, da je 
naše delo v primerjavi s poklici z univerzitetno 
izobrazbo strokovno podcenjeno. Konec junija 
so se končala pogajanja za odpravo plačnih ano-
malij do 26. plačnega razreda, jeseni se bomo 
z vlado pogajali za odpravo anomalij za javne 
uslužbence nad 26. plačnim razredom. Gre za 
pogajanje v tistem delu vrednotenja, kjer gre za 
primerljiva delovna mesta. Že od leta 2012 se je 
vrednotenje dela najbolj znižalo v izobraževa-
nju, povprečna plača uradnika z univerzitetno 
izobrazbo pa je za 550 evrov bruto višja kot pla-
ča učitelja, svetovalnega delavca in knjižničarja, 
ki imajo enako izobrazbo. Enako neusklajena 
je možnost napredovanja. Učitelj lahko v ce-
lotni karieri napreduje od 30. do 43. plačnega 
razreda, kar je toliko kot uradnik na najnižjem 
delovnem mestu s primerljivo izobrazbo. Do 
najvišjega naziva svetnik pride le deset odstot-
kov učiteljev, najvišja uradniška naziva sekretar 
in podsekretar ima polovica zaposlenih. Letos 
in prihodnje leto lahko napredujemo, izplačilo 
za to pa je premaknjeno na konec leta. Materi-
alne spodbude za dobro delo ni, pravijo nam, 

»Uspešen učitelj je po moje tisti, ki je 
zadovoljen in srečen na svojem delovnem 
mestu, ki verjame v napredek vsakega 
otroka, ki vliva zaupanje in doseže, 
da postane učenje zanimiv izziv, 
ki dovoljuje napake in spodbuja 
inovativnost, ustvarjalnost in 
iskanje pravih poti, je usposobljen 
za prilagajanje zahtevnosti učne 
snovi, je ponosen na svoje strokovno 
opravljeno delo in zna ceniti 
napredek posameznikov, ohranja 
avtoriteto in socialno toplino, je 
človek brez predsodkov.«

»Sindikalno delo me je obogatilo 
na več načinov: spoznala 

sem veliko novih ljudi, začela 
pozorneje spremljati spremembe 

na delovnem področju, 
pridobivati drugačne izkušnje, 

je učiteljica razrednega pouka v OŠ Antona 

Sindikata vzgoje, izobraževanja, znanosti in 
kulture Slovenije (Sviz) je od leta 1991, sindikalna 
zaupnica je postala leta 1998, ko je bila hkrati 
izvoljena za predsednico Območnega odbora 
Sviz Velenje. Obe funkciji opravlja tudi v tem 
mandatnem obdobju, torej že petič zapored. 
Je tudi predsednica sindikalne konference 

upoštevani oziroma slišani.
Verjetno imate v oddelkih vedno več 

otrok, ki pridejo iz tujih okolij. Teža-
ve so, ker ne znajo jezika, a so kljub 
temu takoj vključeni v pouk. Kako 
se znajdete?

Težave občutimo vsi: učitelji, 
učenci in zagotovo tudi star-
ši. Obvladanje osnov jezika 
je pogoj za razumevanje 
in napredovanje. Učenci, 
ki pridejo iz tujih oko-
lij, so postavljeni pred 
veliko ovir: jezikovnih, 
kulturnih in tudi socia-
lizacijskih. Ker jezika ne 
razumejo, je njihovo so-
delovanje zelo oteženo. 
Postavljeni so v okolje, 
kjer nikogar ne razumejo, 
drugi pa njih ne. Zelo, zelo 
malo se jih s starši na ljudski 
univerzi vključi v tečaj 
slovenščine. V po-
moč pri pre-
vajanju so 
starejši 
učenci 
o z i -
roma 
s o -

da je naše delo poslanstvo, na kar se izgovarjajo 
povsod, kjer ni takšnih spodbud. Kljub temu je 

v slovenskih šolah veliko dobrih učiteljev, ki se 
lahko pohvalijo z izjemnimi dosežki učencev 
in dijakov, ki so zagotovo plod kakovostnega 
in ustvarjalnega dela obojih.

Se člani sindikata pogosto obračajo na 
vas zaradi težav na delovnem mestu?

Svoje sindikalno delo opravljam v pi-
sarni Območnega odbora Sviz Velenje 
v času uradnih ur. Obiskovalci niso 
samo sindikalni zaupniki in zaupni-
ce, temveč tudi ostali člani in članice 
našega sindikata. Največkrat seveda 
prihajajo zaradi težav, s katerimi se 
soočajo na svojih delovnih mestih. 
Težave so različne: bodisi izhaja-

jo iz delovno-pravne zakonodaje 
bodisi so povezane z nasiljem. 
V šolah ne obstajajo samo 
oblike medvrstniškega nasilja. 
Pojavljajo se tudi oblike nasilja 
učenca nad učiteljem. To nasilje 

obstaja, vendar se o njem govori 
malo ali sploh ne. Prav zaradi tega 

smo v Svizu predlagali ministrstvu 
za izobraževanje in zavodu za šol-

stvo organizacijo regijskih posvetov na 
temo Učno okolje – varno in spodbudno. Na posvetih 
smo zaposleni v vzgoji in izobraževanju razpravlja-
li o možnih aktivnostih in ukrepih za zagotavljanje 
varnega in spodbudnega učnega okolja, učinkovitih 
praksah ter izzivih in potrebah šol na tem podro-
čju. Bili smo enotni, da potrebujemo sistematično 
izobraževanje na področju vodenja razreda, še več 
znanja o komunikacijskih veščinah in strategijah 
za reševanje težav.

Z varnostniki v šolah?
V šoli, kjer poučujem, nimamo varnostnika. Me-

nim, da so ti pogostejši v srednjih šolah. Za njiho-
vo prisotnost so se zagotovo odločili iz razlogov 
zagotavljanja varnega učnega okolja v prostorih 
šole in v njeni neposredni okolici.

TATJANA CVIRN, foto: GrupA



Občina Žalec v zadnjih 
letih prepoznavnost gradi 
na hmelju in hmeljarski 
dediščini. Še posebej pono-
sni so v občini na fontano 
piva. Odkar so jo odprli, so 
prodali več kot osemdeset 
tisoč vrčkov. Obiskalo jo je 
še več ljudi. Glede na izku-
šnje nemških kolegov, da 
se največ piva ne spije po-
leti, temveč septembra in 
oktobra, bodo po besedah 
župana verjetno že kmalu 
presegli številko sto tisoč 
prodanih vrčkov.

»Če bi upoštevali še osta-
le multidisciplinarne učinke 
fontane, smo si denar iz ob-
činskega proračuna, ki smo 
ga vložili v ta projekt, zago-
tovo že povrnili. S fontano se 
je povečala prodaja izdelkov 
lokalnih proizvajalcev, boljši 
je obisk gostiln, več je delov-
nih mest, boljša je promoci-
ja občine,« ob našem obisku 
pojasni župan Janko Kos.

Zdi se, da je fontana piva 
Žalec izstrelila na evropski 
zemljevid, če ne kar svetov-
ni. Se strinjate?

Tako je. Želel sem si, da bi 
projekt uspel, da ne bi izpadli 

kot poraženci. A da bo tako 
uspešen, si nisem mislil. Za 
izjave in podatke nas kliče-
jo tuji mediji. Razmišljamo 
o odmevni novinarski kon-
ferenci s tujo udeležbo. Na 
podlagi izračunov smo ugo-
tovili, da vrednosti objav v 
uglednih medijih, kot so Lo-
nely Planet, BBC, tudi v Play-
boyu je bila nenazadnje naša 
fontana, že dosegajo milijone 
evrov. Pri fontani so bili vsi 
pomembni slovenski državni 
politiki, od predsednika vla-
de do države. Ko prihajajo v 
Slovenijo pomembni ljudje, 
nas vprašajo, ali se lahko 
oglasijo tudi pri nas, v Žalcu.

Se vam zdi, da vsega tega 
ne bi bilo brez davka od do-
bitka Jackpot?

Nič ni samoumevno, 
»jackpot« dobiš enkrat v ži-
vljenju in smo ga oplemeni-
tili, ampak tega zdaj ni več že 
dve leti, a mi delamo uspešno 
še naprej. Če moja ekipa ne bi 
tako uspešno in trdo delala, 
tudi takšnih rezultatov ne bi 
bilo. Žalec še ni rekel zadnje 
besede.

Če se ozrete po preteklem 
letu, katere so tiste tri stva-

ri, premiki, morda dogodki, 
ki so se zgodili v vaši občini 
in na katere ste najbolj po-
nosni?

Najbolj sem ponosen, da je 
naša občina lepa, urejena in 
med razvojno najbolj prodor-
nimi v Sloveniji. K nam pri-
haja vedno več ljudi, turizem 
cveti. Ponosen sem, da je 
dobro zaživela fontana piva. 
Pomembno se mi zdi, da 
smo tekmovali v prestižnem 
mednarodnem tekmovanju 
Entente Florale Europe 2017. 
Čakamo na končno potrditev, 
kako uspešni smo bili. Velik 
uspeh je, da smo v sodelova-
nju z državo uspešno uredili 
krožišča pri plinski postaji pri 
vhodu v Žalec in pri avtocesti 
v Arji vasi.

Dobro urejena prometna 
infrastruktura je ključna za 
varnost udeležencev v pro-
metu. Kaj še načrtujete na 
tem področju?

Verjamem, da bomo v so-
delovanju z državo končno 
uredili neposrečen izvoz z 
avtoceste v Arji vasi, ki je v 
obliki diamanta in je nestro-
koven ter nefunkcionalen. Po 
zagotovilih Darsa in direkcije 

OB NAKUPU  
NAŠIH  
STROJEV 
VAS  
OBDARIMO.

OB NAKUPU OB NAKUPU 

www.uniforest.si

051 647 716
prodajalna@uniforest.si
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Hmeljišča so prava turistična znamenitost žalskega območja.Stojnica Društva kmečkih žena občine Žalec je bila najbolj sladka.

Narava, hmelj, dobra volja, voda in dan je lepši.
Jure je bil najstarejši pohodnik. Šteje 81 let, čeprav jih ne kaže. Je v odlični kondiciji! Seveda si je prislužil 
nagrado naše medijske hiše.

031 765 101
Šlandrov trg 28, 3310 Žalec

Poglejte nas na Facebook - Studio Irča

20%
POPUST

KUPON
Izrežite kupon in uveljavite popust. 

V spomin na tabor
Občina Žalec praznuje 6. septembra v spomin na II. slovenski tabor leta 1868. Na 

slavnostni seji, ki bo ta dan, bodo tudi letos podelili občinska priznanja.
Grbe bodo prejeli Silvo Črepinšek iz Zgornjih Grušovelj za dolgoletno delo na po-

dročju planinstva, Amatersko gledališče Vrba iz Vrbja za 40-letno ustvarjanje in Javni 
vzgojno-izobraževalni zavod Glasbena šola Rista Savina Žalec ob 60-letnici ustanovitve. 
Miran Grebovšek iz Pernovega in Jože Planinc iz Griž bosta prejela plaketi. Prvi za 
uspešno vodenje gasilskega društva in drugi za večletno uspešno delo pri organizaciji 
prireditev in udejstvovanje v domači krajevni skupnosti. Dobitniki plaket bodo prav 
tako Akademski pevski zbor Rista Savina Žalec, Odbojkarski klub Žalec ob 70-letnici 
delovanja in Mažoretna skupina Liboje.

ŠO

»Žalec še ni rekel zadnje besede«
Ob občinskem prazniku smo se pogovarjali z županom Jankom Kosom

za infrastrukturo naj bi začeli 
delati že prihodnje leto. Krož-
išči si prav tako želimo nare-
diti na žalski obvoznici, kjer 
je trenutno nameščen prika-
zovalnik hitrosti, in v Šempe-
tru pri trgovini Spar. Za pro-
metno varnost je pomembna 
tudi gradnja pločnikov. Med 
Petrovčami in Libojami je 
že bolj ali manj končan, po 
etapah jih bomo gradili tudi 
med Grižami in Zabukovico 
ter Ložnico in Gotovljami. 
Vzporedno obnavljamo veli-
ko manjših odsekov cest.

Tudi na gospodarskem 
področju je v vaši občini 
precej živahno. Kaj se vam 
zdi v tem trenutku pri tem 
najpomembneje?

Odlično sodelovanje z 
gospodarstvom je zelo po-
membno, ker je to tudi edina 
garancija za socialno vzdr-
žnost in pravičnost v občini. 
Če bodo načrti z Arnovskim 
gozdom uspeli, bo tam zapo-
slitev za nekaj sto ljudi. Obeta 
se gradnja logistično-tran-
sportnega centra, sirarne. 
Mi nimamo takšne državne 
pomoči, kot jo imajo pri Ma-
gni, borimo se sami skupaj s 
podjetniki. Na koncu se lahko 
zgodi, da bomo ustvarili več 
delovnih mest kot tam, kjer 
imajo pomoč celotne države.

ŠPELA OŽIR
Foto: GrupA

Janko Kos je župan Občine Žalec od leta 2010. Službeno pot je začel 
v podjetju Hmezad kmetijstvo Žalec, nato je bil več kot dvajset let 
zaposlen na različnih vodilnih mestih Zavarovalnice Triglav.
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Podjetje Sipro, d.o.o., je na 
trgu že od leta 1992. V vsem 
tem obdobju se je uspešno ši-
rilo in razvijalo.

Bivanje v kvalitetnem okolju 
je pomembno za vsakega upo-
rabnika stanovanja. Stanovanje 
je imetje, s katerim je treba 
skrbno gospodariti, da ohranja 
svojo vrednost. Naše podjetje 
skrbi že 25 let za kakovostno 
storitev upravljanja večstano-
vanjskih stavb in stanovanj, kot 
tudi storitev toplotne oskrbe. 
Za dosego kakovostnih storitev 
moramo zadovoljiti določene 
standarde. To pomeni, da zna-
mo stranko poslušati, razumeti 
vsako zahtevo, da naloge izva-
jamo korektno in pravočasno, 
medsebojno učinkovito ko-
municiramo in nikoli ne daje-
mo obljub, ki se jih ne moremo 
držati. Naše storitve so v skladu 

z našo podjetniško politiko in 
cilji, kot tudi v skladu z dobrimi 
poslovnimi običaji. V letošnjem 
letu je podjetje postalo imetnik 
certi� kata Zaupanja vreden 
upravnik.

Ob jubileju, 25-letnici, se 
vsem strankam zahvaljujemo 
za dosedanje zaupanje in sku-
pno sodelovanje.

 Kolektiv podjetja Sipro, Žalec
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Folklorno Od 
Celja do Žalca

Mednarodni folklorni festival Od Celja do Žalca bo 
letos že enajsti po vrsti in ga bo mogoče spremljati tako 
v Žalcu kot v Celju. Nocoj ob 18. uri se bosta na otvo-
ritvi v Domu II. slovenskega tabora Žalec predstavili 
skupini KD Ponikva in KUD Grifon Šempeter. Ob tem 
bodo odprli tudi razstavo likovnih del na temo Etno 
oblačila in plesi mojega naroda. Jutri se bo festival 
začel še v Celju v Muzeju novejše zgodovine, kjer bosta 
nastopili folklorni skupini Kobula KD Petrovče in KUD 
Šmartno v Rožni dolini. 7. septembra bo v dvorani KZ 
Petrovče Albanski večer, gala koncert s predstavitvijo 
skupin iz Albanije, Kameruna, Estonije, Rusije in FS 
KD Lipa Rečica pa bo 10. septembra ob 19. uri v domu 
II. slovenskega tabora. 8. in 9. septembra bosta gala 
koncerta tudi v Velenju in Celju.

Foto: LK Z lanskega festivala Od Celja do Žalca

V Ekomuzeju hmeljarstva in pivovar-
stva Slovenije v Žalcu so v torek odprli 
razstavo z naslovom Pjebi, pejmo na pir. 
Filatelistična zbirka, ki jo je razstavil Veni 
Ferant, je prejela že številne nagrade.

Avtor z razstavo prikazuje fi latelistično 
zgodbo o prijateljih, ki so se po končani 
službi odpravili na kozarček piva. Kako se 
zgodba konča, avtor ne želi izdati, ampak 
poziva obiskovalce, naj to izvedo na razsta-
vi. Veni Ferant, domačin iz Žalca, dolgoletni 
strasten fi latelist in ljubiteljski fotograf, se z 
zbirko na temo piva ukvarja od leta 2000. 
Prvič jo je predstavil na tekmovalni razstavi v 
Trbovljah leta 2003, kjer je prejela pozlačeno 

medaljo. Po razširitvi in prevodu v angleški 
jezik je Ferantova zbirka o pivu gostovala 
v Washingtonu, kjer je osvojila prvo zlato 
medaljo za slovensko fi latelijo na velikih sve-
tovnih razstavah. Zlate in pozlačene medalje 
je zbirka potem prejela še v Istanbulu (2007), 
Sofi ji (2010), Parizu (2014), Londonu (2015) 
in Tirani (2016). Avtor zbirko, v kateri je veli-
ko raznolikega, dragocenega in edinstvenega 
gradiva, še vedno dopolnjuje in izboljšuje.

Razstava je uvrščena tudi v program pri-
reditev Dnevov evropske kulturne dediščine 
in je posvečena prazniku Občine Žalec in 
prazniku Mestne skupnosti Žalec.

RG

»Pjebi, pejmo na 
pir« kot filatelistična 
zgodba
Večkrat nagrajena razstava Venija Feranta tokrat v Žalcu
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Petra Nareks se je do za-
dnjega borila za mesto v 
elitni olimpijski judo dru-
žini. Lanska poškodba ji je 
preprečila ponoven pohod 
med najboljše. Čeprav je 
bilo razočaranje ogromno, 
se je ob podpori trenerja in 
mentorja Marjana Fabjana 
hitro pobrala in že snuje 
nove načrte za uspehe na 
in ob tatamiju.

»Prvotni cilj je bil, da bi se 
z nastopom v Riu poslovila 
od aktivnega tekmovanja. 
Žal sem se poškodovala, 
za lov na vozovnico do Ria 
mi je zmanjkalo časa. Tako 
se je spremenil tudi cilj. Ni 
bil načrt, da bi se poslovila 
na takšen način. Poleg tega 
sem kot vrhunska športnica 
zaposlena pri ministrstvu 
za notranje zadeve in moja 
služba je judo, doseganje 
rezultatov. Moja dolžnost 
je, da se borim, da tekmu-
jem in na najboljši možen 
način predstavljam Sloveni-
jo. Na srečo se je poškodba 
dobro pozdravila in telo mi 
spet dovoljuje večje napore. 
Dokler mi bo zdravje dopu-
ščalo, bom še tekmovala,« 

pravi zgovorna in simpatič-
na Žalčanka, ki je leta 2002 v 
Mariboru poskrbela za prvo 
medaljo evropskega prven-
stva za novi val slovenske-
ga juda. Do danes je zbrala 
šest odličij s prvenstev stare 
celine, desetkrat je zmagala 
na tekmah svetovnega poka-
la, postala je viceprvakinja 
Grand Slam turnirja v Tokiju. 
Okusila je tudi že vzhičenost 
olimpijskih iger. Udeležila se 
jih je leta 2004 v Atenah. To 
so bile igre, na katerih se je 
začela zbirka slovenskih ju-
doističnih odličij, Urška Žol-
nir si je takrat priborila bron.

Življenje po judu 
bo še vedno 
povezano z njim
Petra je z Lucijo Polavder 

in Urško Žolnir tvorila iz-
jemen trojček slovenskega 
juda. Že skoraj nekdanja ge-
neracija je vrhunec doživela 
pred štirimi leti na olimpijadi 
v Londonu, ko je Žolnirjeva 
stopila na vrh Olimpa. Petre 
takrat v Londonu ni bilo, 
razlogi so bili podobni kot 
letošnji. Poškodbe. Z njimi 
v karieri res ni imela sreče. 

Če bi prišla do Ria, bi se borila 
za odličje
Ima poslovno žilico, je trenerka, ambasadorka prestižne znamke solzivca in ženske uči, kako se ubraniti nasilja

»Osvojila sem tudi prvo slovensko me-
daljo na evropskem prvenstvu v Ma-
riboru leta 2002. Tega se še živo spo-
minjam. Prav vsake podrobnosti! Ta 
Maribor je ostal v mojem srcu, mojih 
mislih, najbrž tudi zato, ker je bilo to 
domače prvenstvo, kjer so me spodbuja-
li prijatelji in sorodniki. Ta medalja ima 
posebno mesto. No, kar vseh šest me-
dalj z evropskih prvenstev ima posebno 
mesto in jih imam v svoji pisarni.«

A je vselej dokazala, da je iz 
pravega testa, da je pripra-
vljena garati. Že nekajkrat se 
je pobrala z dna in se vrnila 
med najboljše.

A zaveda se, da judo ni 
vse. A je veliko, predvsem 
je način življenja. »Judo iz-
haja z Japonske, kjer je mi-
selnost povsem drugačna. 
In meni zelo blizu,« pravi 
Petra, ki se je že pred leti 
povsem zaljubila v deželo 
vzhajajočega sonca. In kaj 
je tako drugače? »Predvsem 
je drugačno vedenje in spo-
štovanje starejših. Tam ima-
jo kohai (mlajše) in sempai 
(starejše). Starejši morajo 
mlajše vzgajati, mlajši pa 
morajo starejše spoštovati, 
pri čemer nihče ne sme tega 
izrabljati. Pri nas manjka to 
spoštovanje.«

Že v času, ko so bila de-
kleta (Petra, Urška in Lucija) 

na višku tekmovalne kariere, 
jih je legendarni trener Mar-
jan Fabjan pripravljal tudi na 
življenje po tem. »Po skoraj 
dvajsetih letih skupnega 
življenja in dela smo se res 
dodobra spoznali. Vsaka od 
nas ima na določenem po-
dročju dodaten potencial in 
trener nam ga pomaga raz-
vijati. Lucija se je na primer 
usmerila predvsem v delo z 
mladimi, v tem tudi sama 
uživam. Urška se je odločila 
za profesionalno delo z več 
potovanji, več odrekanja,« 
razlaga Petra, ki je ustano-
vila tudi svoje društvo, kjer 
predvsem ženske uči, kako 
se ubraniti pred vsakodnev-
nim nasiljem.

Varni s Petro
Lani je Nareksova izdala 

knjižico s praktičnimi na-
sveti za ženske, organizira 
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O Andreji Novak smo slišali že veliko, zato smo se ogla-
sili pri njej v Žalcu in malce poklepetali.

Andreja, ste direktorica podjetja Merkaba, d. o. o., vo-
dite oddajo 12. hiša – Ezoterika na TV3, ste gonilna sila 
društva Angel.si v Žalcu, lani je o vas izšla knjiga Reci 
življenju ja, izvajate energijske delavnice, razvijate ener-
gijske izdelke, ki so dostopni v trgovini Angelca, ste stro-
kovnjakinja za feng shui, diplomirana oblikovalka. Od 
kod toliko idej in življenjske energije?

Živim svoje poslanstvo in energije me podpirajo. Iščem 
izboljšave za življenja ljudi, živali in se ves čas izobražujem, 
raziskujem. 

Kako lahko pomagate našim bralcem? 
Pregledam energije osebe in energije prostorov ter na da-

ljavo z različnimi terapijami naredim čiščenje ter zaščito pred 
negativnimi vplivi iz okolja. Na ta način nudimo tudi pomoč 
pri učenju, pri iskanju nove službe, za harmonijo v ljubezni 
itd. Tako lahko izboljšamo stanje na vseh področjih življenja.

Kje vas lahko bralci najdejo?
Osebno na delavnicah in meditacijah v okviru društva An-

gel.si v Žalcu (www.angel.si), po telefonu na številkah, ki jih 
najdete na spletni strani www.merkaba.si oziroma s pomočjo 
SMS-sporočil: www.sms-svetovanje.si. Vabljeni!

Za boljše življenje

IMATE TEŽAVE? POKLIČITE NAJBOLJŠE
SVETOVALCE  POD VODSTVOM ANDREJE NOVAK

090 77 85 |  SMS na 6060 | www.merkaba.si | www.angelca.si

Petra je v knjižici Varni s Petro objavila izbor različnih tehnik in stilov, 
prilagojenih posebej za samoobrambo žensk.

Festival 
akustične 
glasbe

V petek zvečer je bil v 
atriju Savinove hiše v Žal-
cu deveti Festival akustične 
glasbe, ki je gostil tri različ-
ne akustične zasedbe.

Prva sta se predstavila 
mlada, domača ustvarjalca 
Hana in Matic Mačkovšek, ki 
sta poznana tudi kot Dvoživ-
ki. Za njima so oder prevzeli 
Jezdeci škrlatne kadulje, na 
koncu pa so vse prevzeli zvo-
ki skupine Aritmija, kjer so 
člani zasedbe tokrat združili 
moči z odličnima indijskima 
glasbenikoma Sabiho Khan 
in Vinayakom Netkejem.

Foto: TTHana in Matic Mačkovšek

Istočasno s prvo sli-
karsko kolonijo Zeleno 
zlato, ki je bila avgu-
sta in se je je udeležilo 
štirideset ljubiteljskih 
slikarjev iz raznih kra-
jev Slovenije, so v Žalcu 
ustvarjali tudi štirje aka-
demski slikarji iz srb-
skega mesta Kruševac.

Občina Žalec ima z me-
stom že 40 let prijateljske 
vezi in sodeluje na kultur-
nem in gospodarskem po-
dročju. Slikarji Vladimir 
Janković, Mijodrag Jan-
ković, Ljubisav Miluno-
vić in Zoran Rajković so 
ustvarili in občini podarili 
deset slik, ki bodo jeseni 
na ogled, nato pa bodo 
naprodaj na dobrodelni 
dražbi.

Foto: TT

Naravoslovne delavnice 
ob ribniku Vrbje

Vsako soboto v septembru bodo od 16. do 18. ure ob ribni-
ku Vrbje v sodelovanju z Bioparkom Lipovec poučne naravo-
slovne delavnice in ustvarjalnice. Otroci bodo lahko spoznali 
številne živali, v ribniku in ob njem pa bodo še sami skušali 
opaziti kakšno. Pri tem se bodo lahko znebili marsikaterega 
predsodka do živih bitij okrog nas, kot so kuščarji, kače, 
pajki, dvoživke …. V ustvarjalnih minutah bodo ustvarjali z 
naravo in izdelek odnesli domov.

Slike za dobrodelno dražbo

Akademski slikarji, ki so 
ustvarjali v Žalcu.



30 Št. 35, 31. avgust 2017NA PRAZNIČNEM OBISKU

Od Rimske nekropole do jame 
Pekel

Letošnje poletje na par-
kirišču pred jamo Pekel in 
Rimsko nekropolo ni mo-
goče zgrešiti izstopajočih 
oranžnih registrskih tablic. 
Nič drugače ni bilo prejšnji 
teden v času najinega obi-
ska, ko sva se s fotografom 
podala po Žalskem triko-
tniku, kot se imenuje ogled 
treh turističnih zanimivo-
sti v občini. Očitno so ga 
odkrili tudi številni Nizo-
zemci. Če so še pred leti 
v Šempetru prevladovali 
zgolj domači turisti, v za-
dnjih letih skrivnosti pod-
zemnega sveta in rimskih 
izkopanin spoznava tudi 
vedno več tujcev. Za piko 
na i nazdravijo pri fontani 
v središču Žalca in s tem 
zaključijo ogled Žalskega 
trikotnika.

Rimska nekropola je v 
Šempetru v Savinjski dolini 
v bližini prometne državne 
ceste in še bliže kiosku s 
hitro prehrano. A ko obi-
skovalec vstopi v arheolo-
ški park, ki je skrit za lepo 
urejeno visoko živo mejo, 
se mu odpre povsem nov 
svet. O ropotu prometa in 
vonjavah kebaba ni več ne 
duha ne sluha. Na zelenem 
pokošenem travniku v tišini 
kraljujejo marmornate grob-
nice, ki s svojo mogočnostjo 
in spokojnostjo še tako na-

petega obiskovalca pomirijo 
in sprostijo.

Zgodbe 
pripovedujejo 
reliefi
»Nekropola je eden naj-

lepših ostankov rimske 
dobe pri nas in tudi v osre-
dnjem evropskem prostoru. 
Reliefi, ki so se ohranili, so 
namreč v celoti originali in 
prikazujejo, kako so živeli 
Rimljani,« ob našem obisku 
pojasni izkušena vodnica in 
vodja pisarne Turističnega 
društva Šempeter v Savinj-
ski dolini Martina Cakič. 
Mogočne grobnice bogatih 
Rimljanov obiskovalce po-
peljejo v čas grških mitov. 
Posebno mesto v parku ima 
zagotovo grobnica Enijcev. 
»Poleg tega, da gre za najlep-
šo v našem antičnem parku, 
njen relief z Evropo na biku 
spremlja vsakega Slovenca,« 
pozornost obiskovalcev pri-
tegne Cakičeva. Relief Evro-
pe na biku je tudi v vodnem 
žigu v slovenskem potnem 
listu, kjer so navedeni oseb-
ni podatki in fotografija. 
Sicer zgodba pripoveduje 
o nastanku imena Evropa. 
V Evropo, zalo mladenko, 
hčer feničanskega kralja, se 
je zaljubil najvišji grški bog 
Zevs. Da bi jo zapeljal, se je 
spremenil v čudovitega be-

Tretje največje v državi
Turistično društvo Šempeter v Savinjski dolini, ki ima 214 članov, od tega pri-

bližno 50 aktivnih, je tretje največje društvo, registrirano pri Turistični zvezi 
Slovenije. V njem je zaposlenih šest ljudi.

Že od ustanovitve leta 1961 skrbi za urejeno zunanjo podobo kraja. Prav tako bdi 
nad Rimsko nekropolo in jamo Pekel, pri čemer sodeluje tako z zavodom za varstvo 
kulturne dediščine kot z zavodom za varstvo narave. Med letom pripravi tri večje do-
godke. Najbolj je znano po Božični skrivnosti, ki jo v času božičnih praznikov pripravi 
v jami Pekel in pred njo. Ker gre za velik organizacijski zalogaj, pri njem pomaga več 
kot 50 prostovoljcev, poleg tega še ravno toliko nastopajočih. Junija ob prazniku kra-
jevne skupnosti organizira Pot od Petra do Pekla, pri čemer sodeluje vseh 12 domačih 
društev. Ob svetovnem dnevu turizma konec septembra dogajanje pred jamo Pekel 
popestri s prireditvijo Pozdrav jeseni.

lega bika z zlatimi rogovi. 
Spustil se je na Zemljo in jo 
ugrabil. Kot blisk se je z njo 
pognal v morske valove. In 

točno v tem trenutku je tudi 
upodobljen na grobnici Enij-
cev, ki so jo postavili starši 
ob izgubi 17-letne hčere Ka-
lendine. »Oblačila in priče-
ske, upodobljeni na reliefih, 
so arheologom pomagali, da 
so ugotovili, koliko so grob-
nice sploh stare. Pričeska 
Evrope je na primer popol-
noma enaka pričeski žene 
rimskega cesarja, ki je vla-
dal sredi drugega stoletja,« 
še pojasni vodnica.

Čakajo na zaščito
Rimsko nekropolo so do-

mačini leta 1953 odkrili pov-
sem naključno ob kopanju 
v sadovnjaku. Naleteli so na 
kip sedeče ženske. Grobni-
ce so se ohranile tako dolgo 
po zaslugi proda, s katerim 
jih je prekrila Savinja, ki je 
nekoč tekla prav na tem ob-

močju in se je šele kasneje 
umaknila nekoliko proti 
jugu. »Ob otvoritvi spome-
nikov, sem hodila v prvi 
razred. Spominjam se kra-
snega belega marmorja. V 
vseh teh letih se je bistveno 
spremenil. Zaradi zunanjih 
vplivov so spomeniki posta-
li sivi in še zdaleč niso več 
tako lepi, kot so bili nekoč,« 
pripoveduje predsednica Tu-
rističnega društva Šempeter 
v Savinjski dolini Ivica Čre-
tnik, ki si skupaj z občino 
prizadeva, da bi Rimsko ne-
kropolo uspešno zaščitili. 
Občina Žalec se je s tem na-
menom pred nekaj leti z vso 
dokumentacijo prijavila na 
razpis norveškega sklada, a 
ji je med številnimi vlogami, 
ki so prispele, za las spodle-
telo. Čretnikova upa, da bo 
kmalu na voljo nov razpis 

za ohranjanje kulturne de-
diščine, saj bodo spomeniki 
le z ustrezno zaščito svoje 
zgodbe pripovedovali tudi 
zanamcem.

Za nekropolo še 
jama
Za antični park je v prvih 

letih skrbel Pokrajinski mu-
zej Celje. Ker je bilo obenem 
treba urejati tudi okolico, so 
domačini leta 1961 ustano-
vili turistično društvo, ki je 
Rimsko nekropolo začelo 
upravljati leta 1968. Društvo 
je videlo velik potencial pri 
razvoju turizma tudi v takrat 
za javnost še neodprti jami 
Pekel. Že naslednje leto so 
člani začeli urejati strugo Pe-
klenščice in vstop v jamo, ki 
so jo na pobudo turističnega 
društva začeli raziskovali ja-
marji iz Prebolda in Ljublja-

Reliefi grobnic pričevalci življenja nekoč – Podzemni kraški svet kot na dlani – Med turisti vedno 
več Nizozemcev in Belgijcev

Obiskovalci Rimske nekropole so vedno znova navdušeni nad ohranjenostjo rimskih grobnic, ki jih je za-
radi pomanjkljive zaščite v zadnjem času precej načel zob časa. Občina Žalec v sodelovanju s turističnim 
društvom čaka na ustrezen razpis za zaščito teh edinstvenih rimskih ostankov v Sloveniji.

Jama Pekel je največja kraška jama na Štajerskem. Nahaja se na območju osamelega krasa, poimenovanega Ponikovski kras. Obiskovalce 
pred potepom po jami pozdravi hudič, ki je svoje mesto našel v skali nad vhodom.
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ne. Za javnost so jo uredili 
leta 1972, a to še ne pomeni, 
da so takrat vanjo vstopili 
tudi prvi turisti. V začetnem 
delu jame je že leta 1860 po-
stavil prve lesene brvi žalski 
zdravnik dr. Travber. V drugi 
polovici 19. stoletja je zanjo 
izvedela širša javnost, za kar 
ima zasluge predvsem graški 
profesor Reibenschuh, ki je 
prvi strokovno raziskoval 
jamo. Ponovno je zanima-
nje zanjo naraslo med leto-
ma 1890 in 1905, ko je zanjo 
skrbel žalski tajnik Ivan Kač. 
Gradivo iz leta 1880 dokazu-
je, da so jamo že takrat radi 
obiskovali, v njej naj bi celo 
prirejali zabave.

Iskali glasbeno 
skupino, našli 
jamo
Če so bili nekoč obisko-

valci predvsem posamezni 
okoliški prebivalci, ki jih 
je privlačil skrivnostni svet 
podzemlja in so bili dovolj 
pogumni, da so se zgolj s 
svetilko podali v temo, da-
nes jamo obiskujejo turisti 
z vsega sveta, ki so po pri-
povedovanju vodičev nad 
njo zaradi njene neokrnje-

nosti in pristnosti nemalo-
krat bolj navdušeni kot nad 
Postojnsko jamo. Še pose-
bej zanimiva je zgodba, 
kako je jamo Pekel odkrila 
skupina čilskih popotnikov. 
V spletni brskalnik so vtip-
kali besedno zvezo »jama 
pekel«, misleč, da bodo 
našli podatke o skladbi z 
istim imenom, ki jo izva-
ja češki metalski »bend«. 
Namesto s fotografi jami 
dolgolasih pevcev jim je 
Google »postregel« s podo-
bami slovenske jame Pekel, 
ki jih je tako očarala, da so 
se odločili, da jo bodo na 
poti v Bologno mimogrede 
obiskali. Čilenci še zdaleč 
niso med najbolj eksotič-
nimi obiskovalci te kraške 
jame, ki so jo do zdaj obi-
skali turisti iz 42 različnih 
držav po svetu. Kljub po-
rastu tujih obiskovalcev še 
vedno prevladujejo doma-
či, predvsem v maju in ju-
niju šolske skupine. »Pred 
gradnjo avtoceste je jamo 
Pekel in Rimsko nekropolo 
obiskalo veliko več obisko-
valcev. Z njeno gradnjo se 
je obisk zmanjšal za tretji-
no. Na zadnjem sestanku 

smo z veseljem ugotovili, 
da je število obiskovalcev 
spet takšno kot takrat, ko 
se je pojavila avtocesta,« 
razlaga predsednica.

Vse razen pršuta
Vedno več posameznikov 

prepozna vrednost neokr-
njene narave osamelega Po-
nikovskega krasa, ki ima vse 
značilnosti matičnega kra-
sa na Primorskem. Vodnik 
Miha Korent se rad pošali, 
da imajo vse – od vrtač, uval 
do požiralnikov in bruhalni-
kov – samo pršuta ne. Jamo 
Pekel je izdolbla Ponikvica, 
ki pred jamo ponikne, iz nje 
priteče z imenom Peklenšči-
ca. Jama se ne imenuje Pe-
kel kar po naključju. Znani 
sta dve razlagi. V jami je 
celo leto deset stopinj, zato 
se pozimi zaradi tempera-
turnih razlik iz nje kadi. 
Ker so bili nekoč ljudje bolj 
vraževerni, so verjeli, da v 
jami prebiva peklenšček. 
Po drugi strani naj bi dobila 
ime po skali pred vhodom 
v jamo, podobni hudiču, na 
katerega prav vsi vodniki 
opozorijo obiskovalce, pre-
den se podajo na podzemni 
sprehod.

Približno kilometer dolga 
pot po jami je lahkotno spe-
ljana in lepo vzdrževana. V 
jami obiskovalci spoznajo 
tako vodno kot suho kraško 
jamo. V spodnjem, vodnem 
delu jame je pot ob potoku 
Peklenščica, ki vodi do naj-
večje znamenitosti v jami, 
do najvišjega slovenskega 
podzemnega slapa, ki je 
za obiskovalce dostopen iz 
neposredne bližine in ima 
štiri metre vodnega padca. 
Zgornji, suhi del jame kra-
sijo raznolike kapniške obli-
ke. Ker voda s seboj prinaša 
različne snovi, so kapniki v 
jami obarvani v različnih od-
tenkih rdeče in rjave barve. 
Poseben čar jamski izkušnji 
nenazadnje dajo tudi vodni-
ki. Na vodenjih po jami se 
mnogokrat prelevijo v čisto 
prave potapljače. Nemalo-
krat se zgodi, da morajo iz 
Peklenščice in njenih tol-
munov reševati očala, kape, 
da ne omenjamo mobitelov. 
Lahko pa vse to skrivnostni 
podzemni kraški svet napla-
kne na dan na povsem dru-
gem koncu.

ŠPELA OŽIR
Foto: SHERPA

Jamo Pekel je izdolbla Ponikvica, ki pred jamo ponikne, iz nje priteče z imenom Peklenščica. Ob njej je 
urejena prijetna pot, ki vodi od parkirišča do jame. Da je vedno urejena, vestno skrbijo člani Turističnega 
društva Šempeter v Savinjski dolini.

Pred jamo Pekel je turistični dom Turističnega društva Šempeter v Savinjski dolini, katerega predsednica 
je Ivica Čretnik. S svojo energijo in ljubeznijo do domačega kraja je zaslužna za številne pozitivne premike 
v krajevni skupnosti Šempeter.

V jami je celo leto deset stopinj Celzija, zato se iz nje pozimi kadi. In prav iz tega izvira ena od dveh razlag 
o imenu jame Pekel. Ljudje so nekoč verjeli, da v jami prebiva peklenšček.

Najlepša grobnica v antičnem parku v Šempetru je grobnica Enij-
cev, na kateri je upodobljena legenda o Evropi. Po Rimski nekropoli 
obiskovalce vodi vodnica Martina Cakič, ki je na fotografiji v družbi 
predsednice Ivice Čretnik.
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• Avtomobilska zavarovanja
• Osebna zavarovanja
• Zavarovanje doma
• Zavarovanja za podjetja
• Turistična zavarovanja

brezplačno svetovanje
ogled in ocena rizika
sklenitev zavarovanj
prijava škode ali nezgode
pomoč pri reševanju škode

DELOVNI ČAS: PON. - PET.: od 8. do 18. ure, 
SOBOTA: od 9. do 12. ure

T: 0599-56-805
Zavarovanja: 070-311-817, 041-568-234
Registracija vozil: 041-568-234, 040-186-029

PISARNA ŽALEC
Šlandrov trg 40, 3310 Žalec
www.lev-zavarovanja.si

• Registracija vozil:
- podaljšanje veljavnosti prometnega  
 dovoljenja
- registracija novega in rabljenega vozila
- plačilo letne dajatve
- sprememba lastništva
- odjava vozila
- izdaja in zamenjava registrskih tablic
- izdaja dvojnika prometnega dovoljenja
- izpis potrdila iz evidence

Kot so obirali nekoč
Članice Etnološkega društva Hmeljarska vas so ta in prejšnji konec tedna pri žalski 

fontani prikazale ročno obiranje hmelja in k obiranju povabile obiskovalce, ki so ime-
li priložnost spoznati tudi aktualen hmeljarski par, hmeljarskega starešino Antona 
Rančigaja in princeso Anjo Rožič Plazovnik. Šlo je za enega od dogodkov v sklopu 
Festivala Zeleno zlato, ki se je začel junija in bo do konca septembra v Žalcu postregel 
z različnim družabno-etnološkim dogajanjem s poudarkom na ohranjanju hmeljarske 
in pivovarske tradicije.

ŠO, foto: TT

Po hmeljski poti 230 
pohodnikov

ZKŠT Žalec je pripravil 15. pohod med hmeljišči Spodnje Savinjske doline. Začetek 
pohoda je bil pri Ekomuzeju hmeljarstva in pivovarstva Slovenije v Žalcu.

230 pohodnikov iz raznih krajev Slovenije je v vročem sončnem vremenu prehodilo 14 
km dolgo ravninsko pot, ki jih je vodila najprej do Dvorca Novo Celje, potem med hmeljišči 
do Ribnika Vrbje in naprej ob Savinji do Šempetra ter Rimske nekropole in nazaj v Žalec 
pod šotor na tržnici pri fontani.

Pohodnike so na štartu pozdravili župan Občine Žalec Janko Kos in hmeljarski stareši-
na Anton Rančigaj ter princesa Anja Rožič Plazovnik. Ob poti so za udeležence pripravili 
okrepčila in osvežitev člani turističnih društev Petrovče, Vrbje, Šempeter in ZKŠT Žalec.

Po vrnitvi so pri fontani piva članice Etnološkega društva Hmeljarska vas prikazale obiranje 
hmelja na star način, za veselo razpoloženje je poskrbela skupina Eksport B. Pohodnikom 
so postregli s hmeljarsko južino – zabeljenim stročjim fižolom s toplimi kumarami. Brez-
plačno so si lahko ogledali muzej hmeljarstva.

Foto: TT

Članice Etnološkega društva Hmeljarska vas so v družbi hmeljarskega starešine in princese obiranje hmelja 
na star način predstavile pod prireditvenim šotorom pri žalski fontani.
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Zagotavljamo vam strokovne, ažurne in vašim 
potrebam prilagojene RAČUNOVODSKE STORITVE.

Nudimo vam DAVČNO SVETOVANJE pri izračunu 
davčnih obveznosti in sodelovanje v davčnih 
postopkih.
 
Ponujamo vam SODOBEN način poslovanja
in sodelovanja z uporabo najnaprednejših in sodelovanja z uporabo najnaprednejših 
računovodskih programov.

Kontaktirajte nas in preverite našo ponudbo!

Takoj po končanem šol-
skem letu 2015/16 je bilo v 
Devinu Nabrežini v Italiji 
vsakoletno srečanje mladih 
glasbenikov Evrope. Tokrat 
je od 1. do 22. julija sodelo-
valo 54 mladih glasbenikov 
iz Ukrajine, Italije, s Polj-
ske, iz Makedonije, Srbije, 
z Nizozemske, s Hrvaške, 
iz Romunije, Albanije in 
Avstrije, medtem ko so Slo-
venijo zastopali štirje dijaki 
in trije profesorji. Med njimi 
je bil tudi dijak končanega 
prvega letnika I. gimnazije 
v Celju - glasbena smer Ma-
tevž Rebevšek iz Žalca.

V Evropskem mladinskem 
simfoničnem orkestru Bobni 
miru (Tamburi di pace) pod 
vodstvom dirigenta Igorja 
Corettija Kureta edini igral na 
pozavno. Za sodelovanje na 
zanimivem in strokovno ka-
kovostnem srečanju ga je pre-
dlagal njegov profesor v Glas-
beni šoli Celje Lovro Žgajner.

Prve dni so se mladi glas-
beniki spoznavali in vadili v 
desetih sekcijah z mentorji 
s Poljske, iz Italije, Nemčije 
in Makedonije. Slovenijo je 
zastopal Mirko Orlač, član 
Simfoničnega orkestra RTV 
Slovenija. Nato so naštudirali 
zahteven program dvanajstih 
skladb, vključno z evropsko 
himno, in v zadnjem delu 
srečanja nastopili na osmih 
samostojnih koncertih po se-

verni Italiji, pri čemer so go-
stovali tudi v Kopru, kjer je bil 
edini koncert v Sloveniji. Ma-
tevž Rebevšek je povedal, da 
so vadili vsako dopoldne od 9. 
do 13. ure in popoldne od 16. 
do 19. ure. Najlepši sprejem 
so doživeli v Trstu in Kopru, 
posebno doživetje pa je bilo 
igranje v zimskoturističnem 
centru Val di Zoldo na višini 
1.800 metrov. Kljub temu da 
je bil 17. julij, je bilo tako hla-
dno, da je Matevžu med igra-
njem ponagajala zamrznjena 
pozavna.

Matevž Rebevšek, ki je 
pred odhodom v Glasbeno 
šolo Celje obiskoval glasbe-
no šolo v Žalcu, se je v De-
vinu Nabrežini veliko družil 
s hornistom Andražem Žni-
daršičem iz Cerknice, saj sta 
bila skupaj v sobi. Strokovno 
je zanj skrbel profesor Mirko 
Orlač. Vse koncerte je z za-
nimivim veznim besedilom 
popremil znani italijanski 
pisatelj Paolo Rumiz.

Dekleta in fantje so kma-
lu postali velika prijateljska 
glasbena družina, ki je sama 
poleg vaj programa skrbela 
za vse ostalo, vse od pranja 
do likanja. Zelo lepo so se ra-
zumeli, si pomagali, delali in 
v prostem času tudi uživali.

Mlad glasbenik Matevž Re-
bevšek je tako v prvem delu 
počitnic izkoristil ponujeno 
priložnost sodelovanja v 

Žalčan v evropskem orkestru

Skupina članov Evropskega mladinskega simfoničnega orkestra (Esyo) ob koncu uspešnega srečanja v 
Devinu Nabrežini, spredaj levo s pozavno Matevž Rebevšek iz Žalca

edinstvenem zboru mladih 
glasbenikov od 15 do 18 let, 
kar mu bo vsestransko kori-
stilo pri nadaljnjem glasbe-
nem izobraževanju. Konec 
avgusta se je udeležil tudi 
seminarja Musica Creativa 
v Izoli.

TV

031 609 905

Frizerstvo Klavdija
Klavdija Pečnik s.p
Celjska cesta 8, 3310 Žalec
(v Šparu Žalec)

Visoko kvalitetna hrana za pse in mačke  

BREZ UMETNIH BARVIL, AROM in KONZERVANSOV 

ZA CELOSTNO TELESNO ZDRAVJE 
VAŠEGA LJUBLJENČKA! 

Informacije:  

ZIP OGRIZEK, Matej Dobovičnik s.p. Petrovče 
tel.: 041/350-099, 051/317-648 

Email: prodaja@ogrizek.net 

Kupon za stalni CHICOPEE 

10% POPUST 

Ying Yang
LEPOTNI CENTER

Telefon: 041 934 101

Ying Yang Lepotni center 
Heroja Staneta 1, 3310 Žalec

e-pošta: info@kozmetika-yingyang.si
www: kozmetika-yingyang.si

Storitve:
PERMANENTNI MAKE-UP OBRVI, OČI IN 

USTNIC
ANTI AGE – pomlajevalni tretmaji za obraz, 

vrat in dekolte
DIAMANTNI PILIG

LPG-LIFT za obraz, vrat in dekolte 
LPG – lipomasaža za oblikovanje telesa

KAVITACIJA za popolno telo
DEPILACIJE z voskom, trajne z laserjem
MASAŽE TELESA - športne, antistresne

IZOBRAŽEVANJA
TEČAJI

grafi čno oblikovanje
GRENKO TISK offset TISK

poslovna darila

izdelava nalepk

VEZENJE

preslikači

na tekstil

tis
k

DIGITALNI tisk &

XXL tisk

uv
 ti

sk

Grenko tisk storitve d.o.o. | Dobriša vas 36, 3301 Petrovče | Tel.: 03 714 00 00 | GSM: 041 783 343 / 041 913 916 | E-mail: grenko.tisk@siol.net | www.grenko-tisk.si

pisala
vžigalniki
USB ključkikoledarji, rokovniki, dežniki, vžigalniki,

darilne vrečke, pestra izbira tekstila 

vizitke
dopisni listi
letaki
brošure
katalogi

roll-up
plakati

transparenti
jumbo plakati

majice
kape
brisače

Spoznajte 
Žalec!

Ste že slišali za »štangarja«, kopico in 
Kukca? Vse to lahko odkrijete na sobo-
tnem brezplačnem vodenju po Žalcu. Vse 
do 24. septembra se lahko v organizaciji 
ZKŠT sprehodite po mest, zbor udeležen-
cev je ob 9. uri pred Ekomuzejem hmeljar-
stva in pivovarstva Slovenije. Najprej vas 
bodo popeljali po muzeju, nato pa si boste 
ogledali Savinovo hišo in ostale zname-
nitosti v Žalcu, ki se je lani uvrstilo med 
najlepše urejena mala mesta v Sloveniji.

Množično s kolesom v 
Logarsko dolino

Zadnjo soboto v avgu-
stu je bila ena najbolj 
množičnih rekreativnih 
prireditev v Sloveniji, 
15. kolesarski maraton 
Zelene doline v Logarsko 
dolino.

Kolesarji so prišli iz ra-
znih krajev Slovenije. Na 
štartu velikega maratona 
v Arji vasi se je zbralo 465 
kolesarjev in na štartu ma-
lega maratona od Ljubne-
ga do Logarske doline (32 
km) 255. Za osvežitev ko-
lesarjev so na poti skrbele 
štiri okrepčevalnice, za 
varnost pa so bili zadol-
ženi dobro organizirana 
ekipa spremljevalnih vo-
zil, policija, motoristi in 
mobilna prva pomoč.

Zbrane sta v Arji vasi 
nagovorila direktor Mle-
karne Celeia Marjan Jakob 
in predsednik nadzorne-
ga sveta Anton Pušnik, 
pri čemer sta udeležen-
cem zaželela srečno in 
varno vožnjo. Na cilju 
so udeležencem marato-
na pripravili okrepčilo in 
bogat srečelov. Maratona 
se je udeležilo tudi nekaj 
ročnih kolesarjev (para-
plegikov).

Kolesarje na maratonu 
je povezovala tudi akcija 
Mislim varno, ki jo vodi 
Zavod Vozim in s katero 
je opozarjal na varno ko-
lesarjenje.

Foto: TT
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V prvi vrsti so še vedno ljudje
Ob prazniku občine Rogatec z županom Martinom Mikoličem

Za občino Rogatec je bil 
čas od lanskega praznika 
po dosežkih nekje v zlati 
sredini. Časov, ko je bilo z 
evropskimi sredstvi mogo-
če narediti velike premike, 
ni več.

Za manjše občine je tako 
vsak projekt logistično in 
finančno zahteven. »Naš 
proračun znaša okrog tri 
milijone evrov. Glede na ve-
dno večji delež, ki nam ga z 
zakonskimi zahtevami zabe-
tonira država, se včasih vpra-
šam o smiselnosti lokalne sa-
mouprave,« pravi dolgoletni 
župan Martin Mikolič.

Precej ste se ukvarjali z 
vrtcem, a kot kaže, bo mo-
ral počakati na boljše čase?

Tako nekako. Naši otroci 
trenutno nimajo idealnih 
prostorov, vendar bomo tudi 
to jesen vse oddelke spravi-
li pod streho. Želeli smo 
graditi po nizkoenergijskih 
ekoloških smernicah, kar 
pa se je izkazalo finančno 
nedosegljivo. Skupaj s so-
financiranjem države, eko-
loškega sklada, s proračun-

Martin Mikolič je župna Rogatca že več kot dve desetletji.

skimi sredstvi in posojilom 
bi za vrtec lahko namenili 
1,2 milijona evrov. Najnižja 
ponudba je bila kar petsto 

tisoč evrov višja. Nizki stro-
ški vzdrževanja pri tovrstni 
gradnji so sicer zelo vabljivi, 
a dokler gre za takšne razlike 

pri ceni gradnje, je smisel-
nost take naložbe vprašljiva. 
Skupaj z občinskim svetom 
smo že v začetku sklenili, 
da ne bomo šli z glavo skozi 
zid in zato smo investicijo 
prestavili na ugodnejši čas. 
Verjetno bomo projekt tudi 
nekoliko poenostavili. Mor-
da bo že v letu 2018 odprt 
kakšen razpis ministrstva 
za izobraževanje, znanost in 
šport. Sredstev za investicije 
na tem področju namreč že 
nekaj let ni bilo.

Kakšne so prednosti in 
slabosti življenja v obmej-
ni občini?

Državni pločnik za večjo varnost otrok
Pred mesecem dni so bili zaključeni projekti za izvedbo pločnika v Dobovcu v 

dolžini skoraj poldrugi kilometer. Gre za investicijo, ki so jo krajani zelo težko 
pričakovali, po sedmih letih obljub pa je zdaj država zanjo denar tudi zagotovila.

Načrte za gradnjo nujno potrebnega pločnika na šolski poti v Dobovcu so izdelali že 
pred leti, a sredstev zanj ni bilo. Načrtovali so predvsem pločnik in javno razsvetljavo. 
Po reviziji projekta so zdaj temu dodali še obnovo cestišča, kar bo celotno investicijo 
povečalo z nekaj sto tisoč evrov na več kot milijon. »Gre za pomembno prometno žilo 
na črti Šentjur–Dobovec, ki je življenjskega pomena za vse občine. S tem projektom 
bomo dobili varnejšo pot za pešce in možnost hitrejšega in bolj tekočega prometa na 
tem območju,« je bil zadovoljen župan Martin Mikolič. V prihodnjih mesecih priča-
kuje razpis za izvajalca del, spomladi pa naj bi začeli delati. To je poleg obvoznice ena 
najpomembnejših državnih naložb na območju občine Rogatec.

StO

Prednosti, kot so bili na 
primer posebej prilagojeni 
finančni razpisi, praktično 
ni več. Ostale so samo sla-
bosti, za reševanje le-teh pa 
ima država zelo malo poslu-
ha. Vemo, kaj se je dogajalo 
v času migrantske krize. Še 
bliže nam je situacija ob poo-
strenih nadzorih na meji. Na 
območju Rogatca in Dobov-
ca ljudje več ur niso mogli 
domov, ker so stali v koloni 
skupaj z vsemi ostalimi. Če bi 
imeli primerno urejene lokal-
ne ceste, bi bilo to domačinom 
prihranjeno. Življenje ob meji 
prinaša samo dodatna breme-
na. Sem pa zelo vesel dobrega 
sodelovanja s sosednjo občino 
Hum na Sutli. Z arbitražo se 
pri nas nismo posebej ukvar-
jali niti je nismo komentirali. 
Pri nas namreč določa zgolj 
malenkosti, ljudi neposredno 
pa ne zadeva.

Pred dnevi je Konjeniški 
klub Strmol pripravil od-
mevno tekmovanje. Kako 
je z urejanjem lastništva 
njegovih prostorov?

Tudi sam sem bil na tej pri-
reditvi, moram reči, da sem 
bil ponosen in navdušen. 
Tudi obiskovalci so delili 
moja opažanja. V Sloveniji 
imamo večje in odmevnejše 
konjeniške prireditve z boga-
tejšo tradicijo, a to organiza-
torjev v Rogatcu ni odvrnilo 
od organizacije prireditve na 
visoki ravni tako za tekmo-
valce kot gledalce. Še bolj 
pa me veseli, da delovanje 
kluba združuje zelo veliko 
ljudi. Zato menim, da ne bi 

smelo biti dvoma, da mora 
občina kupiti objekt, ki ga 
klub uporablja. Trenutni na-
jemni pogoji z lastnikom go-
spodom Žerakom so dobri, 
vendar dolgoročno najem 
ni prava rešitev. Žal občina 
zaradi zakonskih omejitev ni 
smela izkoristiti ugodne po-
nudbe večletnega obročnega 
odplačevanja, ker se to šteje 
v nedovoljeno obliko poso-
jila pri zasebniku. Upam, da 
bomo nekaj sredstev lahko 
z rebalansom zagotovili že 
v tem letu, večji premik pa 
pričakujemo prihodnje leto.

S slatinskim županom 
Brankom Kidričem imata 
najdaljši županski status v 
regiji. Kaj še ostaja kot izziv 
po 23 letih županovanja?

(Smeh) V tako dolgem 
času se nabere vsega, ven-
dar lahko rečem, da so lju-
dje zame še vedno na prvem 
mestu. Največ mi pomeni, da 
imajo občutek, da se je življe-
nje v kraju v zadnjih dvajse-
tih letih bistveno spremenilo 
na bolje. Želja in potreb seve-
da še vedno ne manjka. Z več 
kot sto tisoč evrov vrednim 
vodooskrbnim projektom 
bomo v naslednjih mesecih 
pripeljali vodo še v višje leže-
če predele pod Donačko goro 
in s tem povezali sistem po 
celotni občini. Nikoli izpeta 
pesem so seveda lokalne ce-
ste in javne poti. Še posebej 
po neurjih, ki nam ne priza-
našajo, nam dela vsekakor 
ne zmanjka.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: arhiv NT
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Podjetje Tisa montažni objekti, d. o. o.,
izdeluje montažne hiše po sistemu skeletne zgradbe
iz naravnih materialov in slovenskega lesa.
Vsak objekt je prilagojen
individualnemu kupcu.
Kontaktirajte nas za
brezplačno ponudbo.

TISA MONTAŽNI OBJEKTI, d. o. o.
Tlake 12, 3252 Rogatec
Gsm: 031 503 518
E-pošta: zvone.poharc@gmail.com

Tudi to poletje je bil Ro-
gatec eden najbolj vabljivih 
ciljev za številne družine z 
manjšimi otroki. Na delav-
nicah v največjem lokal-
nem muzeju na prostem v 
Sloveniji so se lahko sezna-
nili z ročnim tkanjem, s ko-
vaštvom in kamnoseštvom, 
pletenjem iz vrbovega šibja 
ali koruznega ličja. Pred-
vsem pa so otroci lahko iz-
delali vrbove piščali, da o 
lastnih »žulikah« iz krušne 
peči sploh ne pišemo.

Želja, da bi ohranili roj-
stno hišo pesnika Jožeta 
Šmita, je botrovala ustano-
vitvi muzeja na prostem. 
Zastavili so ga tako dobro, 
da je bil leta 1997 nomini-
ran celo za evropski muzej 
leta. Sčasoma je postal eden 
najbolj prepoznavnih gla-
snikov Rogatca in okolice. 
Ob obisku tega kraja kmeč-
ka arhitekturna dediščina 
in kulturno izročilo iz 19. 
stoletja oživita. Pri tem gre 
največja zasluga izvrstnim 
kustosom in interpretom 

Plaketi za dvajset let podjetništva in 
kulturnega delovanja

Občinski svet Občine Rogatec je na izredni seji ta torek potrdil predlog komisije, ki je po-
dala predloge za dve plaketi, eno priznanje in eno denarno nagrado. Za dvajset let delovanja 
bo plaketo Občine Rogatec prejel samostojni podjetnik Ivan Ferčec. Prav tako bo za dvajset 
let delovanja plaketo prejelo tudi Kulturno društvo Aplavz. Priznanje so v občini namenili 
Karitas Rogatec in denarno nagrado Ribiškemu društvu Rogatec.

Noben kruh tako dober kot 
»žulika« iz krušne peči

dediščine. Prav zaradi njih 
zanimive in poučne delav-
nice nagovarjajo staro in 
mlado. Kulinarično delavni-
co s peko bučnic in »žulik« 
pripravljajo tudi na današnji 
četrtek. Še ena priložnost za 
peko tega posebnega kruha 
bo v soboto, 2. septembra. 
Takrat bo na svoje delavnice 

z gibalnimi igrami in doži-
vljajskimi točkami obisko-
valce vabil tudi Rogatko. In 
kdo bi to bil? Ne bomo vam 
izdali. Čar rogaškega muze-
ja je tudi v skrivnostnosti, ki 
jo s seboj prinese potovanje 
skozi čas v otroštvo naših 
babic in dedkov.

StO
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Ko se sprehaja po Rogat-
cu, ga na prvi pogled nič 
ne loči od katerega koli 
domačina. Sproščeno poz-
dravi skoraj vsakogar, ki ga 
sreča, in v okrepčevalnici 
na vogalu natakarica brez 
vprašanja ve, kakšno pico 
ima rad. A Andrew Berlet je 
postal del tega umirjenega 
življenja ob Sotli šele pred 
devetimi leti. V Belgiji ro-
jen Američan argentinskih 
korenin je odrasel v New 
Yorku, se preselil v Boston 
in nato v Detroit. Tam je od-
kril, da mala evropska drža-
va v svojem imenu ne skriva 
brez smisla angleške besede 
»love«. Tudi Andyja je v Slo-
venijo pripeljala ljubezen.

Z Beti, ki jo je v ZDA zva-
bil študij, kasneje pa jo je 
tam zadržala služba, so ga 
seznanili skupni prijatelji. Po 
nekaj zmenkih je bilo jasno, 
da bo za Andyja Slovenija na 
svetovnem zemljevidu dobila 
pomembno mesto. »V ZDA 
imam v glavnem samo mamo. 
Beti pa ima v Rogatcu veliko 
družino in prav to je bil odlo-
čilen razlog, da sva se prese-
lila v Slovenijo.« S selitvijo se 
Andy ni pretirano obremenje-
val. Pred tem je delal v prodaji 
in kadrovski službi, pri nas se 
je zaposlil kot učitelj anglešči-
ne v jezikovni šoli. Med letom 
poučuje v tečajih, poleti vodi 
jezikovne tabore. Dvojezična 
sta tudi njuna otroka, petle-
tni Evan in devetletni Liam. 
»Z njima govorim angleško, 
njuna mama pa slovensko. 
Razen ko smo v ZDA. Takrat 
jo prosita, naj tudi ona z nji-

»V Sloveniji še vedno živite precej bolj 
zdravo, čeprav za današnje otroke to že 
ni tako samoumevno. Sladkarije, čips 
in podobne nezdrave zadeve so povsod 
na dosegu roke. Količina sladkarij in 
kave, ki si jo Slovenci izmenjate na obi-
skih, je pa kar neverjetna.«

»Po selitvi sem moral pridobiti vozniško 
dovoljenje in izpit sem opravil na Ptuju. 
Ko me je kasneje nekdo spraševal o tem, 
je besedo Ptuj razumel šele v četrtem 
poskusu, ko sem mu jo črkoval. Meni se 
je zdelo, da sem jo čisto prav izgovoril. 
Smola pa je, da se je na Ptuju rodil tudi 
najin mlajši sin. Če me kdo vpraša, kje 
se je rodil, vedno rečem, da nekje blizu 
Maribora. V nerodno situacijo s Ptujem 
se res ne bi rad več spravil.«

»Pred selitvijo sem ženin domači kraj 
obiskal dvakrat in zdel se mi je fantasti-
čen. Predvsem je tu cela ženina družina 
in to, da imata otroka možnost odraščati 
med tetami, strici, starimi starši in bra-
tranci, je nekaj najbolj dragocenega.«

»Ne marate prepiha in brez kave 
ter čokolade ne pridete na obisk«
Andrew Berlet – Iz New Yorka, Bostona in Detroita v Rogatec

Andy z ženo Beti in sinovoma Evanom in Liamom

ma govori angleško. Sicer pa 
so otroci izjemno prilagodlji-
vi. Najbolj zabavno je videti, 
ko ju z ženo karava. In potem 
v isti sapi meni ugovarjata z 
›but, but, but …‹, ženi pa po 
slovensko z ›ampak, ampak, 
ampak‹ …«

Mož svoje žene
Če si Američan v Rogat-

cu, menda niti nisi posebna 

atrakcija. »Se mi pa zdi, da 
so bili ljudje vseeno malo 
obremenjeni z mano. Pred-
vsem zaradi jezika. Na po-
deželju angleščina ni ravno 
tako samoumevna kot v 
mestih. Starejša generacija 
je precej bolj domača z nem-
ščino. Res sem bil zanimiv, 
a to je tudi vse. Če izvzame-
mo, da so vsi vedeli zame, 
sem bil v glavnem znan kot 
Betijin mož.« Po vseh teh 
letih Andy slovenščino že 
precej dobro obvlada. Naj-
več težav mu v nasprotju s 
slovnico povzroča besedi-
šče. »Saj mi ljudje rade vo-
lje pomagajo in mi povedo, 
kako se kakšni stvari reče. 
Ampak ko tretjič ali četrtič 
isto vprašam, jim preseda,« 
se nasmeje. »Kakor se že ču-
dno sliši, prav veliko prilo-
žnosti za slovenski pogovor 
nimam, če upoštevamo, da 
tako doma kot v službi ve-
činoma govorim angleško. 
Se pa učim in se trudim. Ni-
sem eden tistih, ki si pred-
stavljajo, da se morajo tudi 
v tujem okolju vsi prilaga-
jati njim. In moj trud ljudje 
cenijo. Trgovke v trgovini 
me vedno pohvalijo, kako 
izvrstno sem naročil kruh 
ali salamo.«

Kar doma zraste, 
se doma tudi 
skuha

Kot pravi Andy, se je mo-
ral navaditi na to, da je iz-
bire pri nas, na podeželju 
pa sploh, manj kot v velikih 
mestih, kjer je živel doslej. 
»V zadnjih letih se je to že 
precej spremenilo, ampak 
še vedno je zelo drugače. 
Če greš v restavracijo, lahko 
z redkimi izjemami izbereš 
samo slovensko kuhinjo. 
Tudi v glasbenih trgovinah je 
tako. Ampak s pomočjo sve-
tovnega spleta tudi to ni tako 
moteče.« Da v naših živilskih 
trgovinah ni tako neverjetne 
izbire, se zdi Andyju celo 
dobro. »Ne da bi bil ravno 
pretežak, a odkar sem v Slo-
veniji, sem izgubil kar nekaj 
kilogramov. V trgovinah ni 
toliko predelane gotove hra-
ne, lahko najdete le nekaj za-
mrznjenih obrokov. Večina 
ljudi ima svoj vrt in navajeni 
so kuhati doma. Spominjam 
se svojega prvega obiska pri 
Betijini družini. Imeli smo 
klasično nedeljsko kosilo – 
takšnega imamo Američani 
enkrat na leto – in čisto vse, 
kar je bilo na mizi, vključno 
z mesom in vinom, je bilo 

domače. To je res krasno in 
veliko bolj zdravo, kot smo 
navajeni čez lužo.«

Z rokerji v »žlahti«
O Slovencih ima Andy 

same lepe besede. »Po mojih 
izkušnjah ste zelo prijazni in 
gostoljubni. Me pa vedno za-
čudi, kako občutljivi ste na 
prepih. Že če veter malo po-
tegne, je treba zapreti okna 
in otrokom nadeti kape. 
Spominjam se, kako sem se 
s šestmesečnim sinom prvič 
sprehajal po Ljubljani. Bilo 
je marca in res še ni bilo 
pretirano toplo. Neznana 
ženska je pristopila k meni 
in mu začela vleči nogavičke 
gor, da ga ne bi zeblo. Bilo 
je dobronamerno, ampak 
hecno.« Sicer pa Andy pri-
dno pobira slovenske nava-
de drugo za drugo. »Tudi jaz 

ne vprašam več, če gremo na 
morje, ampak kdaj gremo na 
morje. So mi pa hribi precej 
bolj všeč. Zelo rad hodim v 
gore, čeprav na Triglavu še 
nisem bil. To imam še v na-
črtu.« Pod črto Andy pravi, 
da je v Rogatcu preprosto 
srečen in da si vsaj v bližnji 
prihodnosti ne predstavlja, 
da bi živel kje drugje. Njegov 
konjiček je igranje kitare. S 
prijatelji v slatinski skupini 
Drugo leto preigravajo pred-
vsem rok. Tak ljubitelj glasbe 
v Rogatcu gotovo ni mogel 
mimo legendarnih dečkov s 
Sotle. »Mi2? Krasna skupina 
so. Vsi jih imamo radi. Sicer 
pa je Jernej (Dirnbek) moj 
svak.« Tudi to je Slovenija. 
Vsi se poznamo in v nekem 
kolenu smo vsi v sorodu.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: GrupA
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V časopisu Tednik, kot se je pred petdesetimi leti imeno-
val Novi tednik, so 31. avgusta 1967 napovedali, da se bo čez 
nekaj dni na Dobrni začel prvi obrtniški zbor. Pobudnik 
srečanja slovenskih in hrvaških obrtnikov je bilo Poslovno 
združenje za obrt, gostinstvo in komunalo v Celju. V časo-
pisu so napovedali rekorden obisk, »kar niti ne preseneča, 
saj gre za razgovore o problemih, stanju in nalogah obrti«. 
Zbor so spremljale razstave strojev in orodij ter izdelkov 
učencev v gospodarstvu, pripravili so tudi različna tekmo-
vanja obrtnikov ter poskrbeli za pester kulturni program 
in zabavo. Organizatorji so upali, da bo zbor »uvod v more-
bitni obrtniški sejem«. Njihove želje in tudi želje številnih 
Celjanov so se uresničile, saj so naslednje leto v Celju res 
pripravili prvi obrtniški sejem. Začela se je zgodba, ki traja 
že petdeset let in s kakršno se lahko pohvali le malo mest. 
Ne samo v Sloveniji.

Od »ponte rossa«
do vrhunskih naprav
Celjski Mos, danes eden največjih sejmov obrti in industrije v Evropi, letos praznuje petdeset let

Od smeha do 
vlečenja vrvi
Že na obrtniškem zboru 
leta 1967 na Dobrni so 
se udeleženci pomerili v 
različnih športnih discipli-
nah, peki in dimnikarji so 
imeli celo tekmo smeha. 
Kegljanje, mali nogomet, 
streljanje in šah, ki sta se 
jim kasneje pridružila še 
atletika in vlečenje vrvi, 
so postali stalnica na 
vseh sejmih. Obrtniki se 
na svojih športnih igrah, 
ki v širši javnosti niso več 
deležne tolikšne pozorno-
sti kot včasih, srečujejo še 
danes.

Prvi sejem obrti v Celju 
se je začel 28. septembra na 
atletskem štadionu Kladivar, 
in sicer »v prostorih, ki ne 
ustrezajo povsem namenu 
prireditve, so pa vseeno daleč 
od improvizacije«, so takrat 
zapisali v Tedniku. In nada-
ljevali: »Na 6.000 kvadratnih 
metrih je sejem združil 160 

obrtnih delovnih organizacij, 
zasebnih obrtnikov in drugih 
kolektivov iz Slovenije in Hr-
vaške.« Sejem je bil velika 
uspešnica in razstavljavci so 
priporočili Poslovnemu zdru-
ženju za obrt, gostinstvo in 
komunalo, naj Celje ostane 
vsakoletni organizator sejma, 
ne le za slovenske obrtnike, 

in gradbeništvo, pa turizem, 
trgovina in gostinstvo. Orga-
nizacija večine sejmov v tem 
obdobju je bila v rokah Po-
slovnega združenja Formator, 
leta 1976 jo je prevzel takrat 
ustanovljeni Turistično-rekre-
acijski center Golovec, v okvi-
ru katerega je deloval odbor 
za pripravo in izvedbo sejma.

Obrtne sejme je že od same-
ga začetka spremljala zlatarska 
razstava, ki sicer ni bila nikoli 
del sejma, ampak so jo Zlatarna 
Celje in drugi celjski zlatarji pri-
pravljali na različnih drugih me-
stih. Poleg zlatarske so v času 
sejmov bile še različne druge 
razstave – od gob do igrač.

Nova imena
V svojem drugem desetletju 

je obrtni sejem krepko pre-
rasel svoje okvirje, kar med 
drugim dokazujejo tudi novi 
organizatorji (zavodu Golovec 

sta se pridružili še republiški 
združenji za drobno gospodar-
stvo in za obrt) ter spremembe 
njegovega imena. Leta 1978 so 
ga preimenovali v Sejem obr-
ti, male industrije in trgovine 
ter leto kasneje v Mednarodni 
sejem obrti in opreme za obrt. 
Na jubilejnem, dvajsetem sej-
mu se je prvič pojavila kratica 
Mos – Mednarodni obrni se-
jem, ki je zadnjih nekaj let le 
še blagovna znamka. Sejem se 
namreč že nekaj časa uradno 
imenuje Mednarodni sejem 
obrti in podjetnosti. Kljub 
različnemu poimenovanju 
je za Celjane in tudi številne 
obiskovalce iz drugih krajev 
Slovenije še danes le »obrtni 
sejem«.

Pomembna prelomnica je 
bilo leto 1985, ko je sejem 
obrti dobil še dva poslovna 
dneva, namenjena samo po-
slovni javnosti. Sejmi so zato 
postali dolgi, saj so trajali kar 
dvanajst dni. Zaradi vedno ve-
čjega poudarjanja poslovne 

Prvi obrtniški sejem, ki je bil na atletskem štadionu Kladivar od 
28. avgusta do 6. oktobra 1967, je odprla takratna (in do danes 
tudi edina) celjska županja Olga Vrabič.

Na prvem sejmu je sodelovalo 160 razstavljavcev, ogledalo si ga je kar 65 tisoč ljudi. Med raz 
stavljavci so bili tudi vsi pomembni trgovci iz regije. Pri Tehnomercatorju je bilo takrat mogoče 
dobiti vse.

Do leta 1974 je bilo območje pod Golovcem le prazen travnik, danes je na njem 60 tisoč pokritih razstav-
nih površin. Prva je bila večnamenska dvorana, ki so jo gradili dve leti, prvič pa so obrtni sejem v njej 
pripravili leta 1977.

Na letošnjem Mosu bo v atriju sejmišča razstavljena hiša tretjega tisočletja. Na sejmu leta 1981 so ga zasedli 
traktorji in pripomočki za vinogradnike.

ampak tudi za obrtnike iz 
drugih jugoslovanskih repu-
blik in zamejstva. Predsednik 
poslovnega združenja Fedor 
Gradišnik je na slavnostni 
seji opozoril, da mesto nuj-
no potrebuje nove sejemske 
prostore. In napovedal, da bo 
združenje za gradnjo takšne-
ga prostora namenilo celoten 
čisti dobiček prvega sejma.

In kaj so v časopisu še za-
pisali ob prvem sejmu? Da so 
bili na sejmu sklenjeni mnogi 
ugodni posli, da je bil hvale-
vreden tudi nastop industrije, 
ki se je predstavila pod ge-
slom »industrija za obrt«, da 
je Celje po zaslugi trgovine na 
atletskem štadionu dobilo svoj 
»ponte rosso«, da so se izka-
zali tudi gradbinci, kmetijci 
in gostinci, ki so imeli vse dni 
sejma polne roke dela. In da si 
je sejem na presenečenje vseh 
ogledalo kar 65 tisoč ljudi.

Po desetih letih 
prva sejemska 
dvorana
Želja organizatorjev prve-

ga obrtnega sejma, da bi Celje 
čim prej dobilo pravo sejem-
sko halo, se je uresničila leta 
1976, ko je mesto pod Golov-
cem zgradilo prvo večnamen-
sko stavbo, namenjeno tudi 
športnim in zabavnim prire-
ditvam. Prvič so sejem v novi 
dvorani in okrog nje pripravili 
leta 1977, do takrat so bili vsi 
na atletskem štadionu. Izjema 
je bilo le leto 1970, ko je bila 
prireditev, ki so jo pripravili 
že v avgustu, v prostorih I. 
osnovne šole.

Sejem je že v svojem prvem 
desetletju rasel iz leta v leto, 
tako po številu razstavljavcev 
kot obiskovalcev. Na sejmih 
se ni predstavljala le obrt, saj 
so vse več prostora na sejmi-
šču zasedali tudi industrija 
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Do leta 1974 je bilo območje pod Golovcem le prazen travnik, danes je na njem 60 tisoč pokritih razstav-
nih površin. Prva je bila večnamenska dvorana, ki so jo gradili dve leti, prvič pa so obrtni sejem v njej 
pripravili leta 1977.

plati in nenehnega prilaganja 
sodobnim sejemskim tren-
dom v svetu je sejem začel 
dobivati vedno večjo veljavo 
tudi v tujini. Takšna usmeri-
tev in tudi vse večja speciali-
zacija pa širšemu občinstvu 
ni bila najbolj všeč. Na sejmu 
je bilo namreč iz leta v leto 
manj »krame« in vedno manj 
je bilo priložnosti za nakup 
vsakdanjih potrebščin.

Drugi največji v 
Evropi
Celjski mednarodni obrtni 

sejem je največje pretrese 
doživel sredi svojega tretje-
ga desetletja, ko je skupaj z 
državo razpadel tudi velik 
jugoslovanski trg in so pro-
padla mnoga podjetja. Vse to 
je bilo mogoče čutiti tudi na 
razstavnih prostorih. A si je 
sejem hitro opomogel, beležil 
je rekordno število obiskoval-
cev in ob svoji tridesetletnici 
je že veljal za največji obrtni 
sejem srednje in jugovzhodne 

Mos je bil vedno tudi pomemben 
politični dogodek. V socialističnih 

časih so si ga vsako leto ogle-
dali vsi pomembni predstavniki 

republiških organov in partije, 
medtem ko se po osamosvojitvi 
Slovenije na njem tare politikov 
zlasti v letih, ko so volitve. Leta 
1992 je bil najpomembnejši po-

litični gost sejma takratni predse-
dnik vlade Janez Drnovšek.

Med najbolj obiskanimi stojnicami so že od nekdaj tiste, na katerih so razstavljeni izdelki umetnostne obrti. 
Tako je bilo tudi na sejmu leta 1994.

 … danes so 
vrhunski stroji 

in naprave.
Foto: GrupA

Celjsko družinsko podjetje 
Hoby les, ki izdeluje pohištvo 
po meri in ima več kot 70-letno 
tradicijo, na Mosu sodeluje že od 
leta 1995. »Takrat svetovni splet 
še ni bil v takšnem razmahu, kot 
je danes, in prisotnost na sejmu 
je bila nujna in zelo pomembna, 
da smo lahko širši javnosti poka-
zali, kaj delamo,« pravi direkto-
rica Katarina Hohnjec.

Seveda se podjetje sejma ni ude-
leževalo samo zato, da bi predsta-
vilo svoje izdelke, ampak da bi jih 
tudi prodalo ali pridobilo čim več 
kupcev. Poleg na celjskega je takrat 
hodilo tudi na druge sejme po Slo-
veniji, zadnja leta pa razstavlja le 
še na Mosu. »Danes na obrtnem 

sejmu ne prodajamo več, ampak samo še predstavljamo del 
svoje ponudbe iz mizarske delavnice in iz trgovine za mizarje. Na 
sejem torej ne gledamo več kot na priložnost za sklepanje poslov, 
saj obstaja veliko drugih, še boljših možnosti. Čeprav udeležba ni 
poceni in se nam vložen denar ne povrne, mu ostajamo zvesti. 
S tem gradimo svojo prepoznavnost, a tudi naše stare stranke 
so zadovoljne, če nas vidijo na sejmu, saj jim to daje občutek 
gotovosti in zaupanja v podjetje,« pravi Katarina Hohnjec.

Hoby les je vsako leto na Mosu tudi zato, da mu s tem kot 
celjsko podjetje pokaže svojo privrženost. Poleg tega Katarina 
Hohnjec, ki je aktivna članica obrtne zbornice, v njem vidi 
priložnost za srečevanje z drugimi podjetniki in za sodelovanje 
na okroglih mizah in posvetih. Teme so vedno zanimive, pravi, 
marsikdaj v pogovoru z drugimi obrtniki najde rešitev za svoje 
težave. »Mos je torej odlična priložnost za utrjevanje vezi. Bila 
bi zelo vesela, če bi se sejma lahko udeleževalo še več obrtni-
kov. Rešitev bi bila morda v tem, da bi nam nacionalna in tudi 
območne obrtne zbornice zagotovile še več skupnih razstavnih 
prostorov,« meni Hohnječeva. JI, foto: GrupA

Na sejmu gradijo 
prepoznavnost

Katarina Hohnjec

»Mos je zgodba o uspehu, 
brez njega bi Celje ostalo pro-
vincialno mesto,« pravi Marko 
Staroveški, predsednik uprave 
mednarodne trgovske druž-
be Kovintrade. S sejmom se je 
prvič srečal leta 1971, ko so ga 
pripravljali še na atletskem šta-
dionu. »Takrat sem bil vajenec 
pri Izletniku in sem na sejmu 
delal na stojnici. To je bil pred-
vsem prodajni sejem, nekakšna 
tržnica, malce podobna bolšje-
mu sejmu. Obrtniki in trgovci 
so svoje izdelke ponujali na 
majhnih stojnicah in v uticah. 
Nobene gostinske ponudbe ni 
bilo, morda kakšen sendvič in 
sok,« se spominja Staroveški.

Takrat še ni bilo mogoče slutiti, kaj se bo razvilo iz majhnega 
obrtnega sejma na Kladivarju, kakšen fenomen bo pravzaprav 
nastal iz njega, ampak tisti, ki so si ga izmislili, so bili vizio-
narji, pravi Marko Staroveški. »Predvsem tri stvari, povezane 
z Mosom, so zelo pomembne – da je ostal v Celju, da je postal 
mednarodni in da je iz tržnice zrasel v najbolj pomemben 
slovenski sejem, na katerem se danes predstavljata slovenska 
industrija in obrt. Zaradi Mosa sta Celje in celotna regija dobila 
pomembno mesto v Evropi, zato je Mos zame ena od treh 
zvezd, narisanih v celjskem grbu,« pravi Staroveški.

Z Mosom se je ponovno srečal v začetku devetdesetih let, 
ko je kot predstavnik Kovintrada na Češkem v Celje pripeljal 
nekaj deset čeških podjetij. Od takrat sejem spremlja redno 
in zelo dobro se mu zdi, da je postal krajši in da je namenjen 
tako širši javnosti kot gospodarstvenikom. Velika odlika sejma 
so po njegovem mnenju tudi številne strokovne prireditve. 
»Kovintrade že ves čas podpira Mos. Ne samo zaradi lokal-
patriotizma. Sejem je namreč odlično mesto za pogovore s 
poslovnimi partnerji v bolj sproščenem vzdušju. Zato je tudi 
zelo pomembna kulinarična ponudba in Mos jo ima. Druženje 
ob jedači in pijači sicer ni središče poslovnega povezovanja, 
vendar je lahko korak k želenemu dogovoru,« pravi Staroveški.

Za predsednika uprave Kovintrada so sejmi pomembni in 
tako bo, je prepričan, tudi v prihodnje. Njegovo podjetje je tuje 
trge začelo osvajati prav z udeležbo na sejmih. Čeprav je danes 
že uveljavljeno v mednarodnem prostoru, je seznam sejmov, 
na katere gre, še vedno dolg. »Kljub elektronskim in drugim 
sodobnim načinom komuniciranja je druženje med ljudmi še 
vedno pomembno. Brez osebnih stikov in srečevanj se namreč 
ne da delati,« poudarja Marko Staroveški. Zato upa, da bo Mos 
v Celju ostal še dolgo, da se bo uspešno kosal z vsemi izzivi in 
da se bo znal odzivati na vse spremembe v gospodarstvu.

Foto: arhiv NT (GrupA)

Marko Staroveški

Ena od treh celjskih zvezd

Evrope ter za drugega najve-
čjega v Evropi.

To je bil tudi čas, ko se je 
ŠRC Golovec preoblikoval v 
družbo Celjski sejem. Samo-
stojnost je zaposlenim v tej 
družbi, ki jih je leta 1991 za-
čel voditi Franc Pangerl, dala 
krila. Sejmišče se je razširilo 
z novimi halami. Leta 1993 so 
odprli novo dvorano E, leto 
kasneje še Celjanko, poslovno 
stavbo družbe, in nov vhodni 
portal.

Ogledalo 
slovenskega 
gospodarstva
Med letoma 1998 in 2007 

Mos ni bil več samo najve-
čji obrtni sejem, ampak je 
postal tudi največji poslovni 
dogodek v Sloveniji in eden 
največjih v Evropi. Vse dni so 
se na sejmih vrstili poslovna 
srečanja, posveti in okrogle 

mize, namenjene aktualnim 
vprašanjem v obrti in podje-
tništvu. Leta 1999 je celjsko 
sejmišče dobilo novo dvorano 
L, s čimer je svoje razstavne 
površine povečalo na kar 60 
tisoč kvadratnih metrov.

V svojem petem desetletju 
je Mos samo še rasel. Čeprav 
se je število sejemskih dni 
zmanjšalo na šest, je še na-
prej beležil več kot 130 tisoč 
obiskovalcev, medtem ko se 
je število razstavljavcev usta-
lilo pri številki 1.500. »Tisti, 
ki želi na sejmu le razstavlja-
ti, nima v Celju kaj iskati. V 
Mosu mora namreč videti 
drugačen smisel, zavedati se 
mora, da je odraz dogajanja 
na slovenskem in svetovnem 
trgu. Poleg tega je na sejem 
treba gledati tudi s socialne, 
sociološke in psihološke pla-
ti. V vseh dneh je namreč na 
njem mogoče videti različne 

odnose in razmerja, v go-
spodarstvu, politiki in tudi 
nasploh med ljudmi. Sejem 
razkriva, kakšna bo v pri-
hodnosti menjava, tukaj se 
lahko torej marsikdo odloči, 
kako bo v prihodnje ravnal,, 
predvsem pa lahko izmeri, 
kakšna je njegova moč na 
trgu,« je že pred nekaj leti 
bistvo sodobnega Mosa pov-
zel Franc Pangerl, pri čemer 
te njegove trditve veljajo še 
danes.

Na letošnjem Mosu bodo 
slovenskim obrtnikom in 
podjetjem delali družbo raz-
stavljavci iz 34 držav. Razlike 
med njimi ne bodo opazne, 
saj se slovensko gospodarstvo 
po svoji inovativnosti in po-
nudbi izdelkov lahko že nekaj 
let kosa z najbolj razvitimi.

JANJA INTIHAR
Foto: ZGODOVINSKI 

ARHIV CELJE

Ko je bilo pokritih razstavnih površin še malo, je bila v njih velika gneča. 
Včasih so bili v ospredju gospodinjski aparati …
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Savinja se je pred Celjem v sušnih dneh komaj pomika-
la, na Špici pa je bilo državno prvenstvo na divjih vodah. 
Kdor ni bil tam, mu nič ni jasno. Tik ob vodi je bilo možno 
slišati, kako so tekmovalci z vesli tolkli po produ, kako 
so se s čolni zaletavali ob skale. Ob progi so bile številne 
kamere in vožnje je bilo možno spremljati na velikem 
zaslonu, ki je bil na desnem bregu Savinje.

bi imeli pravo progo z br-
zicami?« se pogledu v pri-
hodnost ni zmogel izogniti 
predsednik KKK Nivo Celje 
Dušan Konda. Bil je srečen 
zaradi odličnega obiska, 
zaradi posamične in ekipne 
zmage ter tudi z brezhibno 
izpeljavo prireditve. Konča-
la se je ob enih ponoči, ko je 
Kondo na oder povabil Pero 
Lovšin in sta skupaj zapela 
Slovenija gre naprej, in si-
cer z malo prirejenim bese-
dilom, s kajakaškim pridi-
hom. Konda je bil navdušen, 
morebiti še najbolj nad dej-
stvom, ki ga ni želel omenja-
ti. Ko smo ga skoraj prisilili, 

Ob 70-letnici kajakaštva v Celju so podelili priznanja 
nekdanjim še živim predsednikom KKK Nivo Celje, Pavli-
ju Verhovšku, Milanu Ambrožu, Branetu Čretniku in Dra-
gu Gregorinu, prav tako direktorjem podjetja Nivo Niku 
Rožiču, Radu Plantevu, Stanetu Petriču, Danilu in Klemnu 
Seniču ter še darežljivemu pokrovitelju Iztoku Govcu in 
županu MOC Bojanu Šrotu. Od leta 1985 je predsednik 
kluba Dušan Konda, ki je prav tako prejel priznanje.

»Več pa ni,« je bilo 
mogoče slišati na Špici
Izbruh navdušenja prav po zadnji vožnji – Srabotnikova zmaga smetana na 70. 
obletnici kajakaštva v Celju

Z leve so državni ekipni 
prvaki Simon Brus, Nejc 

Konda in Martin Srabotnik.

Ko so vozili Celjani, so 
gorele bakle. Še po 22. uri 
je ogromno otrok spremlja-
lo tekmo. Kajak-kanu klub 
Nivo Celje je imel devet 
čolnov v finalih. Prvi višek 
za domače občinstvo je bila 

moštvena zmaga Simona 
Brusa, Martina Srabotnika 
in Nejca Konde. V kanuju 
je Luka Božič ugnal Benja-
mina Savška, v mešanem 
kanuju dvosedu sta slavila 
oče in hči, Simon Hočevar 
in Eva Alina Hočevar! V ka-
nuju dvosedu sta bila Nejc 
Konda in Blaž Zupan tretja v 
konkurenci do 23 let. Drugo 
mesto je na VIP-tekmi osvojil 
domači trener Pavli Kuralt. 
Podelitve priznanj ni doča-
kal, saj je moral v posteljo 
pospremiti tri otoke.

Stopnjevanje 
napetosti
V kajaku se je v finale uvr-

stilo kar šest Celjanov. Simon 
Brus (ob koncu peti) je pre-
vzel vodstvo, na štartu pa je 
bila še peterica. Predzadnji 

je zaveslal olimpijski 
podprvak Peter Ka-

uzer, se kmalu 
dotaknil vratic, 

nato pa moj-
strsko dirjal 

in prišel na vrh lestvice 
(68,50 sekunde). Preostal je 
še zmagovalec kvalifikacij 
Martin Srabotnik. Tulila je si-
rena, množica je spodbujala 
domačega matadorja brzic. 
Najbolj sta pesti držali njego-
va mama in stara mama. Ni 
storil napake, preudarno je 
izpeljal progo, ki jo dobro po-
zna, in ko se je na semaforju 
izpisalo 67,26 ter je bila poleg 
časa še enica, je sledil izbruh 
navdušenja. Spreten povezo-
valec je naenkrat ostal brez 
mikrofona, Dušan Konda je 
svojemu varovancu čestital 
prek ozvočenja. Ves organi-
zacijski trud je bil poplačan.

V Celju veliko iz nič
Na Špici se je kajakaški 

praznik sprevrgel v spekta-
kel. »Voda je pri nas zmeraj 
nizka, žal je tako. V Celju 
smo znani po tem, da iz nič 
naredimo veliko. Na naravni 
progi nam je uspel spekta-
kel. Dan po tekmi sem pre-
jel ogromno čestitk. Mnogi 
so rekli, da takšne tekme še 
niso videli. Takšnega držav-
nega prvenstva s spremljajo-
čim programom ni nikjer v 
Evropi. Kaj bi še storili, če 

je priznal: »Res je, ponosen 
sem, Nejc je moj sin, star 20 
let. Pri 15 letih je bil marljiv, 
obetaven kajakaš. Kar trikrat 
so mu kasneje operirali rami. 
Zdaj je star 20 let in njegova 
uvrstitev v finale je hvalevre-
dna. V moštveni vožnji je sti-
snil zobe za prvo mesto. Več 
pa ni …« Poln adrenalina je 
še dolgo v noč pospravljal in 
se zahvaljeval prav vsakemu 
članu svoje ekipe.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

Tako kot v Riu je Peter Kauzer (levo) tudi v Celju osvojil srebrno medaljo. Iskreno je 
čestital Martinu Srabotniku (v sredini), na odru za zmagovalce je bil še Žan Jakše.

Posebno priznanje in zahvala za 
Dušana Kondo, človeka, ki je na 

Špici »pustil dušo in srce«. Aplavz 
je bil temu primeren.

Pero Lovšin in Španski borci so navdušili s svojimi 
uspešnicami. Z veliko mero spretnosti so bili 
prav toliko udarni, da so zadovoljili pričakovanja 
obiskovalcev, lačnih poskočnih ritmov.

Množica je nestrpno 
pričakovala kraljevsko 

disciplino, finale moških 
v kajaku.
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Hangar je pokal po šivih
Uspešno izpeljan dobrodelni koncert na Letališču Levec

Pretekli petek je bil za letališče Levec in Aeroklub Celje 
nekaj posebnega. V Aeroklubu Celje so ob obletnici velikega 
požara pripravili dobrodelni koncert Noč na letališču. Požar 
je pred letom popolnoma uničil hangar, učilnice, pisarne, 
nekaj letal in številne kose opreme. Podpredsednik Aeroklu-
ba Celje Erazem Polutnik je povedal, da so želeli s koncertom 
privabiti na letališče ljudi in jim tako pokazati, da se čas na 
letališču ni ustavil, da je požar člane kluba še bolj povezal.

valnega centra za mlade letalce 
in drugo infrastrukturo, ki je 
potrebna za delovanje kluba. 
Ves teden pred koncertom je 
bilo na letališču tudi tekmova-
nje v jadralnem letenju. Polu-
tnik je povedal, da je bilo tudi 
tekmovanje zelo obiskano. Po-
leg domačih obiskovalcev so 
prišli tudi iz drugih aero-
klu-
bov. 

Prihodnost letališča je svetla. 
Do zime naj bi končali gradnjo 
učilnic za izobraževanja mla-
dih letalcev, konec septembra 
ali v začetku oktobra načrtu-
jejo tudi vikend odprtih vrat. 
Takrat bodo povabili mlade in 
stare, da si ogledajo letališče, 
se poučijo o letenju in se od-
pravijo na polet nad Savinjsko 
dolino in okolico.

KLARA PODERGAJS
Foto: SHERPAKoncert je obiskalo približno 

dva tisoč ljudi, ki so napolnili 
hangar. Polutnik je povedal, 
da so v klubu zelo zadovoljni 

s številom obiskovalcev. Zbrali 
so približno 17 tisoč evrov, ki 
jih bodo porabili za gradnjo be-
tonskega hangarja, izobraže-
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PGD Lokrovec-Dobrova in KS Ostrožno
2. septembra vabita na

ob praznovanju 70 let
PGD Lokrovec-Dobrova in krajevnega praznika

Program:

15.00 tekmovanje društev upokojencev v kegljanju, pred KS 
Ostrožno

18.00 gasilska parada od avtobusnega postajališča v Lokrovcu 
do Gasilskega doma Lokrovec-Dobrova

18.30 kulturni program ob 70-letnici, izobešanje nove zastave 
KS Ostrožno in podelitev priznanj,

 slavnostni govornik bo predsednik države Borut Pahor
20.00 veselica z ansamblom Vižarji

Prireditev bo pod šotorom ob vsakem vremenu.
Poskrbljeno bo za jedačo, pijačo in prevoze s taksiji.

Vljudno vabljeni!
Medijski pokrovitelj: medijska hiša Novi tednik in Radio Celje

gasilsko veselico
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STROJI

PRODAM

MIKSER Inox za miksanje krmne hrane 
prodam. Telefon 041 999-910. p

STISKALNICO za grozdje, 100 l, koš ima 
letvice proti izpadanju jagod, lepa in 
vredna ogleda, prodam. Cena po do-
govoru. Telefon 041 981-076. 2440

KOSILNICO Tanaka Kawasaki, na laks, 
prodam. Telefon 031 276-086. 2443

HIŠO na lokaciji, Žalec, Ložnica 35 c, 
prodam. Telefon (03) 548-1865, po-
poldan. 2360

KUPIM

TRAKTOR Zetor, Imt, Ursus, Univerzal, Što-
re, Deutz ali Tomo Vinkovič, kupim. Le-
tnik in model nista pomembna. Kupim 
tudi ostalo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 031 562-809. p

POSEST

PRODAM

V LEPEM, mirnem predelu Celja ugodno 
prodamo dobro vzdrževano družinsko 
hišo. Cena po dogovoru. Telefon (03) 
548-5424, 031 585-889. 2373

HIŠO z zemljiščem, drvarnico in gospo-
darskim objektom, na lepi lokaciji v 
Lembergu, bližina gradu in Term Do-
brna, energetska izkaznica je izdelana, 
prodam. Telefon 031 849-750. 2470

ŠENTVID pri Grobelnem, novo naselje. 
Hišo, letnik 1985, 127 m² stanovanjske 
površine, obnovljeno, zemljišče 839 
m², velik vrt, primerno tudi za malo 
večjo družino, št. energetske izkaznice 
2014-61-100-8, prodam za 122.000 
EUR. Telefon 041 560-539. 2398

STANOVANJE

ODDAM

DVOSOBNO stanovanje, 70 m², v Škofji 
vasi, popolnoma obnovljeno, oddam 
ali prodam. Telefon 041 685-555.
 2465

DVOSOBNO, delno opremljeno stanovanje 
v Celju (Nova vas) oddam ali prodam. 
Telefon (03) 577-7094, po 20. uri.
 2461

OPREMLJENO stanovanje z balkonom, 72 
m², v pritličju, za dve osebi ali manjšo 
družino in sobo z lastnim vhodom, za 
eno osebo, oddam. Telefon 041 650-
737. 2471

KUPIM

STANOVANJE ali vikend v Celju oziroma 
okolici kupim za do 45.000 EUR. Tele-
fon 070 561-473. 2402

OPREMA

PRODAM

ŠTEDILNIK na trdo gorivo, lepo ohranjen, 
skoraj nov, prodam. Telefon 031 591-
992. 2449

ŽIVALI

PRODAM

PRAŠIČE, težke od 30 do 130 kg in od 240 
do 280 kg, prodam. Domača hrana, 
dostava. Telefon 031 524-147. 2322

NESNICE rjave, grahaste, črne, pred ne-
snostjo, prodamo. Brezplačna dostava 
na dom. Perutninarstvo, Vzreja nesnic 
Tibaot, telefon (02) 582-1401. n

KOKOŠI nesnice jarkice rjave, bele, gra-
haste in črne barve, pred nesnostjo, 
prodamo, pripeljemo na dom. Telefon 
070 545-481. p

PRAŠIČE, domače vzreje, za zakol ali na-
daljnjo rejo, težke od 30 do 300 kg, 
prodam. Možna dostava. Andrejeva 
kmetija iz Jazbin, telefon 031 509-
061. 2347

DVE breji kozi, ena z mlekom, prodam. 
Telefon 031 561-155. 2414

DVE telici, breji 5 mesecev, vajeni paše, 
prodam. Telefon 031 604-659. 2433

TELICO limuzin, 670 kg, kravo za zakol 
ali nadaljnjo rejo in polovico prašiča, 
prodam. Telefon 070 667-374. 2437

PRAŠIČE, od 130 do 200 kg, prodamo. 
Telefon 041 708-978, 031 569-287.
 2441

PUJSE, 35 kg in pekinške race prodam. 
Telefon 031 464-655. 2446

PONI kobilo, staro 9 let in žrebca, starega 
tri leta in pol, cena za oba 550 EUR, 
prodam. Telefon 031 464-655. 2446

PRAŠIČE, od 50 do 200 kg, možno tudi 
polovica, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon (03) 5774-097. 2447

DVA bikca simentalca, težka po 200 kg, 
prodam. Telefon 041 725-055. Š 82

KRAVO, staro dve leti in pol, prodam. Cena 
po dogovoru. Telefon 041 547-769.
 Š 81

TELICO simentalko, težko 550 kg, za 970 
EUR in telico limuzin, težko 220 kg, 
prodam za 570 EUR. Telefon 031 461-
158. 2454

BIKCA, stara 2 meseca, čb in teličko, staro 
10 dni, čb, prodam. Telefon 031 840-
282. 2406

PRAŠIČE, težke od 20 do 80 kg, domače 
vzreje, prodam. Telefon 041 797-052.
 2461

NEMŠKO ovčarko, staro tri mesece, rodov-
niških staršev, prodam. Telefon 031 
646-273. 2462

DVA bikca simentalca prodam. Telefon 
041 910-466. 2468

TELICO simentalko, brejo v devetem me-
secu, prodam. Telefon 070 445-858.
 2467

TELIČKO ls lim, težko 240 kg in prašiča, 
težkega 170 kg, prodam. Telefon 031 
559-820. 2466

BREJO telico simentalko prodam. Telefon 
070 259-170. 2475

BREJO telico simentalko in telico pasme 
limuzin, težko približno 500 kg, obe 
pašni, prodam. Telefon 031 832-361.
 2473

PRAŠIČE, od 30 do 250 kg in izločene 
svinje, domača hrana in dostava, pro-
damo. Zbiramo tudi naročila za koline. 
Telefon 031 311-476. p

KUPIM

DEBELE, suhe, krave in telice kupujem. 
Plačilo takoj + davek. Telefon 041 653-
286. Š 55

PITANE krave in telice za zakol kupim po 
širši Štajerski. Plačilo takoj + davek. 
Telefon 040 647-223. p

KMETIJSKI 
PRIDELKI

PRODAM

RDEČE vino žlahtnih sort, 250 litrov, cena 
1 EUR/liter, prodam. Telefon 040 796-
388. 2434

KRMNI krompir, koruzo in slamo v okro-
glih balah prodam. Telefon 041 663-
137, Peter. 2448

KORUZO v zrnju, suho, prodam. Telefon 
041 759-681. Š 83

MOKO bele koruze, belo vino in vinsko 
žganje prodam. Telefon 070 494-950, 
070 612-705. 2452

DOMAČI česen prodamo. Cena pa dogovo-
ru. Telefon 031 384-429. 2453

500 kg rumene kolerabe, okolica Šmarja, 
prodam. Telefon 070 414-985. 2462

RDEČE vino, jabolčnik in jabolčni kis ugo-
dno prodam. Telefon 031 318-430.
 2463

SENO, letošnje, kocka 2 EUR, lanska 1,25 
EUR, prodam. Telefon 051 228-922.
 2469

OSTALO

PRODAM

BRZOPARILNIKE (alfe) prodam. Telefon 
030 929-205. 1821

INVALIDSKI električni skuter voziček, moč-
nejši, primeren za starejše, v garanciji, 
ugodno prodam, lahko dostavim. Tele-
fon 041 517-900. p

ZIMSKE gume Eskimo S 3, 185/160 R 
14, profi l 6 mm, odlično ohranjene, 
prodam. Telefon 070 419-686. 

REGISTRIRANO prikolico Brako prodam. 
Cena po dogovoru. Telefon 051 393-
461. 2460

DOMAČO repo, kolerabo in petnajst rac 
tekačic prodam. Telefon 031 756-783.
 2439

KAMINSKO peč Smederevo, 9 Kw, rabljeno 
eno kurilno sezono in dva dimniška 
grelca, prodam. Telefon 031 276-086.
 2443

KUPIM

KURILNO olje, tudi iz zemeljske cisterne, 
kupim in izčrpam. Telefon 051 491-
386. 2474

Ljubezen posebne 
vrste

V vročem sobotnem popoldnevu bi 
bilo najbolj prijetno v kakšni senci s 
hladno pijačo v bližini, a na asfaltnem 
igrišču pred šolo v Šmartnem v Rožni 
dolini, kjer je pred žgočim soncem 
zaščito nudilo le nekaj velikih dežni-
kov nad mizami in klopmi, je bil kljub 
temu živžav. Peto srečanje lastnikov 
Tomosovih motorjev je pritegnilo re-
kordno število motoristov, kar 130.

Ti so svoje dvokolesnike postavili lepo 
v vrsto ob robu igrišča in počakali na bla-
goslov domačega župnika Janka Ivan-
čiča. »Brez božje pomoči nič ne gre,« je 
povedal in se hitro lotil dela, da so nato 
lahko vozniki lovili vetrič v lase oziroma 
na čelade, ko so se podali na krožno vo-
žnjo po okoliških zaselkih. Resda so malo 
zasmradili okolico in povzročili malo več 
hrupa, kot je običajno za tiste kraje, a to 
pravih ljubiteljev ni motilo. Ko so se vr-
nili pred šolo, je sonce žgalo malo manj, 
sicer pa so za točilnim pultom delali brez 
premora.

Moški in ženske, na 
motorju ni razlik
Da gre za posebno vrsto ljubezni, je 

bilo mogoče videti na prvi pogled: motor-
ji so bili lepo zloščeni in prenovljeni, ob 
njih so ponosno stali lastniki, ki so v svoje 
dvokolesnike vložili več sto evrov in ure 
dela. Nekateri modeli, med njimi so bili 

tudi »štirjaki«, kot rečejo Tomosovim šti-
ricam, so bili res častitljive starosti, drugi 
so imeli najrazličnejšo dodatno opremo 
in okrasje, celo živalske rogove.

Pobudnik vsakoletnih srečanj je Mi-
ran Kugler, ki je zadnjih petnajst let 
ponosen lastnik APN 6 letnik 1981. S pri-
jatelji se je dogovoril, da bi tudi v Šmar-
tnem pripravili srečanje, kakršnega je 
videl drugje. Zanimanje za te motorje je 
zadnja leta vedno večje, ugotavlja. »Za-
nimivo, da so nekateri celo iz zabojnikov 
ali iz gozda potegnili razpadle motorje in 
jih nato uredili, da so danes vozni,« pravi 
Kugler. Njegov prijatelj Matej Resnik, ki 
je motor, star vsaj 25 let, podedoval od 
strica, je dodal, da pravi ljubitelji svojega 
konjička ne prodajo ali, bognedaj, odpe-
ljejo na odpad. »Rezervni deli res niso 
poceni, a se jih dobi brez težav in mnogi 
spretnejši se kar sami lotijo prenove,« 
je povedal.

S tem se v prostem času ukvarja tudi 
Saša Forštner, ki ima APN 4 letnik 1980. 
Za Tomosove motorje jo je navdušil oče 
in trenutno skupaj obnavljata enega od 
njih. In od kod ji tovrstno znanje? »Sicer 
sem kuharica, a ker mi je ›šraufanje‹ v 
veselje, nimam težav, sicer pa na spletu 
najdeš napotke. Vsaj tisoč evrov bo treba, 
da bo motor urejen in vozen, ampak to 
je moja sprostitev,« pove sogovornica iz 
Galicije.

Tudi ti motorji morajo biti po novem 
registrirani, kar je še dodaten strošek, a 
ker so vzdržljivi in kakovostni, so se zlasti 
na podeželju marsikje obdržali. Slavko 
Kenig z Ostrožnega ga je kupil, ko se je 
pred desetletji vrnil iz vojske, in še danes 
ga ima. Ker je bil voznik tovornjaka, zna 
tudi motor popraviti sam. Z njim se je prej 
vozil v službo, zdaj ga ima za to, da se 
malo zapelje naokrog. Kako to sprejema 
žena? »Pravi, da kar naprej okrog letam. 
Včasih sem jo peljal zraven, a tega nima 
tako rada kot jaz. Skoraj sto tisoč kilome-
trov sem že prevozil z njim in večinoma 
ima še prve dele.«

»Ta motor moraš negovati kot žensko, 
le da ima drugačno gorivo,« je »strokov-
no« razložil Janko Grobelnik iz Železne-
ga iz krajevne skupnosti Galicija, kjer so 
med prvimi pripravljali takšna srečanja in 
imajo tudi svoj klub. Grobelnikov motor 
je že srečal abrahama. Kupil ga je pred leti 
vsega razpadlega in vanj vložil skoraj dva 
tisoč evrov, da je vozen.

Filip Krašek iz Zagrada je na sreča-
nje prišel z ženo. Ona se je pripeljala na 
pony ekspresu, sam je vozil motor, ki 
šteje približno trideset let. To nista edina 
dvokolesnika pri hiši, je povedal. Pravi 
ljubitelji so očitno dobro opremljeni, pa 
naj gre za »oldtimerje« ali moderne je-
klene konjičke.

TATJANA CVIRN, foto: SHERPA

Krožna vožnja po krajevni skupnosti Šmartno v Rožni dolini

Stari Tomosovi motorji imajo za ljubitelje neprecenljivo 
vrednost – Srečanje v Šmartnem v Rožni dolini

Srečanje motoristov je prilo-
žnost za šov. Ta voznik se je 
opremil z ženskim modrčkom 
in lasuljo ter za družbo naložil 
še psa. Malo se je sicer namu-
čil med vožnjo, a za dobro pro-
mocijo je treba potrpeti.

Poskrbeti je treba za
celostno podobo …

Modeli vseh vrst

Blagoslov za vožnjo brez 
nesreč in okvar

Miran 
Kugler, 

pobudnik 
vsakoletnega

srečanja v
Šmartnem
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Nostalgično zavetje, kjer je v 
veseli družbi tudi pesem doma
Na Kozjanski domačiji v Dobju so gosti-
li 9. teden starih obrti in običajev

Pravljična devetica je s seboj prinesla lepo vreme, za 
veselo vzdušje so poskrbeli številni obiskovalci in za bogat 
program gostitelji. »Zelo sem vesel in zadovoljen. Kozjan-
ska domačija in prireditev sta postali širše prepoznavni 
znamki. Niti pomisliti ne smem, da tradicije kozjanskega 
tedna ne bi nadaljevali,« je bil ob koncu prevzet hišni go-
spodar Bojan Guček. Čeprav se je osnovni okvir prireditve 
že tesno prilagodil tradicionalnim izhodiščem, številne 
obiskovalce vsako leto preseneti kaj novega.

li v koncertni vlogi, program 
je prinesel glasbo z vsega sve-
ta, manjkale niso niti najlepše 
Avsenikove melodije. V sredo 
je na domačiji brnelo, saj so 
ljubitelji Tomosovih motor-
jev pripeljali več kot trideset 
legendarnih »štirjakov«. Če-
trtkov večer je na »cimpru« 
zbral ljudske muzikante od 
blizu in daleč. Nastopili so 
Šentjurski muzikanti, Milica 
Prešiček, ljudske pevke Tašči-
ce, humorist Anza, Kozjanski 
lumpi, Ansambel Pik, citrar-
ka Iva Čede in vokalna skupi-
na Up, program je povezoval 
Franci Podbrežnik. V petek je 

z dramsko predstavo Nazaj 
h koreninam navdušilo dru-
žinsko gledališče Kolenc. V 
soboto, ki je posvečena nek-
danji gospodarici Veroniki, je 
bilo dogajanje najbolj pestro. 
Številni obiskovalci so si lah-
ko ogledali prikaze različnih 
obrti, se založili z dobrotami 
na tržnici, se popeljali z za-
pravljivčkom ali z različnimi 
igrami spet odkrili otroka v 
sebi. Deveti kozjanski teden 
so po tradiciji zaokrožili z Gu-
zejevim pohodom. Po poteh 
kozjanskega Robina Hooda 
so se sprehodili pohodniki iz 
Dobja, s Prevorja in Planine. 

Uvodni večer je bil tokrat 
svetovljanski kot že dolgo 
ne. Glasbena skupina Salte-
ris iz južne Nemčije je poleg 

violine, kitare, kontrabasa in 
opreklja obiskovalcem prika-
zala pozabljeno umetnost laj-
narjev. Tokrat smo lajne sliša-

Hišni gospodar Bojan Guček v družbi s humoristom Anzatom, ki se 
spozna na glasbo in motorje ter čisto vse vmes.

Na koncu pa 
je nostalgič-
nem zavetju 
K o z j a n s k e 
d o m a č i j e 
kot že to-
likokrat 
doslej ob 
zvonkem 
s m e h u 
zadonela 
pesem.

SAŠKA 
T. OCVIRK

Foto: KD

Če ste s Kozjanskega kdaj šli lačni, verjetno sploh niste bili 
na Kozjanskem.

Ko vsak svojega na 
ogled postavi …

Vlado Nunčič je v Dobje pripeljal svoje glasbene prijatelje iz skupine Salteris. Priznani glasbeniki so v koncertno vlogo postavili tudi manj 
znano ljudsko glasbilo, kot je lajna.

Nazaj h koreninam je v predstavi povabilo družinsko 
gledališče Kolenc z Vač. Na šaljiv način so igralci po-
vedali, da je bil z dolgimi jeziki od nekdaj križ.

»Cimper« na Kozjanski domačiji 
je vsak večer pokal po šivih.

Na Veronikino soboto z 
zapravljivčkom na lepše

Otroci so ustvarjali, 
streljali s fračo, lovili 

ribice in se kopali v škafu. 
Česa vsega pametni 
telefoni ne zmorejo!
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MojeDelo.com

NE PREZRITE
Naslednjič: Kako se izogniti čustvenim 
izpadom na delovnem mestu

Suhomonter (m/ž) (več 
delovnih mest) (Slovenija, 
Italija in Hrvaška)
Delo nudimo več suhomonter-

jem (suhomontažna dela, izdelava 
gips sten, stropov). Linija projekt, 
storitve in trgovina, d. o. o., Ob že-
leznici 11, 2327 Rače. Prijave zbira-
mo do 27. 9. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Monter (m/ž) (Slovenija)
Od kandidatov pričakujemo do-

končano poklicno ali srednješolsko 
izobrazbo, delovne izkušnje na pri-
merljivem delovnem mestu, ročne 
spretnosti, okretnost, delavnost, 
urejenost, točnost, zanesljivost, 
vozniško dovoljenje B-kategorije. 
LES-MMS, trgovska družba, d. 
o. o., Cesta na Bokalce 40, 1000 
Ljubljana. Prijave zbiramo do 
24. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Vodja proizvodnje elektron-
skih sklopov in naprav (m/ž) 
(Celje)

Izbran kandidat bo vodil pro-
izvodnjo elektronskih naprav iz 
programa BlueTraker in drugih. 
Kandidat bo zadolžen tudi za op-
timizacijo vseh proizvodnih in dru-
gih povezanih procesov (logistika, 
zagotavljanje kakovosti …). Ema, d. 
o. o., Teharje 7b, 3000 Celje. Prijave 

zbiramo do 27. 9. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Samostojni razvijalec 
programskih rešitev (m/ž) 
(Celje)
Splošni pogoji: vsaj VI. stopnja 

izobrazbe računalništvo, elektroni-
ka, elektrotehnika oziroma druga 
primerljiva smer, dobro znanje an-
gleškega jezika – pisno in govorno, 
zaležene delovne izkušnje na po-
dobnih nalogah, izpit B-kategorije. 
Ema, d. o. o., Teharje 7b, 3000 Celje. 
Prijave zbiramo do 27. 9. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Poslovodja v Celju in 
modna/-i svetovalka/-ec v 
Ljubljani (Celje)
Ste komunikativni, samoza-

vestni, prijazni, z občutkom za 
modo? Če imate poleg tega še iz-
kušnje v maloprodaji in dobro go-
vorite nemški jezik, vas vabimo, 
da se prijavite na prosto delovno 
mesto poslovodje ali modne/-ega 
svetovalke/-lca. Jones trgovina, d. 
o. o., Ulica Staneta Rozmana 16, 
9000 Murska Sobota. Prijave zbi-
ramo do 20. 9. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Direktor prodaje (m/ž) 
(Gomilsko)
Glavne naloge delovnega mesta: 

vodenje tima, zasnova in izvedba 

prodajne politike, prodajnih akcij, 
kreiranje cenovne politike, izde-
lava kalkulacij, kreiranje plačilne 
politike ter sledenje terjatvam in iz-
vedba izterjav, izdelava prodajnih 
načrtov … Silco, d. o. o., Šentrupert 
5a, 3303 Gomilsko. Prijave zbira-
mo do 15. 9. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Inženir tehnične podpore 
in prodaje (m/ž) (Slovenj 
Gradec)
Pričakujemo izobrazbo univer-

zitetnega diplomiranega inženirja 
elektrotehnike za energetiko, vsaj 
5 let delovnih izkušenj, morebiten 
strokovni izpit za odgovornega 
vodjo del ali odgovornega elektro 
projektanta, znanje Autocada. Ele-
ktro Štumpfl, d. o. o., Glavni trg 47, 
2380 Slovenj Gradec. Prijave zbira-
mo do 23. 9. 2017. Podrobnosti na 
www.mojedelo.com.

Čistilec specialist (m/ž) 
(Maribor, Velenje in 
Ljubljana)
V podjetju Aktiva čiščenje, d. 

o. o., iščemo kandidate (m/ž) za 
delovno mesto: čistilca specialista. 
Opis dela: generalno čiščenje vseh 
vrst vertikalnih in horizontalnih 
površin, industrijska čiščenja.

Aktiva čiščenje, d. o. o., Ljubljan-
ska cesta 12F, 1236 Trzin. Prijave 
zbiramo do 31. 8. 2017. Podrobnosti 
na www.mojedelo.com.

Administrator (m/ž) (Žalec)
Od vas pričakujemo V. ali višjo 

stopnjo izobrazbe ekonomske ali 
tehnične smeri, vsaj 2 leti delovnih 

izkušenj na področju administraci-
je, poznavanje dela z računalnikom 
(Word, Excel, Outlook, Google), 
aktivno znanje angleškega ali nem-
škega jezika, vozniško dovoljenje B- 
kategorije, prednost imajo kandidati 
iz Žalca, Celja in okolice. Easytrans, 
d. o. o., Cesta ob železnici 4, 3310 
Žalec. Prijave zbiramo do 24. 9. 2017. 
Podrobnosti na www.mojedelo.com.

Senior JAVA-razvijalec 
programske opreme (m/ž) 
(Celje)
Odgovorni boste za uvajanje in-

formacijskih tehnologij – poslovnih 
rešitev v podjetjih po vsej Sloveniji. 
Projekti zajemajo pripravo doku-
mentacije, izobraževanja ter uvaja-
nje podpore poslovnim procesom. 
V okviru pridobljenih projektov 
boste koordinirali implementacijo 
sistemov in zagotavljali skladnost 
dobavljenih rešitev z zahtevami. 
Bass, d. o. o., Celje, Ulica XIV. divi-
zije 14, 3000 Celje. Prijave zbiramo 
do 9. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Višji informatik (m/ž) 
(Velenje ali Ljubljana)
Pričakujemo vsaj VI. stopnjo izo-

brazbe računalništvo in informati-
ka oziroma sorodne smeri, delovne 
izkušnje na enakem ali podobnem 
področju z znanji: razvoj spletnih 
storitev (XML/SOAP, JSON/REST), 
poznavanje XML- ter EDI-standar-
dov, razvoj v NET-okolju, pozna-
vanje konceptov ter protokolov ra-
čunalniških izmenjav podatkov … 
Gorenje, d. d., Partizanska cesta 
12, 3503 Velenje. Prijave zbiramo 

do 7. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Referent za sprejem strank 
(m/ž) (Celje)
Od kandidatov pričakujemo kon-

čano najmanj V. stopnjo izobraz-
be, poznavanje MS Office paketa, 
urejenost, veselje do dela s stran-
kami. Ilirika, borznoposredniška 
hiša, d. d., Slovenska cesta 54a, 
1000 Ljubljana. Prijave zbiramo 
do 4. 9. 2017. Podrobnosti na www.
mojedelo.com.

Terenski nabavnik – voznik 
kombija (m/ž) (Slovenska 
Bistrica)
Pričakujemo vsaj 2 leti delovnih 

izkušenj voznika kombija ali tovor-
nega vozila, tehnično izobrazbo – 
končano najmanj V. stopnjo, vozni-
ški izpit vsaj B+E-kategorije, znanje 
vsaj enega tujega jezika (angleški 
ali nemški jezik), fleksibilnost, za-
nesljivost in odgovornost pri delu. 
Quadrofoil, d. o. o., Partizanska 
ulica 38, 2310 Slovenska Bistrica. 
Prijave zbiramo do 1. 9. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Vzdrževalec (m/ž) (Prebold)
Na delovnem mestu boste odgo-

vorni za vzdrževalna dela na strojih 
v proizvodnem procesu, uporabo 
tehnične dokumentacije za vzdr-
ževanje, izvajanje kovinarskih in 
električarskih del, skrb za čistočo 
v prostorih vzdrževanja in delovnih 
mestih. Odelo Slovenija, d. o. o., 
Tovarniška cesta 12, 3312 Prebold. 
Prijave zbiramo do 7. 9. 2017. Po-
drobnosti na www.mojedelo.com.

Štiri skrivnosti uspešnih 
iskalcev zaposlitve

V obdobju iskanja zaposlitve smo izre-
dno ranljivi. Optimizem, ki nas preveva 
na začetku procesa, morda hitro zbledi 
in začnemo se spraševati, zakaj traja 
tako dolgo in zakaj za delodajalce nismo 
zanimivi. Čez čas se ujamemo v izredno 
tesnobno stanje, v katerem dvomimo v 
svoje spretnosti, talente in sposobnosti.

Kako preživeti to negativno obdobje? 
Se še spomnite tistega podjetja, o katerem 
vam je prijatelj govoril, da trenutno išče 
okrepitve? Mogoče je čas, da navežete stik 
z njim. Začnite sestavljati seznam želenih 
delodajalcev in delovnih nalog, ki bi vas 
zanimale. Tako boste imeli vse zapisano 
na enem mestu in boste lahko po vrstnem 
redu začeli pošiljati prošnje za delovna 
mesta, spremna pisma in posodobljen ži-
vljenjepis.

Predstavljajte si cilj
V življenju je vedno dobro imeti cilje, krat-

koročne ali dolgoročne. Pomembno je, da si 
jih znate predstavljati – psihologi temu rečejo 
»vizualizirati«.

Ni pravilnega in napačnega načina, da 
dokončate vizualizacijo, lahko pa začnete 
s piši-briši tablico, ki jo boste popisovali in 
vas bo neprestano spominjala na to, k čemu 
v resnici stremite in koliko vam do tega še 
manjka. Cilj si lahko tudi narišete, ga sesta-
vite s fotografijami, z izrezki iz revij ali s 
slikami – vse, kar vas spominja nanj in ima 
za vas poseben pomen, je primeren način 
vizualizacije.

Zakopljite pesimizem
Zavedati se morate, da bodo prihajali ne-

gativni in zavrnjeni odgovori, zato naj vas to 
ne potre. Sprijazniti se morate s tem, da ne 
boste dobili ravno vsake zaposlitve, ki si jo 
želite, zato vas padci naj ne spravijo iz tira 
ali še huje – pripravijo do tega, da bi zaradi 

njih odnehali! Če ste vseeno dobili občutek, 
da vas navdaja prevelika tesnoba, si preberite 
kakšno knjigo o premagovanju samega sebe 
in osebnostni rasti. Kognitivne behavioristič-
ne terapije tudi lahko premaknejo vaše mi-
šljenje na točko, kjer se zamislite, obrnete za 
180 stopinj in krenete po novi, pozitivni poti.

Zapomnite si, da negativnost ni produktiv-
na in nikoli ne bo, saj vas tlači ravno takrat, 
ko potrebujete nekaj ali nekoga, ki vam bo 

pomagal preplezati najtežji življenjski vrh. 
Postavite si časovni mejnik, do kdaj še lahko 
razmišljate pesimistično, nato obrnite nov 
list v življenju in pojdite na delo.

Ne pozabite na pretekle 
uspehe
Vse je stvar stališča, pravijo, zato je tudi 

pomembno, kako gledate na svoje pretekle 
dogodke, uspehe in padce.

Svetujemo vam, da si kupite beležko, 
ki bo služila le vašim uspehom, ter va-
njo redno beležite vse podvige (ne le na 
službenem in kariernem področju). Res 
je, stvari bodo postale ostrejše in včasih 
grde (tako fizično kot psihično, čustveno 
ali duhovno) zato je ključno, da imate ne-
prestano zapisane vse lepe in uspešne do-
godke, ki so se vam v preteklem obdobju 
zgodili. Pet minut dnevno vam v resnici 
ne bo pomenilo veliko, a bo vseeno prine-
slo mnogo pozitivnih misli in spodbude 
ravno takrat, ko bo vaša glava polna črnih 
in negativnih dojemanj sveta. Na ta način 
boste prepoznali širši smisel življenja in v 
njem uživali.

Bodite aktiven prostovoljec
Namesto da vsako popoldne porabite za 

iskanje nove zaposlitve in izpolnjevanje 
prošenj za delovna mesta, raje dneve izko-
ristite za svoje talente in za to, da jih boste 
razvijali v skladu s svojimi zmožnostmi. 
Opazili boste, da boste s prostovoljnim de-
lom kar naenkrat odprli vrata za širše po-
dročje, kot ste ga imeli v mislih, na katerem 
boste lahko razvijali svoje spretnosti. Na ta 
način se boste izognili negativnemu feno-
menu, da bi bili nezaposljivi, in poskrbeli 
za to, da boste postali izredno zanimivi na 
trgu dela. Takoj ko boste zgrabili prosto-
voljne priložnosti, se bo v vas zbudila moč 
in se bo izgubila šibkost, ki vas trenutno 
na določenem področju opisuje in zadr-
žuje, razvili boste tudi nove sposobnosti 
ter pridobili zlata vredne izkušnje. To, da 
med iskanjem zaposlitve ostanete pozitivni 
in storite nekaj dobrega za svojo krajevno 
skupnost, bodo delodajalci upoštevali in 
vam dali priložnost v svojem delovnem 
krogu.

ANJA DAMJANOVIĆ
MojeDelo.com
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Sprehod med trgovskimi 
policami

KULINARIKA

Zdravi in fit.
Bosch.

www.bosch-home.si

/BoschHomeSlovenija* Na sliki model MUM58K20.

Kuhinjski aparat MUM5.
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EVINA
KUH'NA

Sprehod med trgovskimi 

EVINA
KUH'NA Prva pomoč

Prvi korak Biskvit

Peka

Krema

Banane

Krašenje

Zlaganje

V nakupovalno košarico sem tokrat položila jajca, 
lešnike, sladkor, moko, jedilno čokolado, pecilni 
prašek, sladkor v prahu, želatino, nutelo, banane, 
pomarančo in kremni viski.

Pred pravim začet-
kom sem iz skri-
nje vzela zalogo 
lešnikov moje 
stare mame. 75 
gramov sem jih 
popražila, olu-
pila in zmlela. In 
že na začetku sem 
zadovoljno ugotovi-
la, da je tudi peka tort 
večji užitek, če imaš za 
to »pravo opremo«.

Moj teden je tokrat minil v 
znamenju rojstnih dni. In ni ga 
pravega praznovanja brez torte. 
Tokrat je nastajala pod budnim 
očesom moje mami.
Njene torte so mojstrovina. Vsak, 

ki jo je kdaj okusil, si za rojstni dan 
zaželi njeno torto in tudi tokrat ni bilo 
drugače – le da so ta konec tedna 

praznovali trije. Izpod njenih rok 
so tako nastali limonina in greniv-
kina torta, sama pa sem se spopa-
dla z nutelino torto z banano. Po-

polnoma različne, vse neverjetno 
okusne, a samo ena je »čokobanana«! 

To je torta, s katero, po izkušnjah so-
deč, zadovoljimo vse. In še najboljše … 
ni zahtevna za pripravo.

Nutelina torta z banano

Štiri rumenjake in 
50 gramov slad-
korja sem najprej 
penasto vmešala 
ter zmesi prime-
šala 40 gramov 
stopljene jedilne 
čokolade.

Nato so prišli na 
vrsto preostali belja-

ki. Iz teh sem naredila 
sneg in mu primešala 50 

gramov sladkorja. V drugo 
posodo sem presejala 80 gra-
mov moke, pražene lešnike in 
polovico pecilnega praška.

Namig: za zares puhast 
biskvit moko vedno pre-
sejemo!

Suhe sestavine sem ročno 
vmešala v sneg s sladkorjem in 
dobro premešala.

Tortni pekač 
premera 22 
cm sem za-

ščitila s papirjem za peko. Napolnila sem ga 
z biskvitno maso in pekla 30 minut na 180 sto-
pinjah.
Pečen biskvit sem ohladila in ga razrezala na 
tri plasti.

Za pripravo 
kreme sem 
najprej 4 liste 

želatine namočila v mrzlo vodo, nato sem jo odce-
dila. Dodala sem 50 ml sladke smetane in zmes 
raztopila. 350 gramov smetane sem stepla s 30 
grami sladkorja, nato sem dodala še želatino in na 
koncu 30 ml kremnega viskija. Kremo sem 
zaokrožila s 150 grami nutele, 
ki sem jo enako-
merno vmešala, 
da sem dobi-
la marmo-
r i r a n o 
k r e -
mo.

Tri banane sem najprej olupila. 
Dve sem narezala na enako-
merne tanke kolobarje in jih 
pokapala s sveže iztisnjenim 
pomarančnim sokom.
Tretjo banano sem zmešala v 
kašo in ji dodala malo poma-
rančnega soka.

Namig: posamezen bana-
nin kolobar naj bo debel 
največ pol centimetra

Priporočam, da se pri naku-
pu kuhinjskih na-
prav pozanimate 
o večfunkcional-
nosti posa-
mezne. Sama 

uporabljam 
priznano 

znamko, za-
radi česar 
imam v 
omarah 
manj 
na-
vlake, 
ven-
dar je 
delo 
večji 
užitek.

»Zlaganje« torte se je nato za-
čelo. Prvo plast biskvita sem 
prepojila z mešanico viskija (30 

ml), ki sem mu dodala malo mleka. Na prepojen biskvit sem na 
tanko namazala bananino kašo. Tretjino kreme sem enakomerno 
porazdelila po prvi plasti biskvita s kašo, nato sem nanjo porazdelila 
še približno polovico bananinih kolobarjev.

Namig: mleko dodamo po 
okusu, odvisno, kako moč-
no aromo viskija želimo.

Postopek sem ponovila na dru-
gi plasti biskvita, ki sem ga prav 
tako prepojila.

Zadnjo plast biskvita sem na 
koncu premazala še z zadnjo 
tretjino kreme, nato sem torto 
pustila v hladilniku toliko časa, 
da se je krema strdila.

OCENA

Predlagam, da nekaj kreme že na 
začetku pustimo ob strani in jo na 
koncu uporabimo za obod torte.

Sama sem torto okrasila s stopljeno čokolado in čokoladnimi 
koščki, za piko na i pa sem uporabila še čokoladne bananice.

Priprava
za pečeno torto – enostavna

Okus
»čokobananast« – za stare in mlade
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Si znate skuhati čaj, ki vas bo umiril po stresnem delovnem 
dnevu? Ali pa pri težavah s prehladom?

Fitoterapija ali zdravljenje različnih bolezni z zelišči se v tradi-
cionalnem zdravilstvu uporablja že stoletja. Za pravilno upora-
bo je dobro poznati pozitivne in zaželene učinke različnih zelišč 
na naš organizem, pa tudi nezaželene, ki lahko poslabšajo naše 
zdravstveno stanje, sploh v kombinaciji z zdravili, ki nam jih je 
predpisal zdravnik. Zato je knjiga o zdravilnih zeliščih, čajih in 
čajnih mešanicah nepogrešljiva.

Knjigo Kuharske bukve – zdravilna zelišča, čaji in čajne me-
šanice, lahko kupite na oglasnem oddelku Novega tednika in 
Radia Celje, Prešernova ulica 19, 3000 Celje.

Naročite jo lahko tudi na spletni strani www.novitednik.com, po 
telefonu 03/4225-100 ali na elektronskem naslovu tednik@nt-rc.si.

Ko vam vrt bogato obrodi ali pa lahko poceni nabavite zele-
njavo in sadje, je treba v akcijo in pripraviti ozimnico.

Pa znate živila vlagati in pravilno zamrzovati, skuhati marmelade 
ali pripraviti sokove? Knjiga o vlaganju, shranjevanju in zamrzo-
vanju živil vam bo pri tem v veliko pomoč. Praktični in preverjeni 
nasveti gospodinj vas bodo rešili iz zadrege in domača ozimnica 
bo obogatila vaše zimske jedilnike. Zelenjavni lonec, čatni iz pa-
prike, grozdje v žganju, sladko iz malin, šipkova marmelada – to 
je le nekaj naslovov receptov, ki jih ponuja knjiga.

Knjigo Kuharske bukve – vlaganje, shranjevanje in zamrzo-
vanje živil, lahko kupite na oglasnem oddelku Novega tednika 
in Radia Celje, Prešernova ulica 19, 3000 Celje.

Naročite jo lahko tudi na spletni strani www.novitednik.com, po 
telefonu 03/4225-100 ali na elektronskem naslovu tednik@nt-rc.si.
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NAGRADNI NATEČAJ
Najlepše balkonsko cvetje
Uredništvo Novega tednika izbira najlepšo zasaditev bal-
konskega cvetja. Sodelujete lahko vsi, ki imate takšno 
zasaditev na oknu, balkonu ali v posodi. Vsak teden 
bomo v uredništvu izbrali najlepšo zasaditev po izboru 
ekipe Novega tednika in jo objavili skupaj z vašim ime-
nom. Vaše predloge nam lahko pošiljate do vključno 
25. septembra na elektronski naslov: tednik@nt-rc.
si ali po pošti na: Uredništvo Novega tednika, Prešernova 
19, 3000 Celje. Zmagovalno zasaditev bomo razglasili 28. 
septembra. Nagrade podarja Vrtnarstvo Toplak iz Celja.

Vabljeni k sodelovanju!

Zasaditev tedna
Klemen in Tanja 
Pinter, Lipa pri 

Frankolovem

Čeprav lahko na policah trgovin in 
cvetličarn kupimo različne vrste or-
hidej, za daleč najbolj priljubljeno 
vrsto veljajo falenopsisi. Ti so že 
dvajset let najbolj prodajana cve-
toča lončnica v Evropi. Elegantna 
in lepa lončnica namreč v vsak 
prostor vnese nekaj ekstravagan-
ce, pravi Tomaž Jevšnik, strokov-

njak za orhideje in solastnik 
podjetja Ocean Orchids 

iz Dobrovnika.
O r h i d e j a m 

najbolj prijajo 
temperature 

med 18 in 30 
stopinjami. 
»Nikoli ne 
smejo biti na 
neposrednem 
soncu. Tega 

ne prenašajo, 
ker tudi v naravi 

rastejo v krošnjah 
dreves. Te svetlobo 

razpršijo in ustvarijo 
svetlo senco. To je za-

nje idealno. Gojimo jih 
lahko recimo tudi na okenskih policah 

na južni strani hiše, če imamo pred 
hišo drevo, zaveso ali senco drugih ra-
stlin. Uspevajo tudi na severni strani,« 
pripoveduje Jevšnik.

Glede zalivanja so te lepotice rastline 
skrajnosti. »Nikdar jih ne smemo zali-
vati toliko, da bi ›stale‹ v vodi. Ko zali-
vamo, v okrasni lonček nalijemo toliko 
vode, da jih povsem poplavimo. Lahko 
jih prestavimo tudi v vedro z vodo. Ko 
se temeljito napijejo, jih pustimo, da se 
osušijo do konca. Najslabše je, če jih 
vsakih nekaj dni zalivamo po malo.«

Orhideje gnojimo malo. So zelo 
skromne rastline. »Gnojimo jih samo 
v toplem delu leta (od ekvinokcija do 
ekvinokcija), v zimskem času ne, ker ni 
potrebe. Takrat je dan kratek in miruje-
jo.« Jevšnik odsvetuje gnojenje v obliki 
ampul, ker vsebujejo koncentrat gno-
jila, ki se zlije na korenine v kratkem 
času. »Bolje jih je zalivati s kakšnim 
običajnim gnojilom, ki ga že tako imate 
doma, na primer za pelargonije. Upo-
števajmo, da potrebujemo za orhideje 
manj gnojila kot za druge rastline. Zato 
uporabimo zgolj četrtino tega, kar bi 
namenili kateri drugi rastlini, in še to 
zgolj ob vsakem drugem zalivanju.«

Previdno pri nakupu 
substrata
Potem ko prinesemo novo orhidejo 

domov, lahko za nekaj let na presaja-
nje povsem pozabimo. Pravi čas za to 
opravilo bo šele takrat, ko bo večina 
korenin orhideje zunaj in ko bo lubje 
v lončku že povsem razpadlo. »Ko lu-
bje razpade, se stisne okrog korenin. 
Takšne korenine propadejo. Takrat ra-
stline izlončimo, zavržemo razpadel 
in izčrpan substrat, ohranimo samo 
žive korenine. Ko jih ponovno posadi-
mo, uporabimo substrat za orhideje,« 
svetuje Jevšnik, ki dodaja, da rastlino 
presajamo vedno takrat, ko ne cveti. Pri 
presajanju skušamo ohraniti pri življe-
nju čim več zdravih korenin in lepih 
zelenih koreninskih vršičkov.

Vsekakor pa velja previdnost pri 
nakupu substrata za orhideje v trgovi-
nah. Velikokrat se namreč zgodi, da je 
gnil, ko ga kupimo, ker predolgo leži 
v skladišču. »Tako se lahko zgodi, da 
orhidejo presadimo v celo slabše raz-
mere, v kakršnih so rasle pred tem in 
bodo hitreje propadle.«

MRL
Foto: GrupA

Poskrbimo, da bo 
orhideja vedno lepa
Kako gojimo orhidejo, potem ko jo prinesemo domov

Neuničljiva krila
Kar zadeva cvetlično 

okrasje na zunanjih oken-
skih policah, sem »zajklja«. 
Priznam. Ko se pozimi na-
slajam nad fotografi jami 
bujno cvetočih in pisanih 
zasaditev, pridno pišem 
spiske, koliko česa bi potre-
bovala, in se navdušujem 
nad novostmi. Ta moj zanos 
do dneva, ko grem res po 
nakupih, splahni neznano 
kam. Takrat ponavadi mojo 
vnemo po eksperimentira-
nju zamenja čisto navadno 
»ziheraštvo«. Pelargonije so 
tako tradicionalno neuničlji-
ve in trpežne, da tudi če jih 
pozabim kdaj zaliti, cvetijo 
kot za stavo. Pod črto: doslej 
sem na oknih preizkusila bi-
stveno manj kombinacij in 
rastlin, kot bi si želela.

Verigo izmenjavanja pe-
largonij, bršljank in surfi nij 
sem si letos vseeno drznila 
prekiniti. Navdušila me je 
fotografi ja, na kateri so se 
»važila« lepa rdeča zma-
jeva krila, na sredini je bil 
beli grobeljnik. Na prvi po-
gled nič posebnega in nič 
takšnega, česar ne bi bilo že 
tako na marsikaterem bal-
konu. Rastline sem kupila 
pri enem od najbolj znanih 
vrtnarskih mojstrov, jih po-
sadila in se zatem samo še 
čudila njihovi bujni rasti. 
Zrasle so tako visoko, da so 
prekrile že tri četrtine okna. 
Tako smo dobili na vzhodni 
strani, ki med drugim gleda 
na vaško cesto, tudi povsem 
naravno zaveso, ki je ščitila 
pred pogledi mimoidočih v 
hišo, obenem pa je prepre-
čevala soncu, da bi preveč 
ogrelo notranjost dnevne 
sobe. Navdušenje nad zma-
jevimi krili je bilo veliko, 
nad grobeljnikom nekoliko 
manjše. A v košatost zma-
jevih kril mi je bilo škoda 
posegati, zato sem se pač 
sprijaznila z manj bujnim 
belim dodatkom.

Potem se je zgodilo neiz-
ogibno. Močnejšemu pole-
tnemu nevihtnemu vetru 
tudi ščitniki, ki varujejo 
korito pred padcem z oken-
ske police, niso mogli klju-
bovati. Dve koriti visokora-
slih in bujnih rdečih lepotic 
sta padli na pločnik. Dve 
sta ostali na svojem mestu. 
Padli koriti je mož pobral 
in postavil nazaj na svoji 
mesti. Zdaj smo ju dodatno 
obtežili še s kockami tlakov-
cev, ki pod bujnim rastli-
njem sploh niso opazni. In 
po enem tednu ugotavljam, 
da so si zmajeva krila pošte-
no opomogla. Zdaj merijo 
le še do sredine okna, a ra-
stejo naprej, kot se nič ne 
bi zgodilo. Povsem junaško 
prenašajo rek, da kdor vi-
soko leta, nizko pade. Prav 
zato so se pri meni zapisala 
med »top« rastline za pole-
tne zasaditve.

 31. ČE od 8. ure plod

 1. PE plod 

 2. SO plod

 3. NE korenina

 4. PO korenina do 16. ure

 5. TO cvet

 6. SR od 10. ure cvet

Čas za presajanje je od 14. od 16. ure do 28. ob 11. uri.

Podatki so vzeti z dovoljenjem avtorjev iz Setvenega priroč-
nika Marije Thun za leto 2017, ki ga v Sloveniji izdaja v ne-
skrajšani obliki Založba AJDA, Vrzdenec, tel. 01/754-07-43.

V knjigi Orhideje: gojenje tropskih orhidej avtorja Tomaža Jevšnika 
poleg nasvetov za gojenje najpogostejših in najbolj priljubljenih rodov 
tropskih orhidej najdemo tudi podroben opis teh rastlin, značilnosti 
njihovih rastišč v naravi ter zgodovino te rastlinske družine.
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KUPON
Živalski fotonatečaj

Glasujem za fotogra� jo, na kateri je / so:

a) Max 

b) Samson

c) Muca, ki pije

IME IN PRIIMEK

NASLOV

TELEFON

Udeleženec dovoli
organizatorju zbiranje, obdelovanje, 
uporabo in hranjenje posredovanih 

podatkov skladno z veljavnim Zakonom 
o varstvu osebnih podatkov.

Tri nagrade bo na kon-
cu fi nalnega dela nate-
čaja podarilo podjetje 
Zip Ogrizek, Matej Do-
bovičnik, s. p. (spletna 
trgovina za male živali 
– www.chicopee.si), in 
sicer darilne bone v vre-
dnosti 40, 30 in 20 evrov.

Poletni fotonatečaj

Med prejetimi kuponi 
smo izžrebali tistega, ki ga 
je poslal Slavko Kamenik 
iz Celja. Prejel bo hišno 
darilo.

Prejšnji teden je največ 
glasov bralcev in uredni-
štva zbrala fotografi ja, na 
kateri je maček z vesoljem 
v očesu avtorja Roka Šeko-
ranje. S tem se je uvrstila v 
fi nalni del natečaja.

Tokrat je na vrsti še zadnji 
krog objav pred fi nalnim 
delom. Glasujte za tisto fo-
tografi jo, ki vam je najbolj 
všeč. Tudi trud enega od 
vas bomo nagradili s hišnim 
darilom. Izpolnite kupon 
in nam ga pošljite na Novi 
tednik, Prešernova ulica 19, 
3000 Celje.

V prvi septembrski številki 
bomo objavili vse fotografi -
je, ki so se že ali se še bodo 
uvrstile v fi nalni del nateča-
ja. Med njimi boste s svoji-
mi glasovnicami pomagali 
izbrati tri, ki bodo na koncu 
nagrajene.

Maček z vesoljem v očesu je fotografija Roka Šekoranje. Uvrstila se 
je v finale.

»Tudi sam se dobro znajdem,« pravi Max. Fotografijo je poslala Milica Švent iz Gotovelj. Samson med počitkom. Fotografijo je poslala Klara Gnidica iz Motnika.

»Pri nas vode ne pijejo samo papige, tudi muca se kdaj odžeja,« je ob poslani fotografiji zapisala Hedvika Krivec.
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Ste slišali kako dobro 
šalo? Pošljite nam jo na 
Novi tednik, Prešernova 19, 
3000 Celje in če se bo tudi 
nam zdela smešna, jo bomo 
objavili.

REŠITEV SUDOKU 271

Povabilo bralcem
Na strani Razvedrila bomo objavljali zanimive fotografi je iz pre-

teklosti, ki sporočajo kaj zabavnega in so spomin na čase, običaje, 
ki jih ni več … Morda hranite v svojem arhivu kaj takšnega, kar 
bi radi delili z bralci? Pošljite nam fotografi jo s svojimi podatki in 
zraven seveda pripišite, zakaj je tako posebna, kaj prikazuje in 
kje je bila posneta. Najboljše bomo objavili in nagradili!

Fotografi je in podatke nam pošljite na naslov Novi tednik, Prešernova ulica 19, 
3000 Celje ali na spletni naslov tednik@nt-rc.si.

Vse slikovne šale vir: splet

Šali nam je poslal Nade 
Jakopič iz Laškega.

Zobobol
Peter reče prijatelju Šte-

fanu: »Ali te še kar zob 
boli, da si otečen? Če bi bil 
moj, bi ga dal že zdavnaj 
izpuliti.«

Štefan: »Saj bi ga jaz tudi 
dal, če bi bil tvoj.«

Zabava
Štefan reče svojemu bo-

dočemu zetu, ko se ta z 
njegovo hčerko odpravlja 
na zabavo: »Pazi na denar, 
saj veš, kakšna draginja je 
v hotelih.«

Ko se vrneta domov, se 
bodoči tast začudi: »Ni-
sem si mislil, da se bosta 
tako kmalu vrnila.«

Pa pravi bodoči zet: »Če 
je imela pa samo deset 
evrov s seboj.«

Drugačen pogled
Mlad par se je preselil v 

novo sosesko in naslednji 
dan pri zajtrku je žena opa-
zila, kako soseda obeša opra-
no perilo pred hišo.

»To perilo pa ni prav či-
sto,« je dejala: »Gotovo ne ve, 
kako ga pravilno oprati. Mo-
goče potrebuje boljši pralni 
prašek?«

Mož se je ravno tako ozrl, 
a je ostal tiho. In vsakič, ko 
je soseda obešala perilo, je 
mlada žena imela opazke na 
njen račun.

Mesec je pretekel in žena 
je bila presenečena, ko je ne-
kega dne opazila popolnoma 
čisto obešeno perilo in je re-
kla svojemu možu: »Poglej! 
Soseda se je le naučila, kako 
pravilno prati. Sprašujem se, 
kdo ji je pokazal?«

Mož je odvrnil: »Zjutraj 
sem vstal zgodaj in očistil 
naša okna.«

Nemogoče
Marija vpraša prijateljico 

Jožico:
»Zakaj pa si se razšla s Pe-

trom?«
»Ali bi ti hodila z nekom, 

ki spi še s tremi drugimi?«
»Zagotovo ne!«
»No vidiš. Peter tudi ne.«

Zastrupitev
»Tone, ali si že slišal, da 

so sosedo Mico odpeljali na 

urgenco zaradi zastrupitve?«
»Zaradi zastrupitve? Po-

tem se je pa verjetno ugri-
znila v svoj jezik!«

Pogosto
»Ti prideš k meni v poste-

ljo samo takrat, ko potrebu-
ješ denar!« očita mož ženi.

»Kaj ni to dovolj pogosto?« 
se brani žena.

Začetniške težave
Mladi župnik je bil zelo ner-

vozen pred svojo prvo mašo, 
v grlu je imel velik cmok, zato 
je vprašal škofa, kaj naj stori. 
Ta mu je svetoval, naj spije tik 
pred mašo kozarec vode, v ka-
terega naj kane za sprostitev 
dve kapljici vodke.

Mladi župnik je spil vodo 
z vodko in postajal vse bolj 
sproščen. Po maši ga je 
čakalo škofovo sporočilo: 
»Spoštovani župnik, sve-
toval sem vam dve kapljici 
vodke v kozarec vode in 
ne obratno. Toliko za pri-
hodnjič, dobro pa bi bilo, 
če bi upoštevali še nekaj 
mojih napotkov, da se ne 
bodo ponovile nerodnosti, 
ki so se zgodile pri današnji 
maši. Na rob keliha ni tre-
ba dati koščka limone, ne 
naslanjajte se na kip device 
Marije, ne objemajte je in 
ne poljubljajte, božjih zapo-
vedi je deset in ne dvanajst, 
apostolov je dvanajst in ne 
sedem, Jezusa in njegovih 
učencev ne imenujemo 
J. K.& company, David je 
premagal Goljata s fračo in 
kamnom, ni ga premlatil 
in mu speštal možganov, 
hostija ni prigrizek k vinu, 
tisti v roza obleki zraven 
zbora, ki ste ga imenovali 
transvestit, pa sem bil jaz.«

Milijonar
Ženska se pohvali: »Moj 

soprog je po moji zaslugi 
milijonar!«

Vpraša druga: »Kaj pa je 
bil prej?«

Prva: »Milijarder!«

Dilema
Direktorja živalskega vrta, 

ki je na službeni poti, pokliče 
tajnica in ga vpraša:

»Gospod direktor, umrl je 
šimpanz. Ali naročimo nove-
ga ali počakamo na vas?«

Oblaki
Zvesta bralka Monika Podkoritnik Boh je pri popoldan-

skem posedanju pred hišo opazila zanimivo kombinacijo 
oblakov na nebu in posnela nekaj fotografi j. Šele kasneje je 
opazila, da so oblaki v obliki obraza. Ker se ji je fotografi ja 
zdela zanimiva, nam jo je poslala, mi pa jo objavljamo.

Jaz sem za
Tole resnično prigodo pa 

je opisala Mira Milec: »Sta-
la sem v množici ljudi, pred 
mano je stal gospod srednjih 
let z napisom na majici Jaz 
sem za.

Stopila sem k njemu, ga 
potrepljala po rami in rekla: 
›Jaz tudi.‹

Čudno me je pogledal: ›Kaj 
bi radi? ‹

Ponovila sem: ›Jaz tudi.‹
Stisnil je pesti in zajel 

sapo. Mislim, da bi se bilo 

slabo končalo, pa ga je k 
sreči prijatelj spomnil, kaj 
mu piše na hrbtu. Na koncu 
smo se vsi smejali.«

S poroke ima veliko fotografij, tale je zadnja.

Pametni telefon v 90.

Whatsapp v 90.

Državljanska 
pokorščina

Javni uslužbenci, pa naj 
mi vzgojiteljice in medicin-
ske sestre odpustijo, so pre-
cej na slabem glasu. Pa ne 
da so za to ravno sami krivi. 
Krivi so tisti, ki jim pod za-
dnjo plat nastavijo za njiho-
ve osebnosti povsem nepri-
merne stolčke. Motiti se je 
človeško, a tu so napake žal 
nepopravljive. Ko se kakšna 
zadnja plat na kakšen stol-
ček zalepi, je zadeva izgu-
bljena za eno celo človeško 
generacijo. Tako dobimo 
nesrečne učiteljice, ki celo 
kariero organsko ne prena-
šajo otrok, socialne delav-
ke, ki nadirajo vse, kar leze 
in gre, ker je pač po nesreči 
potrkalo na njihova vrata. 
In samovšečne predstavnike 
za odnose z javnostmi, ki bi 
si raje zvrtali luknjo v kole-
no, kot se novinarju oglasili 
na telefon in odgovorili na 
še tako banalno vprašanjce.

So pa poklici, kjer celo 
občinska uprava uspe najti 
prav nenavadno zagnane 
ljudi. Človek je preprosto 
vzhičen, ko pred otroškim 
dispanzerjem – v zdravstvu 
čas res ni nič vreden, v ur-
gentnih zadevah pa je sploh 
nepomemben – v petek ob 
treh popoldne dobi roza 
pozdravček na vetrobran-
skem steklu. To pa je res 
zagnanost, vredna celjske 
zvezde. Da ti človek tik pred 
koncem službe leti ravno 
pred zdravstveni dom pogle-
dat, če kdo goljufa parkirni 
sistem. Red mora biti, sva 
se strinjala z gospodom re-
darjem, ko je zadnjič prav 
neučakano pogledoval na 
moj parkirni listek sredi 
mesta. Še pet minut, pa bi 
ga natisnil. Še en srečni loto 
listek dneva. Se opraviču-
jem, ampak se mi je mudi-
lo. Bom dvajsetaka donirala 
ob kakšni drugi priložnosti. 
Da bi mestna oblast v znak 
gostoljubja obiskovalcem 
ponudila začetnih petnajst 
brezplačnih minut parkira-
nja? Ne bodite, no, smešni. 
Kdo pa vam je rekel, da ste 
v mestu dobrodošli? Po sili 
razmer pa se tu in tam vse-
eno moramo prenašati – mi 
mesto in mesto nas. Ampak 
tudi na vaških cestah se naj-
dejo patroni za narodno 
medaljo. Če ne bi policisti 
na pobiralnih točkah tako 
vestno pobirali »penezov«, 
bi ta država že zdavnaj 
bankrotirala. In temu lah-
ko državljani le hvaležno 
ploskamo.

Legenda pravi, da je nek 
heroj napihal 0,9 in ker se s 
sodnikom nista mogla prav 
nič pametnega zmeniti, je 
svoj vložek še velikodušno 
dvignil. »Pa naj bo 0,10!« In 
je dobil »porcijo za nula de-
set«. Edino pravilno! Kam 
pa pridemo, če bo raja iz av-
toritet norca brila? Glede na 
to, da sta me danes oskubi-
la že dva policista, čisto mo-
goče pa tudi redar, sem v tej 
državi zagotovo med zlato 
zapisanimi. Za kakšno jav-
no službico s »fertig« delom 
in z dobro plačo pa se mi 
zdi, da ne bom nikoli.

DRUGOLIGAŠICA
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Nagradna križanka

Udeleženec dovoli organizatorju zbiranje, obdelovanje, uporabo in hranjenje posredovanih podatkov skladno 
z veljavnim Zakonom o varstvu osebnih podatkov.

Ime in priimek:

Naslov:

Kontaktna telefonska številka:

Obkrožite: a) sem naročnik b) občasni bralec Novega tednika

KUPON

Na zasebnem področju boste 
razrešili neko zapleteno situa-
cijo in zaradi tega vam bo pa-
del kamen s srca. Pazite, da se 
še kdaj ne zapletete v podobne 
situacije. Na fi nančnem podro-
čju se vam kaže izboljšanje, 
vaš vladar še vedno biva v og-
njenem levu, zato boste razre-
šili še nekaj občutljivih zadev, 
ki stojijo na stranskem tiru. 
Poskrbeli boste za ljubezen in 
tudi za denar.

Položaj planetov bo ugodno 
vplival na vaše razpoloženje, 
saj boste optimistični in pri-
pravljeni narediti kar nekaj 
večjih sprememb. Pred vami 
je odločilno srečanje, zato 
ostanite mirni in zbrani. Vaša 
vladarica v znamenju leva vas 
bo naredila očarljive in privlač-
ne, zato boste v ljubezni želeli 
tisto nekaj več. Uspelo vam bo, 
da razrešite nekaj težavnih si-
tuacij.

Spremembe se bodo nizale 
druga za drugo, vendar nekih 
končnih odločitev še ne spreje-
majte. Vplivi planetov izposta-
vljajo prav vsa vaša področja 
življenja. Pričakujte ugodne 
razplete na fi nančnem podro-
čju, Venera v ognjenem levu 
bo kot naročena za prodorno 
delovanje, kar vam bo dobro 
služilo za dodaten zaslužek. 
Naredite nekaj potez, ki vam 
bodo dobro služile v nasle-
dnjem obdobju.

Zadeve iz preteklosti bodo 
oživele v vsem svojem sijaju, 
zato boste na določene trenut-
ke zmedeni in ne boste vedeli 
ne kako in ne kaj. Naredite 
inventuro dogodkov in izloči-
te vse tisto, kar je neuporab-
no za vašo prihodnost. Vpliv 
sončevega mrka bo še nekaj 
časa aktivno spreminjal vaše 
življenje. Kljub temu se boste 
počasi umirjali in naredili 
selekcijo vseh zadev, ki vam 
jemljejo moč in energijo.

Čaka vas mnogo obveznosti, 
ki jih boste razrešili ravno v teh 
dneh. Venera in Mars v vašem 
znamenju vam bosta tudi ta 
teden dajala veliko ognjene 
energije, ki jo boste koristno 
uporabili prav na vsakem 
koraku, ki ga boste naredili. 
Odličen čas za nove začetke, 
za večje odločitev pa počakajte 
vsaj še teden dni. Poskušajte še 
razrešiti kakšno zadevo, ki se 
dotika preteklosti.

Vplivi planetov vam povzro-
čajo marsikateri konfl ikt, ki ga 
lahko v tem času mimogrede 
razrešite. V slogi je moč, boste 
ugotavljali in narediti na po-
slovnem področju velik preo-
brat. V veliko veselje vam bo, 
da boste imeli stabilno počutje, 
energija pa se vam bo prebu-
jala z vsakim dnem na novo. 
Lahko se odločite za krajše 
potovanje.

Naredite nekaj sprememb, 
ki jih še niste vnesli v svoje 
življenje. Ne upirajte se no-
vim zadevam, kajti čas za 
spremembe je idealen. Vaše 
življenje bo sestavljeno iz niza 
nepričakovanih sprememb. 
Mars vam bo v ognjenem zna-
menju dajal veliko energije, 
dobre okoliščine so tudi za 
ljubezen, saj vam lahko nova 
potrka na vaša vrata, če ste 
samski. Vezanim pa se obeta 
dobra komunikacija in pove-
čana strast.

V zadnjem obdobju ste se vr-
teli na enem in istem mestu in 
iskali rešitev, ki je ni bilo. No, 
zadeve se bodo kar mimogre-
de uredile na zelo nenavaden 
in izviren način. Usoda vam 
prinaša kar nekaj sprememb, 
predvsem v načinu življenja in 
partnerstvu. Samski škorpijoni 
boste z veseljem ugotavljali, da 
ste še vedno privlačni in vredni 
ogleda. Vezanim pa se lahko 
zgodi kakšen spodrsljaj, zato 
previdno.

Vaša ognjena narava se iz-
raža na vseh področjih, zato 
imate v sebi večji nemir, ki bi 
ga radi nadzorovali. Sistem-
sko se morate lotiti zadev, ki 
vam predstavljajo konfl ikt in 
jih preobraziti v harmonijo. Še 
zadnje mesece bivanja Satur-
na v vašem znamenju boste 
posvetili urejevanju zadev, ki 
ne morejo več stati na mrtvi 
točki. Marsikateremu strelcu 
se obetajo velike spremembe, 
zato ohranjajte svoje moči.

Vaša resna plat bo za spre-
membo stopila v ozadje in pre-
vladal bo vaš smisel za humor. 
Pazite, da ne boste pretiravali 
in s tem prizadeli nekoga, ki 
vam veliko pomeni. Držite se 
tega, za kar ste se odločili in 
življenje vam bo dobro služi-
lo. Prevelike obremenitve vas 
lahko drago stanejo na zdra-
vstvenem področju. Poskrbite 
za mir v svoji duši. Na delov-
nem področju se vam bodo 
nizali uspehi.

Nenavadno se odvija vaše 
življenje, vendar se lahko za 
trenutek vseeno ustavite in se 
vprašate, kam vas vodi vaša 
pot. Na poslovnem področju 
boste naredili usoden, pozi-
tiven korak naprej. Na lju-
bezenskem področju se vam 
obeta vrnitev preteklosti, kar 
vam bo vzelo nekaj dragoce-
ne moči. Poskušajte ugotovi-
ti, kaj je tisto, kar vam jemlje 
energijo.

Mnoge zadeve boste uredili 
v teh dneh in ob tem občutili 
veliko olajšanje in srečo. Vzeli 
si boste čas za partnerja, saj 
ste ga v preteklih dneh kar za-
nemarjali. Odločitev, ki je pred 
vami, nikakor ni lahka, ven-
dar vam bo prinesla korenite 
spremembe, na katere niste 
računali. Z veseljem se boste 
odzvali na neko povabilo, prav 
zadovoljni boste v družbi, ki 
ste jo res že pogrešali.

Astrologinja DOLORES je dosegljiva 
na 041 519 265 in na 090 64 30 

(cena 2,20 evra/min) ter na facebook 
strani Dolores Astro.

Horoskop je pripravila
astrologinja GORDANA.

Astrologinja GORDANA je dosegljiva 
na 041 404 935 in na 090 68 65 

(cena 2,19 evra/min oz. po ceniku vašega 
operaterja).Kanaro d.o.o., LjubljanaKanaro d.o.o., LjubljanaKanaro d.o.o., Ljubljana

Norveška obala 
je dovolj dolga, da bi 

lahko dvainpolkrat 
obkrožila svet.

Revija, ki vas skozi 
križanke in zanimivosti 

popelje v različne 
dežele sveta.

Kanaro d.o.o., Ljubljana

je dovolj dolga, da bi 
lahko dvainpolkrat 

Revija, ki vas skozi 
križanke in zanimivosti 

popelje v različne 
dežele sveta.

Kanaro d.o.o., Ljubljana
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Nagradni razpis Pri žrebanju bomo upoštevali kupone s pravilnim ge-
slom, ki ga dobite iz oštevilčenih polj. Rešitve nam pošljite 
na naslov: NT&RC, Prešernova ulica 19, 3000 Celje, do torka, 
5. septembra.

Geslo iz številke 33: Poletje je čas za obisk kina.

Izid žrebanja
1. nagrado, knjigo Kuharske bukve – Vlaganje, shranjeva-

nje in zamrzovanje živil in majico NT&RC, prejme: Tonka 
Došler iz Šmarja pri Jelšah.

2. nagrado, knjigo Kuharske bukve – Vlaganje, shranjeva-
nje in zamrzovanje živil, prejme: Simona Vodeb iz Gorice 
pri Slivnici.

3. nagrado, kuhinjski krpi NT&RC, prejme: Tomaž Krivec 
iz Dobrne.

Nagrajencem čestitamo. Nagrade jim bomo poslali po 
pošti.

1. nagrada: trĳ e vezi vode (3-
krat 12 steklenic) Novi tednik in 
Radio Celje Vedno z menoj
2. nagrada: dva veza vode Novi 
tednik in Radio Celje Vedno z menoj
3. nagrada: en vez vode Novi 
tednik in Radio Celje Vedno z menoj
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Zelo živahno tudi ob vodi

Slavnostno 
podelitev priznanj 
ob 70-letnici 
kajakaštva v Celju 
sta popestrila 
Celjski oktet in 
Celjska folklorna 
skupina. Njena 
predsednica je 
Verica Orešnik, ki 
se je zavrtela tudi 
na Špici in dodala 
še en kamenček 
v mozaik podpore 
naše medijske 
hiše prizadevnemu 
športnemu društvu.

Številne obiskovalce na Špici je v soboto zvečer navdušil celjski 
kajakaš, komaj 21-letni Martin Srabotnik, ki je na odprtem držav-
nem prvenstvu ugnal celotno konkurenco, tudi svetovnega asa 
Petra Kauzerja. To je bil višek prireditve, ki so jo popestrili nastopi 

pevskih, folklornih in rokovskih skupin. V prostoru VIP se 
je gnetlo pomembnežev, kot je že v navadi, pa marsikoga 
od njih nismo videli ob progi. Foto: SHERPA

Na Špici sta se družila tudi vodilna moža 
Športne zveze Celje in Olimpijskega 
komiteja Slovenije. Branko Črepinšek 
(levo) je v govoru na odru pohvalil KKK 

Nivo Celje, ki je v soboto ob vhodu v 
čolnarno namestil defibrilator 

za ukrepanje ob srčnem 
zastoju, predsednik 

OKS Bogdan Gabro-
vec pa se je znova 
odzval vabilu celj-
skega kluba in mu 
namenil nekaj 
pohval. Poleg 
»njegovih« judo-
istk (Gabrovec je 

bivši predsednik 
Judo zveze Slove-

nije) je namreč me-
daljo v Riu prispeval 

tudi kajakaš!

Celjski literat 
dr. Zoran 
Pevec je bil 
predsednik 
strokovne 
žirije za Malo 
Veroniko, ki je 
med mladimi 
literati izbrala 
najboljšo 
pesem. 
Direktorica Fit 
medie mag. 
Vanesa Čanji 
mu je za dobro 
opravljeno 
delo čestitala 
in nakazala, 
da si želi še 
večjega odziva 
med mladimi 
pesniki.

Gonilni pri podeljevanju nagrade je že 21 let prokurist podjetja Fit media Jože 
Volfand, ki je bil vsakega obiskovalca Večera poezije izredno vesel. Še posebej 
vidno se je razveselil direktorja Muzeja novejše zgodovine Celje dr. Tončka 
Kregarja. Dobra poezija ima vedno posebno mesto!

Poetični duh Veronike 
med grajskimi zidovi

Na Starem gradu Celje so v objemu grajskega obzidja in z duhom 
Veronike Deseniške podelili eno od najprestižnejših literarnih nagrad v 
Sloveniji, Veronikino nagrado za najboljšo pesniško zbirko preteklega 
leta in zlatnik poezije za pesniški opus. Foto: GrupA

Na gostovanjih bodo »pink panterji«
V proizvodni hali, na prepihu in ob hrupu strojev 

so v Vojniku svoje načrte pred začetkom nove sezone 
predstavili člani Rokometnega kluba Celje Pivovarna 
Laško. »Svečani dogodek« je minil brez sveč, zelo mla-

da ekipa (23,3 leta) pa je na čelu s trenerjem Brankom 
Tamšetom optimistična in se obenem zaveda, da bo 
njeno delo letos zelo zahtevno.

Foto: SHERPA

V ozadju se je slišala pesem Joea Cockerja You can leave your hat on, rokometaši pa so slekli trenirke (do »nazga« seveda niso šli) in osupnili. Na 
tekmah v gosteh bodo namreč nosili rožnate drese. Upamo, da bodo »pink panterji« neugodni tekmeci na gostovanjih v ligi prvakov in ligi Seha.

Franci Pliberšek in njegovo podjetje Mik Celje že 18 let podpirata rokometno društvo. Zato mu je najprej Jernej Smisl podaril dres s 
številko 18. Ker pa je Pliberšek pogodbo o pokroviteljstvu podaljšal za tri leta, je prejel še dres, ki ga vidite na fotografiji. Pliberškova 
okna je nepozabno promoviral Edi Kokšarov, v torek pa je novi ambasador blagovne znamke postal Anže Kopitar.
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